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Rick Simpson -protokollen

“Start folk med små doser, på størrelse med et halvt gran tørre kornet ris. Selvom olien er harmløs, er mindre
bedre  end  mere  for  dem,  der  starter  behandling.  I  begyndelsen  skal  du  bare  tage  et  lille  stykke  af  dette
fantastiske stof hver ottende time, derefter øge din dosis regelmæssigt hver fjerde dag, og snart vil din tolerance
stige. Hvis personen siger, at han eller hun ikke følte virkningerne,  eller at de kun følte dem lidt,  ville jeg
betragte dette som en god dosering for en nybegynder. Du vil bare få en lille smule af medicinen i deres system,
så de kan begynde at vænne sig til det.

Du ved aldrig nøjagtigt, hvordan personen vil reagere, så gå langsomt og øg deres dosis hver fjerde dag, indtil
patienten kan indtage i alt et gram hver 24. time. Den bedste måde at opnå dette på er at få dem til at tage doser,
der svarer til cirka en tredjedel af gram hver ottende time, når de er vant til at bruge det. Alligevel vil jeg minde
dem, der oplever vanskeligheder, om, at deres dosis kan øges langsommere, men for de bedste resultater bør
den indtages så hurtigt som muligt.

Disse er de doseringsinstruktioner, som Rick anbefaler, hvis patienten hurtigt kan opbygge deres tolerance. Hvis
denne protokol  følges,  kan mange patienter  arbejde sig op til  det  punkt  på tre  uger,  at  de kan indtage en
tredjedel af et gram hver 8. time. Men i gennemsnit tager det normalt de fleste patienter fire til fem uger, før de
kan indtage denne mængde pr. Dosis, hvorefter de kan fortsætte med at tage et gram om dagen, indtil de er
helbredt, eller deres tilstand er under kontrol.

Rick leverer gerne denne medicin i plastiksprøjter, som ikke har nåle, i stedet er der bare en lille åbning, som
olien kan presses igennem. Han siger, at tilførsel af olien på denne måde gør det lettere for patienten at måle
deres doser, og det forhindrer fremmede stoffer i at forurene medicinen.

Den letteste måde for de fleste at forstå den mængde, de skal indtage, er at sammenligne den med noget som
kornet tørret ris. En nybegynders dosis skal være cirka halvdelen af størrelsen af et af disse riskorn eller cirka en
ottendedel af en tomme lang, denne mængde ville være lig med cirka en fjerdedel af en dråbe. I nogle tilfælde
kan personer  med en  meget  lav tolerance  endda opleve,  at  dette  kan være  for  meget  for  dem at  håndtere
komfortabelt i starten, så hvis det er nødvendigt, kan de starte med endnu mindre.

Doser af denne størrelse bør indtages tre gange om dagen, tidligt om morgenen, midt på eftermiddagen og cirka
en time før patienten går i seng. Alt, hvad en nybegynder skal gøre, er at presse ækvivalent med et halvt gran tør
ris fra plastsprøjten, og det er deres dosis. Selvom vi taler om en meget lille mængde, og det ikke vil skade
patienten, på grund af dets styrke, skal dette stof bruges med respekt.

Efter fire dage ved denne dosering fordobles den derefter til doser, der svarer til størrelsen af et riskorn, eller
doser,  der  er  cirka  en  centimeter  lange,  når  de  presses  fra  sprøjten.  Derefter,  fire  dage  senere,  fordobles
doseringen igen, og dette fortsætter hver fjerde dag, indtil patienten kan indtage svarende til seksten riskorn pr.
Dosis. Denne mængde svarer til omkring otte til ni dråber olie pr. Dosis, hvilket er omtrent en tredjedel af et
gram.

En ml er bare lidt mere end et gram efter vægt, så hvis patienter ønsker det, kan de bruge denne måling til at
bestemme deres dosering. På det tidspunkt fortsætter patienterne normalt med denne dosis, indtil de har opnået
den ønskede effekt med deres medicinske tilstand. Der vil være patienter, der ikke vil være i stand til at øge
deres dosis så hurtigt, men Rick opfordrer dem til at tage det så hurtigt som muligt, så olien kan lindre deres
lidelse. Derudover vil der være dem, der kan tage denne medicin hurtigere, og Rick har ikke noget problem med
det,  så  længe patienten  er  tryg  ved at  tage  den hurtigere,  betyder  det  ganske  enkelt,  at  de  vil  blive  helet
hurtigere.

I virkeligheden føler Rick, at patienterne bør forblive i deres egen komfortzone, når det kommer til brugen af 
denne medicin. Men han mener stadig, at alle med en alvorlig tilstand ikke bør spille spil med dette stof, da hvis
det ikke tages korrekt, kan det muligvis ikke overvinde den tilstand, det var beregnet til at behandle.

Fordi denne medicin er så sikker at bruge, måler vi normalt ikke doserne nøjagtigt, men for dem, der kan lide
nøjagtige målinger og egne tilstrækkelige skalaer, skal du starte med ca. 0,01 g (10 mg) eller mindre tre gange
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om dagen for det første fire dage. Derefter, hvis du kan, dobbelt det til 0,02 g (20 mg) i fire dage, derefter til
0,04 g (40 mg) i fire dage, 0,08 g (80 mg) i fire dage, 0,16 g (160 mg) i fire dage og derefter 0,32 gram (320
mg). Dette ville være den ideelle doseringsplan for dem, der hurtigt kan indtage dette stof. Det er også godt at
vide, at doser på 1-5 mg normalt tolereres uden symptomer.

Når du kan få højkvalitetsstammer af Indica-knop til at arbejde med, vil den olie, der produceres, være ekstremt
beroligende. Dette er den effekt, olien vil have, hvis du har produceret den rigtige "Rick Simpson Oil", og der er
lidt at bekymre dig om. Patienter falder simpelthen i søvn, og til sidst vågner de. Nogle kan føle sig lidt stenet i
begyndelsen, men de vil være uskadte, og normalt inden for en time efter at de står op, forsvinder den søvnige
følelse.  Hvis  olien  er  fremstillet  af  sativa-sorter  af  hamp,  kan  du  forvente  problemer  og  en  langvarig
energigivende sativa-høj. Du vil ikke have, at mennesker med alvorlige tilstande som kræft forsøger at tage olie
med disse virkninger, og patienten vil ikke modtage de medicinske fordele, en god indikation kan give. Ikke alle
kan lide at være høje, og det er ikke det medicinske punkt at blive overdrevent stenet på dette stof.

Pointen er at få medicinen ind i patienten tre gange om dagen. Patienten kan simpelthen lægge den på fingeren
og derefter skrabe den af på tænderne. Tag derefter en drink koldt vand eller te, og de skal have svært ved at
sluge. Nogle stammer producerer et ekstrakt, der ikke har en behagelig smag, men det er let at håndtere. Du skal
blot lægge patienternes dosis på et lille stykke brød og folde det over, så putte det i munden og give dem en
drink vand. Det samme kan også gøres ved brug af bananer eller andre frugttyper. Ideen er at få olien ind i
patienten så hurtigt som muligt, men Rick kan stadig lide at se, at de forbliver i deres komfortzone.

Alle  er  forskellige,  og vores  tolerance  for  denne medicin  vil  variere  fra  person til  person,  så  sørg  for,  at
patienten er fortrolig med den mængde, de indtager. Med mange alvorlige tilstande er det vigtigt for patienterne
at indtage denne medicin hurtigt, så de måske har en bedre chance for at overleve. Som jeg allerede har nævnt,
selvom olien er ufarlig, kan patienter ofte ikke lide oplevelsen, hvis der tages for meget. Så oparbejd deres dosis
langsomt; på den måde bliver de trygge ved brugen.

Alligevel, som vi gerne vil sige, bør aggressive sygdomme behandles aggressivt, så hvis jeg havde noget, der
var livstruende, ville jeg indtage så meget ekstrakt, som jeg kunne tage i den kortest mulige periode. Jeg synes,
det kan betale sig at være forberedt, så dem, der kan, skal begynde at vænne sig til oliens virkninger så hurtigt
som muligt, for så ved de, hvad de kan forvente, hvis de nogensinde skulle tage større doser.

Standardbehandlingen for at nulstille din krop til en god sundhedstilstand er 60 gram olie af høj kvalitet, der
indtages i en periode på tre måneder. For dem, der har taget kemo og stråling, er det en god idé at indtage 120 til
180 gram olie så hurtigt som muligt. Normalt kan 60 g helbrede en alvorlig kræftsygdom, men for dem, der er
blevet beskadiget af det medicinske system, kræves der ofte mere for at forhindre, at kræften vender tilbage og
for at fortryde den skade, disse behandlinger har efterladt.

Når patienten er rask igen, kan du sænke dosis tilbage til et eller to gram om måneden eller så meget som
patienten kan lide at indtage; fra vores perspektiv, jo mere jo bedre. Spring ikke vedligeholdelsesdoserne over,
da de er vigtige for at opretholde et godt helbred. Et gram om måneden eller en dråbe om dagen efter arbejde
om aftenen lyder ikke af meget, men ifølge Rick burde det være nok til at holde din krop sund.

Derudover kan han lide, at patienter bruger andre naturlige ting som æblefrø og hvedegræs i forbindelse med
oliebehandlingen. Fra min erfaring ville jeg også have patienterne til at spise hampfrø, da olien, de indeholder,
er så nærende og god for kroppen.

Rick mener også, at patienter bør forsøge at få deres krops pH op så hurtigt som muligt ved at indtage ting som
vandmelon eller citronsaft osv. Han siger, at dette er af største betydning, og det kan give patienten en langt
bedre chance for at overleve.

Patienter bør også begynde at spise mere rå frugt og grøntsager og spise mindre kød, især de forarbejdede
sorter, som indeholder flere toksiner. Rick tror stærkt på brugen af juicemaskiner, og han føler, at store doser C
-vitamin også kan være en stor fordel.
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Dette er Rick Simpson -protokollen, og det er grunden til, at hans navn vil være kendt i evighed. Det er nok den
vigtigste  opdagelse  nogensinde,  og  den  gavnlige  effekt  af,  hvad  denne  mand  har  givet  os,  kan  ikke
overvurderes. Hvad nytter moderne medicin og teknologi, når det ikke virker? Hvis du vil se resultater, skal du
prøve Ricks metode til helbredelse.

Vi er blevet kritiseret for at kalde denne olie for helbredelse, men hvad kan du ellers kalde et stof, der kan
bruges med succes til at behandle så mange medicinske problemer? Nogle synes at tro, at ordene helbredelse
betyder alt, at denne olie vil give evigt liv, men det var ikke Ricks hensigt. Ganske vist kan denne medicin
forlænge dit  liv, og du kan leve meget længere med dens anvendelse,  det er  der ingen tvivl om. Alligevel
betyder det ikke, at det vil give evigt liv.

Denne olie er stadig ikke lovligt tilgængelig for de fleste, og det vil derfor tage meget lang tid at afgøre, hvor
mange ekstra år den kan levere. Endnu ser vi ikke på denne medicin som en eliksir af udødelighed, og vi er
overbeviste om, at den ikke gør dig skudsikker. Alligevel, som Rick siger, hvis vi nogensinde finder nøglen til
udødelighed, er han sikker på, at hamp vil være en vigtig ingrediens.

Tro ikke, at du ikke kan smitte af en virus, når du bruger den. Du kan stadig fange ting som influenza, men dens
virkninger kan reduceres betydeligt, og du vil komme sig meget hurtigere. I tilfælde af en pandemi eller sådan
noget, hvis du indtager, eller du allerede indtager den vidunderlige olie, denne plante kan give, vil din chance
for overlevelse helt sikkert blive stærkt øget. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Doseringsinformation

Er der en protokol for behandlingen?

”Der er en protokol, og den skal følges for at sikre, at behandlingen er effektiv. Små mængder olie kan bruges
til at behandle hudkræft og andre tilstande lokalt, eller det kan fordampes og inhaleres for at hjælpe med at
behandle  lungesygdomme.  Olien kan også optages  i  kroppen,  hvis  den bruges i  form af  et  stikpiller,  eller
selvfølgelig kan den indtages direkte via munden. For at behandle indre kræftformer skal patienten indtage olien
så hurtigt som muligt. Generelt vil du altid få denne medicin til det område, der forårsager problemet på den
mest fornuftige måde. For eksempel, hvis du behandlede tarmkræft, ville det mest effektive behandlingsmiddel
sandsynligvis være at tage olien i suppositorieform.

Den gennemsnitlige patient kan indtage en fuld 60 gram kræftbehandling på cirka 90 dage. Folk, der har været
udsat for stråling og kemoterapi, eller patienter, der har lidt i årevis med MS og andre alvorlige tilstande, vil i
nogle tilfælde opdage, at deres medicinske problemer kan tage lang tid at helbrede.

Dem, der har lidt alvorlig skade fra det medicinske system og lige er begyndt at behandle, skal indse, at denne
naturlige olie ikke giver en øjeblikkelig kur. Ofte kræver sådanne patienter meget mere olie, og den skal tages
over en længere periode. Sådanne patienter bør forsøge at indtage 120 til 180 gram i løbet af seks måneder for
at  ophæve  den skade,  al  kemo og stråling  har  efterladt  og  reparere  skader  forårsaget  af  andre  langvarige
sygdomme, og hvad der  blev brugt  til  at  behandle dem. Når  patienten  er  helbredt,  og al  skaden er  blevet
fortrudt,  eller  tilstanden  er  bragt  under  kontrol,  anbefaler  jeg,  at  de  derefter  fortsætter  med  at  tage  en
vedligeholdelsesdosis på 1 til 2 gram olie om måneden for at opretholde et godt helbred. For en voksen ville det
svare til en dråbe om dagen, og når de først er vant til brugen, mærker de ikke engang dens virkninger, så jeg
kan virkelig ikke forestille mig, at det er en for høj pris at betale for et godt helbred. ” Rick Simpson, Hamp:
Den mest medicinske plante

Hvorfor er vedligeholdelsesdoser så vigtige?
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“Alle bør tage vedligeholdelsesdoser for at holde deres kroppe afgiftede og i et sundt tilstand. Det eneste, der
kræves, er 1 til 2 gram olie om måneden, indtag bare en dråbe om natten cirka en time før sengetid. Dette vil
give dig en god nats søvn og vil endda give en vis beskyttelse mod strålingen fra Japan og andre steder.

Olien  fungerer  sammen  med  din  krop  for  at  holde  dig  sund  og  for  at  beskytte  mod  en  lang  række
sundhedsmæssige problemer. Jeg ville ikke engang tillade et af mine børn at tage disse frygtelige vacciner og
skud, som folk som Bill  Gates prøver at  skubbe ned i  halsen på os.  Hvis jeg vil  beskytte mine børn mod
influenza, vil jeg stole på korrekt produceret hampolie, da jeg ved, at det er effektivt og ikke vil skade.

Jeg foreslår, at patienter starter med tre doser om dagen på størrelse med et halvt gran tørre kornet ris. En dosis
som denne ville svare til cirka ¼ af en dråbe, så som du kan se, bør begyndere i de fleste tilfælde starte med
meget små doser.

Den  eneste  gang,  jeg  vil  anbefale,  at  patienter  starter  med  større  doser,  ville  være  at  få  dem  væk  fra
vanedannende og farlige smertestillende medicin hurtigt, eller hvis de var lige ved døden. Når folk, der bruger
sådanne lægemidler, begynder oliebehandlingen, skærer de normalt deres smertestillende medicin til det halve.
Formålet er at indtage nok olie til at tage sig af smerten og hjælpe patienten med at frigøre sig fra brugen af 
disse farlige vanedannende farmaceutiske lægemidler. At tage olien gør det meget lettere for patienten at udføre
denne opgave, og de vil lide mindre tilbagetrækningsproblemer, fordi olien virker vidunderligt til at hjælpe med
at afbryde afhængighed.

For dem, der er i denne situation,  tror jeg, at deres første dosis bør være omtrent det dobbelte af, hvad en
gennemsnitlig begynder ville indtage. Derefter bør de øge deres dosis så hurtigt som muligt, indtil de når det
punkt,  hvor de ikke har  brug for anden medicin  for at  kontrollere  smerter.  Når du fjerner mennesker  som
morfin, kan du støde på nogle problemer. Nogle gange, når du blander olie og morfin, kan det gøre virkningerne
af morfin endnu mere udtalt, og patienten kan begynde at hallucinere.

Dette er kun en kortsigtet ulempe, da hallucinationerne falder, indtil patientens indtag af morfin reduceres, indtil
de ikke længere finder sted. I de fleste tilfælde giver det få problemer at få patienter væk fra disse stoffer, så
forvent  ikke  at  have  for  mange problemer.  Efterhånden  som de  fortsætter  med  at  øge  deres  dosering,  vil
patienten udvikle en højere tolerance, og snart vil de ikke længere selv mærke oliens virkninger. Når dette sker,
kan de derefter indtage den mængde olie, der er nødvendig meget hurtigt, indtil de er helet.

Efter fire dages indtagelse af en begynderdosis er de fleste i stand til at øge mængden, de indtager. Jeg foreslår,
at dette skal finde sted cirka hver fjerde dag, fordi dette giver patienten tid til at opbygge deres tolerance for
dette stof. Det tager den gennemsnitlige person fire til fem uger at komme til det punkt, hvor de kan indtage et
gram om dagen. Det betyder, at patienten indtager 8 til 9 dråber olie af høj kvalitet hver ottende time. Når de når
denne dosis, kan patienten derefter fortsætte med denne hastighed, indtil tilstanden forsvinder eller er under
kontrol.

Mange patienter udvikler en tolerance over for denne medicin meget hurtigt og kan tage olien meget hurtigere.
Hvis du tilfældigvis er en af disse mennesker, er du velkommen til at indtage dette stof så hurtigt som du vil, da
slutresultatet  er,  at  du  vil  helbrede  meget  hurtigere.  Jeg  advarer  altid  patienter  om at  blive  i  deres  egen
komfortzone ved brug af denne medicin, men hvis olien kan tages hurtigere, giver det patienten en bedre chance
for at overleve.

Denne metode gør det muligt for kroppen at opbygge sin tolerance langsomt, og efter fire til fem uger har de
fleste mennesker ingen problemer med at indtage et gram om dagen eller endnu mere i nogle tilfælde. For den
gennemsnitlige person, der øger deres dosering hver fjerde dag, stødes der normalt få problemer. Faktisk har jeg
rapporter fra folk, der tog olien,  som sagde, at de aldrig engang blev høje under behandlingen. Vi har alle
forskellige tolerancer  for enhver  medicin,  så jeg føler,  at  det er  bedst at  lade patienten bestemme,  hvilken
mængde af dette stof de er trygge ved at tage.

Din størrelse og kropsvægt har lidt at gøre med din tolerance over for hampolie. Jeg har set begyndere, der var
meget store mænd, tage en dråbe af denne olie,  og inden for en time kunne de ikke engang komme ud af
chesterfielden. Mens deres koner, der var meget mindre, kunne tage den samme dosis og slet ikke føle noget. Så
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som du kan se, er størrelse ikke en vigtig faktor, når det kommer til at bestemme, hvor meget patienten kan tage,
det handler virkelig mere om patienten selv.

Vær opmærksom på, når du påbegynder behandling med denne medicin, at det vil sænke dit blodtryk. Hvis du i
øjeblikket tager blodtryksmedicin,  skal du kontrollere dit tryk ofte, for det er meget sandsynligt, at du ikke
længere har brug for andet end olien for at kontrollere dit blodtryk på meget kort tid. Desuden, hvis patienten er
diabetiker, skal de overvåge deres blodsukker. I de fleste tilfælde vil deres behov for insulin falde, og nogle
kræver slet ikke længere stoffet.

Når folk tager olien, kan jeg godt lide at se dem blive inden for deres komfortzone, men sandheden er, at jo
hurtigere de kan tage den, desto større er chancen for at overleve.

Jeg havde en mand med en ekstremt lav tolerance, der tog syv måneder at indtage 60 g -behandlingen. Det
helbredte  hans  terminale  lymfom,  men  jeg  havde  meget  foretrukket  det,  hvis  han  kunne  have  taget  hele
behandlingen hurtigere.

Heldigvis støder jeg sjældent på patienter, der tager så lang tid at indtage behandlingen, men det sker. Jeg har
endda set patienter, der har taget hele behandlingen på en måned og var i stand til at helbrede deres terminale
kræftsygdomme. Derfor afhænger den hastighed, olien for det meste kan indtages, af patienterne selv og af,
hvor hurtigt de kan opbygge deres tolerance.

Ved afslutningen af behandlingen fortsætter de fleste med at tage olien, men med en meget reduceret hastighed.
Som jeg nævnte før, ville omkring et til to gram om måneden, hvilket svarer til en dråbe olie før sengetid hver
nat, være en god vedligeholdelsesdosis.

Jeg kan ikke lide at se, at folk overdoserer olien, men en overdosis gør ingen skade, så ikke få panik, hvis dette
skulle ske. Hovedbivirkningen af denne medicin er søvn og hvile, som spiller en vigtig rolle i helingsprocessen.
Normalt inden for en time efter at have taget en dosis, fortæller olien dig, at du skal lægge dig ned og slappe af.
Bekæmp ikke den søvnige følelse, bare gør dig tilpas og lad olien give dig den hvile, du har brug for. I de fleste
tilfælde falder den daglige træthed i forbindelse med denne behandling inden for en måned, men patienten sover
fortsat meget godt om natten.

Jeg fortæller patienter, der dør af kræft, at olien vil gøre en af to ting: den vil enten helbrede deres kræft, og de
vil fortsætte med at leve, eller i tilfælde, hvor det er for sent at påvirke en kur, vil olien lette deres vej ud, og de
kan i det mindste dø uden megen lidelse og bevare deres værdighed.

Hampolie  har  en meget  høj succesrate  i  behandlingen af  kræft og de fleste  har en tendens til  at  overleve.
Desværre er mange mennesker, der kommer til mig, blevet hårdt beskadiget af det medicinske system med
deres kemo og stråling osv. Skaden, sådanne behandlinger forårsager, har en varig effekt, og folk, der har lidt
disse  såkaldte  behandlinger,  er  sværest  at  helbrede.  Men  fortvivl  ikke,  for  selvom  du  er  blevet  alvorligt
beskadiget, har denne olie stadig en succesrate på 70 til 80%.

Hvis det er produceret og brugt korrekt, er hampemedicin den største naturlige healer på denne planets bar
ingen. Uanset hvad en person lider af, skal de prøve olien og se, hvad den kan gøre for at hjælpe dem. Hvis du
virkelig er træt af at lide, skal du give dig selv en pause og prøve noget, der virkelig virker. Når du har oplevet,
hvad denne medicin kan gøre, vil du forstå, hvorfor historien og jeg begge kalder hampemedicin en helbredelse.
” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Andre naturlige ting, du kan gøre, kan hjælpe

”Når patienter kommer til mig for at få olie for at behandle deres kræft, er det første, jeg beder dem om at gøre,
ændre deres kost.  Prøv at  holde dig væk fra animalsk protein så meget som muligt,  da denne type protein
fremmer kræftvækst. Få en saftemaskine og begynd at spise så mange rå frugter og grøntsager som muligt, fordi
planteprotein bekæmper væksten af  kræft. Stop med at bruge sukker, og erstat dets anvendelse med naturlige
sødestoffer som rå honning.

9



KURDE TIL KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLEN

Få patientens pH op så hurtigt som muligt ved derefter at indtage ting som vandmelon og citronsaft osv. Kræft
kan lide et surt miljø, og når du hæver kroppens pH, gør det det svært for kræftceller at overleve.

For årtier siden havde forskere gode resultater med at behandle kræft med megadoser af C -vitamin, som blev
injiceret lige ind i patientens blodstrøm på nogenlunde samme måde som læger injicerer kemo, men uden de
ødelæggende bivirkninger, der kan forårsage patientens død. Derfor tror jeg, at store doser vitaminer kan være
til stor gavn for patienter, der lider af alvorlige tilstande som kræft.

Lad også patienten begynde at spise frøene fra to æbler hver dag, dette vil give dem en god daglig dosis B17,
som også er kendt som laetrile. For mange år siden var der meget propaganda om, at denne behandling ikke var
sikker, men disse påstande viste sig at være falske. I virkeligheden har B17 i sig selv en ret god track record i
behandlingen af  kræft. Der er også andre naturlige ting såsom hvedegræs og blågrønalger, som du også kan
have gavn af. For et par år siden var en læge i Italien endda ved at helbrede nogle former for kræft ved hjælp af
bagepulver, så vi må holde vores sind åbent for alle muligheder.

Mange mennesker, der har brugt olien til at behandle deres kræftformer, ændrede ikke noget, men olien virkede
stadig sin magi, og de blev helbredt. Alligevel, hvis du har en alvorlig tilstand som kræft, tror jeg, at det er en
god idé at tage andre naturlige ting, der kan hjælpe olien med at udrydde kræften og give dig en bedre chance
for at overleve.

Det vigtigste af alt er, at folk skal indse, at det medicinske system for det meste gør meget mere skade end gavn.
Det er grunden til, at jeg fortæller folk, der kontakter mig, at hvis de vil overleve, er det bedst at holde sig så
langt væk fra det medicinske system som muligt.

Det er den sørgelige tilstand, det medicinske system, vi har i dag, befinder sig i, og det vil ikke ændre sig, før
folk, der arbejder inden for dette system, endelig indser, at kemikalier og gift ikke heler. Hvad mig angår, kunne
det, som de fleste læger praktiserer i dag, næppe betragtes som medicin. Det ville være meget mere præcist at
kalde det ved sit rigtige navn, galskab.

Fra mit synspunkt bør alle med kræft gøre alt, hvad de kan for at optimere deres chance for at overleve. Så tag
på alle måder hampolie til behandling af din kræft, men jeg tror, at det også er bedst at inkludere andre naturlige
gavnlige behandlinger. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Yderligere tips til patienter med lungekræft

Sp. Denne var på olien i et stykke tid og skulle stadig bruge smertestillende midler, så vi ledte efter flere måder
at hjælpe patienten på. 

A.1) Lav en anden portion olie, og prøv at blande den med den, du har, se efter den mest beroligende olie, du vil
ikke give patienten energi.

2) Prøv at producere olien fra mere end en stamme ad gangen, hvis det er muligt, har det normalt en bedre
tæppeeffekt på den måde. Igen, se efter den mest brutale og beroligende kraft i udgangsmaterialet og olien.

3) Det ville være bedre, hvis hun stoppede med at bruge olien i kapsler. Du vil have noget af det i munden for
yderligere sublingual absorption (det har en bedre smertestillende effekt på den måde)

4) Lav 0,3-0,5 g suppositorier med kakaosmør og lad hende bruge dem mindst to gange om dagen, hun kan
bruge det analt såvel som den anden måde. 

5) Få hende til at fordampe olien flere gange om dagen - hoste er ønsket, hun skal hoste ud af det, der ikke hører
hjemme i hendes lunger, herunder de tumorer (de vil simpelthen krympe og derefter falde fra hinanden, og hun
vil hoste dem ud).
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6) Lav en olietinktur med alkohol (20-30-50%, afhængigt af hvor meget olie du har; 1-2 ml af olien i 4 ml 96-
99% alkohol) og påfør det på stedet, hvor hun blev opereret med en pipette eller en dråber - en eller to dråber vil
normalt gøre, og du kan spare meget olie på denne måde. Selvfølgelig kan du også smøre lidt olie direkte på
stedet og dække det med et bandage og gentage det hver tredje dag, eller når bandagen falder af.

7) Lav en salve med sheasmør eller opløs lidt olie i varm hampfrøolie eller ekstra jomfru olivenolie af høj
kvalitet og gnid den på området flere gange om dagen. Dette skal hjælpe med at fjerne smerterne i hendes
ribben, og du kan også bruge den til lagesår og alt på hendes hud.

8)  Inkluder  hampfrø,  hamphjerter  og  hampfrøolie  i  hendes  kost  -  mindst  en  håndfuld  frø/hjerter  eller  1-3
spiseskefulde hampfrøolie. 

9) Forøg hendes krops pH med vandmelon og citronsaft osv., Lad hende spise frø fra to æbler hver dag (B17). 

10) Prøv at udskifte smertestillende og plastre med olien så hurtigt som muligt. Hvis du begynder at påføre
olien lokalt, bør det hjælpe en hel del. Suppositorierne gør også underværker for lungeforhold. Jo mere olie hun
indtager, og jo hurtigere hun gør det, jo bedre. Hun bør blive på et gram eller mere om dagen, indtil hun erobrer
sygdommen og derefter blive på en vedligeholdelsesdosis på 1-2g om måneden. Læs og følg også alle andre
instruktioner på vores websted. De bedste hilsner, JB og RS

Administrationsveje

Hvilke administrationsveje til olien anbefaler du, og hvad er deres respektive fordele?

”Jeg foreslår altid for patienterne, at de skal indtage olien gennem munden for indre tilstande eller bare bringe
deres kroppe tilbage til et godt helbred. Efter et par årtier med at have været udsat for toksiner i vores daglige
liv, bør selv dem, der synes om sig selv som sunde, overveje at indtage en fuld 60 g behandling for at afgifte
deres kroppe, før disse stoffer kan forårsage problemer med deres helbred.

Til behandling af mange sygdomme såsom hæmorider eller tarmkræft osv. Kan det være bedst at bruge olien i
form af et stikpiller. De fleste mennesker er ikke klar over det, men at tage olien ind i din krop på denne måde
er en af de mest effektive måder at udføre opgaven på.

Jeg tror, det er en fordel for patienten, at olien administreres så tæt som muligt på en tumor eller hvad der nu
behandles.  Derfor, hvis du har tarmproblemer,  ville  stikpiller  sandsynligvis fungere bedst, men hvis du har
noget som kræft i halsen, ville jeg indtage olien gennem munden.

I  årevis  har  læger  og forskere injiceret  tumorer  i  forsøgsdyr  med THC, og de har  opnået  gode resultater.
Alligevel vil de desværre ikke gøre det samme mod en døende kræftpatient, så endnu en gang understreger
dette, at vores medicinske system ikke gør det, der er rigtigt for patienten. Hvis læger kun ville genkende denne
fantastiske medicin for hvad det er og begynde at fungere korrekt med dette stof, kunne mange, der nu dør,
blive reddet.

Ofte kommer patienter til mig med lungekræft og andre lungesygdomme. For sådanne mennesker anbefaler jeg
brug af en fordamper ud over at indtage olien. Fordampning af denne medicin sammen med indtagelse af den
kan have en meget gavnlig effekt for dem, der lider af lungekræft eller andre lungesygdomme. Alt, hvad en
patient  skal  gøre,  er  at  indtage  deres  normale  dosis  og  derefter  varme  en  fordamper  op  og  inhalere  de
fordampede cannabinoider i deres lunger. Dette kan gøres hver otte time, når de indtager deres normale dosis,
og det ville kun kræve, at patienten inhalerer de fordampede cannabinoider et par gange ved hver indstilling.
Ved at bruge denne metode angribes lungekræft fra begge retninger, og dette kan øge behandlingens effektivitet
i høj grad.

I de fleste tilfælde forsvinder tumorerne bare, men jeg har hørt, at nogle patienter faktisk har hostet døde stykker
af de tumorer, de led med, op. Jeg er sikker på, at dette ikke er en oplevelse, man ville nyde, men det er den
naturlige måde, vores lunger slipper for ting, der ikke burde være der.
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Derudover kender jeg patienter, der har passeret tumorer under afføring, men det er selvfølgelig også naturligt. I
nogle tilfælde skal disse døde indkapslede tumorer muligvis fjernes kirurgisk, hvis de er for store til at passere
med naturlige midler, så i en situation som denne er det nødvendigt med en læge.

At dømme ud fra dem, jeg har givet olien til, der led af forskellige former for kræft, kender jeg ikke til nogen
form for  kræft,  som denne olie  ikke  ville  være  effektiv  til  at  behandle.  For  mig  er  alle  former  for  kræft
helbredelige, uanset hvor den vælger at manifestere sig i din krop. Jo mindre skade patienten har modtaget fra
det medicinske system, desto større er deres chance for genopretning, så efter min mening bør de, der ønsker at
helbrede  deres  kræft,  bruge  denne  gennemprøvede  naturlige  metode.  ”  Rick  Simpson,  Hamp:  Den  mest
medicinske plante

Aktuel brug

“Til topisk brug kan olien blandes med hudcremer, solcreme osv. Ved alvorlige hudsygdomme anbefaler jeg, at
bare olien i sin reneste form skal bruges. Blanding af olien med alt vil reducere styrken af  denne medicin.
Alligevel  kan mange af  disse svækkede former  for  hampemedicin  være ganske  effektive  til  behandling  af
hudproblemer.

Ofte for mennesker med meget dårlige hudsygdomme, der er spredt over store områder af deres krop, anbefaler
jeg en cannabis tinktur. En tinktur er simpelthen olie blandet med alkohol eller en sådan bærer. Når man bruger
en pipette til at påføre en tinktur på en hudtilstand, får alkoholen en dråbe til at sprede sig over et ganske stort
område. Alkoholen fordamper på bare et par sekunder og efterlader området dækket med en tynd film af olie.

Tinkturer er en omkostningseffektiv måde at administrere olien over store områder, og patienterne kan selv
justere styrken af en sådan tinktur til at passe til deres behov. Hvis man ønsker, at tinkturen skal være stærkere,
skal man blot tilføje mere olie; hvis de vil svække det, så tilføj bare mere alkohol.

Tror du, at hamp tinkturer muligvis kan være lige så stærke som din hampolie?

I volumen ville det være umuligt for en hamp tinktur at være lige så kraftig som ren olie. En patient kunne
indtage deres doser blandet med alkohol, men hvad gavner det at tage denne medicin med alkohol? Olien er
medicinen og blanding med alkohol eller andre sådanne bærere efter min mening er ikke til gavn for intern
brug.

I øjeblikket er der et lægemiddelfirma, der sælger en for dyr cannabisbaseret tinktur kaldet Sativex, som sprøjtes
under tungen til smertelindring osv. Jeg har givet olie til patienter, der brugte dette stof, og efter at have oplevet
oliens virkninger, havde de ingen yderligere behov for at købe Sativex, da de fandt, at den olie, jeg leverede, var
mere effektiv. Ved aktuelle forhold kan en tinktur bruges til at få olien til at gå videre, men ved en alvorlig
hudtilstand eller infektion foretrækker jeg, at ren olie bruges i behandlingen.

Hvad er de vigtigste anvendelser til topisk anvendelse, og har du været vidne til allergiske reaktioner på 
olien?

Jeg har fundet, at tinkturer er effektive til behandling af mange hudsygdomme og brug af olien på denne måde
kan være meget mindre spild. For folk, der er bekymrede for deres hudfarve, kan det blot have dramatiske
resultater at blande olien med deres foretrukne ansigtscreme og give sig selv en god ansigtsbehandling.

Herpes, hudkræft, vorter, modermærker og andre hudsygdomme kan behandles med ren olie uden allergiske
reaktioner, som jeg kender til. I virkeligheden var den eneste reaktion, jeg har oplevet, når olien bruges topisk,
forårsaget af bandagerne, der blev brugt til at dække den. Når du bruger en bandage i længere perioder, kan det
forårsage, at området dækket med den klæbrige del af bandagen bliver irriteret. Man skal simpelthen stoppe
med at bruge bandagerne i et par dage, og tilstanden vil forsvinde.
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En anden ting, jeg skal nævne, er, at olien ikke tillader bandagerne at klæbe til  såret eller infektionen, der
helbredes. Dette lyder måske ikke for vigtigt, men hvis du nogensinde har været igennem den smerte at fjerne et
bandage, der har klæbet til et sår, vil du forstå, hvad jeg mener.

Da jeg  var  i  Canada,  blandede  jeg  ofte  olier  fra  forskellige  sorter,  fordi  de  kan variere  så  meget  i  deres
medicinske dyder. Ved at gøre dette fandt jeg ud af, at disse blandede olier havde en bedre helbredende effekt
på mange forhold, så hvis du planlægger at producere olie i større skala, kan du overveje at gøre det samme. ”
Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Kan du kombinere forskellige former for administration af olien?

“Alle forskellige måder at administrere olien på kan kombineres uden skadelige bivirkninger, og det kan faktisk
være  en  stor  fordel  i  nogle  situationer.  For  eksempel,  hvis  jeg  havde  lungekræft,  kunne  jeg  kombinere
indtagelse af olien med brug af stikpiller, og jeg ville også fordampe olien, så den kunne inhaleres direkte i
mine lunger. Både oral indtagelse og stikpiller fungerer godt til behandling af lungekræft og fordampning af
olien kan også være en fordel for dem, der lider af denne tilstand.

Videnskabelig litteratur siger, at kroppen ikke kan behandle THC, medmindre den er opløst i animalsk fedt. 
Ville det ikke være mere effektivt at bruge olien på den måde?

Jeg har virkelig lidt bekymring for, hvad videnskabelig litteratur siger, og jeg tror ikke, at animalsk fedt er godt
for patienter, der lider af sygdomme som kræft. Fra min erfaring behøver olien ikke at blive blandet med noget
for at være effektiv. Da jeg har taget det mange gange uden mad og stadig har følt dets virkninger, tror jeg, at
der er en god chance for, at det, vi har fået at vide, er forkert. Hvis kroppen ikke kan behandle THC uden at
blive blandet med animalsk fedt, hvorfor kunne jeg så stadig mærke virkningerne af olien? Når cannabis er
røget, er der desuden ikke animalsk fedt i leddet, så hvordan bliver folk høje?

Ved at bruge processer, der opløser THC i animalsk fedt, smør, spæk osv., Føler jeg, at lægemidlets styrke er
reduceret. Det er olien, der helbreder, ikke smør eller animalsk fedt, derfor synes jeg, at denne medicin skal
bruges  i  den  reneste  form  for  at  opnå  maksimal  effektivitet.  Hvis  jeg  tog  en  person,  der  havde  to
hudkræftformer, og jeg behandlede den ene med ren olie og den anden med en fedtblanding af animalsk olie, er
jeg ikke i tvivl om, at kræften, der blev behandlet med den rene olie, ville helbrede meget hurtigere og mere
effektivt. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Rygning af cannabis

Kan du sammenligne den medicinske værdi ved at ryge og spise hamp?

”Når en person ryger en joint, gik over 90% af de medicinske aspekter af plantematerialet bare op i røg. Det er
ironisk for mig at se patienter, der har taget kemoterapi, ryge hamp for at reducere deres kvalme, for de ryger
selve stoffet, som hvis det tages korrekt, kan helbrede dem.

For mig er der lidt eller ingen sammenligning mellem at ryge hash og indtage den æteriske olie fra denne plante
til behandling af en medicinsk tilstand. Hvis du blot søger en lille lettelse fra din tilstand, kan det være en fordel
at ryge hash. Men hvis du vil behandle tilstanden korrekt, er indtagelse af olien den bedste måde at opnå dette
på. Der er ingen tvivl om, at selv at ryge hash har nogle medicinske fordele, men forvent ikke at helbrede en
alvorlig tilstand på denne måde.
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Hvad er røget marihuana godt for fra et medicinsk synspunkt?

Fra  et  medicinsk  synspunkt  har  rygning  af  cannabishamp  begrænset  medicinsk  værdi  sammenlignet  med
indtagelse af olien. Rygekande kan ofte have en effekt på blodsukkerniveauet for dem med diabetes, og det kan
også hjælpe med at reducere okulært tryk for mennesker, der lider af glaukom. Vi kender alle til hampens evne
til at reducere kvalme og rygning af dette stof vil ofte hjælpe med at bekæmpe smerterne forbundet med mange
medicinske tilstande.

Selv bare at ryge en god Indica -stamme har en tendens til at få en person til at slappe af, hvilket i sig selv kan
være ganske gavnligt. Rygekande kan hjælpe med at reducere symptomerne på mange tilstande som MS og er
ofte meget gavnligt for dem med krampagtige tilstande. Der er ingen mangel på beviser, der tydeligt viser, at
selv rygning af hamp kan gøre meget for at hjælpe utallige menneskers trivsel på verdensplan. Men fra mit
synspunkt, hvorfor bare reducere symptomerne, når en kur eller meget bedre kontrol af problemet kan være
mulig, hvis medicinen tages korrekt i form af en olie?

Der er lidt sammenligning mellem rygning af hamp og indtagelse af hampolie. Rygning er den mindst effektive
metode  til  at  bruge  hamp  som  medicin.  Hampens  helbredende  kraft  forstørres  mange  gange,  når  den
koncentrerede æteriske olie fra hampplanten produceres. Hvis du vil se den ægte medicinske magi i  denne
plante, skal du begynde at indtage hampolie af høj kvalitet. Når man begynder at indtage den rå, uforbrændte
THC og dens tilhørende cannabinoider, er medicinske mirakler ofte resultatet.  ” Rick Simpson, Hamp: Den
mest medicinske plante

Hvad skal forskning fokusere på?

”I den nærmeste fremtid er det vigtigste at dyrke de bedst mulige medicinske stammer, så vi kan bestemme
deres sande medicinske dyder. Da denne medicin er ufarlig, kan vi gøre alt, hvad der kræves af forskning, mens
vi helbreder mennesker.

Nogle stammer af hamp er meget mere effektive end andre til forskellige medicinske situationer. På kort tid
burde vi være i stand til at bestemme de bedste stammer til at behandle en given tilstand, og dette vil gøre det
muligt at behandle disse lidelser mere effektivt. Derudover skal vi indføre en form for kvalitetskontrol så hurtigt
som muligt og udvikle standarder, som leverandører skal overholde. På nuværende tidspunkt har patienter ingen
idé om kvaliteten eller  effektiviteten af  olier,  som de køber fra andre.  Sandelig,  der mangler  stadig meget
forskning på denne plantes medicinske kvaliteter, men hvis vi gør det på den rigtige måde, tror jeg på kort tid, at
vi kan lære meget. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

“Min 28 år gamle ven blev opereret i dag for brystkræft, de siger, at kræften er fjernet, men vil stadig lave kemo
på hende. Vi har talt før, og jeg fortalte hende at nægte kemo og bare tage RSO. Har jeg ret i dette? Ud fra hvad
jeg har læst om Phoenix Tears, tror jeg, at dette er korrekt, men vil gerne have din hjælp til at besvare dette.
Tak." Justin

- Godt gået, Justin. Ingen kemo eller scanninger. Operationen var unødvendig. Få hende til at spise 120-180 g af
olien i løbet af de næste seks måneder og følg instruktionerne på vores websted. JB

”Forestil dig, at du prøver at lære folk, hvordan de skal have deres bukser på ... Det virker let. Hvad hvis folk
sms'ede dig hver dag og spurgte dig, hvordan du skulle tage bukserne på? (skærpende) Det er ligesom grisedag!
Hvis jeg tager mine bukser på, og det er gjort rigtigt, er det sådan, jeg vil vise en anden. Jeg griner måske af de
mennesker, der vil prøve at tage bukserne på baglæns og sige: ”Hey, de sidder fint, helt sikkert, men det ændrer
ikke ved, at de er baglæns! (Det fungerede for Khris Kross). ”

JB fortæller simpelthen os, hvad der virker og vil ikke fortælle os det på anden måde, fordi der ikke er behov for
andre måder. Følg anvisningerne, eller gå rundt med dine bukser baglæns, men bliv ikke sur på JB, når du
indser,  at han bare viste dig den rigtige måde at  gøre det på! Vi forsøger ikke at  ændre tekst i en bog, vi
undersøger bare andre bøger! ” Tchad
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- Tak, Tchad, det var en fantastisk forklaring, og ja, du har ret. Hele dette nummer af RSO -medicin er så
offensivt simpelt, at det faktisk gør det mere kompliceret. Det er for enkelt for folk at tro det, nemlig når de ikke
selv kan prøve medicinen og kun skal læse om det.

Og det hele er, at menneskers liv er på spil. Jeg taler personligt til dem, jeg ser smerten i deres ansigter, spørg
mig ikke, hvad det gør ved mig efter alle disse år. For mig er der ikke meget plads til improvisation her, ikke tid
til lange bebop -soloer eller gratis jazz. Dette er en solid gammeldags tolv-bar blues, og den er tolv barer lang.
Rick gav os anvisninger at følge, men alle vil genopfinde hjulet på grund af nogle egoproblemer eller hvad det
er.

Alt,  hvad jeg siger om dette, er: ”Behersk først et riskoger og en ventilator.  RSO først,  derefter alle andre
(mindre potente) former for cannabismedicin. Fordi styrke betyder noget. Jo mere potent og beroligende olie,
desto bedre for patienten. Du behøver ikke at teste på indre forhold, prøv det først på hudtilstande og se om det
heler hurtigere med den virkelige meget potente og beroligende RSO med 95-98% THC eller med noget andet,
der burde svare på det for dig. Ved derefter, at det samme, der sker på din hud, sker i din krop, når du indtager
denne medicin.

Når du gør det, mister du dybest set interessen for mindre potente former for cannabismedicin. Ikke fordi de
ikke kan hjælpe i nogle tilfælde, men fordi hvorfor flyve anden eller tredje klasse, når du kan flyve første klasse
for de samme penge og redde dit liv hurtigere og mere pålideligt på samme tid?

RSO er premiummedicin, og den måde, jeg ser på det hele resten, er ikke premiummedicin. Og jeg vil have
førsteklasses  medicin,  hvorfor  vil  jeg  have  fortyndet  medicin  i  stedet  for  den  ægte  vare?  Jo  mere  brutalt
beroligende og kraftfuld olien er, jo bedre fungerer den som medicin - og dette kommer aldrig til at ændre sig.
“JB

“Bedste RSO er 95-98% THC og ekstremt potent og beroligende. Alt andet end det (rå cannabis, juice, spiselige
varer, høje CBD-olier, ikke-decarboxyleret BHO, tinkturer, salver, sammensætninger, macerates, you name it)
er en mindre potent form for cannabismedicin. Alle former for cannabismedicin er naturligvis gavnlige til en vis
grad, men sats ikke dit liv på mindre potente former for cannabismedicin. ” JB

Rick Simpson -processen til fremstilling af hampolie

“Jeg arbejder normalt med et halvt kilo knopp fra meget kraftige indica- eller indica -dominerende sativa -kors
af høj kvalitet.  En ounce god knop vil normalt producere 3 til 4 gram olie af høj kvalitet,  og mængden af  
produceret olie vil variere fra stamme til stamme. Du er aldrig rigtig sikker på, hvor meget olie du får, før du har
behandlet det materiale, du arbejder med. I gennemsnit vil et pund god knop normalt producere omkring 60
gram olie af høj kvalitet, og nogle gange kan du endda få væsentligt mere fra nogle sorter.

Mange synes at tro, at olien skal være ravfarvet, og at du skal kunne se igennem den. Ofte udviste de olier, jeg
producerede, disse egenskaber, men ikke altid. Farven og strukturen på den olie, du producerer, afhænger meget
af den stamme, metode og opløsningsmiddel, du bruger til at producere olien. Vær ikke bekymret, hvis den olie,
du producerer, tilfældigvis er mørkere i farven, det betyder ikke, at en sådan olie ikke er en stærk medicin.
Nogle af de stærkeste olier, jeg nogensinde har produceret, var faktisk mørke i farven, men de havde stadig de
ønskede medicinske virkninger.

Jeg tror, at disse instruktioner skulle gøre det let at producere denne olie for nogen, men før du starter, skal du
sørge  for  at  have  alt,  hvad  du  skal  bruge  for  at  gøre  det  ordentligt.  Det  eneste,  man  kræver,  er
udgangsmaterialet, opløsningsmidlet, en længde af træ, to plastikspande, et par små beholdere med tragte og
kaffefiltre, en elektrisk riskoger, en ventilator, en målebæger i rustfrit stål, en kaffevarmer og sprøjter.

Den  proces,  jeg  er  ved  at  beskrive,  involverer  vask  af  udgangsmaterialet  to  gange  med  et  godt
opløsningsmiddel,  såsom ren let  alifatisk naphtha eller  99% isopropylalkohol for at  fjerne den tilgængelige
harpiks fra plantematerialet. Let nafta har vist sig at være et meget godt opløsningsmiddel til at producere olien,
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det er også ret billigt at købe i forhold til omkostningerne ved andre opløsningsmidler. Det findes i forskellige
former og under forskellige navne, men opløsningsmidlet, jeg brugte, kaldes let naphtha i Canada, og i Europa
kaldes det ofte benzin (e). Det sælges under mange navne, men hvis du går til en brændstofleverandør, bør du
ikke  have  for  mange  problemer  med  at  spore  nogle,  hvis  du  beder  om  hydrogenbehandlet  let  alifatisk
opløsningsmiddel nafta/petroleumether/benzin/kulbrinteopløsningsmiddel med et kogepunkt overalt fra 40 til
100 ° C (140-212 ° F), CAS-nummer 64742-49-0.

Let nafta har mange industrielle anvendelser og bruges ofte til at affedte motordele eller tynde malinger osv., Så
jeg er sikker på, at du skulle have lidt problemer med at finde det, du har brug for. Bare for at give dig en idé
om dens mange anvendelser, er det det samme stof, der bruges til at brænde Coleman lamper og ovne. Men
desværre tilføjes rusthæmmere til Coleman -brændstof, så jeg anbefaler ikke, at dette brændstof bruges til at
producere olie. Der er også medicinsk naphtha (hexan) tilgængelig i mange lande i verden, men det er lidt
dyrere og normalt sværere at få, og jeg har ikke fundet nogen signifikant forskel mellem ren let naphtha og den
medicinske version af det .

Butan kan producere olie,  men jeg anbefaler ikke dets anvendelse som opløsningsmiddel til  fremstilling af
denne medicin, da den er meget flygtig og vil kræve brug af dyrt udstyr for at neutralisere faren. Derudover
decarboxylerer brugen af  butan til fremstilling af olien ikke det færdige produkt, så olier, der produceres på
denne måde, ville være mindre effektive til medicinsk brug, medmindre det tager ekstra tid at decarboxylere
dem korrekt.

De eneste opløsningsmidler,  som jeg har direkte erfaring med hidtil,  er ether,  let  alifatisk naphtha og 99%
isopropylalkohol. Ether er min personlige favorit, og det er et meget effektivt opløsningsmiddel, men det er dyrt
og kan være ret svært at få. Jeg tror, at brugen af ether er bedre egnet til lukkede destilleringsanordninger, da det
er meget flygtigt og dets dampe gør det farligt at arbejde med.

Både ether og let naphtha er mere selektive opløsningsmidler i naturen, hvilket betyder, at alkohol ikke er lige
så  effektivt  som et  opløsningsmiddel,  men det  fungerer  stadig  godt.  Alkohol  vil  opløse  mere  klorofyl  fra
udgangsmaterialet, og på grund af dette vil olier produceret med alkohol normalt være mere mærkbart mørke i
farven.

For at et opløsningsmiddel skal være effektivt, skal det være 100% rent, og 100% ren alkohol er dyrt og kan
være ret svært at finde. Lys nafta er derimod ret billig at anskaffe og er normalt ikke for svært at finde. Ved
siden af brugen af ether er rent let alifatisk naphtha mit valgfrie opløsningsmiddel.

Alle disse opløsningsmidler inklusive alkohol er giftige i naturen, men hvis du følger disse instruktioner, er
opløsningsmiddelrester  i  den  færdige  olie  ikke  et  problem.  Efter  at  det  færdige  produkt  er  afkølet  til
stuetemperatur, er det et tykt fedtlignende stof frem for en olie, og det er omtrent lige så giftigt som du kan få.
Selvom der var et lille spor af rester af opløsningsmidler tilbage, ville olien selv virke på den for at neutralisere
enhver  skadelig  giftig  virkning.  I  det  væsentlige  er  alt,  hvad du gør,  at  vaske  de medicinske  harpikser  af
knoppematerialet. Efter at blandingen af opløsningsmiddelolien er blevet filtreret, og opløsningsmidlet er kogt
af, sidder du tilbage med harpikserne i deres mest medicinske form.

For de bedste resultater skal udgangsmaterialet være så tørt som muligt. Sørg for, at hvor du arbejder, er godt
ventileret, og der er ingen gnister, åben ild eller rødglødende elementer i området.

Læg udgangsmaterialet i en beholder med god dybde for at forhindre, at olieopløsningsblandingen sprøjter ud
under vaskeprocessen. Dæmp derefter opløbet med det anvendte opløsningsmiddel, og knoppematerialet knuses
derefter med en trælængde, f.eks. Et stykke 2 × 2.

Efter  at  det  er  blevet  knust,  tilsættes  mere  opløsningsmiddel,  indtil  materialet  er  helt  nedsænket  i
opløsningsmidlet. Arbejd knoppematerialet i cirka tre minutter med den længde af træ, du plejede at knuse det.
Hæld derefter  langsomt opløsningsmiddelolieblandingen i  en anden ren beholder,  og lad udgangsmaterialet
blive i den originale beholder, så det kan vaskes for anden gang.

Tilsæt igen frisk opløsningsmiddel til udgangsmaterialet, indtil det igen er nedsænket i opløsningsmidlet, og
arbejd det derefter i tre minutter mere med den længde af træ, du har brugt.  Hæld derefter blandingen af  
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opløsningsmiddelolien i den samme beholder, der indeholder opløsningsolieblandingen fra den første vask, du
gjorde.

At prøve at vaske plantematerialet en tredje gang giver meget lidt olie, og det ville være en lille eller ingen
fordel som medicin. Den første vask opløser 70 til 80% af den tilgængelige harpiks fra udgangsmaterialet; den
anden vask fjerner derefter den harpiks, der er til gavn, som er tilbage.

Olier produceret fra den første vask er den mest potente medicinsk, men hvis der bruges udgangsmateriale af
høj  kvalitet,  har  olie  fra  den  anden vask også fordele.  Hvis  du af  en eller  anden grund skal  arbejde  med
materiale, der ikke er så stærkt, som det burde være, er det bedst at bruge olien fra den første vask kun til intern
brug og derefter begynde at vokse eller kigge efter udgangsmateriale, der er af bedre kvalitet. Husk, kvalitet er
vigtigere end kvantitet, og jo bedre udgangsmateriale, jo bedre medicin.

Brug noget som f.eks. Rene vandbeholdere med en lille åbning øverst, og indsæt tragte i åbningerne, og sæt
derefter  store  kaffefiltre  i  tragtene.  Hæld  opløsningsmiddelolieblandingen  fra  den  første  og  anden  vask  i
kaffefiltrene,  og  lad  blandingen  af  opløsningsmiddelolien  løbe  ud  gennem  filtrene  for  at  fjerne  uønsket
plantemateriale.  Jo  flere  tragte  og  beholdere  du  bruger,  jo  hurtigere  filtreres  det.  Når  blandingen  af  
opløsningsmiddelolien er filtreret, er den nu klar til at få opløsningsmidlet kogt af.

Hvis du ikke allerede ejer en, kan du købe en billig større riskoger med en åben top, der har både høj og lav
varmeindstilling for at koge opløsningsmidlet af olien. Sørg for, at riskogeren er placeret i et godt ventileret
område, og anbring en ventilator i nærheden for at blæse dampene væk, når opløsningsmidlet koger af. Dette
forhindrer dampe i at kondensere og udgøre en fare. Riskogere er designet til ikke at brænde risene, mens de
koger. De temperatursensorer, der er indbygget, tænder automatisk for komfuret igen på lav varmeindstilling,
hvis temperaturen i komfuret begynder at blive for høj.

Når  temperaturen  produceres,  vil  temperaturen  begynde  at  fordampe  cannabinoiderne  fra  olien,  hvis
temperaturen bliver lidt over 300 ° F (148 ° C), og selvfølgelig vil du ikke have, at dette sker. Hvis en riskoger
fungerer korrekt, vil den automatisk falde fra høj varmeindstillingen ved cirka 230 ° F (110 ° C), hvilket er over
den temperatur, hvor decarboxylering siges at forekomme og stadig er langt under det punkt, THC og andre
cannabinoider fordamper. Derfor anbefaler jeg kraftigt brugen af et riskoger til dem, der aldrig har produceret
olie  før,  da  det  eliminerer  enhver  fare  for  at  skade  den  pågældende  olie.  Plus  den  resulterende  olie  er
decarboxyleret, hvilket også er vigtigt, så det kan opnå sine fulde medicinske virkninger.

Jeg foreslår, at folk ikke skal prøve at bruge crock-potter og lignende apparater til at producere olie. Da jeg først
forsøgte at producere olien, brugte jeg en crock-pot, og da jeg ikke vidste, hvor meget varme disse enheder kan
generere, blev olien overophedet og blev ødelagt. Så jeg synes, det er kun fornuftigt, at en nybegynder skal
starte med at bruge en riskoger og følge vores instruktioner omhyggeligt. Hvis du gør det, kan du spare en
masse sorg.

En destilleringsindretning kan også bruges til at producere denne medicin og genvinde det opløsningsmiddel,
der bruges. Denne metode giver virkelig mere mening end at bruge en riskoger, men stillbilleder, der er designet
til at afkoge opløsningsmidler sikkert, er dyre, og de fleste mennesker ved ikke, hvordan man bruger en af disse
enheder korrekt. Hvis en er tilgængelig, foretrækker jeg at bruge en stilleben selv, men i nogle lande er det i
strid med loven at eje en still. Hvis man er seriøs og vil producere store mængder olie, skal man undersøge
destillation og uddanne sig selv i korrekt brug af dette udstyr.

Sørg altid for, at der ikke er gnister, åben ild eller rødglødende elementer i området, mens du fylder riskogeren
eller koger opløsningsmidlet  af, fordi dampe fra opløsningsmidler er meget brandfarlige og giftige.  Jeg har
brugt den samme proces tusinder af gange og har aldrig haft et uheld, men for din egen sikkerhed skal du følge
instruktionerne og sørge for, at området er godt ventileret.  Jeg advarer dig også om at undgå at indånde de
dampe, som opløsningsmidler producerer, da de kan have ubehagelige virkninger på alle i nærheden.

Sørg for, at blæseren kører og producerer tilstrækkelig luftgennemstrømning til at blæse dampe væk, og fyld
derefter  riskogeren,  indtil  den  er  omkring  tre  fjerdedele  fuld.  Dette  giver  plads  til,  at
opløsningsmiddelolieblandingen kan koge af uden at spilde over. Sæt riskogeren på høj varme og begynd at
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koge opløsningsmidlet af. Forsøg aldrig at gøre dette uden brug af en ventilator, da dampe kan kondensere, og
hvis de kommer i kontakt med varmeelementet, kan det forårsage brand.

Når niveauet i riskogeren falder, skal du forsigtigt tilføje den blanding af opløsningsmiddelolie, du har tilbage,
indtil du ikke har noget tilbage. Når niveauet i riskogeren falder for sidste gang og er reduceret til ca. 2 tommer
opløsningsmiddelolieblanding tilbage, tilsættes ca. 10 til 12 dråber vand til opløsningsmiddeloliemixen, der er
tilbage. Denne lille mængde vand lader det resterende opløsningsmiddel lettere koge den olie, der er tilbage i
komfuret, af.

Når der er meget lidt tilbage i komfuret, tager jeg normalt et par handsker på og henter derefter komfuret og
begynder at hvirvle indholdet. Dette gøres med luftstrømmen fra blæseren, der stadig fjerner dampe, og det kan
fremskynde efterbehandlingsprocessen lidt. På kort tid starter komfuret automatisk sin høje varmeindstilling og
går derefter til lav varme. Da det sidste af opløsningsmidlet koges af, vil du høre en knitrende lyd fra olien, der
er tilbage i komfuret, og du vil se en hel del bobler, der finder sted i den resterende olie. Du vil også bemærke,
hvad der ligner en lille mængde røg eller damp, der kommer ud af olien i riskogeren, men vær ikke bekymret,
da dette for det meste bare er damp, der er produceret af de få dråber vand, du har tilføjet.  Når riskogeren
automatisk har skiftet til lav varmeindstilling, Jeg lader det normalt afkøle, indtil det kan skiftes til indstillingen
for høj varme igen. Efter at komfuret automatisk har skiftet til lav varmeindstilling for anden gang, tager jeg
derefter den inderste gryde ud af komfuret og hælder dens indhold i en målebæger i rustfrit stål.

Der vil være en lille mængde olie tilbage i gryden, som du næsten vil finde umulig at få ud, medmindre du
bruger noget som tørt brød til at absorbere olien, mens den stadig er varm. Derefter kan små mængder af dette
brød spises  som medicin,  men husk,  at  det  nogle gange kan tage en time eller  mere,  før  du mærker  dets
virkninger. Så pas på, hvor meget brød som dette du spiser, for selv en meget lille mængde kan få dig til at sove
i et par timer, præcis det samme som råolien vil gøre sig selv. En anden god måde at rydde op i, uanset hvilken
olie  der  er  tilbage  i  gryden,  er  at  vaske  gryden  ud  med  en  lille  mængde  alkohol  for  at  producere  en
hampolietinktur.

En tinktur som denne kan være meget effektiv til behandling af hudsygdomme og bare lidt kan gå langt, hvilket
kan spare dig for penge. Da jeg alligevel ofte kan lide at blande olie fra flere stammer, lader jeg normalt bare
den resterende olie stå i gryden til næste gang. Ved at blande olier fra forskellige stammer får du de medicinske
fordele fra alle disse forskellige typer olie, og jeg har fundet sådanne olier til at være effektive til behandling af
alt. Hvis du har mange forskellige varianter af god hamp til din rådighed, synes jeg, at det er en god idé at
blande olierne, men hvis du ikke gør det, tror jeg, at olien fra kun en stamme nok vil tilfredsstille dine behov.

Tag den olie, du hældte i målebægeret i rustfrit stål, og kom den på en skånsom opvarmningsanordning, f.eks.
En kaffevarmer, for at fordampe alt vand, der er tilbage i olien. Ganske ofte tager det kun kort tid at fordampe
det resterende vand, men også nogle stammer producerer mere naturlige terpener end andre. Disse terpener kan
få den olie, du nu har på kaffevarmeren, til at boble i et stykke tid, og det kan tage et stykke tid, før sådanne
olier ophører med denne aktivitet. Når olien på kaffevarmeren er stoppet med at boble, og der er lidt eller ingen
aktivitet synlig, skal du tage olien af kaffevarmeren og lade den køle lidt af. En anden måde at afslutte olien på
uden brug af en kaffevarmer er at sætte olien i en ovn ved 130 ° C i cirka en time. Dette vil decarboxylere den
færdige olie, og rester af opløsningsmidler bør ikke være et problem.

Brug  derefter  plastikapplikatorer  eller  sprøjter  uden  nåle,  der  er  tilgængelige  i  dit  lokale  apotek,  og  brug
stemplet til langsomt at trække den varme olie op i sprøjterne og lade det køle af. På kort tid vil harpiksen blive
et tykt fedtlignende stof.

Nogle gange er harpiksen så tyk, at det kan være svært at tvinge den ud af sprøjterne, når den er afkølet. Hvis
sådan noget sker, skal du blot lægge sprøjten i en kop varmt vand på kort tid, så du lettere kan presse din dosis
ud. Nogle gange tvinger en patient for meget olie ud, men hvis dette sker, skal du bare trække sprøjtens stempel
tilbage, og den overskydende olie kan normalt trækkes tilbage i sprøjten uden for store vanskeligheder.

I  gennemsnit  vil  et  tørt  kilo  materiale  kræve  ca.  2  gallon  (8-9  liter)  opløsningsmiddel  til  at  udføre  de  to
nødvendige vaske. Hvis du planlægger at producere olien fra mere eller mindre udgangsmateriale, skal du blot
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regne ud hvor stort et opløsningsmiddel du skal bruge. Fra start til slut tager det normalt tre til fire timer at
gennemføre hele processen, og så sidder medicinen der klar til brug.

Det skal også nævnes, at denne olie har en ekstremt lang holdbarhed. Men til langtidsopbevaring ville jeg lægge
det i en mørk flaske med et tæt låg eller en beholder i rustfrit stål. Hvis det opbevares på et køligt, mørkt sted,
når det opbevares, kan det bevare sin medicinske styrke i årevis.

I  første  omgang  kan  det  virke  skræmmende  for  nogle  at  prøve  at  producere  deres  egen  medicin,  men  i
virkeligheden er denne proces ekstremt enkel. Alt du skal gøre er at følge instruktionerne omhyggeligt, og efter
at du har produceret denne medicin et par gange, vil du opdage, at den ikke er meget sværere at lave end en kop
kaffe. Når du først har produceret din egen medicin, tager det alt mysteriet ud af medicinen, og du behøver ikke
længere stole på læger i de fleste tilfælde, for nu er du blevet din egen læge. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medicinske plante
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Hvorfor fører slibning af tørt materiale til tab af THC? Er der nogen forklaring på dette?

A. Har du nogensinde malet en virkelig kraftig knop? Hvis du gjorde det, burde du vide hvorfor. Det hvide
pulver, der er rundt om bordet, efter at du har formalet det, er THC (eller trichomes), og det er det, der skulle
have holdt sig i olien. Plus, når den er formalet, er den så for fin, og du vil strippe en masse af det, du egentlig
ikke ønskede at strippe i din olie.

Behandl knogletørre hele knopper, når du har dæmpet dem med nafta eller opløsningsmiddel efter eget valg,
men rør ikke meget ved det, før du behandler det, for hver gang du rører det, mister du nogle. Olier fremstillet
af formalet materiale er betydeligt mindre kraftige end olie produceret af knopper, der blev knust, efter at de var
dæmpet.

Første hurtige vask er den mest potente og strimler omkring 70% THC til rådighed, den anden strimler omkring
20% og den tredje ca. 5%. Når du kværner det, får du alle tre vaske (faktisk fire) i din olie, og du vil ikke have
det. Kvalitet frem for kvantitet. JB

"Hej JB. Hvad er den korteste tid, du kan lade knoppen tørre, hvis du har brug for det hurtigst muligt? Tak."
Priscilla

- Indtil det er knogletørt. Men jeg vil kun hurtigtørre sige 5-7 g knop, det vil give dig cirka et gram olie, nok til
at starte med, og så kan du afslutte det, når det er tørret ordentligt, om en uge eller deromkring. Jo mindre du
håndterer  udgangsmaterialet  før  behandling,  desto  mindre  harpiks  spilder  du.  Så  det  er  bedst  ikke  at
decarboxylere udgangsmaterialet (som GW overhovedet ikke gør nogen grund, du kan decarboxylere olien med
færre problemer ved at opvarme den, hvilket du alligevel skal gøre for at fjerne opløsningsmiddelresten). Den
bedste ting at gøre er at lægge knoppen i en spand til forarbejdning lige i tørrerummet, uden ekstra håndtering,
når det er muligt. Jo mindre du rører knoppen, jo bedre. JB

1.) Jeg kværnede kun de knogletørre knopper med mine hænder, ingen kværn blev brugt. Udgangsmaterialet
lignede meget små knopper på ca. 5 til 10 mm diameter, så for det meste intet pulver. Da jeg nu har min egen
»madlavning«  -oplevelse,  er  jeg  helt  enig  med  dig  på  alle  punkter,  undtagen  punkt  C.  Jeg  har  set  olier
fremstillet med alkohol, som normalt er meget mørkere, da vandet i alkoholen opløser klorofylerne. Jeg lavede
min olie med ren petroleumsether af labkvalitet. Denne olie er meget mere lysere i farven (gyldenbrun) og har
en fremragende, lækker krydret smag i forhold til alco-olien, jeg havde en chance for at prøve. Min pointe her
er, at jeg mener, at Naphtha ikke fjerner så mange af terpenerne og klorofylene som alkohol gør. Det koger også
meget mere kontrolleret og håndterbart som alkohol gør. Så mit spørgsmål her er,

- Slib ikke materialet først. Enhver håndtering af det tørre knoppemateriale får dig til at tabe THC og andre
cannabinoider (det fine støv på bordet er, hvad der skulle have ligget i spanden). Ja, formaling og nafta ville
være “bedre” end formaling og alkohol - den kombination er en næsten garanteret fejl, man kan simpelthen ikke
lave god olie på denne måde.

Læg  knoppen  i  en  spand,  fugt  den  med  nafta,  knus  den  med  en  pind  i  to  til  tre  minutter,  hæld  olie-
opløsningsmiddelblandingen i en spand. Hvis du arbejder med materiale af god kvalitet, skal du foretage en
anden  vask  og hælde  den  anden  blanding  i  spanden  med  den  første  vask.  Hvis  du  ikke  bruger  det  gode
materiale, skal du kun bruge den første vask til interne formål (og fortsæt med at lede efter godt materiale).

Ether  producerer store olier  (vi  kan bedre lide ravfarvet  olie  end mørke olier,  men husk at  nogle stammer
producerer mørkere olier end andre). Vi kan også godt lide ravfarvede olier af praktiske årsager - hvem vil have
sorte tænder med klorofylmærker på? Men vi anbefaler det ikke meget i øjeblikket, fordi det er temmelig farligt
at arbejde med ether, det er svært at komme til i  de fleste dele af verden, og vi er meget bekymrede over
sikkerheden for dem, der producerer olien. Det kan gå boom meget let ved relativt lave temperaturer. Så for de
fleste  mennesker  vil  lys  alifatisk  nafta  fungere  fint.  Vi  bruger  normalt  nafta,  men  ether  ville  være  vores
opløsningsmiddel.

Den nuværende liste over opløsningsmidler,  vi personligt  ville  bruge, er:  1.  ether,  2.  ren let  nafta,  3.  99%
isopropylalkohol, 4. alkohol af fødevarekvalitet - helst 99%, men det er normalt svært at få og meget dyrt. Når

20



KURDE TIL KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLEN

du arbejder med 96% alkohol, er de resterende 4% normalt vand. 4% ud af 10 liter er 4dcl, næsten en halv liter
vand, som du skal koge af - og det tager tid, at du kunne bruge mere rimeligt.

2.)  Jeg  satte  også  den sidste  60  °  C varme olie  i  1,5  timer  under  vakuum for  fuldstændigt  at  fjerne  alle
opløsningsmiddelrester. Da jeg skrev dig, decarboxylerede jeg olien 35 spiste gram senere ... Oliens smag var
før decarboxyleringen meget spicier, jeg ville ikke sige værre, men du har ret i burping.

- Som jeg sagde sidste gang, var burping fra rester af vand. Og vandet var der på grund af den "videnskabelige"
lave  temperatur,  du brugte.  Du skal  alligevel  decarboxylere  olien,  så  et  riskoger,  der lukker  ved 110 ° C,
fungerer fint. Eller selvfølgelig ville den bedste ting at bruge være en stillbillede - men igen, mange mennesker
ejer dem ikke og ved ikke, hvordan de skal betjenes, og risikoen for en eksplosion er altid til stede. Når en
stadig eksploderer, vil den normalt ødelægge hele huset. Når indholdet i et riskoger eksploderer, vil det kun lave
en to eller tre meter høj flamme, der er ganske let at håndtere.

Hvad angår vakuum - selvfølgelig, hvorfor ikke. Hvis du har udstyret, og hvis du ved, hvordan du bruger det
korrekt, er det ikke en dårlig idé at afslutte olien i det, hvis du vil være 100% sikker på, at der ikke er nogen
opløsningsmiddelrester  i  det,  eller  hvis  du  vil  lukke  munden  af  dem,  der  er  imod  petrokemiske
opløsningsmidler. Nogle mennesker bruger det med stor succes, og jeg er ikke imod det. Men som du ved, ejer
størstedelen af  mennesker ikke dette udstyr, og mange af vores patienter har eller har ikke engang råd til et
riskoger og en ventilator, så vi anbefaler ikke vakuum som en nødvendighed.

Se på hvor let og enkel Ricks metode er, og hvor mange spørgsmål vi stadig skal besvare. Forestil dig nu, hvad
der vil ske, når vi tilføjer information om andre metoder til fremstilling af olien. Det vil kun skabe forvirring, og
jeg  bliver  nødt  til  at  bruge dage  og  uger  på at  besvare  spørgsmål  fra  "forvirrede"  mennesker,  hvilket  jeg
alligevel ikke kommer til at gøre meget længere.

3.) Forklar venligst, hvorfor du foreslår at indtage olien lige ud af røret, direkte i munden, ingen kapsler? Noget
absorptionsproblem? Jeg spiser det meste af olien på cigaretpapir, men jeg bruger sjældent nogle kapsler, hvis
jeg skal forlade hjemmet i flere timer. Desuden kan jeg ikke lide at have det overalt på tænderne, da det er
virkelig svært at komme af ...

-  Af flere årsager.  Den vigtigste er,  at  denne indtagelsesmetode har vist sig at  være den mest effektive og
gavnlige for patienter. Det forbedrer mundhygiejnen, fordi det også desinficerer munden og derefter hjælper
med eventuelle tilstande i fordøjelseskanalen eller i din hals osv. Faktisk, når jeg får ondt i halsen, forsøger jeg
at smøre olien bag i munden og derefter beholde det i min mund, så længe jeg kan holde det ud. I de fleste
tilfælde plejes influenza eller ondt i halsen (eller dens symptomer) natten over.

Som du siger, forbliver noget olie på dine tænder og under tungen, så denne indtagelsesmetode kombinerer
faktisk sublingual behandling af olien (ala Sativex og andre sprøjter og tinkturer under tungen, som folk bruger)
og behandling i maven og tarmene. Det vigtigste er at få olien i maven. Så hvis du har olie med en ikke så god
smag, kan du putte et stykke brød eller banan osv. (Eller cigaretpapir, hvis du kan lide at spise kemikalierne i
det), folde det over og sluge det som en pille og skyl den med vand eller te eller hvad du nu vil. Børst tænderne
med olie efter ti minutter eller deromkring, det hjælper også med mundhygiejne. Mange olier har en lækker
smag (især når udgangsmaterialet ikke formales, og når alkohol ikke bruges til at producere olien.

Kapsler - a) du skal købe dem fra Big Pharma, hvormed du støtter dem med dine penge, b) nogle mennesker er
allergiske over for dem, c) nogle opløses i tarmene og ikke i maven, d) forhandlere lægger ofte mindre olie i en
kapsel, end der burde være, e) de fungerer ikke så godt under så mange forhold, f) det er svært at få olien ud af
dem, når du vil lave en joint eller fordampe olien til lungesygdomme eller når du vil bruge olien topisk. Jeg
siger ikke, at du ikke kan bruge kapsler, alt jeg siger er, at det er bedre at lære at bruge olien direkte fra røret.
Når du får mere øvelse, lærer du, hvordan du bruger olien uden gener. Jeg kan personligt godt lide at spise olien
lige fra riskogeren, jeg dypper bare fingeren i den og tager så meget, som jeg tror, jeg kan tage. Husk dig, dette
er meget "oliekrævende", og du vil normalt tage mere end fra en sprøjte. Når olien er god, vil en "overdosis"
kun få dig til at sove, big deal. Men selvfølgelig kan jeg gøre det på grund af min erfaring og tolerance, jeg vil
ikke og anbefaler ikke dette til begyndere eller dem, der ikke har så meget erfaring. Alt godt til dig også, Stefan.
Jindrich ”

21



KURDE TIL KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLEN

”Hvis du er bekymret for omkostningerne, er det meget billigere end egenbetaling på de fleste kræftmedicin og
nogle, hvis de lægemidler, du tager hjemme til kræften, ikke er dækket af forsikring. Hvis nogen i min familie
havde brug for denne olie til kræft, ville jeg finde en måde. Held og lykke!!!!" Lisa

- ”Jeg er  enig,  Lisa,  olien er en meget  billigere  behandling,  når man tager  alle  de andre omkostninger og
udgifter i betragtning. Plus det er uforligneligt sikrere end noget, det medicinske system ville levere, for ikke at
nævne, at det virker meget mere effektivt og pålideligt, og det er bestemt sjovere at tage end gift eller stråling.
“JB

Q. Jeg ved, at du anbefaler at lave RSO'en selv, men en apotek har nogle lokale, og jeg spekulerede bare på,
hvad der skulle være en rimelig pris på den. 

A. Man har brug for 4-7 g knopp af høj kvalitet for at producere et gram olie, så det burde være den “rigtige
pris”. Lad os ikke diskutere de latterlige priser på hamp, for mig er den rigtige pris for en dosis på 60 g 50-
100USD (eller mindre, hvis den blev dyrket lovligt udendørs i stor skala). Jeg siger ikke, at jeg ved, hvor jeg
kan få det til den pris i øjeblikket, olie i topkvalitet koster, hvad materiale i topkvalitet koster, hvor du bor. JB

Andre former for ekstraktion

Har du fundet andre måder at lave olien på?

”Der er mange måder at producere olien på, og jeg påstår ikke, at min metode nødvendigvis er den bedste, men
mig bekendt er det den eneste, der har vist sig succesfuld i tusinder af tilfælde.

Metoden, som vi har vist verden, vil i bedste fald blive betragtet som rå, men en meget ren form for denne
medicin kan produceres på denne måde. Min hensigt var at præsentere en metode til fremstilling af olien med
udstyr, der er let tilgængeligt, så om nødvendigt kunne næsten alle producere deres egen medicin på en enkel
måde.

Indtil jeg blev plyndret i 2005, havde jeg brugt destilleringsprocesser til at producere medicinen og genvinde
opløsningsmidlerne. Denne metode er meget mindre farlig og er mere 'jordvenlig', da opløsningsmidlet ikke er
spildt. Men politiet konfiskerede mit udstyr, hvilket tvang mig til at begynde at bruge riskogere til at udføre
opgaven.

Hvilke andre former for ekstraktion kan så bruges?

Igen  er  der  en  række  ekstraktionsmetoder,  og  jeg  bekender  mig  ikke  til  at  være  ekspert  i  sådanne  ting.
Problemet med videnskabelige metoder som ædelgasudvinding osv. Er, at de fleste mennesker mangler udstyr
og  viden  til  at  udføre  sådanne  ekstraktioner.  Derfor  viste  vi  offentligheden  den  enklest  mulige  måde  at
producere denne medicin selv.

Der er også metoder til  ekstraktion af koldt vand, der kan bruges til at ekstrahere harpikserne. Jeg har kun
prøvet at foretage denne type ekstraktion et par gange, og resultaterne var ikke så gode som forventet. Alligevel
kender jeg til folk, der siger, at de har produceret olie af høj kvalitet på denne måde. Det er klart, at koldt vand
ikke kan tage ild eller eksplodere, så metoder til ekstraktion af koldt vand kan sikkert være en mulighed, men
man skal sørge for, at olien er decarboxyleret, før den gives til patienten.

Hvad er decarboxylering?

Decarboxylering opstår, når molekylerne i olien er blevet roteret til delta 9 -stillingen ved hjælp af varme, så de
bliver mere medicinsk aktive. Den temperatur, hvormed dette sker, kan diskuteres, da mange rapporter, jeg har
set om emnet, ikke er enige. Ved at gøre det, jeg har foreslået, opvarmes olien til temperaturer langt over det,
hvor decarboxylering siges at  forekomme. Carboxylgruppen fjernes,  hvilket  derefter  tillader  molekylerne at
passe  ind  i  CB1-  og  CB2  -receptorerne  i  vores  endocannabinoide  system  og  tillader  dem  at  passere
hjernebarrieren.
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Er der en måde at gøre olien mere potent på?

Der er flere måder at øge oliens styrke på, men igen kræver mange af disse metoder specialiseret udstyr og
viden, som den gennemsnitlige person ikke har. Tidligere har jeg produceret sådanne olier, og jeg anser dem for
at være mere kraftfulde og medicinske, men med de gældende love og det nødvendige udstyr var det umuligt
for mig at producere nogen mængde.

Er der noget, jeg kan gøre, når den olie, jeg producerede eller købte, ikke er kraftig nok?

Hvis der bruges godt udgangsmateriale til at producere olien, bør dette problem ikke støde på, men jeg er sikker
på, at der vil være dem, der vil. Når du behandler en alvorlig sygdom, er det kun det bedste, der gør, så hvis den
olie,  du  har,  ikke  kan  klare  den  opgave,  der  er  ved  hånden,  ville  jeg  få  noget  mere  knoppemateriale  og
producere det ordentligt. Med en persons liv hængende i balancen, er det ikke tid til at lege med olie af lav
kvalitet. Hvis du var den der led, ville du så ikke have den bedst mulige medicin? Så prøv venligst at give det
samme til andre. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Fremstilling af olier af højeste kvalitet

”For at tillade den almindelige mand at producere den højeste kvalitet og de mest medicinske olier, jeg har
fundet, har jeg opdaget en enkel metode, der gør det muligt for næsten alle at producere olier med endnu mere
effektive medicinske værdier, end jeg tidligere har vist offentligheden . Det eneste du egentlig skal gøre er at
tilføje et par trin mere til den proces, vi allerede har vist dig, men efter at du har produceret olie på denne måde,
tror jeg, at du vil være enig i, at det gør en enorm forskel.

Hvis du har en medicinsk knop af høj kvalitet at arbejde med, bør du være i stand til at fremstille olier med
meget høje cannabinoidniveauer, blot ved at bruge et godt opløsningsmiddel og en riskoger. Olier, som jeg
producerede på denne måde, viste normalt THC -niveauer på 95% eller mere sammen med forskellige niveauer
af andre cannabinoider og plantevoks. Den helbredende kraft af olier som denne er det, der endelig har givet
cannabishampplanten den medicinske anerkendelse, den fortjener, men alligevel har jeg fundet ud af, at denne
substans helbredende kraft kan tages til et helt nyt niveau uden store vanskeligheder.

Alt du skal gøre er at tage olien og putte den i en varmeenhed, der kan fange cannabinoiderne, da de fordamper,
og dette vil producere olier af højere kvalitet og renhed. Selvom en almindelig fordamper kan udføre denne
opgave, er de i sandhed ikke designet korrekt til at udføre denne rolle, da det ville tage så lang tid at producere
en mængde medicin, og de fleste fordampere, der er tilgængelige, har en tendens til at lække.

For at producere olie i større skala ville man kræve en meget større fordampningsenhed, som var lufttæt, og det
ville også kræve brug af en meget større opsamlingskuppel, der er sat på en vinkel, så når cannabinoiderne
begyndte at samle op, ville de begynde at løbe ned til kuplens laveste punkt, hvor de kunne opsamles fra et lille
drænhul i form af en stærkt renset olie. Enhver, der er mekanisk tilbøjelig, bør ikke have for mange problemer
med at sammensætte en enhed til at udføre denne opgave, men det vil tage lidt tid og kræfter at samle enheden.

Mængden af olie, der kan opsamles, efter at den er blevet fordampet, afhænger af, hvilken cannabinoidprocent i
vægt, som den oprindelige startolie havde. Hvis den olie, du bruger, havde 99% cannabinoider i vægt, skal du få
nogenlunde den mængde tilbage, efter at den er blevet fordampet.

Jeg skal også nævne, at dette er en fantastisk måde at forbedre kvaliteten af  olier af lavere kvalitet, der har
mange urenheder, så de kan bruges som en mere kraftfuld og effektiv medicin. Selv en startolie med et meget
lavere  cannabinoidindhold  kan  producere  en  anstændig  medicin,  hvis  cannabinoiderne  fordampes  og
urenhederne efterlades i skålen. Du kommer måske ikke så meget ud, som du putter i, men i det mindste ender
du med en olie,  der er meget mere medicinsk,  end hvad du startede med. Når det kommer til  helbredelse,
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betyder medicinens renhed og effektivitet alt for patienten, så hvis du ønsker at producere de mest medicinske
olier, synes jeg, at du bør overveje det, jeg siger, alvorligt.

Jeg kan endnu ikke forklare, hvorfor olier produceret på denne måde er så meget mere medicinsk aktive end
selv de bedste olier, der er blevet produceret ved hjælp af andre metoder. Da de olier, jeg har fordampet, var
blevet  decarboxyleret,  før  de  overhovedet  gik  ind  i  fordamperen,  burde  det  betyde,  at  de  allerede  var  så
medicinsk aktive som muligt, så man ville forvente at se ringe forskel i styrke, efter at olien er blevet opsamlet
fra fordamperen. Når cannabinoiderne fordampes fra disse olier af høj kvalitet,  er alt,  hvad der er tilbage i
fordamperens skål, uønskede plantevoks og andre forurenende stoffer. Ved at efterlade disse uønskede stoffer i
skålen vil den olie, du indsamler, være meget renere, men da disse olier havde få urenheder, før de overhovedet
blev lagt i fordamperen, forklarer dette lidt, hvorfor olien nu er så meget mere potent .

Cannabinoider fordamper olien mellem 300 og 400 grader Fahrenheit, og disse temperaturer er meget højere
end dem, som vi har fået at vide, er nødvendige for at opnå decarboxylering. Enten er der noget, som vi endnu
ikke forstår om decarboxylering, der forårsager denne fantastiske stigning i styrken, eller al denne ekstra varme,
der  kræves for  at  fordampe cannabinoiderne,  kan gøre noget  ved olien,  som vi  aldrig  har  været  klar  over
tidligere .

Jeg har talt om denne nye proces i de sidste par uger, da jeg laver interviews, og nu er der nogle personer, der er
begyndt at fremstille olier på denne måde, og efter hvad jeg har fået at vide, var de chokerede over forskellen i
styrke. Efter min erfaring kan selv olier af højeste kvalitet, der produceres ved brug af destilleringsudstyr eller
riskoger, ikke sammenlignes med olier, der opsamles, efter at cannabinoiderne er blevet fordampet. De kan se
lidt ens ud, men jeg tror, at de fordampede olier er mange gange stærkere, og det burde faktisk gøre dem endnu
mere egnede til at behandle personer med alvorlige tilstande.

Nogle  mennesker  lægger  simpelthen  plantemateriale  i  en  fordamper  og  samler  derefter  cannabinoiderne  i
olieform  fra  fordamperens  kuppel,  efter  at  plantematerialet  er  blevet  opvarmet.  Ved  at  bruge  det  rå
plantemateriale kan man producere en anstændig olie, men test har vist, at disse olier ikke svarer til styrken af 
olier, der produceres i et riskoger, og det er grunden til, at jeg instruerer folk i at producere olien ved hjælp af
mine  metoder.  Hvis  du  putter  olie  af  høj  kvalitet  i  en  fordamper,  vil  den  resulterende  olie,  der  vil  blive
produceret,  efter  at  cannabinoiderne  er  fordampet,  være  meget  stærkere  end selv  de  bedste  olier,  der  kan
fordampes  af  knoppemateriale  af  høj  kvalitet.  Så hvis  du vil  se  gode resultater,  kan  de opnås  ved blot  at
fordampe den bedst mulige olie, og dette vil give dig en medicin, som jeg synes er uoverskuelig.

Uanset om regeringerne kan lide det eller ej, vil mange af os i den nærmeste fremtid producere vores egne
lægemidler, og da disse olier er så effektive til så mange forskellige medicinske problemer, forventer jeg at se
denne  simple  folkemedicin  fremstillet  overalt  ved  dem,  der  ikke  har  penge  til  at  spille  spil  med
lægemiddelvirksomheder. I fremtiden er jeg sikker på, at lægemiddelvirksomhederne vil forsøge at sige, at de er
de eneste, der er kvalificerede til at producere denne medicin, men vi ved alle, at alt, hvad disse kriminelle er
villige til at levere, ville have en meget høj pris; og da næsten enhver kan producere dette stof, ser jeg ikke
behov for, at lægemiddelvirksomheder selv spiller en rolle.

Efter at vi har foretaget den simple forskning, der er påkrævet, vil vi være i stand til at blande de forskellige
naturlige cannabinoider og producere olier, der er specielt designet til at behandle forskellige sygdomme, men
selvom disse nye olier vil have fantastiske helbredende evner, vil olier, som vi selv kan producere, altid har
deres plads i vores medicinskabe. Jeg har aldrig forsøgt at patentere nogen af de metoder, jeg har opdaget, da
jeg føler, at denne viden bør være tilgængelig for alle, der vælger at bruge den, og ingen har ret til at holde
noget tilbage, der kan redde nogens liv og som et spørgsmål Jeg tror faktisk, at det ville være en meget bedre
verden, hvis vi slet ikke havde noget som patenter.

Selvom de, der ønsker at forbyde brug af denne medicin, ligesom lægemiddelvirksomheder tidligere har bevist,
at de mere end gerne forgiftede og dræbte os med skraldespanden, de har leveret, er jeg sikker på, at de vil
forsøge at fortælle os, at de er de eneste, der kan producere denne medicin korrekt. Ved hjælp af den nye
metode,  jeg  lige  har  beskrevet,  kan  enhver  fremstille  medicin,  der  er  lige  så  ren  som  alt,  hvad  et
lægemiddelfirma kan levere. Derudover tror jeg, at medicin, som vi selv kan producere, vil være meget mere
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effektiv, end hvad et lægemiddelfirma ville tilbyde, for i modsætning til dem er vi ikke i dette for pengene, og
vores mål er simpelthen at helbrede os selv.

Der er nu ingen fornuftig grund til, hvorfor vi ikke kan producere vores egne lægemidler, og når vores købte og
betalte for regeringer forsøger at forhindre os i at gøre det, vil det blot være endnu et eksempel på, hvorfor vi
skal slippe af med deres korruption og en gang og for alle, frigør menneskeheden fra deres kløer. På nuværende
tidspunkt burde det være mere end indlysende, at lægemiddelvirksomheder og vores regeringer meget lidt eller
intet bekymrer sig om vores sundhed og trivsel, så lad os give sund fornuft og Moder Natur en chance for at se,
hvad de kan gøre for at forbedre vores generelle sundhed, og en gang gør vi det, er jeg sikker på, at vi ikke
længere vil acceptere det, der er foregået tidligere. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Hamp eller marihuana?

”Gennem historien har hash altid været kendt som hamp af dem, der i tusinder af år dyrkede det som en afgrøde.
Med manipulation fra store penge bekymringer og regeringer, de kontrollerer, blev stammer af hamp med højt
harpiksindhold omdøbt til  marihuana og skurk til offentligheden som helhed. Tilbage i den æra, hvor dette
skete, havde offentligheden for det meste ingen anelse om, hvad marihuana overhovedet var. Det eneste, de fik
at vide, var, at marihuana er et farligt vanedannende og dødbringende stof. Vi blev alle ført til at tro, at at ryge
en joint var næsten det mest selvdestruktive og skadelige, vi kunne gøre ved os selv. Selvfølgelig var alt dette
simpelthen bare en flok løgne, men på det tidspunkt havde offentligheden ikke midlerne til at finde ud af andet.

Havde offentligheden vidst, da deres regeringer forsøgte at få denne plante forbudt, at mange af grundlæggerne
og tidligere præsidenter i USA røg hamp ganske meget i løbet af deres karriere, havde de måske ikke slugt disse
nye restriktioner, der blev påtvunget dem så let . Der er et stort antal dokumenterede beretninger, der ganske
levende beskriver rygningspraksis for mange kendte statsmænd, og endda hvordan præsidenter som Abraham
Lincoln plejede at nyde den tid, han brugte på at ryge hamp i sit rør siddende på sin veranda.

At dømme efter nogle af de dokumenter, politiske ledere fra den æra blev til, f.eks. Uafhængighedserklæringen
og forfatningen, synes jeg, det er sikkert at sige, at de faktisk var meget tydelige tænkere. Det ser ud til, at de
frygtede virkninger af marihuana, de røg, som offentligheden nu fik at vide, var så skadelige, slet ikke havde
nogen indflydelse på sådanne personer eller deres evne til at tænke rationelt. Alligevel årtier senere, da love om
begrænsning  af  hampens  anvendelse  blev  indført  i  begyndelsen  af  1900'erne,  havde  meget  få  mennesker
kendskab til sådanne ting.

Hampens medicinske brug gennem historien er legendarisk. Det blev brugt til  at behandle praktisk talt  alle
former for sygdom og skader. Kun i de sidste årtier er hampens medicinske brug blevet nægtet offentligheden.
For at genkende hampplanten for, hvad den egentlig er, er alt, hvad vi skal gøre, at adskille fakta fra fiktion.

Systemet skurk hamp til offentligheden ved at omdøbe det til marihuana. Vores forældre og bedsteforældre fik
at vide af nyheder og filmmedier, at marihuana og/ eller hampplanten var et dødeligt, farligt og vanedannende
stof.  Intet  kunne  have  været  længere  fra  sandheden,  men  tilbage  i  den  æra  var  det  næsten  umuligt  for
offentligheden at finde ud af fakta selv.

Dem, der frembragte denne latterlige propaganda, er for længst døde, så hvorfor ligger løgnene og bedragene
om  hamp?  Svaret  er  enkelt  -  penge.  Vi  lider  og  dør,  fordi  lægemiddelvirksomheder  og  andre  store
pengeinteresser vil forbedre deres fortjenstmargener. For at de kan fortsætte med dette, skal de sikre, at hamp
holdes ulovlig og væk fra offentligheden til medicinsk brug og andre formål.

Hvis vi kigger på historien bag alt dette, vil vi opdage, at det var John D. Rockefeller og hans rige venner
sammen med korruption, der involverede regeringer i den forbi æra, som gav os det medicinske system, vi har i
dag. På medicinske skoler finansieret af de rige og magtfulde blev lægerne undervist i allopatisk medicin, dvs.
medicin fra kemikalier og giftstoffer. Over tid har deres løgne og bedrag ikke blot overbevist læger, men også
offentligheden om, at kemikalier og giftstoffer er gavnlige for medicinske tilstande. Med andre ord har disse
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såkaldte medicinske skoler hjernevasket både læger og offentligheden til at tro, at sort er hvidt. ” Rick Simpson,
Hamp: Den mest medicinske plante

Hvilken stam eller stammer skal jeg bruge til at lave olien?

»Dette er et ret svært spørgsmål at besvare, da vi i virkeligheden alle er prisgivet frøhandlerne, for det er dem,
der har det sidste ord om, hvad vi dyrker.

Problemet er, hvis du skulle bestille en stamme som White Widow fra fem forskellige frøleverandører, når du
voksede dem,  ville  du  sandsynligvis  ende  med  at  dyrke  fem helt  forskellige  plantetyper.  Den type  White
Widow, som jeg voksede tilbage i Canada, havde en meget tung beroligende effekt som en god Indica -sort, og
det var en af de bedste smertestillende midler, jeg nogensinde har stødt på. Men hvis jeg forsøgte at bestille de
samme frø fra det firma, jeg oprindeligt købte dem fra, ville de i dag sandsynligvis sende mig frø med helt andre
medicinske værdier.

Den hvide enke, jeg har set i Europa, er meget mere energigivende, end hvad jeg voksede i Canada, så det ser
ud til, at frø, der er tilgængelige her, skal være mere sativa dominerende. Desværre havde den for det meste ikke
de medicinske værdier, som jeg leder efter for at frembringe den kraftige søvnige effekt som den hvide enke,
jeg voksede tilbage i Canada.

Nogle  stammer  er  bedre  til  smertelindring,  mens  andre  vil  være  mere  effektive  til  at  kontrollere
blodsukkerniveauet for diabetikere eller til at sænke okulært tryk for dem, der lider af glaukom. Vi har brug for
en god løbende tilførsel af frø, der har kendte medicinske værdier, så en almindelig person ved, hvad de dyrker.
Alt, hvad vi har brug for, er friheden til at dyrke de fleste medicinske stammer på jorden, og derefter ved hjælp
af  en  simpel  eliminationsproces  kunne  vi  bestemme,  hvilke  stammer  der  producerer  den  bedste  olie  til
behandling af forskellige medicinske tilstande.

Efter dette er gjort, kunne en stabil forsyning af disse frø gøres tilgængelige for offentligheden, og de kunne
derefter dyrke stammer, der passer til deres medicinske behov. Men indtil den dag kommer, kan jeg ikke rigtig
anbefale  en bestemt stamme eller  frøleverandør og sige,  at  "dette  er  den ene for dig" og har "garanterede
effekter".

Nogle frøfirmaer har oplysninger om de medicinske værdier af de stammer, de sælger. Så det ville være en god
idé at kigge nærmere på disse oplysninger, inden du foretager dit køb.

Hvilke belastninger skal patienterne så lede efter?

På nuværende tidspunkt  er  alt,  hvad jeg  kan gøre,  at  bede  offentligheden  om at  bestille  stærke  og  meget
beroligende indica- eller indica -dominerende sativa -kors, der har 20% THC eller mere til at producere deres
olie. Derudover spørger folk mig altid, hvor de kan få frø, og det kan være et reelt problem for dem, der bor i
nogle lande, der ikke tillader dem at blive solgt. Hvis du går på Internettet, og du finder mange frøfirmaer, der
leverer cannabisfrø og nogle skibe over hele verden. (Tip: Google ordene marihuana frø verden over, og du vil
se et udvalg af onlinebutikker, der kan imødekomme dine behov).

Hvad skal man passe på, når man vælger eller køber anlæg til produktion af olien?

For folk, der ikke har erfaring med hamp, skal de være forsigtige, da mange avlere og forhandlere simpelthen
vil forsøge at sælge dig, hvad de end har. For dem, der aldrig har røget hamp, foreslår jeg, at de tager nogen
med erfaring med, når de foretager deres køb.

Du kan ikke altid gå efter udseende og lugt for at bestemme hampens styrke. Jeg har set knopper, der glimtede
med harpiks og lugtede smukt, men de manglede styrke til at producere god medicin. Så det er bedst at finde ud
af, hvor stærkt materialet er, før du køber en stor mængde.
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Når nogen bringer et pund for at producere medicinen, tester jeg først dens virkninger på mig selv. Jeg skærer
en lille smule knop op og ruller et led med det. Hvis hampen er god, når jeg har røget halvdelen af leddet, føler
jeg dens virkninger. Det, jeg leder efter, er en tung søvnig fornemmelse, der får dig til at gå og ligge. Hvis jeg
ryger en god indica eller et indica -dominerende sativa -kryds, vil sådanne sorter normalt udvise disse effekter.

Jeg har fundet ud af, at praktisk talt alle hamp sorter, der producerer denne tunge, søvnige følelse, er meget
medicinske. Det er de sorter, jeg brugte med så stor succes, da jeg producerede olier til behandling af kræft og
andre alvorlige interne problemer. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Hvordan bestemmer man hvilket udgangsmateriale man skal købe?

“Den nemmeste måde at afgøre, hvilke træk knoppemateriale har indeni, er blot at ryge nogle og se, hvilken
effekt det har på dig. Når folk bringer hamp til mig for at producere denne medicin, ruller jeg en led. Da jeg har
røget omkring halvdelen af det, ved jeg, om det besidder den beroligende effekt, jeg leder efter, og det er sådan,
jeg vælger det materiale, jeg bruger.

Hvis du vil købe hamp for at producere medicin og ikke selv ryger det, skal du tage en med, der er en erfaren
ryger, og få dem til at prøve noget af det materiale, du overvejer at købe. Fortæl dem, at du leder efter en
beroligende effekt, og du ikke ønsker at købe noget, der er opløftende eller energigivende.

Det er heller ikke en dårlig idé at tage en lommeforstørrelse med, så du kan undersøge harpiksen på den knop,
du har tænkt dig at købe. God knopp ser ud som om den er dækket af frost, for det meste kan den endda ses med
det blotte øje. Når man først er vant til at producere olien, kan man ofte få en ret god idé om, hvor meget olie en
stamme kan producere pr. Pund, bare ved at se på knoppematerialet med en lup. Den harpiks, du observerer, er
medicinen, og jo mere, der er til stede på knoppematerialet, jo større mængde olie vil den producere.

Hvorfor anbefaler du, at folk laver olien af et kilo eller mere af udgangsmaterialet? Kunne de producere det 
fra f.eks. En ounce tørret hamp? '

Ja, selvfølgelig kan olien også produceres i mindre mængder. En ounce god tør hampknop skulle producere 3 til
4 gram olie af høj kvalitet, og kun omkring 16 flydende ounces opløsningsmiddel ville være påkrævet for at
udføre de to vaske.

Men der  er  grunde til,  at  jeg foreslår,  at  patienter  producerer  olien fra et  pund,  hvis  det  er  muligt,  og de
involverer at gøre patienten tilpas med sin brug. Jeg føler, at selv dem, der er relativt sunde, bør indtage en fuld
60 gram behandling for at afgifte deres kroppe og bringe dem tilbage til et godt helbred. For at producere så
meget olie kræver det normalt omkring et halvt kilo knop, og jeg tror, det er noget lettere for patienten, hvis de
ikke forsøger at producere olier fra mange forskellige sorter.

Hver stamme producerer olier med forskellige effekter, så hvis patienten skifter fra en stamme til en anden, ved
de aldrig, hvad de kan forvente. For dem, der har det godt med denne medicins brug, bytter olier kun få eller
ingen problemer. Men for patienter, der oplever virkningerne for første gang, tror jeg, at det er bedst, hvis de
kun indtager en type olie.

Hvor stærke og potente er de planter, du bruger til fremstilling af olien?

Jeg laver altid medicinen fra det stærkeste og mest beroligende materiale, der er tilgængeligt for mig, og ofte
giver de stammer, jeg arbejder med, også en euforisk effekt. Olier fremstillet af stammer med disse egenskaber
har meget behagelige virkninger, og patienter har en tendens til at nyde at tage dem.

Lokalt klager mange gryderygere over, at jeg køber al den gode hamp til medicin og ikke efterlader noget til
dem, der ønsker at ryge. Jeg er ikke særlig opmærksom på dette, da jeg anser redning af liv for langt vigtigere
end rekreative behov hos dem, der ikke er syge.
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Jeg leder altid efter stammer, der udviser et stort harpiksindhold og de korrekte medicinske værdier. Meget af
det materiale, jeg bruger til at producere medicinen, stammer fra sorter, der formodes at ligge i 20% THC -
området. Selvfølgelig, hvis disse stammer faktisk indeholdt så meget THC, ville et pund producere 90 til 100
gram olie. Der er nogle, der faktisk dyrker medicinsk hamp af denne kvalitet, men tag det fra mig, hamp som
denne kan være meget dyr og svær at finde.

Det meste af det knoppemateriale, der var tilgængeligt for mig, ville producere omkring 60 gram olie af høj
kvalitet pr. Tørt pund; så uden tvivl kunne kvaliteten have været bedre. I virkeligheden havde jeg meget lidt
valg i sagen. Hvis jeg skulle redde patienternes liv, måtte jeg bruge det, der var til rådighed. Hvad folk virkelig
har brug for at vide er, at hver stamme vil variere i mængden af  olie, den producerer, og disse olier vil også
variere i medicinsk værdi.

Derudover har metoderne til dyrkning af hampen meget at gøre med, hvor meget THC der er til stede i det tørre
knoppemateriale. Stammen, der dyrkes, kan være i stand til at producere knopper, der kan indeholde 20% THC
eller endnu mere, men mange avlere har ikke de færdigheder eller udstyr, der er nødvendige for at opnå dette.
Jeg har arbejdet med stammer, der producerede 90 gram olie ud af et tørt kilo knop og nogle gange endda lidt
mere.  Desværre er hamp af denne kvalitet  ret sjælden, så hvis du kan få 60 gram god olie fra et  tørt  kilo
hampknop, vær glad. Se altid efter den mest potente hamp, når du køber udgangsmaterialet; nogens liv kan
afhænge af det. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Hvad er den største forskel mellem cannabis sativa og cannabis indica under behandling?

”Jeg kan ikke lide at se nogen indtage sativa olie for at forsøge at behandle kræft og andre alvorlige tilstande.
Der  er  bestemt  en  mulighed  for,  at  olie  fremstillet  af  en  god sativa  kan helbrede  kræft,  men denne olies
energigivende  effekt  er  ikke  befordrende for  helbredelse.  Selvfølgelig  ville  jeg ikke  tøve med at  behandle
hudkræft  eksternt  med  sådan  en  olie,  men  indtagelse  af  olier  fra  sativa  -sorter  kan  påvirke  patientens
søvnmønstre dårligt. Jeg anser også sådanne olier for meget effektive til behandling af mennesker, der lider af
depression. I nogle tilfælde kan dem, der lider af depression, have fordel, hvis de skulle tage en lille dosis af
denne olie, når de kommer ud af sengen. Dette ville give dem energi og løfte deres humør, men hvis der tages
for meget, kan nogle stærke sativaolier være alt for energigivende, og de fleste mennesker kan ikke lide denne
effekt.

Selvom olier produceret fra sativas kan være gavnlige i nogle situationer, prøver jeg for det meste at undgå
brugen af dem. Ofte er disse olier alt for energigivende, og jeg vil ikke se nogen med terminal kræft eller andre
alvorlige tilstande prøve at male laden. Nogle patienter håndterer ikke virkningerne af energigivende olier godt,
hvilket ofte kan gøre dem meget rastløse. Efter min erfaring vil patienten reagere meget bedre, hvis olien er
fremstillet af beroligende stammer med egenskaber som dem, jeg har nævnt.

Den ekstra søvn, patienten vil opleve, er meget forfriskende og logisk set vil en veludhvilet patient helbrede
bedre end en, der oplever søvnbesvær. Til intern brug til behandling af de fleste medicinske tilstande foreslår
jeg på det kraftigste, at der bruges indica -stammer eller indica -dominante sativa -kors. Indikatorer slapper af
en person og giver dem mere hvile, søvn og ro i sindet.

Jeg har også fundet ud af, at olier fremstillet af indica -dominerende stammer er effektive til behandling af
depression og andre sundhedsrelaterede  problemer.  Fra mit  perspektiv er  olier  produceret  af  gode indica -
stammer mere medicinsk ønskelige end de fleste olier fremstillet af sativa.
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Jeg har prøvet olier fra mange stammer og kombinationer af stammer. Jeg husker en olie, der næsten gav 
mig en nirvana. Hvordan vil du beskrive den ideelle olie, der ville give patienterne den mest behagelige 
oplevelse?

At nå nirvana er ikke nødvendigt, når du bruger denne olie til effektivt at helbrede din krop, men selvom du tog
for meget og opnåede denne tilstand, ville du ikke blive skadet. Faktisk, for dem, der er meget tæt på at dø af
kræft, ville en stor overdosis olie af høj kvalitet øge deres chance for at overleve.

Patienten kunne gøre dette derhjemme, men hvis olien var tilladt, tror jeg, at dette kunne udføres meget bedre
på et hospital. Medmindre patienten er tæt på at dø, siger jeg til dem om at følge vores doseringsinstruktioner,
men for dem med livsfare i fare anbefaler jeg, at de tager denne medicin så hurtigt som muligt.

Mange, der tidligere har røget hamp, er ikke bange for dette stof, og jeg har set et par mennesker med terminal
kræft  helbrede deres tilstand på en måned.  I  virkeligheden er  det  op til  patienten  selv,  hvor  hurtigt  denne
medicin tages. Når det bliver offentligt kendt, hvor sikkert det er at indtage, forventer jeg, at flere vil forsøge at
indtage det hurtigere.

Indica, Sativa eller Ruderalis?

Heldigvis ser det ud til, at gode cannabisindica -stammer for det meste er en effektiv behandling for alle former
for kræft. Der er nu tusindvis af forskellige typer hamp, der er blevet til på grund af opdrættere, der krydser
forskellige  stammer.  De  tre  hovedsorter  af  denne  plante  er  cannabis  indica,  cannabis  sativa  og  cannabis
ruderalis.  Pure indicas producerer en meget  beroligende medicin,  der er effektiv til  behandling af de fleste
medicinske tilstande.

Gode  indica -stammer,  der er krydset med sativa eller ruderalis, kan også besidde denne tunge beroligende
medicinske effekt. Alligevel afhænger det meget af den procentdel af indikation, der er til stede i disse nye
kryds, om hvor effektive de vil være som medicin. Generelt, jo højere indica -indhold, desto mere beroligende
og effektive vil disse krydsninger være som medicin.

Ren  sativa  frembringer  derimod  en  energisk  effekt,  som  i  de  fleste  tilfælde  ikke  bidrager  til  at  fremme
helbredelse og kan forstyrre sovemønstrene hos dem, der forsøger at bruge det som medicin. Medicin fremstillet
af ren sativa eller sativa dominant indica eller ruderalis krydsninger kan være gavnlig i behandlingen af  en
person, der lider af depression eller hudsygdomme, der kan behandles topisk.

Ved indtagelse skal olier, der er fremstillet af sativa- og sativa -dominerende kors, bruges med forsigtighed.
Sådanne olier kan være utroligt energigivende, når de indtages, og denne effekt fremmer efter min mening ikke
helingsprocessen.

I  de sidste  par år  har  cannabis ruderalis  vundet  stor opmærksomhed i  hampverdenen.  Som jeg forstår  det,
krydses ruderalis med indicas og sativas for at gøre disse stammer mere hårdføre og modstandsdygtige over for
skimmelsvamp. Derudover har ruderalis -sorter et højt indhold af CBD, og nogle mener, at dette kan have stor
betydning, men det er endnu ikke bevist. Jeg kan ikke udtale mig om, hvor effektive medicin, der produceres af
denne sort, ville være medicinsk. Da jeg ikke har erfaring med at arbejde med ruderalis -sorter, føler jeg mig på
nuværende tidspunkt ikke kvalificeret til at komme med mine synspunkter.

Alligevel ville jeg for de bedste resultater bruge rene indica eller indica dominerende sativa -krydsninger til at
producere denne medicin, fordi de allerede har vist sig at være effektive.

Fra min erfaring kan praktisk talt alle indica -dominerende stammer producere en medicin, der er en effektiv
behandling  for  mange  medicinske  tilstande.  Selv  mennesker,  der  lider  af  depression,  kan  drage  fordel  af
virkningerne af olier, der er fremstillet af gode indikatorer. Så det er bedst at holde sig væk fra sativas for at
producere medicin til de fleste interne formål. Alligevel,  hvis du vil behandle en hudtilstand eller  hudkræft
lokalt, tror jeg, at du vil opdage, at olier produceret af sativa -sorter kan være ganske effektive til behandling af
sådanne ting. Der er ingen tvivl om, at nogle stammer producerer en langt mere potent medicin end andre til
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forskellige medicinske tilstande. I fremtiden er det, hvor forskningen skal foretages. ” Rick Simpson, Hamp:
Den mest medicinske plante
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Udendørs modsat indendørs

Er der forskelle mellem olier fra indendørs og udendørs planter?

”Jeg har  produceret  olien fra hamp,  der blev dyrket  både indendørs  og udendørs med gode resultater.  Jeg
foretrækker at arbejde med hamp, der blev dyrket udendørs, da hamp i høj kvalitet dyrket udenfor i en god
vækstsæson i gennemsnit kan være mere potent og ofte producerer mere harpiks. Jeg tilskriver dette mest til
solen, for jeg tror ikke, at de fleste indendørs belysningssystemer kan konkurrere med denne lyskilde. Der er
også andre belastninger og faktorer i naturen, der kan påvirke styrken af den stamme, der dyrkes, som planter
dyrket indendørs ikke støder på.

Hamp, der dyrkes indendørs, kan naturligvis være meget potent og vil producere god medicin,  men der er
mange ulemper ved indendørs dyrkning. Planter, der dyrkes inde, er normalt meget mindre i størrelse end dem,
der vokser udenfor. Også med indendørs opsætninger opstår der problemer med lugt, luftbevægelse, angreb og
varme.  Indendørs  dyrkningssystemer  producerer  normalt  en  stor  mængde  overskydende  varme,  og  ofte
kontrolleres angreb og plantevækst ved brug af kemikalier.

Jeg kan ikke sige, at jeg har stødt på problemer med at producere medicin fra indendørs afgrøder; så hvis du
ikke har et alternativ, er dette en god måde at forsyne dig selv på. For dem, der ikke bor i landlige omgivelser,
foreslår  jeg,  at  de bygger eller  køber et  lille  indendørs dyrkningssystem, hvorfra de kan dække hele  deres
families medicinske behov. I øjeblikket er der mange forskellige typer indendørs dyrkningskamre til rådighed,
eller hvis du vil, kan du altid bygge din egen. Alligevel er der fra mit perspektiv kun en måde at dyrke hamp
ordentligt  på, og det er i det fri. Åben grund med god dræning og en korrekt pH er det, der kræves. Dette
sammen med masser af solskin, hestemøg og rigelige mængder vand kan producere en fantastisk afgrøde.

Jeg har ikke bemærket nogen forskelle i hampolien produceret fra indendørs eller udendørs planter andet end
det faktum, at indendørs planter synes at være lidt mindre potente. Men der kan være flere grunde til, hvorfor
dette skete, og muligvis under de rette forhold kan indendørs planter være lige så stærke som dem, der dyrkes
udendørs.

De mest potente olier, jeg nogensinde har produceret i Canada, kom fra udendørs planter. Indendørs planter
producerer måske lidt mindre potente olier, men de er stadig yderst effektive som medicin. Så på nuværende
tidspunkt ville  jeg arbejde med den mest potente beroligende knop, du kan få, uanset om den kommer fra
indendørs eller udendørs. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Hvilken type kunstigt lys får du de bedste resultater med?

”Jeg har opnået de bedste resultater indendørs ved hjælp af en kombination af højtrykslamper. Vi brugte et
1000-Watt højtryksnatrium og 1000 Watt metalhalogenid i det samme vækstkammer til at producere de største
knopper, jeg nogensinde har vokset indeni. Selvom jeg aldrig har brugt 600 Watt højtryksnatrium i et indendørs
dyrkningssystem, er hvad disse pærer er mest effektive, fordi de slukker flest lumen pr. Watt. Hovedproblemet
med højtryksbelysningssystemer er varmen, de producerer, og den strøm, de forbruger, så jeg har undersøgt
andre former for belysning for at hjælpe med at løse disse problemer.

Standard 4-fods kølige hvide fluorescerende pærer vil vokse hamp ganske pænt i vegetativ tilstand; men for
spirende  vil  jeg  anbefale  meget  mere  lysintensitet.  I  dag  er  der  mange  former  for  højintensitets  LED  og
kompakte fluorescerende armaturer til rådighed, som avlere har fortalt mig at opnå gode resultater. Denne type
belysning producerer meget lidt varme, har et lavt strømforbrug, og disse armaturer har en lang levetid.

I løbet af de sidste par år er omkostningerne ved disse forskellige former for belysning faldet dramatisk, så disse
armaturer er nu i en prisklasse, mange producenter har råd til. For alle, der er nye inden for indendørs dyrkning,
tror jeg, at denne form for belysning i forbindelse med brug af lysstofrør er en god måde at starte på og kan
fjerne mange af de problemer, der er forbundet med højtryksbelysningssystemer.
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Selvom LED og fluorescerende armaturer kan vokse en dejlig  indendørs afgrøde,  er  lyskilden,  jeg er mest
begejstret for, plasma belysning. Efter hvad jeg forstår, er den meget energieffektiv med lav varmeeffekt og
mængden af lys, som kun en 1000 Watt pære kan afgive, er næsten uforstående. Bare brugen af en sådan pære
kan eliminere behovet for at bruge mange 1000-Watt højtryksnatrium. For større avlere kan dette hjælpe med at
løse deres varmeproblemer og sænke deres energi- og ledningsomkostninger dramatisk. På nuværende tidspunkt
er sådan belysning ret dyr, men ligesom LED -armaturer vil prisen snart falde.

Jeg tror, at en plasmaarmatur i samme lysspektrum som vores sol i dit vækstrum ville være en god investering
for de fleste seriøse avlere. På kort tid forventer jeg at se kompakte fluorescenser, LED og plasmaarmaturer
ændre  indendørs  vækst  for  evigt  og  gøre tingene  meget  mindre  komplicerede  for  alle,  der  er  involveret  i
dyrkning af cannabishampplanten. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Hvad skal patienterne vide for at dyrke hamp?

”For alle, der er nye inden for dyrkning af hamp, er en god bog eller video om emnet en nødvendighed. Bare gå
til en af cannabispublikationerne online eller køb en af disse publikationer i en lokal butik, hvor du bor. Normalt
vil disse blade fortælle dig, hvor gode bøger er tilgængelige om emnet. Min personlige favorit er “The Indoor
Outdoor  Medicinal  Grower's  Bible”  af  Jorge  Cervantes.  Derudover  har  Ed  Rosenthal  og  mange  andre
fremragende bøger om emnet til rådighed.

For dem, der gerne vil lære mere om hamp og dens mange anvendelser, foreslår jeg på det kraftigste, at de læser
Jack Herers bog, "The Emperor Wears No Clothes" eller ser Jacks video "Emperor of Hemp."

Efter opdagelsesrejsen har denne plante taget mig på, uanset hvad dit medicinske problem er, så føler jeg, at
hvis denne medicin ikke hjælper dig, så tror jeg, at det er meget usandsynligt, at du kan finde noget, der vil. Jeg
har god grund til at kalde dette naturens vidunder for planten med tusind forskellige medicinske profiler. Når du
oplever de medicinske effekter, olier produceret fra forskellige stammer kan have, forstår du præcis, hvad jeg
mener. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Spørgsmål: Er Afghan Kush en ordentlig ting til at lave olie? Jeg har lavet lidt olie fra gadevarer og brugt det i
de sidste to uger, da jeg havde søvnproblemer, nu sover jeg som en baby og vågner godt udhvilet om morgenen.
Problemet er, at det er svært at få gode ting i London, derfor bestilte jeg AK, har bare brug for din mening nu.
Mange tak.

A. Jeg kan ikke rigtig gå under navnet på stammen. Hvis det er potent og gør dig søvnig, kan det producere god
medicin. Som du ved, anbefaler vi de mest potente og mest beroligende stammer (helst med 20% THC og mere)
og de bedste olier er fremstillet af en kombination af flere meget potente og beroligende stammer, så jeg ville
prøve  at  bestille  flere  beroligende  stammer,  hvis  overhovedet  muligt,  det  ville  være  ideelt.  Men  selv
enkeltstrengede  olier  kan  gøre  underværker,  alt  jeg  siger  er,  at  de  bedste  olier  normalt  fremstilles  af  en
kombination af flere stammer. De bedste hilsner, JB

“Hej, jeg blev henvist til dig af min ven Bobby ... Jeg er en omsorgsperson/avler i RI, og jeg fandt lige ud af, at
min far har kræft, så det er naturligvis blevet en prioritet at lave noget Rick Simpson Oil. Jeg har et hurtigt
spørgsmål om det materiale, der bruges til at lave olien ...

Skal det altid være indica -dominerende? Jeg har adgang til masser af A+ -materiale, men det meste er sativa
dominerende, da jeg ikke er et indy head ... østkyst sur diesel, chemdog d, chemdog 4, chemdog søster, blåbær
sativa klon, pigespejderkager, OG Kush osv. ... Hælder alle mere til sativa -spektret ... Jeg kunne få fat i mere
indica -dominerende materiale, hvis det skulle være nødvendigt ... Tak for alt, hvad du gør ... “Sam

- Sam, du vil have, at olien skal fremstilles af det mest beroligende materiale, sativas vil give patienten for
meget energi, og de har ikke de rigtige helbredende virkninger, som vi leder efter. Så vælg de mest beroligende
knopper,  lav  et  par  gram  olie,  så  han  kan  starte  behandlingen,  og  fortsæt  med  at  lede  efter  det  rigtige
udgangsmateriale. De bedste hilsner, JB
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Er der nogen stammer, der ikke er effektive mod kræft?

”Heldigvis for os, hvis olien er ordentligt produceret af beroligende sorter, ser det ud til at fungere meget godt i
behandlingen af alle former for kræft. Som jeg allerede har nævnt, producerer jeg normalt denne olie ved hjælp
af stærke indica -sorter, men indica -dominerende sativa -kors kan ofte også give fremragende resultater. ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

”Efter at have mistet min kone til kræft som 35 -årig, og med min bror, der ventede på en levertransplantation i
de sidste fem år på grund af kræft, har jeg ledt efter RSO i apoteker. Det varierer i pris mellem 100 $/g helt til
30 g i Washington State. Et af de såkaldte RSO -steder havde olien på en ugudelig 7% THC med højere CBD'er,
er det overhovedet det værd? Det var 30 g olie. Den hundrede dollar gram olie var over 90, jeg tror 92%. Hvad
er den perfekte balance mellem alle tre psykoaktive kemikalier? ” Heath

-Heath, bedste RSO er omkring 95-98% THC, normalt omkring 1% CBD og ekstremt potent og beroligende,
med vægt på ordene potent  og beroligende (sofa-låsning,  det skal  gøre dig meget  søvnig og afslappet  ved
indtagelse . Når den ikke gør det, kan du prøve en anden portion og beholde den energigivende olie til topisk
brug).

Hvad angår de "høje CBD" -olier med 7% THC, ved du i det mindste nu, hvorfor vi er imod sådanne olier - de
fleste høje CBD -olier, der i øjeblikket leveres, er synonymer til det, vi kalder affald, fordi vi kender forskellen
mellem høj kvalitet olie og stort set alt det andet.

Det er virkelig bedst bare at lave din egen olie, når det er muligt. Få opløbet fra apotekerne, køb det bedste de
har, og lav derefter olien, der er virkelig ikke noget ved det. Jeg ville selv ikke købe olien fra nogen, jeg ville
altid lave min egen. Du vil være din egen kvalitetskontrol, du vil ikke være afhængig af nogen. Hvis du kan lave
en kop kaffe eller en mojito, kan du også lave olien. JB

Opbevaring

Hvor længe kan olien opbevares?

“Efter min erfaring er der ingen 'bedst før -dato' med hensyn til opbevaring af hampemedicin. Der er tre ting,
der kan påvirke hampoliens styrke: luft, lys og varme. Jeg beder folk om at opbevare denne medicin et køligt,
mørkt sted, men det kræver ikke køling. Dette tager sig af eventuelle problemer i forbindelse med lys og varme.
Med hensyn til luft, der forårsager vanskeligheder, er olien et tykt fedt, så luft kan ikke komme ind i den, derfor
kan olien opbevares i årtier og stadig bevare sin styrke.

Af praktiske årsager leverer jeg normalt olien i sprøjter for at gøre det lettere for patienterne at måle deres doser
og for at forhindre kontaminering. For at opbevare olie i en længere periode vil jeg foreslå en beholder i rustfrit
stål  eller  en  mørk  flaske  med  et  tæt  låg.  Hvis  olien  opbevares  korrekt,  kan  bekymring  over  dets
fremstillingsdato overses i meget lang tid. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Ville det være bedre eller mere sikkert at producere olien ved hjælp af
mad af alkohol?

”Ofte fortæller folk mig, at de foretrækker at producere olien ved hjælp af kornalkohol. Af en eller anden grund
synes de at tro, at kornalkohol ville være mere sikker at bruge, men i virkeligheden er det stadig gift ligesom
alle andre opløsningsmidler. Et af hovedproblemerne med kornalkohol er, at det er meget svært at finde alkohol
som denne, der er 99 eller 100% ren. I de fleste tilfælde er det svært at finde alkohol, der er over 95 %, og
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normalt  vil  de  andre  5  % være  vand.  Da  dette  vand er  til  stede,  gør  det  alkoholen  mindre  effektiv  som
opløsningsmiddel, og i slutningen af processen vil der være en hel del vand tilbage i olien, der skal fordampes.

Af min erfaring anser jeg ikke brugen af  kornalkohol for at være mere sikker end isopropylalkohol eller let
naphtha  til  fremstilling  af  olien.  Uanset  hvordan  du ser  på  det,  er  alkohol  gift,  og  når  du  spiser  alkohol,
producerer det en gift, der påvirker dine motoriske færdigheder, og det er kendt som at være fuld. Jeg siger ikke,
at  olie  af  høj  kvalitet  ikke  kan  fremstilles  ved  hjælp  af  kornalkohol.  Jeg  siger  snarere,  at  du  skal  være
opmærksom på, at dette stof ikke er bedre eller sikrere end andre opløsningsmidler, jeg har brugt, og på nogle
måder ikke fungerer så godt.

Ofte bliver jeg kontaktet af folk, der ønsker at ekstrahere olien ved hjælp af ting som smør eller olivenolie osv.
Ofte spørger de, om jeg tror,  at en ekstraktion udført på denne måde ville producere en medicin med samme
styrke som den medicin, jeg producerer ved hjælp af min metode. Svaret er nej. Jeg betragter ekstraktioner
udført på denne måde som simpelthen former for svækket hampemedicin. I volumen er der ingen mulig måde,
at en medicin, der produceres som denne, kan have samme styrke som den medicin, jeg producerer. Hvis du
havde en alvorlig kræftsygdom, ville du så gerne behandle den med en form for udvandet hampemedicin, eller
ville du tidligere bruge den ægte vare i din behandling?

Kan hampolie bruges sammen med alkohol?

Jeg har set mange mennesker, der blev meget høje på alkohol, falde til ro lige efter at have røget en joint. Der er
ingen  tvivl  om,  at  alkohol  er  en  af  de  mest  ødelæggende  ting  på  denne  planet,  men mennesker  vil  være
mennesker, og mange kan lide deres spiritus. Af vores erfaring ser det ud til, at hampolie ikke udgør nogen fare
for en drikker og faktisk ofte kan reducere deres indtag af dette skadelige stof. Ofte drikker stærke drikkere, der
har taget hampoliebehandlingen for deres medicinske problemer, at deres tørst efter alkohol er stærkt reduceret,
og at nogle endda er holdt op med at drikke helt. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Opløsningsmidler og opløsningsmiddelrester i olien

”I årenes løb er jeg blevet kontaktet  af  en god del mennesker,  der var bekymrede over muligheden for, at
opløsningsmiddelrester kunne efterlades i den færdige olie. Af min erfaring føler jeg, at der ikke er nogen fare
ved at forbruge olie, hvis de instruktioner, vi har stillet til rådighed for at producere olien korrekt, følges. Jeg
har selv indtaget denne olie i cirka ti år uden nogen negative virkninger. Derudover har jeg stillet denne olie til
rådighed for tusinder af mennesker, og jeg har modtaget meget få klager. Hvis nogen har et problem med den
måde olien smager på, skyldes det ikke opløsningsmiddelrester. I stedet er årsagen de naturlige terpener, som
olien indeholder. Nogle olier har meget lidt smag, mens andre kan have en ubehagelig smag, men så vidt jeg
ved, skal medicin ikke smage godt alligevel, så jeg har lidt bekymring for sådanne ting.

I laboratorietest udført på de olier, jeg producerede, blev der ikke fundet rester af opløsningsmidler. Det virker
absurd for mig, at nogen ville bekymre sig om rester af opløsningsmidler i olien, når man overvejer, hvad det
medicinske  system  har  fodret  offentligheden  med.  Levertoksiske  kemikalier,  giftstoffer,  kemo,  stråling,
vacciner osv. Det forekommer mig, at enhver, der er bekymret for at blive forgiftet, burde være meget mere
bekymret over, hvad det medicinske system leverer, frem for rester fra et opløsningsmiddel, der er helt kogt af.

Hvis nogen har problemer med at tage olien, er det normalt fordi der blev brugt en energigivende sativa til at
producere stoffet. Derudover kan der opstå andre problemer, hvis patienten forsøger at tage lægemidler sammen
med oliebehandlingen, eller hvis han eller hun ikke bruger det på den rigtige måde. I en ideel situation kunne
andre  familiemedlemmer  tage  olien  sammen  med  patienten.  Dette  ville  hjælpe  dem med  at  forstå  oliens
virkninger, og de ville da ikke bekymre sig så meget om den effekt, det har på patienten. Da de ikke ved, hvad
de kan forvente ved brug af olien,  har familiemedlemmer ofte en tendens til  at overreagere,  hvis patienten
indtager for meget. Men virkningerne forsvinder på kort tid, og patienten efterlades uskadt. Derfor synes jeg, at
andre familiemedlemmer også bør prøve olien i små doser,
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Hampolie af høj kvalitet har mulighed for at erstatte brugen af de fleste lægemidler, men når en patient forsøger
at tage lægemidler sammen med olien, kan der undertiden opstå problemer på grund af interaktionerne. Mange
af de stoffer, læger giver, er giftige i naturen, og olien kan ikke lide tilstedeværelsen af sådanne ting i patientens
krop.  Normalt,  kort  efter  at  patienten  ophører  med  at  bruge  farmaceutiske  lægemidler,  forsvinder  alle
problemer, de oplevede, simpelthen. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

"Naphtha  er  handelsnavnet  for  olie,  så  prøv at  søge  efter,  at  petether  har  mange  industrielle  anvendelser,
affedter til at male fortyndere." Al

"HUSK at THC og CBD er upolær ... og klorofyl og H2O er polær ... Så den bedste olie er lavet med upolært
opløsningsmiddel ... det er rent ... uden klorofyl." Michael

“En af mine kemikervenner forenklede hele historien for mig og forklarede mig, hvorfor naphtha måske er
bedre (selvom han ikke mener det væsentligt): nafta er et upolært opløsningsmiddel, så det udtrækker upolare
molekyler  lettere  og  mere  effektivt  (THC  og  CBD  er  dybest  set  upolare  molekyler)  og  udelader  polare
molekyler.

Isopropylalkohol (og ether for den sags skyld) er et svagt polært opløsningsmiddel, så det er meget godt til dette
formål, men måske lidt mindre end naphtha - da JB siger, at de testede begge, og de var mere potente. EDIT:
Åh,  ja,  jeg glemte  næsten:  han sagde også,  at  der  ikke  er  frygt  for,  at  naphtha  (eller  iso)  bliver  tilbage  i
slutproduktet, hvis du følger opskriften fra Rick Simpson (min ven sagde dog ikke at bruge en plastikspand,
men et glas eller rustfrit stål) og hvis du ikke er sikker, skal du bare gøre, hvad JB altid siger at gøre - tilsæt lidt
vand og kom det i ovnen, så det fordamper helt. Han ville dog bruge isopropylalkohol, fordi du er sikker på, at
det er, hvad det skal være ... ”Sandra

- Sandra, metoden Rick viste, at verden er den mest basale, ukomplicerede og overkommelige. Det er næsten
idiotsikkert, når man følger instruktionerne til et T. Glass er godt, men det går i stykker, og du vil ikke have, at
det skal ske, aldrig. Rustfrit er selvfølgelig ok. 99,9% iso fungerer ok, men vi vil stadig selv bruge let alifatisk
nafta, når det er muligt. JB

”Jeg anbefaler også, at man får alt så koldt, som man kan inden ekstraktionen. De fleste lagde alkohol, hash,
beholdere, alt det, der var forbundet med ekstraktionen, i fryseren i 24-48 timer. På den måde får du et meget
renere produkt. Dine udbytter vil være lavere, men du behøver ikke så meget. Undskyld for eventuelle stavefejl
eller manglende ord, MS er sødt, og jeg har ingen medicin, lol. Velsign. " Chuck

-  Chuck,  frysning  er  alt  godt  og  fint,  men  det  er  ikke  nødvendigt  at  gøre  det,  når  du  arbejder  med
kvalitetsopløsninger  og udgangsmaterialer.  Plus,  vi  kan ikke lide at  få vores  hænder kolde,  stuetemperatur
fungerer fint  for os, og vi vil  ikke have problemer med gigt efter et  par måneder eller  år med frysning af
knoppen. Desuden fremstilles olien ofte på steder, hvor der ikke er frysere hundredvis af miles rundt. Så ja, du
kan fryse det ned, hvis du vil, men vi ville ikke gøre det selv.

Jeg kan ikke lide frosne grøntsager selv, jeg undgår at spise dem, når det er muligt, så jeg kan ikke se, hvorfor
jeg skal gøre en undtagelse og fryse den grøntsag, som jeg bedst kan lide af dem alle sammen. Men ja, det kan
hjælpe, når man skal bruge alkohol til at udvinde olien, så jeg er ikke helt imod det.

Det er bare, at vi ikke selv bruger alkohol som opløsningsmiddel (eller bedre: det er ikke et opløsningsmiddel
efter vores første valg), jeg kan ikke se en eneste grund til,  at jeg skulle betale staten en ekstra skat for et
opløsningsmiddel, der vil fordampe alligevel (medmindre du bruger et stillbillede, hvad vi ville gøre, når det var
muligt). Jeg kan købe en liter let nafta for omkring 3-4 dollars, en liter 99% alkohol ville koste cirka fem gange
mere, og det ville producere mindre olie, og den olie vil sandsynligvis ikke være så god som hvis let nafta eller
99,9 % iso blev brugt. Plus du får mindre olie.

Så hvor er fordelen ved at bruge alkohol som opløsningsmiddel? Jeg kan ikke se en eneste rationel grund til, at
alkohol skal foretrækkes frem for ren lavkogende lys alifatisk nafta, nemlig når man tænker på, at der ikke er
nogen opløsningsmiddelrester i olien, som man skulle bekymre sig om, når olien blev produceret korrekt. Når
det ikke produceres korrekt, er der eller kan der være opløsningsmiddelrester i olien. Men bebrejd os ikke for
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olier, der ikke blev produceret korrekt, vi kan virkelig ikke holdes ansvarlige for manglen på kvalitet af olier
leveret af andre. Det er så simpelt som det. ”JB

“En meget enkel forklaring på et uendeligt spørgsmål ... Jeg har personligt brugt naphtha ... iso alkohol ... og
butan til at lave olie ... og langt den bedste ... reneste ... stærkeste ... og bedste smagning af olie var fra nafta ...
Jeg forstår ikke, hvad folk ikke kan lide ... Der er slet ikke brændstof tilbage, når det gøres ordentligt ... og nafta
ser også ud til at fjerne mere fra planterne ... Det gør det meget hurtigere ... Så renere olie ... (guld) ... ”Peter

"Let naphtha er den fraktion, der koger mellem 30 ° C (86 ° F) og 90 ° C (194 ° F) og består af molekyler med
5-6 carbonatomer. Heavy naphtha koger mellem 90 ° C (194 ° F) og 200 ° C (392 ° F) og består af molekyler
med 6 - 12 carbonatomer.

Naphtha  bruges  primært  som  råstof  til  fremstilling  af  benzin  med  højt  oktan  (via  den  katalytiske
reformeringsproces).  Det  bruges  også  i  bitumenminedriftsindustrien  som  et  fortyndingsmiddel,  den
petrokemiske  industri  til  fremstilling  af  olefiner  i  dampkiks  og den kemiske  industri  til  applikationer  med
opløsningsmidler  (rengøring).  Almindelige  produkter  fremstillet  med det  omfatter  tændvæske,  brændstof til
lejrkomfurer og nogle rengøringsmidler. ”

“Naphtha har den kemiske formel for CnH2n+2. Let nafta har 5 og/eller 6 carbonatomer, som kommer ned til
C5H12 og C6H14, også kendt som Pentane og Hexane. Så det du leder efter er en nafta, der udelukkende er en
blanding af pentan og hexan. ” Wouter

”Jeg ville  bare skrive noget  om opløsningsmidler.  Jeg gik til  en af  mine  venner,  der  har  flere  ph.d.'er  og
kandidater i kemi, og spurgte ham, hvad jeg kunne gøre for helt at fjerne naften fra olien. Han sagde: ”Tag 5 ml
isopropylalkohol, og rør det i, efter at det er stoppet med at boble for sidste gang. Det vil fordampe og tage
naften med sig. Giftigt opløsningsmiddel bliver derefter til et giftfrit opløsningsmiddel. Dette er ikke mit rigtige
navn,  det  er  en  skam,  at  jeg  ikke  kan bruge  min  rigtige  konto  af  frygt  for  at  blive  fyret  eller  ansat  som
sygeplejerske. ” Bobbie

“Hvis du vil finde Naphtha i Storbritannien, skal du kigge efter“ panelwipe ”eller“ quick panel wipe ”. Det er et
produkt, der bruges til reparation af karosserier til at rengøre metallet og efterlade ingen rester. Vanskeligheden
er at finde en detaljeret liste over de nøjagtige ingredienser, da de kan variere. 99,9% isopropanol burde være let
at finde. ” Em

“Rick Simpson, vi har fulgt din proces ved hjælp af VM&P Naphtha, og alt gik efter planen med undtagelse af
de første par sprøjteudtrækninger, der kom lidt mere væske ud, end vi havde forventet.  Jeg tilføjede et par
dråber vand og prøvede igen, og det ser ud til at være fint. Min eneste bekymring/spørgsmål er smagen. Det
smager stadig som opløsningsmiddel. Er det ok, eller skal jeg gøre noget mere? Modtageren af  dette sover i
cirka 12 timer hver gang han tager olien. Er det nogenlunde rigtigt, indtil han udvikler en tolerance? Enhver
hjælp er meget værdsat. ” Pamela

- VM&P ser ikke ud til at være et godt opløsningsmiddel (selvom nogle MSDS siger, at det skal være det
samme stof som det, vi gerne vil bruge). Det ser ud til at være tungt nafta, og det ser ikke ud til at koge helt af,
og det ser ud til at kræve ekstra pleje.

Jeg ville tilføje lidt vand og sætte det i en elektrisk ovn, der var indstillet til 130 ° Celsius (266 ° F) i et par
timer, måske natten over, eller indtil opløsningsmidlet er helt væk, nogle siger, at det tager op til fire dage at
fjerne opløsningsmiddelresten . Der bør ikke være nogen opløsningsmiddel eftersmag, hvis olien er produceret
korrekt, og olien ikke skal være løbende, den skal mere ligne et fedt. Sørg for, at olien virkelig er filtreret
ordentligt, da opløsningsmiddelrester har en tendens til at klæbe til plantematerialer.

Du skal blot lave en fingertest  med det opløsningsmiddel,  du vil bruge. Dyp fingeren i den, og se om den
fordamper helt inden for 30 sekunder eller hurtigere. Jo hurtigere den fordamper og efterlader ingen film, jo  
bedre.

Hvis du ikke kan få ren lys alifatisk nafta (også kaldet benzin i Europa, skal du bede om CAS-nummer 64742-
49-0. Det sælges under mange forskellige navne. Det er ikke typen, der bruges som brændstof i biler, men den
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type, der bruges som et opløsningsmiddel eller fortynder eller affedtningsmiddel), ville jeg gå til 99% eller
endnu bedre 99,9% isopropylalkohol - det ser ud til at være muligt at finde næsten overalt i verden.

I øjeblikket foretrækker vi let alifatisk (lavtkogende, hydrogeneret) nafta, men det producerer bedre og mere
potente  olier  end  de  fleste  andre  opløsningsmidler,  der  i  øjeblikket  bruges.  Jo  mindre  plantematerialer  og
klorofyl i olien jo bedre virker den som medicin, jo bedre smager den og jo mere potent er den. Hele tricket er i,
hvor kraftig og beroligende olien er. Jo mere potent og beroligende desto bedre. JB

“Den korrekte nafta sælges IKKE i USA, ikke hos Tractor Supply eller Home Depot eller Lowes eller endda
Sherwin Williams. Den sælges dog stadig i Canada. Jeg har en ven, der destillerer den til 100 ° F og gemmer,
hvad opløsningsmidlet kommer af, til brug til fremstilling af olie. ” Steve

“Hvis du bor i USA, får du ikke den rigtige Naphtha, al naphtha fremstillet i USA kan ikke stole på grund af
den løse regulering af ingredienser i denne type opløsningsmiddel. Du får aldrig ren nafta i USA, selv VM&P
kan være fuldstændig inkonsekvent fra den ene flaske til den næste og bliver ikke engang annonceret som ren. I
Canada  laver  de  ren  nafta,  og  det  er  det  bedste  opløsningsmiddel  at  bruge  sammenlignet  med  ISO eller
kornalkohol, tag ikke en kæmpe fejl og spild medicin eller endnu værre gør dig selv eller en anden endnu mere
syg ved at bruge det forkerte opløsningsmiddel. Vær advaret om, at nafta i USA endda vil lave en olie, der ser
helt ud, som den skal, men som vil gøre dig meget syg. ” Jage

-Det faktum, at ren alifatisk nafta ikke synes at blive solgt overalt i USA, betyder ikke, at ren alifatisk nafta med
CAS-nummer  64742-49-0  og  et  kogepunkt  omkring  60-80  °  C  ikke  eksisterer,  eller  at  den  gør  det  ikke
producere en bedre olie end de fleste andre opløsningsmidler, når de bruges korrekt. Hvis du ikke kan få ren
lysnafta, ville 99% eller endnu bedre 99,9% isopropylalkohol være vores andet valg.

Men jeg ville stadig ikke give op - let naphtha (benzen) eller lignende opløsningsmidler bruges til at udvinde
olier fra planter, så jeg ville tjekke med vegetabilske olieproducenter og se, hvad de bruger. Hvor jeg bor i
Europa, kan jeg købe opløsningsmidlet i praktisk talt alle hardware- eller malingforretninger, det er en af  de
mest almindelige tekniske væsker, jeg husker fra min barndom, vi brugte det til at affedte cykelkæder osv., Og
praktisk talt havde alle en flaske af det derhjemme. Så hele denne uendelige debat om opløsningsmidler virker
for  mig lidt  latterlig.  Når  du bruger  den rigtige  lette  nafta,  er  der  ingen opløsningsmiddelrester,  man skal
bekymre sig om, måske et  par ppm, ligesom i de fleste billige vegetabilske olier,  der ofte produceres med
næsten præcis det samme opløsningsmiddel som det, vi anbefaler. JB

“Lys alifatisk nafta fungerede godt smagte fantastisk, ingen antydning af opløsningsmiddel var tilbage i min
olie. Hvis du følger Ricks instruktioner til punkt og prikke, bør det ikke have nogen som helst problemer. ” Rick

“Der er 2 hovedkategorier af nafta - let og tung. Let nafta indeholder IKKE benzen, hvilket er hvad Raina mente
(ikke hexan). Selvom jeg ikke vil anbefale selv let naphtha, medmindre cannabisekstraktet kan testes, efter at
det er produceret for naphtha -rester, kan det bruges, hvis det er alt, hvad du kan få for et opløsningsmiddel.
Nøglen er at sørge for at koge ekstrakten til en tyk fedttilstand - på det tidspunkt skulle det meste af nafta være
væk. Brug af  destillationsudstyr  er  måden at  fremstille  den reneste,  opløsningsmiddelfri  olie,  men ud over
kapaciteten hos de fleste almindelige mennesker. Håber det hjælper. ” Mærke

“Raina, jeg vil ikke skændes med dig. Fra Wikipedia: "Petroleumether, på trods af dets synonym med benzin,
må ikke forveksles med benzen eller benzyne, og det skal heller ikke forveksles med benzin, selvom mange
sprog  kalder  det  med  et  navn,  der  stammer  fra  benzin,  f.eks."  Benzin  "(tysk)  eller"  benzina  ”(italiensk).
Petroleumether er en blanding af alkaner, f.eks. Pentan, hexan og heptan, mens benzen er et cyklisk, aromatisk
carbonhydrid, C6H6. På samme måde bør petroleumether ikke forveksles med klassen af organiske forbindelser
kaldet etere, som indeholder RO-R 'funktionelle gruppe. Min baggrund er mikrobiologi - hvor jeg studerede
organisk kemi, noget biokemi / noget uorganisk kemi ... Jeg ved bestemt ikke det hele, men jeg ved lidt. Let
nafta indeholder IKKE benzen - periode. Jeg ignorerer din kommentar, "Det ville være i alles interesse, hvis du
ikke fremsatte påstande uden for videnskabelige data." Mærke

”Hvad vil du gerne give din far? Det bedste af det bedste eller noget der ligner hinanden, men simpelthen ikke
har de rigtige effekter? Når du laver medicinen efter Ricks instruktioner, er chancen for fejl under behandlingen
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meget lav. Når du laver olien i henhold til instruktioner fra "eksperter og forskere", laver du et andet produkt.
Og baseret på vores erfaring gør det måske ikke jobbet så godt som det, vi anbefaler.

Så vil du have mig til at holde kæft og lade dem levere affald af lav kvalitet? Eller vil du hellere lære af mig/os
og vide, hvordan du gør det rigtigt, så du får de samme resultater, som vores patienter taler om? ” JB

”Jeg bruger den 99% isopropylalkohol, det var det, der var lettest tilgængeligt for mig. Jeg bruger fløden af  
mine afgrødeknopper, dyrket 100% økologisk og uden pesticider, velplejet og knogletørt. Jeg blander det op
med flere indica -stammer. Jeg behandlede en patient med Hodgkins lymfom, han var på trin 4 og inden for 6
måneder efter at have taget olien som anvist, er han nu kræftfri !! Tak Rick Simpson for de ofre, du gjorde for at
gøre disse oplysninger tilgængelige for alle! For nylig henvendte en anden fase 4 kræftpatient sig til mig for at
få hjælp, han har en svulst på en af sine nyrer, der ikke kan bruges. Bed om at få to bekræftede helbredelser i
træk. Gud velsigne jer Rick Simpson og JB, fortsæt med at sprede ordet og uddanne folk om denne vidunderlige
helbredende hampolie. ” GrowGoddess

- At blande flere stammer er altid en god idé. Se simpelthen på det, du ved ikke, hvad en bestemt stamme
egentlig er god til, så når du blander flere stammer, får du en meget bedre tæppeeffekt. Plus sådanne olier vil
tage dig meget højere - dem, der ryger gryde "rekreativt", ved, hvad jeg taler om. Forestil dig at sidde ned med
dine venner og få hver til at præsentere den bedste knop, de har. Om et par timer vil du ikke kunne gøre meget.
Og det er den effekt, du har brug for for de bedste resultater, så igen er blandingen af stammerne vejen frem.
Bedste  hilsner  og  tak,  GrowGoddess,  jeg  er  altid  glad  for  at  høre  om mennesker,  der  simpelthen  følger
anvisningerne og får de resultater, vi taler om. JB

“Hej JB, jeg har et problem med den elektriske riskoger, alt hvad jeg har set gå ned til 100 °° C, jeg kiggede på
alle mærkerne på markedet, og alt hvad de har har en termostat, der slukker, når indholdet når temperatur. Hvad
anbefaler du?" Cristina

- Cristina, hvad er problemet egentlig? Du kan altid putte olien i en elektrisk ovn indstillet til 130 ° C og lade
den stå der i cirka en time og decarboxylere den på den måde. JB

“Når temperaturen når 100 ° C, slukker den elektriske riskoger! Opløsningsmidlet ankommer ikke ved 110 ° C.
” Cristina

- Opløsningsmidlet kan ikke rigtig nå den temperatur, fordi det ville koge af, tror jeg. Fortsæt med at koge
opløsningsmidlet af, indtil komfuret slukker for første gang (tilsæt et par dråber vand til den sidste portion). Lad
den derefter køle af og tænd den igen. Det er alt, hvad vi gør. JB

“Tænder igen, og lad det koge, indtil  det vender tilbage til? Så slukker den, og olien er allerede færdig? ”
Cristina

- Tænd riskogeren, kog af, indtil den stopper første gang, vent derefter fem minutter, indtil den er kølet af, tænd
den igen, og vent, indtil den slukker for anden gang. Hæld derefter olien i en kop i rustfrit stål og sæt den i en
ovn ved 130 ° C i en time, og din olie er klar. JB

- Tak JB, du reddede mit liv. Cristina

”Du ånder Naftaen ind, mens du laver olien. Du trækker vejret GIFT, når du gør det på den måde. Hvis du kan
lugte det, er du allerede død. Jeg har lugtet Coleman -lejebrændstof, zippo -brændstof og nafta, der til dels blev
brugt til rengøring og industrielle applikationer hundredvis af gange i mit liv ... Ikke død endnu. Lol.

Seriøst  ...  Hvis  du  bruger  et  rent  opløsningsmiddel  (ingen  tilsætningsstoffer),  og  koger  opløsningsmidlet
ordentligt af med noget vand, der har et højere kogepunkt tilsat i slutningen, det være sig iso, alkohol eller nafta,
får du det udsolgt. Du indtager meget mere nafta, der pumper din egen gas i din bil i løbet af et år, end du ville
få ved en levetid at bruge korrekt fremstillet olie. ” Matthew

“Hej Rick (eller dem, der læser denne mail), først og fremmest vil jeg fortælle dig, at du gør et godt stykke
arbejde med at promovere denne heks, synes at være en vidunderlig medicin for så meget! Jeg bor i Norge, og
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jeg har diagnosen Crohns sygdom. Jeg har også en meget tæt ven, der har kræft, som lægerne er stoppet med at
behandle, fordi der ikke er mere, de kan gøre. Jeg vil prøve olien på begge disse betingelser.

Jeg har et spørgsmål om at lave olie. Her i Norge er det meget svært at finde ren nafta (i hvert fald efter min
erfaring),  så jeg leder efter  gode alternativer.  For nogle år tilbage købte jeg en "honningbierekstraktor" (en
cylinder du fylder med knogletørre urter og bruger butangas til at udvinde olien). Er dette lige så godt som at
tilberede olien med nafta?

Og hvordan bruger det ånd? Som indeholder over 90% alkohol? Jeg har nogle venner, der skaber deres egen
ånd,  og  det  er  ikke  en  meget  dyr  løsning  for  mig  at  få  fat  i.  Er  dette  bedre  end  butan?  Jeg  røg
"honningekstraktionen", da jeg lavede det sidste gang, og spekulerede på, om det er en god medicin til disse 2
tilstande, jeg nævner, hvis jeg spiser det. Hvis ikke butan eller alkohol er en god mulighed - kan du anbefale
nogle andre muligheder, du måske ved, er lette at få fat i i Norge eller Sverige? Tusind tak! Jeg glæder mig
rigtig meget til at prøve olien på min sygdom. Med venlig hilsen Henry ”

“Kære Henry, jeg har ingen erfaring med honningbierekstraktioner, men jeg føler ikke, at denne metode ville
være lige så effektiv som de metoder, jeg bruger. Når jeg producerer olien, opvarmer jeg olien til en temperatur,
der  decarboxylerer  det  færdige  produkt  for  at  gøre olien  så potent  som muligt.  Denne opvarmningsproces
roterer molekylerne til delta 9 -positionen, hvilket gør olien stærkere. Hvis du har problemer med at finde det
rigtige opløsningsmiddel, kan du prøve acetone. Jeg har aldrig selv prøvet acetone til at producere olien, men
jeg kan ikke se nogen grund til, at acetone ikke ville fungere så godt som alkohol eller nafta til at producere
medicinen. Du bør kunne få let alifatisk nafta fra butikker, der leverer maling, da de normalt sælger nafta som
fortynder.

Korrekt fremstillet olie bør tage sig af dine problemer og også give din ven med kræft en chance for at overleve.
Alkohol, der er 90%, vil være et mindre effektivt opløsningsmiddel, da de andre 10% normalt er vand, og under
efterbehandlingsprocessen  vil  du  have  meget  overskydende  vand  til  at  fordampe.  De  bedste  hilsner,  Rick
Simpson ”

“Rigtig dekarboxylering er en meget vigtig del i perfekt oliefremstilling, fordi den rå plante ikke giver meget
rent  delta9-THC, og CBD i  stedet  har  syrene betyder  THCA og CBDA. For at  fjerne  carboxylgruppen er
opvarmning proceduren. Gør dette meget omhyggeligt for ikke at brænde dine værdsatte molekyler væk. Jeg
fandt i en Journal of Chromatography en god note, som burde være den nødvendige temperatur og tid til at
opvarme olien, fordi temperaturen afhængigt af riskogeren muligvis ikke er nok. Så det er en god idé at få din
olie opvarmet i mindst 27 minutter ved min. 122 grader Celsius. Kontroller altid din varmeplades temp med en
digital  måleenhed  for  ikke at  overophedes  din olie.  I  tabellen  herunder  ser  du kogepunkterne  for  de store
cannabinoider, som du aldrig bør nå, ellers koger du dem væk. Jeg bemærker desuden, at det er rigtigt, hvad
Rick hele tiden sagde i sine videoer, ikke overopheder olien, men varme er nødvendig for at lave den helende
olie. En temperatur på minimum 106,2 grader Celsius er nødvendig for den rigtige decarboxyleringsproces over
den angivne tid i diagrammet omkring en time. Hvis din olie kun har den sure form af THCA og CBDA, er den
ikke meget så effektiv, fordi syrene ikke passer særlig godt til CB1- og CB2 -receptorerne. Så pas på, at du gør
det på den rigtige måde, fordi det, Rick sagde, er sandt, kun den bedst fremstillede olie kan klare jobbet, når live
afhænger af. (…) Hvis din olie kun har den sure form af THCA og CBDA, er den ikke meget så effektiv, fordi
syrene ikke passer særlig godt til CB1- og CB2 -receptorerne. Så pas på, at du gør det på den rigtige måde, fordi
det, Rick sagde, er sandt, kun den bedst fremstillede olie kan klare jobbet, når live afhænger af. (…) Hvis din
olie kun har den sure form af THCA og CBDA, er den ikke meget så effektiv, fordi syrene ikke passer særlig
godt til CB1- og CB2 -receptorerne. Så pas på, at du gør det på den rigtige måde, fordi det, Rick sagde, er sandt,
kun den bedst fremstillede olie kan klare jobbet, når live afhænger af. (…)

Ja, se og fortolk dette videnskabsdiagram for at forstå, at decarboxyleringsprocessen kører hele tiden, når du
opvarmer blandingen af cannabinoider med opløsningsmiddel i riskogeren. Så graferne viser, at det er meget at
bringe temperaturen til 130 grader Celsius længe nok til at få den maksimale decarboxylering. Alt sammen et
spørgsmål om temperatur og tid for at nå de bedste niveauer.
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Hvis du bruger et digitalt temperaturmåleinstrument og lægger det på bunden i riskogeren under hele processen
for at  fordampe opløsningsmidlet  af,  ser du,  at  det  kun er i  den sene fase af  processen,  når vanddråberne
kommer ind til slut i slutningen komfur, temperaturen kommer omkring 100-110 ° C. Men tiden i dette område
er for det meste ikke lang nok til hele decarboxyleringsprocessen. Herefter opvarmer du olien i en lille stålkande
på en varmeplade i længere tid. Så længe ingen aktivitet (ikke flere gasbobler) du varmer og venter. Kontroller
temperaturen og bedst ikke at gå højere end 130 grader Celsius i omkring en halv time. Husk, at THC har et
kogepunkt  på  157  grader  C.  Så  lad  være  med  at  risikere  ved  at  overophedes,  ellers  vil  dine  ønskede
cannabinoider fordampe og brise væk ...

I kernen er det ikke vigtigt at få den maksimale mængde decarboxylering, så længe du senere får nok olie i
kroppen. Interessant er værdien af ET gram pr. Dag eller mere, du skal tage. Selvfølgelig afhænger hvor meget
olie du har brug for, af hvor mange delta9THC der virkelig er i olien - betyder hvor effektiv decarboxyleringen
var. Hvis du følger Ricks anbefaling og sørger for at have olien længe nok opvarmet til 130 ° C - alt vil være i
orden. Det er uafhængigt, hvilket opløsningsmiddel du bruger. ” Stephan

“Hej JB, jeg fandt denne Naphtha i mit  område ...  (link) Der står ikke Light  Naphtha ...  ville dette  stadig
fungere? Tak igen for al din hjælp og super info! ”

- Det skal være let alifatisk nafta- tjek MSDS for at se, om det er ren let nafta uden tilsætningsstoffer), shellit i
Australien, (teknisk eller industriel) benzin i Europa (benzin, ikke benzen og ikke den type, der bruges som
brændstof i biler). Den sælges under mange forskellige navne. Det bruges som en fortynder, opløsningsmiddel,
affedtningsmiddel,  det  plejede  at  være  et  meget  almindeligt  husholdningsopløsningsmiddel  eller
tekstilaffedtningsmiddel, det kan også bruges som tændvæske osv. Kogepunkt omkring 60-80 ° C, jo lavere jo
bedre .

Smør noget på et rent petriskål eller dypp fingeren i det, og hvis det fordamper inden for tredive sekunder og
ikke efterlader nogen fedtet rest, skal det være ok at bruge. Der er mange leverandører, jeg kan ikke fortælle
dig, hvilken der er bedst, eller hvad vi vil anbefale i øjeblikket, så vi giver kun generelle instruktioner.

CAS-nummer 64742-49-0, rent, petroleumdestillat, uden tilsætningsstoffer, hvis det er muligt, og kogepunktet
skal være så lavt som muligt. De fleste raffinaderier producerer det, bare spørg dem, hvad de vil anbefale til
urteekstrakter.

Anden mulighed er 99% eller 99,99% isopropylalkohol eller den meget dyre alkohol på 99% i fødevarekvalitet.
Isopropylalkohol og fødevarekvalitet er ikke så effektive som opløsningsmiddel som nafta, og de fjerner flere
plantematerialer og klorofyl i olien, hvilket gør det mindre potent og smagfuldt, og derfor anbefaler vi altid at
bruge nafta, når det er muligt/tilgængeligt. De bedste hilsner, JB ”

Sp. Rick, i Mexico er "naphtha" kun et af flere produktnavne af naphtha -typen. For at undgå en dødelig fejl
ville du tilfældigvis have det videnskabelige navn på den “nafta”, du bruger, tak?

A. Kig efter ren let nafta uden yderligere ingredienser. Det er stort set det samme som Coleman-brændstof, som
du  kan  se  på  billedet  herunder,  men  se  efter  nafta  uden  rustbeskyttende  tilsætningsstoffer,  der  tilsættes
Coleman-brændstof.

Hvis du finder ud af, at let alifatisk nafta er forbudt i dit land (hvilket f.eks. Var tilfældet i Honduras), skal du
kigge efter  99% eller  bedre 99,9% isopropylalkohol,  skal  det  være let  at  finde.  99% alkohol  er  det  tredje
opløsningsmiddel, vi ville bruge, men vi ville gøre alt for at undgå at bruge det, fordi det fjerner for meget
klorofyl og andre uønskede plantematerialer. Nogle kan lide at fryse opløsningsmidlet og udgangsmaterialet,
når  de  bruger  isopropylalkohol  eller  alkohol  som  opløsningsmiddel.  Vi  bruger  personligt  ikke  disse
opløsningsmidler, medmindre vi er nødt til det, og vi kan ikke lide at få frosne hænder, så vi fremmer faktisk
ikke frysning af det, men nogle siger, at det hjælper med at forbedre kvaliteten af olien. Når du bruger upolært
rent lysnafta med et lavt kogepunkt, behøver du ikke fryse noget, og du får stadig et godt produkt, hvis du følger
instruktionerne. JB

“Hej JB, hvad nu hvis der er en allergi over for at bruge Naptha? Vi har et familiemedlem, der har alvorlige
allergiske reaktioner over for ALLE små ting, især opløsningsmidler. Vi vil lave olie til hende, men skal bruge
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et organisk opløsningsmiddel. Vi tænkte på at lave en organisk "måneskin", der blev destilleret flere gange for
at opnå renhed, men hvad er dine tanker om dette? Hvad er din anbefaling til de alvorligt allergiske over for så
meget? Hun kan slet ikke tage medicin, fordi hun er allergisk over for bindemidlerne, hun lider SÅ meget på
grund af sin allergi over for alt. Tak på forhånd!" Sara

- Jamen, du kan bruge 99% alkohol, vi har aldrig sagt, at du ikke kan. Det er bare, at efter vores erfaring er olier
produceret  med  upolære  opløsningsmidler  lidt  mere  potente  og  indeholder  normalt  færre  plantematerialer.
Nogle fryser alkoholen og knoppen op inden forarbejdning for at få olie, der er mere ravfarvet. Så jeg tror, det
er vejen til dig, Sara.

Høj THC eller høj CBD olie?

”Jeg er lidt forvirret. Min ven har fase 4 nyrekræft og kræft i lungerne. Er det bedst at give den høje CBD -olie
eller THC -olie? CBD -olien har kun et spor af THC? Jeg fik ham et ti gram rør, og det har 18% CBD og
mindre end 1% THC. Går jeg på den forkerte måde? ”Richard

Mikees: Ja, det er det ikke, du skal få den rigtige RSO.

-95-98% THC er ikke 18% CBD, vel? Fortæl den, der har leveret det til dig, om at stoppe med at gøre det. Den
høje CBD marketing -hype kommer til at dræbe mange intetanende patienter, som det ser ud til, det er trist.
Hvorfor  kan  de  ikke  bare  følge  instruktionerne,  der  virkelig  virker?  Brugen  af  høje  CBD-olier  er  meget
begrænset, de virker ikke så godt, selv under hudforhold, jeg forstår virkelig ikke, hvorfor alle er så gung-ho om
det CBD-nonsens. Ja, det er også en kraftfuld medicin, men dens anvendelser er virkelig kun begrænsede i
forhold til den rigtige RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstremt potent og beroligende og euforisk; det er din bedste olie, og det er det, der
fungerer bedst. Prøv dette først. Når du gør det, vil du ikke røre eller gå i nærheden af den høje CBD -olie, og
du vil kende forskellen, og ingen vil rive dig af. RSO først. JB

“Jeg nyder virkelig denne side og de oplysninger, jeg kan lære af den. Det er imidlertid så skuffende at høre
andre cannabinoider udover THC, der bliver lagt ned som sekundær. Denne pige og hendes forældre ser ikke
CBD som sekundær. Det har givet hende liv. Var det ikke THC, der gjorde det, var CBD. Lad være med at lure
over det hele tak. Du afholder folk fra at prøve høje CBD -stammer, når de virkelig kan hjælpes af det. Den høje
THC er ikke svaret på alt, og derfor er der mere end ét cannabinoid i planten. ” Tina

“JB svarede om lungekræft, ikke Dravet syndrom, ingen skider på noget. For kræft viser patientrapporter og
videnskabelige undersøgelser, at THC er det, der dræber kræft. Der er nogle undersøgelser, der siger, at CBD er
gavnligt for nogle former for kræft, men få sammenlignet med undersøgelserne udført med THC. Nu er anfald
og nogle andre betingelser med høj CBD det, du leder efter. ” Kellin

- Kellin og Tina, de olier, vi bruger, virker også på anfald. Og patienterne ville få uforligneligt bedre resultater,
hvis de brugte den ægte vare og forsøgte at helbrede årsagen og ikke kun symptomerne.

Jeg lægger ikke CBD ned, det er en virkelig kraftfuld medicin i sig selv, og jeg synes, det er fantastisk til f.eks.
At tygge tyggegummi til børn osv. Men hvis du vil have den virkelige kraft, har du brug for den mest brutalt
potente RSO og masser af THC. Det er mit perspektiv, og det vil ikke ændre sig.

Bare prøv det på hudtilstande og se om en forbrænding eller et sår vil helbrede hurtigere med den rigtige RSO
eller med en lavgradig høj CBD-version af den. Jeg har set det med mine egne øjne, jeg behøver ikke selv at
eksperimentere med høje CBD -olier. Jeg vil det bedste for mig selv såvel som for mine patienter.

De fleste høje CBD-olier er af sekundær kvalitet sammenlignet med den bedste og mest narkotisk potente og
beroligende RSO med 95-98% THC.
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Dit hovedproblem er, at du har købt dig ind i den eneste cannabinoidteori, som Big Pharma presser på, så de
kan tjene på cannabismedicin. Du vil ikke rigtig have medicin baseret på enkelte cannabinoider, du vil have den
mest brutalt kraftfulde og beroligende olie for de bedste resultater.

Og du kan dyrke planterne selv, og du kan også lave olien selv, du behøver virkelig ikke købe den fra store
medicinalfirmaer, der vil forsøge at sætte en enorm pris på decarboxyleret cannabisharpiks uden anden grund
end deres grådighed .

Du har sandsynligvis brug for kilo olie en dag - for dig selv eller din familie - hvor meget vil du betale pr.
Gram? En buk er for meget, hvis planterne blev dyrket udendørs og i stor skala. Så ingen særlige skatter, intet
lignende. 100% legalisering er den eneste vej at gå, og det skal gøres nu, der er ingen grund til at lade hundreder
af millioner af patienter verden over lide.

Argumenter gerne om det; men det er stort set alt hvad du kan gøre ved det. De bedste hilsner, JB

”Bliv venligst ved med at forklare lige som du har, jeg tager for eksempel notater og lærer så meget jeg kan af
dig om, hvad der er godt til hvad og så videre, jeg vil være klar og forberedt med den rigtige viden til mig og
mine ... Hvis du ikke fortalte om at have brug for den høje THC, ville jeg have troet, at alt var ok, jeg er
taknemmelig for ALLE INFO. ” Vicky

“Rick  har  altid  fastholdt,  at  det  er  højt  THC,  der  er  afgørende  for  at  give  dig  den  bedste  chance,  det  er
naturligvis det, han havde de bedste resultater med. Der er mange ting CBD kan være bedre til, det bruges
normalt til børn for Dravet Syndrome, ADHD og alvorlig tvangslidelse, fordi mange mennesker stadig er bange
for at få børn høje. THC er det, der får dig højt. Jeg har fundet nogle mennesker, der bruger høj THC -olie til at
behandle de fleste mennesker, men hvis patienten ikke reagerer som håbet, skiftede de til høj CBD, og dette har
fungeret bedre.

Jeg tror, at alle er forskellige, og alle kræftformer er forskellige. Men indtil al den krævede forskning er tilladt at
blive udført, er det nok bedst at holde sig til Ricks metode. Høj THC, dominerende indikation efter protokollen.
Det siges, at hvis de starter små og fordobler doser hver 4. dag, kan patienten hurtigt opbygge en tolerance, og
den alvorlige døsighed vil aftage efter et stykke tid på olien. Ricks olie er 95-8% THC, men de psykoaktive
virkninger vil ikke skade dig.

Og når jeg prøver at beslutte, hvis metode jeg skal følge, tror jeg ikke, at nogen har haft mere erfaring med
denne medicin end Rick. Jeg har set den hollandske metode og tænker bare, hvis nogen dør, hvorfor vil du så
fortynde kuren? ” Nick

”Siden jeg har hørt om de høje CBD -olier, der hjælper anfald, har jeg altid tænkt, at hvis disse forældre ville
give deres barn en hybrid, men dominerer indicaolie,  ville barnet helbrede. Jeg ved, at CBD -olierne styrer
anfald, og jeg er så glad for, at NOGET kan hjælpe børn som Charlotte, men forestil mig den helbredelse, der
kunne ske, hvis THC og det andet spektrum af cannabinoider i planten blev givet. Så dit barn sover meget på
grund af THC, deres krop vil tilpasse sig dosen. Jeg synes bare, at hele planten er den mest nyttige, ikke én, der
er udpeget cannabinoid. ” Sara

”Medierne fokuserer fortsat på at adskille cannabinoiderne, men det er bevist, at både THC og CBD dræber
kræft og krymper tumorer. Rick Simpson Oil fremstillet af Cannabis Indica er medicinen, der helbreder Landon
og Brave Mykayla og mange andre, og alle kan klare det. Lad ikke medierne få dig til at tro, at du skal vente på
denne kur eller adskille CBD! THC fungerer også med vores endocannabinoide system. Lær mere om den kur,
som alle kan lave. ” Hanan

Er det sikkert at bruge olien?

”Sikkerheden ved denne medicin er uoverskuelig, og efter hvad jeg har set, er den ikke farligere end at drikke
en kop ferskvand. Selv hvis en person overdoserer dårligt, er der ingen skade på dem, når virkningerne af olien
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er slidt op. Den mest almindelige bivirkning, vi har bemærket hos mennesker, der indtager hampolie til deres
medicinske tilstande, er meget hvile og et smil på læben.

Ligesom enhver anden kraftfuld medicin kan det forårsage uønskede bivirkninger, hvis nogle personer indtager
for meget. Selvom de virkninger, som denne olie kan producere, ikke udgør en fare, er der dem, der ikke nyder
at blive høje af en overdosis. Selvom denne medicin er sikker og de fleste ikke har problemer med brugen, bør
man også tage i betragtning, at der vil være dem, der vil opleve vanskeligheder.

Det er grunden til, at jeg instruerer alle om at starte med meget små doser og derefter øge mængden, de indtager
hver  fjerde dag.  Ved at  gøre det  giver  det den person, der  tager dette  stof mulighed for at  opbygge deres
tolerance, og mange patienter har rapporteret, at de ikke engang blev høje under behandlingen. Hvis hampolie
fremstilles korrekt fra meget potente beroligende stammer af cannabis indica, eller ofte når det er fremstillet af
nogle  typer  indica-dominerende  sativa-kors,  vil  man  opdage,  at  virkningerne  af  sådanne  olier  vil  fremme
døsighed og søvn, hvilket naturligvis er en vigtig del af helingsprocessen.

Patienter  bør  være  opmærksom  på,  at  denne  olie  også  kan  reducere  deres  blodtryk,  okulært  tryk  og
blodsukkerniveau. Hvis enkeltpersoner tager medicin til at behandle disse problemer, bør de i de fleste tilfælde
være i stand til at reducere deres behov for brug af de lægemidler, de i øjeblikket bruger meget hurtigt. Jeg skal
informere patienter, der tager blodtryksmedicin om, at når de starter olien, ofte vil deres blodtryksproblemer
ikke længere kræve brug af lægemidler, og det gælder også for diabetikere og dem, der lider af glaukom.

Vær opmærksom på, at hvis der skal indtages olie til behandling af andre tilstande, og det tages sammen med
blodtryksmedicin, kan det i nogle tilfælde føre patientens blodtryk for lavt ned. Selvom jeg ikke kender nogen,
der har oplevet dette, som har lidt nogen reel skade, føler jeg stadig, at man bør prøve at undgå denne situation,
hvis  det  overhovedet  er  muligt.  Så  tjek  dit  blodtryk  ofte,  og  hvis  det  ikke  længere  er  nødvendigt  med
lægemidler, skal du ikke indtage det.

Det kan virke utroligt for nogle individer, at de kan stoppe brugen af disse foreskrevne stoffer. Men når man
først har indset helbredelsespotentialet ved denne naturmedicin, forstår de snart, at denne fantastiske olie kan
erstatte brugen af praktisk talt alle lægemidler.

Hvordan tolereres olien normalt?

Vi har  alle  forskellige  tolerancer  for  kraftfuld medicin,  så  jeg opfordrer  patienter  til  at  blive  i  deres  egen
komfortzone, når de bestemmer, hvilken dosis de vil indtage. De fleste menneskers tolerance bygger meget
hurtigt, og i gennemsnit tager en normal person normalt omkring 90 dage at indtage behandlingen på 60 gram.
60 gram korrekt produceret olie synes at være i stand til at helbrede de fleste kræftformer, medmindre patienten
blev hårdt beskadiget af det medicinske system med deres kemo og stråling osv.

Patienter,  der  har  lidt  virkningerne  af  kemo  og  stråling,  kræver  mere  olie  for  at  fortryde  den  skade,  det
medicinske  system har  efterladt.  For  det  meste,  når  en  person er  vant  til  olieeffekterne,  ser  det  ud  til,  at
patienterne nyder at tage stoffet. Men på grund af denne medicins ikke-vanedannende karakter vil de, der bruger
stoffet, ofte glemme at tage deres doser ordentligt. Det er ikke, at olien får dem til at glemme, det er simpelthen
fordi deres kroppe ikke fornemmer behovet for dets tilstedeværelse,  og dette fremhæver kun det faktum, at
stoffet virkelig er ikke vanedannende. For hvis det ikke var det, er det usandsynligt, at patienten ville glemme at
tage deres dosis, for hvis det var vanedannende, efter otte timer, ville deres kroppe råbe efter stoffet.

Er der nogen bivirkninger, man bør bekymre sig om?

Nogle  patienter  har  rapporteret,  at  de oplevede angst  eller  paranoia  ved brug af  denne medicin.  Måder  at
håndtere dette vil blive diskuteret, når spørgsmålet kommer lidt længere op i denne bog.

De vigtigste bivirkninger af hampolie, der er blevet rapporteret til mig, er et godt helbred, lykke og en god nats
søvn, så hvad mere kan nogen forlange af en medicin, de bruger?
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Mange mennesker indtager et stort antal lægemidler hver dag. Kan det være godt for kroppen?

Jeg aner ikke, hvorfor de, der ser de farlige bivirkninger af allopatiske lægemidler i lægemiddelreklamer, stadig
ville overveje at tage disse lægemidler. Det ser ud til, at mange mennesker vil gøre som lægen beordrer, og
mange af de samme mennesker har en tendens til at afvise brugen af hampemedicin. Simpelthen på grund af
løgne er de blevet fortalt af deres regeringer og dem, der står i skyggen bag medicinalindustrien. Ingen dør af
brugen af hampemedicin, og der er ingen skade. Jeg ville ønske, at jeg kunne sige det samme for det, lægerne
ordinerer til os hver dag, men desværre er det næppe tilfældet.

Nogle gange er de forskellige interaktioner, disse såkaldte medicin forårsager, nok til at sætte os i en tidlig grav.
Men selvom vi ikke oplever umiddelbare problemer, udgør brugen af dem stadig en fare. Over tid opbygger de
kemikalier og giftstoffer, som disse lægemidler indeholder, i vores kroppe, og dette kan også medføre alvorlige
problemer med vores helbred,  som ofte kan føre til døden. Selv simple ting som aspirintabletter  forårsager
tusinder  af  dødsfald  på  verdensplan  hvert  år.  Så  jeg  synes  ikke,  at  nogen  af  os  bør  sætte  vores  lid  til
medicinalindustrien eller noget, de leverer. Hvis du ønsker at se ægte helbredende kraft, skal du henvende dig til
Moder Natur, for du finder meget lidt i en pillefabrik, der vil være til stor gavn.

Hvordan sammenligner patienter bivirkninger af hampolie med dem fra kemiske lægemidler?

Der er ingen reel sammenligning mellem bivirkningerne af hampolie og de giftige kemikalier, det medicinske
system  leverer.  Disse  stoffer,  som læger  leverer,  er  noget,  vi  ikke  bør  have  i  vores  kroppe,  fordi  de  er
levertoksiske.  Det betyder,  at  disse såkaldte  medicin ikke bør indtages,  fordi de vil  forgifte  vores lever og
forringe  dets  funktion.  Derudover  kan  deres  anvendelse  forårsage  en  lang  række  andre  sundhedsmæssige
problemer, der kan undgås, hvis der blev brugt hampolie i stedet.

Ved brug af kemiske lægemidler udsætter vi os ofte for bivirkninger, der kan være endnu værre end det, der
oprindeligt blev behandlet. Nogle patienter med sygdomme som kræft og diabetes osv. Har endda fortalt mig, at
deres tilstande var forårsaget af den medicin, lægerne havde leveret. Så det ser ud til, at lægerne ganske ofte
selv i det mindste delvist  er ansvarlige for patientens nuværende medicinske situation.  Mange patienter har
beskrevet detaljeret for mig de frygtelige bivirkninger, de stødte på forårsaget af den medicin, de fik ordineret,
så jeg ville forsøge at undgå deres brug, hvis det overhovedet var muligt.

Da vores krops kemi og vores tolerance for mange andre stoffer varierer meget. Ofte har læger ingen idé om,
hvilke virkninger en ophobning af forskellige kemiske lægemidler kan have på vores helbred og trivsel. Ingen
af  os er ens, og forskellige lægemidler blandet sammen er intet mindre end en giftig kemisk cocktail, som i
nogle tilfælde kan have helt  uventede konsekvenser helbredsmæssigt for patienten.  Så hvordan ville enhver
læge kunne inddrage alle de ukendte for at afgøre, hvad der er sikkert, og hvad der er uacceptabelt?

Jeg tror ærligt, at tilstande som Alzheimers og mange andre sygdomme ofte skyldes blandingen af kemikalier,
som deres læger har ordineret.  Mange patienter har fortalt mig om de problemer,  de stødte på ved brug af
lægemidler,  men  når  de  først  stoppede  med  at  tage  disse  stoffer  og  begyndte  at  indtage  olien,  forsvandt
problemerne. For at opsummere tingene ligeud, hvis hampmedicin er produceret korrekt, er de ekstremt sikre og
ufarlige at bruge, men hvad læger giver, er det ikke.

Er det muligt at sammenligne virkningerne af allopatisk og empirisk medicin?

Hvad mig angår,  er  der  ingen  sammenligning  mellem allopatisk  medicin  og  empirisk  medicin.  Allopatisk
medicin  er  for  det  meste  bare  en  blanding  af  skadelige  kemikalier  og  giftstoffer,  som ingen  bør  indtage.
Empirisk medicin (medicin fra planter)  har været brugt i  tusinder af år, og medicin fremstillet  af  hamp er
uforlignelig, når det kommer til sikkerhed. Den medicinsk effektive og harmløse karakter af hampharpikser,
som olien er fremstillet af, gør hampplanten til "Dronning af al empirisk medicin."

Gennem årene har jeg været  i  kontakt  med mange patienter,  der  tog alt  til  rådighed for at  behandle deres
tilstande og efter alt andet havde fejlet, kom de så til mig. Jeg tror, at de patienter, der har brugt både allopatisk
og empirisk medicin, er mere kvalificerede til at tale om forskellen mellem kemiske lægemidler og hampolie i
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stedet for mig selv. Men desværre er mange stadig bange for at komme frem, så jeg kan kun videresende det, de
har rapporteret.

De fleste  af  disse  patienter  fortalte  mig  direkte,  at  de  meget  hurtigere  ville  bruge  hampolie  frem for  den
medicin, deres læger gav. Simpelthen fordi det fungerede meget bedre, ikke havde ubehagelige bivirkninger, og
på kort  tid  kunne mange gå tilbage  til  at  leve  et  normalt  liv.  De oplevede ikke  disse udtalte  helbredende
virkninger ved brug af allopatiske lægemidler og de fleste mente, at disse lægemidler gjorde meget skade. Jeg
tror, at dette taler meget om, hvorfor jeg nu ikke engang ville overveje brugen af allopatisk medicin, og i den
nærmeste fremtid tror jeg, at mange flere vil begynde at føle det samme.

Er der nogen grund til at være bekymret for afhængighed af THC?

Ekstrakter fra hampplanten kan også bruges til at gøre det lettere for dem, der er afhængige af farlige stoffer, at
trække sig fra deres brug. Systemet fortæller os, at marihuana har en gateway -effekt, som får dem, der bruger
det til at smide deres liv og blive afhængige af hårde stoffer. Udtalelser som dette er fuldstændig vrøvl. Hvordan
kan en medicin, der er nyttig til at bryde afhængighed, få nogen til at blive afhængige af de samme farlige
stoffer, som forårsager problemet?

Jeg er enig  i,  at  hampolie  er  et  gateway -stof,  men det  er  en gateway tilbage  for mennesker,  der lider  af
afhængighed, og det tager ikke dem, der bruger det, ned ad vejen til ødelæggelse, som vores regeringer ville
have os til at tro. Når du virkelig får at vide, hvad medicin produceret fra denne plante kan gøre, vil du opdage,
at dets medicinske anvendelser er ubegrænsede.

Lad os nu se på de “ødelæggende” virkninger af en meget stor overdosis hampolie. Denne medicin forårsager
en semi-comatose tilstand kaldet søvn, og når den produceres fra de rigtige stammer, er den også en meget mere
effektiv smertestillende medicin end morfin. Hvis et almindeligt menneske ville tage alt for meget, ville de uden
tvivl sove længe, men når de vågnede, ville de være uskadte og ikke blive afhængige.

Jeg har givet denne medicin til mange patienter, men jeg kender ikke til nogen tilstand, der ville forhindre en
patient i at bruge dette stof til en god fordel; alligevel kan vi med tiden finde ud af, at der er dem, der ikke kan.
Alt jeg siger er, at jeg ikke kender nogen medicin, der er mere effektiv og sikker at bruge, og jeg er sikker på, at
det medicinske system ikke bruger noget, som de kan sige det samme om. Se nu på virkningerne af hampolie og
se på virkningerne af, hvad det medicinske system leverer. Jeg tror, du vil være enig i, at det at tage det høje ud
af hampemedicin kun handler om den mindste undskyldning, som de kunne have fundet på, når du overvejer
den skadelige og farlige natur af stoffer, de i øjeblikket bruger for at tage dens plads.

Denne medicin kan indtages, bruges topisk, fordampes, eller du kan også bruge den i suppositorieform med
gode resultater. Når du begynder at indtage olien, er små bittesmå doser taget med cirka otte timers mellemrum
bedst i begyndelsen. Hvis du lider af en alvorlig tilstand, og du tager stærke smertestillende medicin, skal du
øge størrelsen af din dosis så hurtigt som muligt og forsøge at afbryde brugen af disse farlige stoffer.

For  dem,  der  tror,  at  de  har  brug  for  vejledning,  da  din  læge  i  første  omgang  satte  dig  på  alle  disse
vanedannende ubehagelige kemikalier, skal du bede dem om deres råd om, hvordan du bedst stopper brugen af 
disse stoffer. Hvis din egen læge ikke er villig til at hjælpe, skal du kontakte en naturopat eller homøopatisk
læge for at få råd. I mange tilfælde tidligere har jeg set folk gå af unødvendige medicin helt alene uden råd fra
nogen.

Efter behandling med olien kan mange patienter, der tager opiatbaseret medicin, øjeblikkeligt reducere deres
brug af disse farlige stoffer til det halve. I de fleste tilfælde kan patienten inden for en til to uger stå helt af med
denne medicin, og de vil lide mindre abstinenssymptomer.

Denne medicin handler virkelig ikke om at få dig høj, det handler om at tillade dig selv at blive helbredt af et
naturligt stof, der ikke skader. Hvorfor skulle vi nu som mennesker tillade andre at fortsætte med at nægte os
brugen af denne medicin? Den gratis medicinske brug af hamp er det vigtigste spørgsmål i vores tid, og da så
mange dør unødigt, blegner alle andre bekymringer ved sammenligning. Hamp er medicin til masserne, som
praktisk talt alle kan dyrke og producere. Nu producerer utallige mennesker verden over deres egen medicin, og
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de opnår de samme resultater, som vi har beskrevet i vores oplysninger. Tiden til forandring er nu nær, vær
venlig at slutte sig til os for at hjælpe med at afslutte så mange menneskers lidelser og bringe håb til en ellers
håbløs verden.

Hampplanten blev sat på denne jord, så vi alle frit kunne bruge den til mad, fiber, medicin, energi og en lang
række  andre  anvendelser.  Ved sidste  optælling  kan der  produceres  over  50.000 forskellige  ting  fra  denne
fantastiske plante. Når disse ulovlige begrænsninger fjernes, vil det sætte folk tilbage på det land, hvor de hører
hjemme. Endnu en gang vil de komme i kontakt med naturen og blive meget mere selvforsynende. Millioner af
job  ville  så  være  der  for  at  tage  jordvenlige  hampbaserede  industrier,  og  på  kort  tid  kunne  vi  have  en
hampbaseret økonomi. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

“Da jeg først  begyndte at  tage olien,  havde jeg“ frygtelige  ”bivirkninger,  jeg må have spist  en halv  æske
donuts !!! Ha Ha Ha !!! Jeg ville ønske jeg havde lidt mere jeg sov vidunderligt! Hver dag så jeg frem til natten,
så  jeg  kunne  sove.  Jeg  ville  tage  lidt  olie  kl.  7:00,  falde  i  søvn  omkring  kl.  9:30  og  sove  til  kl.  8:30.
Vidunderlig!!!" Tom

”Ironisk, at vi dagligt hører så mange historier om mennesker, der tager hashkoncentrat, uden skrækhistorier,
ingen afhængighed, ingen bivirkninger eller relaterede dødsfald, men lokale lovmænd kæmper mod dyrkning,
brug og salg  af  marihuana i  offentligheds  interesse sikkerhedsproblemer  ',  som er  en tildækning for  deres
loyalitet  over  for  Big  Pharma  og'  Booze-Barons  økonomiske  bestikkelse  for  at  begrænse  væksten  i
cannabisindustrien i USA ... ”Raphael

“Begyndte at give olien til min far i denne uge. Avanceret prostatakræft, der har spredt sig til nogle pletter på
knoglerne.  Indtil  videre sover han meget  og har  fået appetitten tilbage.  Han spiste ikke noget på grund af
strålingssmerter i halsen. Nogle af hans angst har også vendt sig til tilsyneladende munter gang i hovedet!

Han får stadig smertestillende medicin på hospitalet, som er nyttige til akutte smerter, indtil tingene er under
kontrol. Doktorerne ved dog ikke om olien. Vi antydede endda ideen om at kombinere olie med medicin, men
læger kom tilbage med fabrikationer af uhyrlige bivirkninger. Ville bede dem om at vise os undersøgelserne,
men  ønsker  ikke  at  bringe  farens  løsladelse  i  fare,  da  vi  er  blevet  markeret  som 'vanskelige'  for  at  stille
spørgsmålstegn ved behovet for overdrevne lægemidler, der gør ham værre og værre.

Jeg ville ikke ønske hospitalsbehandling med min værste fjende. Jeg havde hørt rædselhistorierne, men jeg tror
på et eller andet plan, at jeg troede, at ting ville være anderledes for far. Håber inderligt at det ikke er sent. ”
Edmund

- Edmund, de havde ret i mulige bivirkninger, men de ville være forårsaget af de kemikalier, de giver ham, ikke
af olien. Jo før du får ham hjem igen og fylder ham med olie, desto bedre er chancen. Det er aldrig for sent at
starte med olien, det eneste spørgsmål er, om det ikke er for sent for det at komme foran sygdommen. Men det
er direkte forbundet med, hvor meget olie du vil nå i ham, og hvor hurtigt.

Med dette siger jeg ikke, at du ikke bør følge protokollen, eller at du skal starte med store doser. Få ham hjem,
følg protokollen og lad os håbe på det bedste. JB

“Hej Jindrich, vil gerne dele nogle af oliens“ bivirkninger ”. Først har jeg lavet min egen i et stykke tid nu og
også købt nogle på en apotek (som min egen bedre!), Jeg har ikke nogen særlig tilstand eller sygdom, har
sandsynligvis indtaget tæt på 30 ml siden 2012, så ...

* kan ikke drikke alkohol mere ... et glas vin, og jeg er ude! Jeg forsøgte ikke at stoppe med at drikke, men
virkelig min krop afviser det fuldstændigt, og det falder virkelig dejligt at være klar i hovedet !!

* Iris i mine øjne er helt grøn ... ikke flere små brune prikker hist og her (hvis du kender iridologi, er de små
prikker en indikation på organfejl eller endda dødsfald), så klare øjne betyder et godt helbred! 

* Samme effekt for mine 10-årige hyrdehundsklare øjne og masser af energi! (Han har haft omkring 6 doser).
Olien og alle de uventede bivirkninger !! Tak til dig og Rick for alle dine bestræbelser på at dele denne medicin
med verden. Meget kærlighed, Estelle ”
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“Jeg kan fortælle dig, at min pige-hund (Hyrdehund) havde kræft i mælkekirtlen, store klumper. Jeg gav hende
dagligt  2  dråber  inden  nat.  Om 3  uger  ER  ALT BORT !!!  (Det  er  som brystkræft  hos  mennesker  også
østrogenfølsomt !!!). OG det reddede min venindes liv, hun havde blærekræft - Borte. SÅ GLAD for at kunne
hjælpe mennesker og dyr. ” Dolly

"Jeg giver alle tre af mine hunde en dråbe olie dagligt som forebyggende mod kræft, efter at jeg tidligere har
mistet hver hund til kræft." Roger

”Jeg skrev lige i sidste uge om opkastning af olien. Jeg stoppede endelig, og jeg bruger stadig den samme
portion olie. Jeg har det godt nu. Jeg tror,  jeg var ved at afgifte alle de farmaceutiske lægemidler ud af mit
system. Det var en elendig oplevelse, men detox er aldrig sjovt. ” Robin

“Jeg ved det ikke med sikkerhed, men mit gæt ville være, at du tog for meget for tidligt. Der er sådan noget som
at blive for høj, og det kan få nogle til at kaste op. Det ved jeg af personlig erfaring. (Jeg indså bare, at det lød
lidt nedladende, at jeg ikke mente det på den måde.) ”Tina

”Tina, jeg tænkte også på det og havde mange spørgsmål til, hvorfor jeg var så syg. Jeg tror virkelig, at det var
detox på grund af, hvad der skete med mig i december sidste år. Jeg fik at vide af min onkolog, at jeg var i mine
“sidste faser”, jeg var løbet tør for olie og havde en IV Zometa til at hjælpe med at styrke mine knogler. Det
viste sig, at olien fungerede som en allergipille og reddede mig fra virkningerne af Zometa. Fra olien blev jeg
anorektisk, havde meget ondt, da Zometa gik ind i mine knogler og kastede op, havde kuldegysninger og blev
indlagt.

Siden den hændelse kunne jeg ikke engang sidde i indisk stil, fordi mine led og hofter gjorde så ondt. Da jeg
startede tilbage på olien, havde jeg det først godt, men blev gradvist syg. Jeg blev derefter rigtig syg, og da jeg
kastede op i flere dage og var elendig, skete der noget mærkeligt, alle mine led blev ryddet ud, og jeg har ikke
mere ledsmerter efter 6 måneder. Jeg er fleksibel igen. Jeg kan kun tro, at olien fik det lort ud af mine led, der
kan blive hos dig i et år. ” Robin

”Det er meget vigtigt at få så meget som muligt ind i en terminal patient hurtigst muligt. De fleste terminale
patienter  har gennemgået  kemo/stråling,  smertestillende  midler  osv.  Sørg for at  den er  lavet  ordentligt,  og
begynd at tage så meget som muligt så hurtigt som muligt, og jeg ville ikke stoppe med at tage det i det mindste,
før kræften er helt væk! ” Bonny

"Når dine læger fortæller dig," du er terminal, "ville du så ikke prøve hvad der er derude? Tænk over det ...
Efter en sådan diagnose, hvad har du så at tabe? Jeg har en niece, der lever i dag ... på grund af denne olie ...
Skal jeg sige mere? ” Carol

”Det er mig hendes niece. Det virkede virkelig. ” Joanne

”Jeg lavede et halvmarathon, jeg indsamlede $ 5000 til kræftforskning. Lidt vidste jeg, at der allerede var en
helbredende kur, og de ville ikke give mig den. De gav mig virkelig stærk kemoterapi to gange. De ødelagde
min lever; de ødelagde mine nyrer. De sendte mig hjem for at dø i april sidste år. De sagde, at jeg ikke ville leve
i seks uger. Og her er jeg i dag, stadig i live, fordi jeg fandt ud af, hvordan jeg lavede min egen medicin, så jeg
kunne være her i dag.

Vi er nødt til at fortælle alle om denne kur. Alle har brug for at vide: der er faktiske medicinske marihuana -
produkter, der hjælper dig med at leve og hjælper dine venner med at leve, der har kræft. Alle har brug for at
vide: ingen skal dø af kræft. Der er en kur, der har altid været en kur. De bare ... Big Pharma lader os ikke have
det.  Hvordan tør de ?! Kræftforskning er en industri  på mange milliarder dollars ...  Og hvad laver de? De
dræber mennesker som mig med deres stoffer. Det er lort! Der er en kur! Phoenix Tears olie virker! Fortæl det
til alle. Vær venlig!" Joanne

"Hej, jeg har tro på olien og bruger det i øjeblikket til min mor, der har kræft, men jeg har et spørgsmål, du
siger, at det skal indtages 2 ounce på tre måneder, men min mor er meget svag på grund af sygdommen og kun
taget som en ounce og er ved at møde tre måneder, men tager det stadig, og jeg vil vide, om det er den samme
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effekt,  fordi  du  sagde,  at  det  skulle  være  om tre  måneder.  Besvar  mig  beskeden,  for  jeg  er  bekymret.  ”
Esmeralda

“Du skal ikke bekymre dig for meget om, hvor meget hun har taget indtil nu. Bare prøv at få hende til at spise
lidt mere. Fortæl hende at spise et større stykke, end hun nogensinde har før, når hun sover om natten, vil hun
lidt  efter  lidt  kunne spise mere.  Sørg for,  at  hun spiser en større dosis  om natten,  og hun vil  opbygge en
tolerance hurtigere. Min far gjorde det samme de første tre måneder. Det tog ham lang tid, før han var i stand til
at  spise over et  halvt  gram om dagen,  og kræften forsvandt,  selvom han knap spiste 1/4 gram om dagen-
(svulsten blev mindre). Nu er han oppe på omkring et gram om dagen, og han har spist mere end hundrede gram
på 10 måneder. Held og lykke!" Jose

Udskiftning af medicin

”Med min erfaring med olien kender jeg personligt ikke til en enkelt farmaceutisk medicin, som jeg ville være
villig til at bruge. Jeg har flere grunde til det, men den vigtigste er, at de ikke er nødvendige. Din krop kan kun
behandle,  hvad dine forfædre plejede at  spise;  den er ikke klar til  at  behandle kemikalier  af  nogen art,  og
forbrug af kemikalier vil i sidste ende medføre problemer. De hjælper måske med den tilstand, du lider af nu,
men du betaler prisen senere. Olien resonerer med det menneskelige DNA og hjælper med at regenerere og
forynge celler  i hele kroppen. Olien virker selektivt  og angriber alt  det, der er usundt i din krop. Desuden
frembringer olien ikke skadelige bivirkninger. I en lille overdrivelse siger vi gerne, at de eneste bivirkninger ved
at bruge olien er søvn, lykke og sundhed. Det er ikke at sige, at en patient ikke vil opleve usædvanlige tilstande i
krop og sind, især når de tager mere olie, end de er vant til at tage. Men selvom de gør det, hvis de bruger
hampolie af høj kvalitet, vil de simpelthen tage en lur og sove den. Det nytter ikke noget at forsøge at bekæmpe
virkningerne af olien, det er bedst bare at lade den virke og flyde med den. ”JB

”Okay, så jeg må dele dette. Jeg fik noget olie fra en ven i en anden stat. De første ting, jeg tog, var fra en
apotek, og jeg havde en fornemmelse af, at det ikke var, hvad det skulle være. Jeg tog en temmelig god dosis
hvert par timer, og det syntes ikke at gøre meget. Da jeg fik tingene fra min ven i går, regnede jeg med, at jeg
kunne tage det samme beløb, som jeg havde været af de dispenserende ting. Dreng tog jeg fejl! I tuller ikke, når
I siger, start langsomt! Når du har de rigtige ting, er det bestemt stærkt! Desværre havde jeg slet ingen god
oplevelse, større paranoia og ude af stand til at sove hele natten. Min søn var faktisk nødt til at komme hen og
“passe” mig! Jeg er meget træt i dag og føler stadig virkningerne, så jeg vil sandsynligvis ikke tage noget i dag,
og hvis jeg gør det, vil det være mindre end et halvt gran ris! Jeg tror på den gode side, at jeg ikke har smerter i
morges.

- Casey, lol. Der er sandsynligvis noget sativa i den nye batch, så prøv at få en anden. Olie produceret af det, vi
anbefaler, gør det ikke. Jeg ville prøve en ny batch eller halvdelen af det, du tog. Disse ubehagelige følelser kan
nogle gange opstå for nogen, men når du først har lært at håndtere det, repræsenterer det ikke meget af et
problem, som din babysitter sandsynligvis kan bekræfte.

Men igen, som jeg siger, er der nok noget energigivende sativa i olien. Men måske har det bedre smertestillende
virkninger end din tidligere olie. Prøv at tage mindre og se, hvordan det fungerer. Hvis du heller ikke kan lide
det anden gang, skal du give det til din søn til rekreative formål eller bruge det topisk (til skønhed osv.), Og få
ham til at give dig noget mere kraftfuldt og beroligende middel, der opfylder kravene i vores "Retninger." De
bedste hilsner, JB

”Det virker til alle slags sygdomme og sygdomme. Hvis du tager det, skal du passe på dine kaliumniveauer, da
det ser ud til at falde hos nogle mennesker. For alle med nyre-, lever- og hjerteproblemer skal du undersøge
glandulære kosttilskud i kombination med RSO og q10 for at få regenerative virkninger. ” Matthew

”Kun cannabinoider regulerer celler. De fleste salver/stoffer til sår er desinfektionsmidler og forsøger kun at
skabe en ideel situation for kroppen at helbrede. Cannabinoider er antibakterielle / antifungale / antivirale osv.
Osv.,  Og de  regulerer  cellerne,  så  de grimme beskadigede  celler  reguleres  og ikke halvt  røv repareres  og
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kopieres. Med andre ord er det mindre sandsynligt, at du får ar fra at bruge cannabinoider på sår, fordi cellerne
reguleres med følgende logik:

Er  jeg  lidt  beskadiget?  -  Ja  =  Autofagi  til  genbrug/reparation  af  cellen.  Er  jeg  meget  beskadiget?  -  Ja  =
Programmeret celledød (Apoptose)

Er jeg forbi min brugt efter dato? - Ja = Programmeret celledød (Apoptose)

Er jeg meget beskadiget? Ja = Nekrose. Når skaden er så alvorlig, medmindre cannabinoider påføres området,
vil de endogene cannabinoider i blodet normalt ikke nå cellerne og regulere dem, og det vil resultere i råddent
kød / nekrose.

Kræft skyldes normalt en beskadiget celle, der forbliver ureguleret, fordi dens CB -receptorer ikke fungerer på
grund af skade.

Stoffer, der vides at forårsage kræft, er normalt stoffer, der er langsomme til at forlade kroppen og forårsager en
konstant cellulær skade under hele deres rejse.

Jo  oftere  celler  er  beskadiget,  desto  større  er  chancen  for  at  en  celle  vil  eksistere  uden fungerende  CB -
receptorer. ” Scott

Helbredelse af kræft med olien

At dømme ud fra observationer af antallet af patienter, du har behandlet, er olien effektiv til alle former for 
kræft, eller er du opmærksom på nogen former for kræft, som den ikke hjælper med?

”Olien er effektiv til behandling af alle former for hudkræft og efter min bedste viden gælder det samme for
interne kræftformer og andre medicinske tilstande. Efter mange års erfaring i behandling af patienter, der led
med alle former for medicinske problemer. Jeg kan ærligt sige, at jeg ikke kender nogen tilstand, hvor olien
ikke er en effektiv behandling.

Hampolie af høj kvalitet, når den fremstilles og bruges i henhold til mine instruktioner, ser ud til at virke på alle
former for kræft, og jeg er ikke opmærksom på nogen form for kræft, som den ikke ville være effektiv at
behandle. For noget tid siden hørte jeg om en undersøgelse, der hævdede, at THC kan forårsage en bestemt type
kræft, men jeg tror, at dette bare var mere propaganda, der blev kastet ind for at forhindre offentligheden i at
lære sandheden at kende. Jeg kan kun sige, at denne undersøgelse må være mangelfuld, og jeg vil nu forklare,
hvorfor jeg kom til denne konklusion.

Kort sagt, de fleste undersøgelser fortæller os, at kræft bare muterer celler, der fik lov til at formere sig på grund
af et underliggende problem i patientens krop. THC dræber muterende celler. Så hvordan kan THC producere
netop de celler, som den er så god til at ødelægge?

Hvis du leder efter behandlinger, der kan forårsage kræft, skal du ikke lede længere end kemo og stråling.
Begge disse såkaldte "behandlinger" er meget kræftfremkaldende, så de kan med andre ord forårsage kræft.
Selv en CT -scanning udsætter kroppen for en massiv dosis stråling. Stråling får celler til at mutere, og det er
det, vi alle har fået at vide, at kræft er, muterende celler. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Kan olien bruges sammen med kemoterapi og stråling?

”Når patienter stiller mig dette spørgsmål, fortæller jeg dem, at ja, olien kunne bruges sammen med kemo og
stråling. Jeg er ikke i tvivl om, at brugen af denne olie ville være meget gavnlig, og det ville give dem en bedre
chance for at overleve de virkninger, sådanne behandlinger forårsager. Alligevel, hvorfor ville nogen i deres
forstand overhovedet overveje at tage kemo og stråling?
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Kemo og stråling helbreder ikke kræft, de forårsager det, og tidligere har jeg nægtet at levere olie til folk, der
planlægger at tage sådanne såkaldte behandlinger. Hvorfor skal jeg risikere at gå i fængsel for at producere
olien til en, der planlægger at tage behandlinger som denne fra det medicinske system? Hvis en person vælger at
tage kemo eller stråling, er det på alle måder deres valg. Men fra mit perspektiv føler jeg, at det ville være
tåbeligt fra min side at give kuren, hvis disse personer er så opsatte på at lade det medicinske system forgifte
dem. Det er som at levere en modgift, mens man pumper gift i patientens årer.

Tidligere har jeg givet denne medicin til patienter, der ønsker en effektiv behandling, der ikke skader og giver
dem en meget god chance for at overleve. Men jeg anser det meste af det medicinske system for at handle mere
om mord end om medicin. Det er grunden til, at jeg fortæller folk med alvorlige medicinske tilstande at tage
olien og holde sig væk fra det medicinske system og deres læger.

Medmindre læger begynder at opføre sig rationelt over for behandling af kræft, tror jeg, at patienten er bedre til
slet ikke at søge deres råd. Det, det medicinske system yder i sidste ende, gør normalt meget mere skade end
gavn og mindsker patientens chance for at overleve. Skaden forårsaget og efterladt af kemo og stråling vil i de
fleste tilfælde medføre patientens død, medmindre de indtager store mængder olie for at afgifte sig selv. Langt
de fleste mennesker, der tager kemo og stråling, dør af de virkninger, disse behandlinger forårsager, og ikke den
kræft, de blev behandlet for.

Som sagt,  af  min  erfaring ser det  ud til,  at  olien  virker  på alle  former for  kræft,  men jeg har  haft  et  par
mennesker, der erhvervede behandlingen og derefter nægtede at tage den. Jeg kan ikke forklare deres adfærd
andet end at sige, at det i sidste ende ser ud til, at de ikke var villige til at bryde med det medicinske system. Der
har kun været få, der har gjort dette, og så vidt jeg ved, døde alle disse patienter i sidste ende. Jeg ville ønske, at
jeg kunne forklare,  hvorfor folk gør de ting,  de gør,  og hvorfor de er så hensynsløse med deres liv.  Men
medmindre de er villige til at uddanne sig selv om, hvad det medicinske system har i vente for dem, forventer
jeg, at dette vil fortsætte. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Succesrate for kræftpatienter?

”Når folk kommer til mig med en diagnose af kræft, og de har nægtet at tage kemoterapi eller stråling, er det
næsten givet, at de kan blive helbredt, medmindre de har ventet, indtil de er ved døden for at tage behandlingen,
eller de nægter at indtage olien på den rigtige måde.

Kræft kan endda vendes hos cirka 75% af dem, der er blevet alvorligt beskadiget af det medicinske system, hvis
de tager oliebehandlingen korrekt. Der er dog omkring 1 ud af 4, der er blevet så hårdt beskadiget, det bedste,
man kan håbe på, er at give dem en meget bedre livskvalitet, mens de stadig er hos os. Men for patienter i denne
situation giver indtagelse af olien stadig god mening, for det vil lette deres lidelse meget, og ofte vil de leve
meget længere end forventet.

Selvom du kan helbrede kræften, vil skaden fra kemo og stråling i sidste ende ofte medføre patientens død,
medmindre den skade, der blev forårsaget, kan repareres. Disse personer dør ikke af kræft; de dør faktisk af de
såkaldte "medicinske behandlinger", de modtog fra det medicinske system. Som du kan se, har hampolie en
fantastisk succesrate,  især når ingen læger er involveret.  Men hvis det medicinske system ville  begynde at
opføre sig rationelt og bruge denne medicin, som de burde, tror jeg, at overlevelsesraten kan stige endnu mere.

Hvor mange mennesker, du kender til, har helbredt sig selv med olien?

Siden 2003 har jeg leveret denne olie til omkring 5.000 mennesker, der led med alle former for medicinske
problemer. Mange af disse patienter havde flere medicinske problemer, som havde brug for opmærksomhed,
men de fleste blev bragt under kontrol eller helbredt ved brug af denne olie. På grund af den ulovlige status for
denne medicin lagrede jeg ikke journaler, men det er sikkert at sige, at jeg har set hundredvis af mennesker
helbredt med eksterne og interne kræftformer plus et stort antal andre tilstande.
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Derudover modtager jeg et stort antal e-mails hver uge fra hele verden og fortæller mig, hvor meget denne olie
har hjulpet patienter i fjerne lande. Da vi lagde instruktionerne på vores websted og bragte dokumentaren “Run
From  the  Cure”  frem  og  forklarede  individer  overalt,  hvordan  de  kan  helbrede  sig  selv,  vakte  det  stor
opmærksomhed, og mange brugte denne information til at hjælpe dem, der har behov for det, med medicin der
virkede. Da denne olie er så let at producere, har allerede et utalligt antal mennesker verden over oplevet dens
fordele,  og det er mit håb, at vi alle i den nærmeste fremtid vil  have frihed til at gøre det samme. ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Er det nogensinde for sent at begynde at bruge olien?

”Det er aldrig for sent at begynde at bruge denne fantastiske medicin.  Selv mennesker, der er blevet hårdt
beskadiget  af  det medicinske  system, har stadig en god chance for at  komme sig.  Vi havde en herre  med
lungekræft, der lå på hospitalet, og læger havde givet ham fireogtyve timer at leve. På trods af modstand fra det
medicinske system gav hans søn ham en stor dosis olie, og han forlod hospitalet allerede dagen efter. Omkring
femten måneder senere døde denne 83-årige veteran, men ikke af lungekræft, han døde på grund af en allerede
eksisterende hjertesygdom, som han havde lidt af i årevis. I de ekstra måneder, han havde levet, nød han en god
livskvalitet, og han døde i søvn uden smerter. Er det ikke bedre end at dø på et hospital, drukne i din egen
væske fra lungekræft?

Vi  har  haft  gode resultater  i  behandlingen  af  dem,  der  har  stadium 4  -kræft  og  ikke  forventedes  at  leve.
Selvfølgelig kunne vi ikke redde dem alle, men en ting er sikkert, vi reddede mange flere end det medicinske
system kunne med deres vanvittige behandlinger og dystre overlevelse. Som jeg sagde tidligere, er denne olie
effektiv  til  behandling  af alle  former for kræft,  men de resultater,  jeg ofte oplevede hos dem, der lider  af
lungekræft  og leukæmi,  var virkelig forbløffende.  Ofte  reagerer  disse former for kræft meget  dramatisk på
oliebehandlingen, og det er ikke usædvanligt, at patienter dagligt ser forbedringer i deres forhold.

Jeg opfordrer altid dem, der tager olien til at få det ind i deres system så hurtigt som muligt. Ideen er, at jo
hurtigere de kan indtage den THC-fyldte olie i deres kroppe, jo hurtigere kan de helbrede deres kræft og andre
tilstande. Dette vil sikre, at patienten har en meget bedre chance for at overleve, men alligevel vil de ikke blive
skadet.

Jeg siger til alle med alvorlige livstruende tilstande: "Olien vil enten redde dit liv, eller det vil lette din vej ud."
Selvom patienten går bort, vil de gøre det med værdighed, og virkningerne af alle de frygtelige smertestillende
medicin kan undgås. Vores mål er at redde så mange som vi kan, men for dem, der ikke kan hjælpe, er det
stadig rart at  vide,  at de ikke behøver at gå igennem en smertefuld smertefuld død, ligesom andre med de
samme betingelser skal udholde på hospitaler. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Er nogle mennesker sværere at helbrede end andre?

”Mennesker, der er sværest at helbrede, er dem, der har ladet sig blive alvorligt beskadiget af det medicinske
system. Kemoterapi og stråling er begge kræftfremkaldende behandlinger, med andre ord de forårsager kræft.
Hvis patienten kan overleve disse såkaldte behandlinger, kan de opleve en reduktion i størrelsen på en tumor.
Men i sidste ende forgifter  disse behandlinger  kroppen så dårligt,  at  de ikke har noget immunsystem til  at
beskytte dem. Dette i forbindelse med de kræftfremkaldende virkninger af selve behandlingerne hjælper med at
sprede kræften til andre steder i kroppen.

Da patienten ikke længere har et immunsystem, der fungerer korrekt til at beskytte dem, er de nu ude af stand til
at forsvare sig mod mange medicinske problemer, der kan medføre deres død. Enhver rationel person bør ikke
have  problemer  med  at  forstå,  hvorfor  behandlingerne  fra  det  medicinske  system  ikke  virker.  Alligevel
fortsætter lægerne med at fortælle os, at der ikke findes andre former for effektiv behandling. Jeg gætter på, at
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dette beviser, at hvis du betaler læger og andre fagfolk nok penge til ikke at forstå noget, er de i de fleste
tilfælde glade for at overholde dem.

Jeg skal også nævne det faktum, at patienter ofte ofte tager medicin, der blokerer deres cannabinoidreceptorer
eller forstyrrer funktionen af endocannabinoidsystemet. Sådanne lægemidler omfatter Remonabant, Surinabant,
Taranabant og Ibipenabant, for blot at nævne nogle få. Da det var lægerne, der foreskrev disse stoffer i første
omgang, føler jeg,  at dette er noget, der bør diskuteres med dem. Dette er en af  grundene til,  at jeg beder
patienterne  om at  komme  af  med  de  kemiske  lægemidler  hurtigst  muligt.  Hvis  dine  cannabinoidreceptors
funktion er nedsat, gør det sådanne mennesker meget vanskeligere eller umuligere at behandle.

Mange mennesker synes i dag at synes, at vores sindes magt har meget at gøre med at komme sig efter alvorlige
sygdomme. De føler sig ofte sikre på, at en positiv indstilling og en stærk tro på den behandling, der bruges, er
meget vigtig, når det kommer til helbredelse. Men de fleste af dem, der kom til mig, troede ikke, da de begyndte
behandlingen, at denne olie ville være til gavn. Så selvom jeg er enig i, at kraften i positiv tænkning kunne være
nyttig, syntes langt de fleste af dem, jeg behandlede, at kunne helbrede ganske pænt uden det.

Jeg har en tendens til at se på helbredelse med succes som at have mere at gøre med den korrekte medicin, der
bruges, frem for tilstanden i en patients sind. Jeg forventer, at mange, der tror på denne new age -retorik, har en
tendens til at være uenige, men jeg har ingen grund til at vride fakta om det, jeg har været vidne til. Derudover
har vores kæledyr og andet dyreliv også cannabinoidreceptorer i deres kroppe, så de også kan drage fordel af
virkningerne  af  denne  olie.  Jeg  har  behandlet  mange  dyr,  og  selvom  nogle  af  disse  skabninger  var  ret
intelligente,  er  jeg sikker  på,  at  de mirakler,  denne olie  frembragte,  ikke havde noget  at  gøre med positiv
tænkning. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Leukæmi

“Hvis du behandler nogen, der har leukæmi, med hampolie, giver det ofte resultater meget hurtigt. Leukæmi er
efter min erfaring en af de nemmeste indre kræftformer at helbrede, og vi har set spektakulære resultater med
denne olies brug. Det første sted THC går efter at have kommet ind i kroppen er direkte i blodbanen. Hvis der er
kræft i blodet, vil det sandsynligvis ikke være til stede længe. Jeg har set antallet af hvide blodlegemer hos dem,
der lider af leukæmi, falde dramatisk på to dage, og efter min mening føler jeg, at der ikke er nogen bedre
behandling for dem, der lider af denne tilstand. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Behandling af hudkræft

“Hvis olien er produceret korrekt, vil det helt sikkert fungere for at helbrede hudkræft, og det tager normalt kun
en lille smule olie at udføre opgaven. Påfør olien på det område, der forårsager problemet, og dæk det til med et
bandage, påfør derefter frisk olie og et nyt bandage hver tredje eller fjerde dag, og kræften skal snart forsvinde.

Jeg fortæller altid patienterne at fortsætte behandlingen, indtil  kræften er væk, og derefter fortsætte med at
behandle området i cirka to uger mere, ligesom om kræften stadig var der. Hvis du gør dette, vil det sikre, at alle
kræftceller er døde, og jeg har aldrig set en hudkræft vende tilbage, hvis mine instruktioner bliver fulgt.

Hvis du har haft hudkræft i et godt stykke tid, og kræften er veletableret, kan det tage noget tid at helbrede, men
normalt vil det i ganske alvorlige tilfælde forsvinde på mindre end en måned. I ekstreme tilfælde kan det tage
længere  tid,  men  i  så  fald  skal  du  bare  fortsætte  behandlingen,  indtil  den  er  helet  fuldstændigt.  Mange
mennesker kan helbrede deres hudkræft på ingen tid, men det hele afhænger af din egen helingshastighed og
hvor dybt indlejret kræften er blevet.
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Hvor mange mennesker har helbredt hudkræft ved hjælp af din hampolie?

Jeg har leveret olien til hundredvis af mennesker med hudkræft. Normalt inden for tre uger er kræften væk, og
der er kun sundt lyserød hud tilbage. Jeg kan virkelig ikke give dig et skøn over, hvor mange patienter der har
brugt min behandlingsmetode til at helbrede sådanne kræftformer. Men da dette bliver så kendt, forventer jeg på
dette tidspunkt, at hundredtusinder, hvis ikke millioner, på verdensplan har helbredt sig selv fra denne tilstand
på denne måde.

Kan du sammenligne denne behandling med standardprocedurer?

Der er ingen sammenligning mellem behandling af hudkræft med hampolie og hvad det medicinske system har
en tendens til at kalde ordentlig behandling. Ofte udføres kirurgi, og nogle gange har de succes med at fjerne
alle de kræftceller, der er til stede. Men at dømme ud fra dem, jeg har mødt, som måtte vende tilbage igen og
igen for at få det fjernet, vil jeg sige, at dette er ret sjældent. I alt for mange tilfælde skal patienterne vende
tilbage til deres læger for at få disse operationer gentaget igen og igen.

Selv når disse operationer  udføres flere gange,  undlader det medicinske system ofte at  udrydde problemet.
Læger bruger også andre behandlinger for hudkræft, såsom flydende nitrogen og cremer, der indeholder kemo.
Disse behandlinger er normalt smertefulde, og i mange tilfælde bliver kræften bare ved med at vende tilbage og
har en tendens til at blive meget værre.

Når hampolie bruges til behandling af hudkræft, dræber det kun de muterende kræftceller, og tilstanden heler
normalt hurtigt.  Denne harmløse effektive behandling forårsager ingen skade på sunde celler og ud fra min
erfaring mener jeg, at det er langt den mest fornuftige måde at behandle denne tilstand på. Metoder, der bruges
af det medicinske system, er mindst sagt ubehagelige til sammenligning, og man behøver ikke bekymre sig om
infektioner eller andre komplikationer, når olien bruges. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante
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Olie kontra kemoterapi

Hvad er de største fordele ved denne behandling sammenlignet med kemoterapi, stråling eller andre kemiske 
lægemidler?

”Hampolie har tre hovedfordele i forhold til såkaldte konventionelle behandlinger. For det første gør hampolie
ingen skade, for det andet virker det, og for det tredje dræber det ikke patienten. Kemoterapi, stråling og andre
giftige kemiske lægemidler gør omfattende skader på kroppen og reducerer i alt for mange tilfælde vores chance
for at overleve. Derudover ender patienter, der udholder sådanne behandlinger, ofte selv med andre medicinske
problemer forårsaget af disse behandlinger.

Jeg kan ikke rigtig sammenligne hampemedicin med det, det medicinske system leverer, da jeg ikke overvejer,
hvad de giver os for at være medicin. Kemiske lægemidler er levertoksiske. Hvilket burde gøre det klart for
enhver, at sådanne kemikalier ikke bør være i vores kroppe, da de er giftige og udgør en fare for patienten.

Kemoterapi og stråling er begge kræftfremkaldende, hvilket betyder, at disse behandlinger ikke kun er giftige,
men de kan også forårsage kræft. Ofte kan størrelsen på en svulst reduceres ved brug af kemoterapi eller
stråling,  men  i  et  stort  antal  tilfælde  tillader  det  ganske  enkelt  kræften  at  sprede  sig.  På  grund  af  de
kræftfremkaldende virkninger af sådanne behandlinger og deres giftige natur ødelægger de dit immunsystem,
når  du  har  mest  brug  for  det.  Efter  min  mening  er  det  latterligt  at  kalde  kemoterapi  eller  stråling  en
behandling for kræft eller enhver anden tilstand, når de naturligvis slet ikke skal bruges.

Kan brug af olien erstatte strålebehandling?

Udtrykket strålebehandling lyder ganske godartet. Det får det til at virke som om en patient kun skal lytte til
noget musik i radioen, så bliver de raske. Selvfølgelig, som de fleste af os allerede ved, er dette langt fra det, der
virkelig finder sted, så lad os kalde det, hvad det virkelig er strålebehandling.

Jeg  tror  ikke,  at  strålebehandling  er  bedre  end  kemoterapi,  da  begge  disse  behandlinger  er  giftige  og
kræftfremkaldende. Hampemedicin bør være den første forsvarslinje mod kræft og alle andre sygdomme, ikke
behandlinger, der kan medføre vores død eller forværre vores tilstande.

Så vidt jeg kan se, er det bare en hurtigere måde at dø på at tillade det medicinske system at gøre sådanne
ødelæggende ting mod vores kroppe. For nogle virker kemoterapi og stråling som en forsinkende taktik, men i
sidste  ende er  den  skade,  disse  behandlinger  gør  på  din  krop,  forfærdelig.  Hvis  du  er  en,  der  tilfældigvis
gennemlevede sådanne behandlinger og deres varige virkninger, skal du tælle dine heldige stjerner, fordi langt
de fleste  ikke er  så heldige.  Derudover vil  jeg advare folk om, at  det  er  bedst at  holde sig væk fra CT -
scanninger og sådanne ting, da de også udsætter patienter for en massiv dosis stråling, som igen kan forårsage
kræft eller andre sundhedsproblemer.

Hampolie er ikke giftig for kroppen, og når denne olie bruges til behandling af kræft eller andre sygdomme,
skader det ikke sunde celler. Efter at have taget hampolie sætter det patienten i en meget afslappet tilstand, så de
derefter kan få mere hvile og søvn, hvilket fremmer helbredelse.

Fra  mit  synspunkt  er  der  ingen  sammenligning  mellem  kemiske  lægemidler  og  hampolie.  Kemikalier  og
giftstoffer forårsager skade og påvirker dit velbefindende; de kan også have alvorlige bivirkninger og kan endda
føre til døden. Hampolie er harmløs og tilskynder til et godt helbred og hurtig helbredelse. Jeg kan godt lide at
sige, at dette stof fremmer liv, og ud fra min erfaring med brugen kan jeg faktisk rapportere, at dette er tilfældet.

Vil du beskrive, hvordan THC virker på kræftceller versus raske celler?

Først og fremmest skader THC ikke sunde celler, men det kan have ødelæggende virkninger på celler, der er
blevet  kræftfremkaldende.  De  fleste  individer  har  lidt  viden  om,  hvordan  disse  celler  opfører  sig,  men  i
virkeligheden forsøger kræftceller at begå selvmord, og dette er et veldokumenteret faktum. Men hvis vores
immunsystem er blevet kompromitteret, kan vi ikke producere nok naturlige cannabinoider til at stoppe deres
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vækst. Når celler bliver kræft, producerer de faktisk flere cannabinoidreceptorer, hvilket gør det muligt for de
naturlige cannabinoider, som vores kroppe producerer, lettere at komme ind. De samme receptorer accepterer
også cannabinoider som THC, som hampplanten producerer, og det kan være en stor fordel for patienten. Så
hvis din krop ikke producerer nok af disse naturlige stoffer til at stoppe kræftens vækst,

Ved at indtage hampolie giver den disse cannabinoider i overflod, og derefter kan sygdommen bringes under
kontrol og helbredes. Vores kroppe producerer kræftceller hver dag, så i det væsentlige har vi alle kræft, men
hvis vores immunsystem fungerer korrekt, udgør disse celler ringe eller ingen fare for vores velbefindende. Når
vores immunsystem bliver svækket, er det ofte, når kræft vil gøre sin tilstedeværelse kendt. Men hvis en person
er klog nok til at indtage hampolie for at give deres immunsystem et boost i stedet for at gå til det medicinske
system, vil dets tilstedeværelse ikke mærkes længe.

Vi har studeret forskningsartikler om emnet, og jeg vil nu give dig den videnskabelige forklaring på, hvorfor
THC er effektivt til behandling af kræft. Når hampolie indtages som kræftmedicin, forårsager THC i olien en
ophobning af et fedtmolekyle kaldet ceramid. Når ceramid kommer i kontakt med kræftceller, forårsager det
programmeret celledød, mens det ikke skader sundere celler.  Sådan blev det forklaret  i  den videnskabelige
forskning, vi har studeret, men jeg er aldrig holdt op med at lede efter andre forklaringer.

Ved hjælp af en vidunderlig dame ved navn Batya Stark har jeg udviklet  en ny teori,  der involverer vores
pinealkirtel og den melatonin, den producerer. Fluor og mange af de kemikalier, læger leverer plus andre ting,
vi kommer i kontakt med, forringer ofte pinealkirtlens evne til at producere melatonin. Melatonin er den største
antioxidant, man kender, og den bevæger sig til hver eneste celle i vores kroppe. Pinealkirtlen og melatonin, den
producerer, kan spille en meget dramatisk rolle for at opretholde et godt helbred og har faktisk meget at gøre
med vores generelle følelse af velvære.

Da funktionen af  pinealkirtlen er nedsat, reduceres dens evne til at producere melatonin kraftigt. Det har vist
sig, at når vi ældes, falder melatoninniveauerne, og jeg føler, at denne reduktion også kan have en effekt på
udviklingen af kræft. Det er videnskabeligt bevist, at bare rygning af hamp kan øge melatoninniveauerne meget.
Måske er det en af grundene til, at personer, der ryger hamp, har lavere kræftfrekvenser end dem, der ikke gør
det. Tænk nu bare på, hvad indtagelse af den rå uforbrændte olie ville gøre for dine melatoninniveauer.

Efter hvad jeg kan forstå,  får cannabinoider i olien pinealkirtlen til  at gå i  overstyr og efterfølgende stiger
melatoninniveauerne kraftigt.  Det er  i  det mindste  delvist,  hvad vi  tror,  forårsager  den vidunderlige effekt,
denne  medicin  har  på  så  mange  tilstande,  herunder  kræft.  Hvis  pinealkirtlen  producerer  store  mængder
melatonin, gør det ingen skade på kroppen, men det kan have en ødelæggende effekt på den sygdom, patienten
lider af. Når melatoninniveauerne forbliver høje, kan sygdommen eller sygdommen, der har plaget patienten,
ofte bringes under kontrol eller endda helbredes. I virkeligheden er jeg ikke læge, og jeg har heller ikke de
nødvendige kvalifikationer for at blive det, men jeg føler stadig, at vi bør lade vores sind være åbent for andre
forklaringer.  Hvis  jeg  har  ret  i  vigtigheden  af  melatonin,  så  kan  det  give  os  en  ny  måde  at  se  på
sygdomsbekæmpelse på, og det kan hjælpe med at forklare de ældningseffekter, denne medicin frembringer. ”
Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Kræft vidnesbyrd

Motto: Spontan remission af kræft synes at forekomme overraskende ofte i nærvær af cannabisolie

“Ven har knoglekræft. Startede lige med olien i sidste uge, smerterne er væk, han har det bedre. Onkologiske
læger er chokerede. ” Joe

”Lidt gode nyheder i går. En mand, vi lige havde givet nogle, lagde gulv til sin læge, da det et par uger senere
blev fundet, at svulstene i lungerne var væk, såvel som den på hans lever, der var skrumpet ned til kun et sted.
Et lille rør! Vi har et par på farten, og de klarer sig alle godt. Jeg håber, tingene er gode. Phoenix Tears lever og
har det godt. ” Chris
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“Opdatering - Min 81 -årige ven passerede 3 tumorer sammen fra sit ansigt (hudkræft) pladecellecarcinom. De
havde ikke en chance mod verdens bedste medicin. 5 uger på olien, og han har det bedre, end han har haft i 15
år. Hans appetit er tilbage! Han vinder kampen !!! Vi vinder kampen! Jose

Steve: Indtagede han olien og brugte den også topisk?
Jose: Begge dele
Steve: Fantastisk Er det ikke fantastisk at vide, at vi kan gøre en forskel i nogens liv på den måde
Jose: Han begyndte at gnide 68% THC olie blandet med olivenolie og kokosolie på kinden i 2 uger, før det 
dukkede op. Han indtager det også uden olivenolie efter at have gnidt det på indersiden af kinden.
Jose: Hans læge ringede til mig i går og fortalte mig, at han også har hudkræft og gerne vil have noget olie at 
prøve sig frem til.
Steve: Nu er det en fantastisk nyhed om, at lægen ønsker hjælp. Godt gået min ven !!!! Og jeg er glad for, at din
81 år gamle ven er tilbage for at nyde livet igen.
Jose: Ja, det er virkelig fantastisk! Dr. P, vi vil kalde ham, er en kendt forfatter til et par bøger og en stor 
Naturopath Healer og en MD. Han har henvist 5 af sine patienter til mig i de sidste 2 uger. Alle terminale 
kræftpatienter. ”

”For to uger siden gav jeg en anden af min hud/halskræftpatient/ven en helbredende olie til at indtage og bruge
lokalt sammen med en lille smule kokosolie. Tirsdag fortalte han mig, at huden på kinden havde åbnet sig, og
tumoren blev afsløret. Jeg fortalte ham at fortsætte med at påføre olien, men uden kokosolien, bare den rene
helende olie. Han lagde den helende olie direkte på den eksponerede tumor, og han sagde: ”Bumpen, der stak
ud, forsvandt den næste dag. Det begyndte at dræne inden for få minutter efter at have gnubbet det på. Det oser
ud - olien trak kræften ud som en salve. ” Kræftsvulsten var der, nu er den væk ... To uger !!! ” Jose

»Et familiemedlem havde svulstkræft i golfboldstørrelse inden for 48 timer, efter at olie kastede de tumorer, det
virker. Det er dokumenteret. Hjælper også med kvindelige problemer. Ingen bekymrer sig om at finde kure eller
hjælp til det, der kun giver syntetiske hestehormoner, og så spekulerer på, hvorfor kvinder går amok. ” Debra

“Hej Rick Simpson & Jindrich Bayer, jeg ville dele nogle meget GLADE GLADE nyheder. Mors scanninger
viste et "målbart" fald i ALLE tumorer i lever og bugspytkirtel.  Samt er tumoren i hendes lunge nu HELT,
100% BORT !!!

Der er så meget at takke, men den nummer én, der fortjener mest kærlighed, er Rick for så åbent at dele denne
information med verden til at begynde med.

Tak Jindrich for alt, hvad du gør, inklusive din støttende venlighed og instruktioner. Jeg ved, at vi stadig går på
æggeskaller med hendes diagnose/prognose, men hvis tingene fortsat forbedres (tumorer krymper eller "løser"
sig, som de kalder det uden yderligere metastase). Jeg vil til  sidst sende dig hende før og efter medicinske
rapporter, så du kan se, at du har været med til at redde livet for en utrolig, kærlig, aktiv, givende kvinde, der
udendørs plantede sin urtehave, mens jeg skriver. : o). Meget kærlighed, Barbara "

-Hej Barbara, tak, du gjorde vores dag med din e-mail. Sig hej til din mor for os, og sørg for, at hun ikke går til
andre scanninger eller røntgenbilleder eller andre kræftfremkaldende vrøvl. Lad hende gå efter, hvordan hun
føler, hun skal spise 120-180g af olien i løbet af seks måneder eller mindre. Hvis jeg var hende, ville jeg så
spise olien hver dag resten af mit liv alligevel, kræft har en meget lille chance, når der er olie til stede i kroppen.
Vedligeholdelsesdoser er en ekstremt vigtig del af denne metode. De bedste hilsner, Jindrich

“Min mor helbredte sin fase 3 småcellet lungekræft med olien !! J Nævnte jeg, at hun var kræftfri kun fire
måneder efter diagnosen? Nå, det er hvad der skete. J ”Dawn

“Min far har også kræft i bugspytkirtlen, der spredte sig til hans lever og lunge under kemo, så spredte det sig
igen,  han  var  meget  syg  og forværredes  hurtigt.  Han startede  olien  for  3  måneder  siden  seneste  scanning
mandag viser, at alle 7 pletter er forsvundet, og kræft i bugspytkirtlen er skrumpet, han føler sig 100% bedre og
har livskvalitet tilbage. Olien er virkelig fantastisk. ” Lisa
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“Min far er også på olien til kræft i bugspytkirtlen, der spredte sig til syv andre pletter, hvor han har været på
olien i 5 måneder, alle syv pletter, der dukkede op, mens de var på kemo, er forsvundet, siden olien startede, og
bugspytkirtelkræften er skrumpet, olien gemt hans liv!" Lisa

"Hej, jeg ville bare opdatere dig. Far har haft en anden scanning, siden olien startede for 5 måneder siden for
kræft i bugspytkirtlen. Sidste scanning viste, at kræften i bugspytkirtlen var skrumpet ind, og de andre 7 pletter,
der havde vist sig, mens han var på kemo, var forsvundet, siden olien startede. Nye resultater viser, at kræften i
bugspytkirtlen er skrumpet igen, og der er ingen andre pletter, som er helt fantastiske, i betragtning af at det er
derfor, kræft i bugspytkirtlen er så dødelig på grund af den hastighed, den spredes. Så 8 måneder langs 5 af de
måneder, der bruger oliefar, klarer sig godt, faktisk har han det bedre nu, end da han først blev diagnosticeret.
Så igen tak Rick, JB og alle, der hjælper med at få disse oplysninger frem, hvis det ikke var for olien, jeg ikke
ville have min far !! ” Lisa

“Min far var også fase 4 i bugspytkirtelkræft. Han havde også 10 pletter på leveren ... det var sidst i november
2012.  Han har  nu 1 plet  på leveren (.08) og 1 plet  i  bugspytkirtlen  (8 mm).  Vi slår  dette.  Hans læger  er
chokerede. Han tager på i vægt og alt i alt føles fantastisk. Cannabis -tilført olie er også godt. ” Angie

- Leg ikke med fortyndet medicin, Angie. Det er godt til topisk brug, men du ønsker ikke at give cannabis -
infunderede olier til kræftpatienter som deres eneste behandling. Fuld effekt fuldspektret angreb fungerer bedst.

Især for dem, der "skal" gå en scanning "for se", hvordan det helbreder. Sådanne mennesker bør automatisk
tilføje yderligere 60 g olie til protokollen, fordi de bare unødigt har gennemgået en stærkt kræftfremkaldende
procedure "for at se", hvordan de har det. Nysgerrighed koster penge, undskyld det.

Tillykke og bedste ønsker. Det er dejligt at se succesen for mennesker, der tænker anderledes. JB

”Jeg er et faktuelt bevis på, at RSO har en direkte effekt på MPNST og NF1. Lægejournaler, MR, PET, CAT -
scanninger viser en betydelig reduktion i tumorstørrelse og aviditet. ” Kristyne

"Okay mine Peeps. I dag er den dag, jeg kun havde håbet på nogensinde ville ske. Biopsieresultaterne er i.
Corrie  Yelland  HAR  BARE  MODTAGET  BEKRÆFTELSE  OM,  AT  HAN  KREFT  ER  100%  HELT
BORT !!!! JEG ER CANCER FREEEEEE !!!!! Ikke engang nogen dysplasi endsige det store C.

Til mine utrolige, fantastiske venner, der tilsammen var ansvarlige for, at jeg havde råd til medicinen = der er
absolut ingen ord til at beskrive, hvor taknemmelig jeg er over for jer alle. I er alle fantastiske!

Til Heather, der først sendte mig RUN FRO THE CURE-Den video ændrede helt bogstaveligt mit liv. Hvem
ville have tømt det, hej? Jeg elsker dig! Til Rick Simpson, til Jindřich Bayer fra bunden af mit hjerte ... TAK for
din viden og din støtte. Jeg lever i dag på grund af jer alle! Jeg er virkelig velsignet over at have sådan en
fantastisk familie og venner. ” Corrie

Hej  Jindrich,  lige en hurtig  note for at  fortælle  dig,  at  jeg så min læge i  dag.  Rapporten siger,  at  kræften
(analkanalkræft) ikke længere kan påvises. Sidste efterår fik jeg at vide, at jeg havde 2-4 måneder, hvis jeg ikke
lavede stråling.  Jeg valgte at foretage ingen stråling og at prøve RSO i stedet. Det virkede naturligvis!  Fra
bunden af mit tak, tak, tak, TAK til Rick og til dig selv !!!! ” Corrie

”Min seneste succeshistorie. Dette er en kvinde i slutningen af 50'erne, der fik diagnosen fase 3, men meget tæt
på fase 4 lungekræft. I dag modtog jeg dette: ”Nå, min mor gik til hendes CT -scanning for en måned siden og
fik hendes resultater tilbage for et par dage siden. Det er helt væk! Hendes læge læste dem og sagde, at den
større masse er klar, og der er intet tilbage ...

Hun har stadig KOL, men vi vil arbejde på det og hendes rygning lol ... Mange tak for alle råd og viden om ting,
vi aldrig var klar over. Alt kom sammen af en grund, og vi er så glade. Gud velsigne dig og din familie." Corrie

- Spontan remission af lungekræft synes at forekomme overraskende ofte i nærvær af cannabisolie. JB

“Ok,  alle  mine  vidunderlige  Peeps,  det  her  bliver  en lang læsning,  men jeg tror,  at  jeg muligvis  har  ramt
PAYDIRT i går. Jeg har ikke set min tandlæge siden september sidste år. På det tidspunkt var jeg midt i kampen
for mit liv. Min tandlæge fik på det tidspunkt at vide, at jeg havde kræft. Vi havde den sædvanlige samtale, hvor
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jeg fortalte ham, at jeg ikke lavede stråling og foretog en "alternativ behandling". På det tidspunkt havde han
spurgt, hvad jeg lavede. Jeg tøvede med at fortælle ham det, da han var kendt for sin "stivhed", men fortalte
ham at se Run from the Cure. Han ringede faktisk til mig, efter at han havde set det. Han sagde, at han som læge
havde en tendens til at være i kassen, at han havde en bror, (en læge) og en anden bror, (en farmakolog), og
hvordan de nogle gange “ikke har alle svarene”.

Spol frem til i går. Han var forbløffet over at se, hvor godt jeg så ud, og kortvarigt målløs, da jeg fortalte ham, at
cannabisolien havde virket. Han begyndte at stille alle mulige spørgsmål. Mange af dem var ”videnskabelige
spørgsmål”, som jeg ikke kunne besvare. Han spurgte om kliniske forsøg, diff. sygdomstilstande behandlet med
Cannabis osv. Han vil tale med sin bror om mig selv, samt Cannabis som en “kur mod kræft”, og vil også have
sin bror til at undersøge cannabis som medicin. Ville det være ok, hvis han tog mit mobilnummer og min e -
mail -adresse?

Her  bliver  det  stort.  Hans  bror,  dr.  Jake  Theissen,  var  tidligere  dekan  og  var  banebrydende  inden  for
programmet Farmakologi ved Waterloo University. Han er nu konsulent for lægemiddelvirksomheder og har
specialiseret sig i "Nye metoder til kræftbehandling." Han er stærkt knyttet til Canadian Cancer Society. (Det er
også ham, der er blevet bedt af regeringen om at lede undersøgelsen af  den udvandede kemoskandale.) John
sagde, at hans bror ofte har sagt, at der skal være noget bedre derude til behandling af kræft. Noget naturligt,
frem for kemisk. Jeg sagde til ham: "kig ikke længere." Cannabis er "noget naturligt".

Krydser fingre for mine Peeps. At have nogen denne indflydelsesrige være på “vores side”, kan være vildt
enormt!  Janet  Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh Avery,  Rick Simpson.
Cannabis Science, ville I være om bord for at hjælpe mig med denne, hvis det er nødvendigt, og ville det være
ok, hvis jeg ledte min tandlæge eller hans bror til jer?

Tak fordi du læste Peeps. Bliv ved med at sprede ordet ... CANNABIS OIL KILLS CANCER! ” Corrie

Sp. Har du nogensinde set RSO hjælpe med at helbrede prostatakræft? 

A. Selvfølgelig. Følg instruktionerne for de bedste resultater. Her er et eksempel på, hvordan det fungerer, og
Dennis giver også en vis videnskabelig forklaring på, hvordan olien fungerer. Følg stadig Ricks instruktioner,
spis olien som anvist (lave doser, som dem, Dennis brugte, er muligvis ikke nok til andre patienter), og brug
også olien i en stikpilleform. De bedste hilsner, JB

”I begyndelsen af 2013 fik jeg konstateret, at prostatakræft fik en Gleason 9 -rating. Som min første mulighed
tog jeg beslutningen om at prøve Rick Simpsons cannabisolie. Det meste af kræften var væk 90 dage senere
ifølge en anden biopsi, men tumoren var der stadig. Jeg besluttede, at min dosis var for lille, hvilket var en
tiendedel  gram om dagen,  så  jeg besluttede  at  gøre det  igen i  yderligere  90 dage.  Denne gang øgede jeg
doseringen til 3 tiendedele gram om dagen i de første 60 dage og 5 tiendedele gram i de sidste tredive dage
bortset fra den sidste dag, jeg tog et fuldt gram. Den næste biopsi viste, at tumoren var væk. Og endnu bedre,
min kræft var 99,9% væk! Jeg takker Gud for at lede mig i cannabis direkte.

Før min kræft havde jeg været meget imod marihuana i enhver form, men da du stod over for døden med den
frygtelige stråling og kemo, regnede jeg med, at jeg ikke havde noget at tabe. Min urolog sagde, at han aldrig
havde set noget lignende, det var helt ude af diagrammet. ” William

”Jeg stod lige af telefonen med urologen. Min mand har haft mange medicinske problemer efter prostatakræft
for mange år siden. Han blev sendt ind til en biopsi for omkring 2 måneder siden, men på grund af problemer i
røret fra nyre til blære kunne de ikke lave en komplet biopsi. De fik dog nok væv til at se, at prostatakræft var
tilbage, og nu var der kræftceller på hans blærevægge. De måtte behandle ham for andre problemer, før de
kunne gå tilbage og genoptage biopsien på grund af andre medicinske problemer. Med store vanskeligheder
blev dette opnået i dag. Jeg fik lige telefonen med lægen, og selvom han har nyreproblemer på grund af stråling
og muligvis kan miste en nyre, var hun mere forbløffet over fraværet af kræftcellen, hun opdagede 2 måneder
før. Ingen tegn på kræft, og hun kan bare ikke finde ud af det. Efter den første biopsi lavede jeg straks føniks -
tårer. Vi har begge en ret god tolerance, så inden for en uge til 10 dage havde jeg ham på 1 gram dosis. En
måned senere har vi ingen kræft til  stede! Jeg er forbløffet,  selvom jeg aldrig har tvivlet  på de mirakuløse
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kræfter i det almægtige ukrudt. Jeg har også en autoimmun sygdom, der er sjælden (samme som skuespilleren
Harold Ramis). Jeg forbløffer mig selv dagligt, da jeg har været i remission i over 3 år, hvilket jeg tror er
temmelig ualmindeligt. Jeg ved ikke hvorfor, men måske kunne mit daglige forbrug også have noget at gøre
med dette. 2 af mine læger er klar over mine behandlinger og støtter 100%. Så jeg er taknemmelig hr. Simpson!
Tak fordi du leder vejen! Jeg ville bare sende mit vidnesbyrd til dig, fordi jeg er så taknemmelig. Jeg vil donere
til din sag, når han er hjemme, og jeg får ham bosat. Igen tak fra bunden af mit hjerte! Med venlig hilsen DKS ”

“Jeg har den samme sygdom, Harold Ramis døde af i sidste måned ... vaskulitis. Jeg har haft det i over 15 år,
men blev faktisk endelig diagnosticeret for omkring 4 år siden, da symptomerne var så forfærdelige, at jeg ikke
engang kunne gå. Jeg har været i remission nu i 3 år siden den originale behandling af cytoxan (kemo) og
prednison. Derefter på imuran til vedligeholdelse. Jeg ville slukke for alle lægemidler, for for mig var deres
bivirkninger værre end sygdommen. Min læge sagde nej. Så jeg gjorde hvad enhver anden hårdhåret, stædig
person ville gøre ... Jeg tog mig af dem med min egen tilladelse !!! Hehe. Steroider ned til 2 mg om dagen nu.
De er  svære at  stoppe !!!  Sidste  lægebesøg,  fordi  jeg havde det  så godt,  tog min læge mig endelig af de
lægemidler, jeg stoppede før (hun vidste aldrig, at jeg stoppede år før). Jeg ved det ikke, men jeg har været i
remission i 3 år nu.

De fleste mennesker, der lider af denne sygdom, har så mange problemer hele tiden, men jeg føler mig som en
normal person med kun få problemer, sygdommen skabte i starten som neuropati i fødder og hånd. Bortset fra
det er jeg god. Træn hver dag og løb. Jeg ved kun, at jeg som daglig cannabisbruger ser ud til at være en meget
heldig person i forhold til så mange andre, der har denne sygdom og er på håndfuld forfærdelige piller for at
undertrykke immunsystemet og kontrollere sygdommen. Det eneste,  jeg med sikkerhed ved, er, at hash har
været med til at få mig til at føle, som jeg gør i dag. Jeg har 100% støtte fra 2 af mine mange læger, den ene er
min neurolog!

Det er meget let at lave din egen RSO. Jeg var først nervøs, så forsøgte først at lave en lille mængde. Det blev
vidunderligt, så med den viden lavede jeg mere. Jeg fulgte lige Ricks opskrift med lidt hjælp fra en ven! Som i
et nyligt Facebook -indlæg, jeg lavede (jeg er UD om denne mirakuløse urt) har jeg haft mange private beskeder
om den succes, min familie har haft på udkig efter hjælp! Jeg er ved at sætte mine raske voksne børn i pleje, så
de ikke har en større chance for at få noget katastrofalt. Jeg elsker det her!!! Mange tak Mr. Simpson !!! Din
dedikation til alle er meget værdsat af denne californiske gal !!! ” Deborah

”Min  mand  lavede  Phoenix  Tears  -programmet,  da  han  havde  stadium  4  blærekræft.  Vejrapporten  efter
operationen (som han IKKE ville have haft, hvis vi havde haft mere tro på programmet) viste absolut ingen
kræft. Jeg er ikke villig til at hævde succes med Alzheimers, men for kræft er der absolut ingen bedre løsning. ”
Caren

“Hej igen Rick! Jeg håber, at denne e-mail finder dig godt. Jeg skriver i dag for at spørge dig, hvor længe skal
en patient blive på olien? Vi har en patient med en enorm tumor. Han startede 15. marts og har været igennem
40 gram indtil videre. Han har været på 1,5 gram eller mere/dag siden dag 2. Stopper du ved den terapeutiske
dosis på 60 gram? Penge er en faktor for denne patient. Han har ikke betalt noget for sin medicin indtil nu.
Deres omsorgsperson har doneret de første 60 gram olie, men kan ikke give gratis medicin for evigt. Tak for dit
input. Jeg værdsætter din indsigt. Med venlig hilsen Janet ”

“Kære Janet, Du siger, at han har været på 1,5 gram eller mere om dagen siden dag to. Den olie, jeg producerer,
er så stærk, at det normalt tager en gennemsnitlig person cirka 5 uger at komme til det punkt, hvor de kan
indtage 1 gram om dagen. Der kan være et problem med den stamme, der blev brugt til at producere denne
oliehampstammer, kan variere meget i deres helbredende evner, så problemet kan være stammen. Normalt når
patienten har indtaget 60 gram olie, er kræften væk. Men hvis det ikke er, ville jeg fortsætte med at give dem
olien, indtil den er. Den tid det tager og den nødvendige mængde olie kan variere meget fra person til person. Vi
er alle forskellige, og nogle mennesker helbreder meget hurtigere end andre. Normalt vil mennesker, der er
blevet hårdt beskadiget af kemo og stråling, kræve en længere behandling og mere olie. Olien skal fortryde al
den skade, disse såkaldte behandlinger efterlod. Mit råd ville være at prøve at producere olien fra en anden
stærk indica -stamme, men på alle måder beholde ham på olien, det er det eneste, jeg ved, der kan redde hans
liv. De bedste hilsner, Rick Simpson ”
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“Jeg er ikke sikker på, om det er en succes- Men jeg regner det helt sikkert som et! Bare hvis nogen undrer sig
over, hvorfor jeg har en mandig stemme, er det ikke fordi jeg var en cigaretryger eller noget- jeg har aldrig
røget, men fordi jeg havde fjernet skjoldbruskkirtlen. Jeg er 51 (og en halv!) Og har brugt olie siden mine
20'ere. Jeg har bare altid fundet det dejligt at fordampe. For et par år siden- jeg begyndte at have problemer med
at synke, og mine læger fandt noder på min skjoldbruskkirtel. Noder på min skjoldbruskkirtel, som jeg skulle gå
til kræftprøvning. Når de gør det- stikker de bare en stor røvnål i din hals og kommer ind i knudepunkterne for
at blive testet. De giver dig ikke noget- ingen bedøvelse- på grund af placeringen. Så gør dette et par gange, og
se om du kan sidde stille. Anyway- efter at være blevet stukket 6x- og min skjoldbruskkirtel blev så stor, havde
jeg problemer med at synke og trække vejret- jeg havde fjernet min skjoldbruskkirtel. Med al kræften i min
familie- tænkte jeg, at jeg ville være foran kampen. Ingen kræft. Ingen. Jeg er den eneste i min familie, der er
undsluppet kræft indtil nu. Jeg har lavet olie siden mine 20'ere. Jeg har haft næsten alle kræftprøver derude på
grund af familiehistorie- og nada hidtil gudskelov! Du kan regne :-) ”Janet

"Hej Rick! Amy døde i morges. Amy stoppede med at bruge olien, da hendes tal kom mærkeligt frem. Du
sagde, at noget ikke lugtede rigtigt- godt lægerne skruede op for hendes laboratorieresultater, og de var dårlige.
Amy var så træt (23 strålerunder, 3 eller 4 kemoterapi). Hun gav bare op. Jeg laver ikke sjov. Hun havde været
igennem så meget før os, at hun følte, at hendes tid var kommet. Hun havde ret. Uden olie- var det slut. Ugen
før så hun så fantastisk ud- jeg sværger! Hun ville gå op til to gram om dagen og virkelig sparke det her. Så kom
de forbandede tests  tilbage,  og hun var  færdig.  Jeg bad hende om at  blive ved med at  tage det.  Hvordan
håndterer du dette? Jeg er ødelagt. Janet ”

“Kære Janet, jeg ved, hvordan du har det, kære, jeg har haft det samme sket for et par mennesker, som jeg
havde under behandling, og det er ikke en god følelse. Vi kan i det mindste tage modet i, at det, vi lavede, hjalp,
og det er ikke os, der forårsagede skaden. Det er ofte meget svært ikke at  blive dybt involveret i dem, vi
behandler, og når sådan noget sker, får det mig altid til at kvæle dem, der er ansvarlige. Jeg er ligeglad med,
hvor meget de idiotiske læger tænker på sig selv og deres erhverv, mord er mord, og før dette er  slut,  vil
offentligheden se dem alle for det, de er. Jeg ser på det på denne måde Janet, vi kan ikke redde alle, men det vi
gør, er med til at lette utallige menneskers lidelser. Så det eneste vi kan gøre er at fortsætte, indtil vi kan bringe
denne verden til fornuft. Du er en vidunderlig kvinde med et kæmpe hjerte, og hvad du laver, betyder så meget
for de lidende masser. Så prøv at koncentrere dig om alt det gode, du har gjort, og bebrejd dig ikke selv for
andres inkompetence. Det er mennesker som os, der gør forskellen og dens mennesker som os, der vil ændre
denne verden,  så  lad venligst  ikke noget  påvirke dig fra  den vej,  vi  begge rejser.  De bedste  hilsner,  Rick
Simpson ”

“Jeg delte Rick Simpsons Phoenix Tears på min Facebook -væg mange gange ... så en dag var en af  mine
venner på hendes dødsseng med lymfom. Da hun så mine indlæg på olien, begyndte hun straks at tage olien og
er nu KREFTFRI! Hendes læger er forbløffede over, at de fortalte hende, at hun havde tre måneder at leve…
DE VAR FORKERT. ” Jamie

”Kære hr. Simpson, jeg har en patient i USA, der for nylig er startet på Phoenix Tears. Det er lovligt i vores stat.
Han er omkring en måned inde i programmet, men har bedt om godt et gram om dagen fra den anden uge. Gør
mere end et gram om dagen noget godt? Jeg tog denne patient gratis, og jeg har en fornemmelse af, at han
spiller mig lidt. Han ville have et gram om dagen siden uge to, og derefter ville han have to gram om dagen - og
det er ekstremt potent. Jeg bliver sløjfe på et kvart gram. Vi bruger Buddha - 100% indica med over 15% THC -
indhold. Hvordan håndterer du patienter, der ønsker mere og mere? Tak, George ”

”Kære læge, jeg opfordrer alle med en alvorlig tilstand til at tage olien så hurtigt som muligt. Jo hurtigere de
kan tage det, jo hurtigere kan de blive helbredt. Jeg har set et par mennesker indtage hele 60 gram behandling på
en måned og helbrede deres terminale kræft. Men sådanne mennesker er sjældne, og det er mere end muligt, at
denne fyr spiller dig. Jeg havde et par mennesker til at prøve dette med mig, og jeg lagde løbet til dem. Jeg har
ikke noget imod at levere olie til dem, der har brug for det medicinsk, men jeg vil ikke levere det til fjolser, der
er på udkig efter en fidus. Hvis du føler, at denne fyr prøver at snyde, skal du bare fortælle ham, at han selv skal
finde på hampen for at producere medicinen. Hvis han er virkelig, vil han sandsynligvis prøve at gøre netop det,
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hvis ikke, vil du sandsynligvis aldrig høre fra ham igen. Du har ikke en endeløs forsyning af denne olie, og den
skal gå, hvor den vil gøre mest gavn. Fortsæt det gode arbejde. De bedste hilsner, Rick Simpson ”

”Jeg behandler en kvinde med TERMINAL cancer,  med RS hampolie,  og hun får det endelig bedre.  DET
VIRKER!" voodootattooo

”Gør det samme nu. 25% THC SKYWALKER OG, sidste OG -olie var min PSA 160. Efter 100 gram i dag er
det 7. ” Jimmy

“Hej Chris,  opdater  ...  kræften forsvinder  ...  hun fik  et  opkald fra  sin forvirrede onkolog i  går formiddag.
Normalt har vi en ansigt til ansigt -aftale, men han ringede til hende denne gang for at informere hende om
resultaterne af alle scanninger, der blev foretaget for et par uger siden.

Lever  -  kræft  kan  ikke  længere  ses.  Lungekræft,  den ene  lungekræft  forsvundet  og den anden lungekræft
reduceret betydeligt. Bryst - han kommenterede ikke ... Han nævnte ikke brysttanken ... så mor ringer tilbage til
ham for et par spørgsmål og aftaler en aftale, hvor vi kan gå ind og tale med ham og se fortiden og de seneste
scanninger. Jeg er bange for, at hun var lidt chokchokeret, da lægen begyndte at tale om, at hendes lever- og
lungekræft forsvandt, som hun glemte at spørge om sit brystområde.

Alle scanninger var til en forhåndsvisning for et nyt hormonterapeutisk spor ... men lægen siger, at hun ikke
længere er kandidat til hormonundersøgelsen, da en patient skal have vækst i kræftområderne, og alle hendes
områder vokser IKKE, men døende.

Vi er over månen med resultaterne af olien !!! Da jeg for nogen måned siden talte med Rick om min mor,
foreslog han, at hun skulle gå på en anden 90 dages behandling, og derfor planlægger vi det i begyndelsen af 
september. I mellemtiden vil vi lægge hende på en vedligeholdelsesdosis.

Wow! Hun vidste fra starten af  behandlingen, at olien virkede på hendes tumorer, hun kunne mærke, at de
skrumpede og forsvandt. Vi er alle så taknemmelige for, at du introducerede mig til din dokumentaride og delte
denne behandling. Jeg er hjemme i aften, hvis du har tid til at chatte. For evigt taknemmelig, Cindy “

“Hej kære Corrie ... Ville bare fortælle dig, at jeg gav den olie, jeg havde fra min mor, til en ven, der har
brystkræft ... Hun tog en måned, og det er i remission ... Nogle kræftceller er død i tumoren ... Og lægen var
forbløffet og positiv og tilsyneladende hvis hun får bedre resultater næste gang, vil hun begynde at gøre noget
ved  olien.  Jeg  er  så  glad  og  takker  Gud  for  at  lade  mig  være  i  stand  til  at  give  disse  oplysninger  om
cannabisolien til denne kvinde .. :)) Så ønsket at min mor kunne have taget olien hver dag ... ”

“Hej Rick, jeg har fået nogle gode nyheder. Min mor kunne ikke mere psykisk tåle erkendelsen af, at hun havde
kræft i brystet, så hun blev opereret. Hun spiste dog 30 g af dosis, og hun drak nogle urtete fra en fyr, der har
alle slags medicinske urter, og hun lagde også bandagerne fra disse urter. Alligevel, da læger tog den kræft ud,
var den ikke mere end 7 mm stor og af 100% væv, kun 1% var aktiv og ondartet og i døende fase. 3 læger
kiggede på dette, og de sagde, at de aldrig så noget lignende ... Så hvis hun gik mere 1 eller to uger uden
operationen, ville alt være væk. Nu tager hun hver dag olien i halvandet gram, og hun forstår nu, at operationen
var helt unødvendig.

Hun er dog meget mere roligere nu, da hun var, fordi hun var ved at blive helt vild, så vi kunne ikke få hende til
at udelukke operationen ... men nu er alt godt, og urterne og olien gjorde også sit arbejde. Anyway, de dumme
læger gav hende 23 radioterapier, men hun sagde, at hun ikke ville gøre det, og lægen sagde mellem linjerne, at
hun havde ret. Det er utroligt, hvor langt disse læger går. Alle siger hej, Rick. Mange tak for anbefalingen, og
tak endnu en gang til Jindrich. ” Sasa

“Rick ... en ven havde lige fjernet en hjernesvulst fra hovedet ... han har pletter på lungerne ... de vil have ham
til at have kemo og stråling ... ville tage olien være spild, mens han var på kemo og stråling? At se hvordan han
har det efter hjernetumoren blev fjernet er bemærkelsesværdigt, han er 80 % bedre end han var i sidste uge med
den ting i hovedet ... Jeg vil fortælle ham ikke at lave kemo og stråling og gøre olien, men det er det ikke mit
valg ... ”Sharon
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- Sharon, det ville øge hans chancer for at overleve. Men faktisk vil kemoen kun forårsage, at han bliver nødt til
at  spise  120-180g  af  olien  bagefter  bare  for  at  fortryde  skaden.  Det  er  selvfølgelig,  hvis  han  overlever
forgiftningen. De bedste hilsner, JB

“Til alle jer chuckleheads, der tror,  at Rick Simpson er en bedrageri, skulle I vide, at Michelle Aldrich netop
helbredte sin fase 3 lungekræft med cannabisolie, leveret af Valerie Corral og WAMM! Hvorfor kan medier og
læger ikke begynde at fortælle sandheden for en gangs skyld ?! Cannabis helbreder kræft, for helvede !!! Og de
uansvarlige mennesker er dem, der forsøger at dæmpe denne virkelighed, ikke mennesker som mig og Tommy,
der ønsker, at verden skal kende sandheden om hash og kræft. ” Steven

"Hej alle sammen, jeg har fået gode nyheder. Konen fik sit PET -scanningsresultat mandag. Hun havde kræft i 5
år efter 6 runder med kemo og en stamcelletransplantation, så kom det stadig tilbage. For 6 måneder siden
skulle hun foretage en ny transplantation, men den blev aflyst, fordi de ikke kunne finde en donor. Så hun
begyndte på olien. I mandags fortalte lægen os, at kræften var væk. Tak for olien, Rick. Du er manden, tak. "
Luc

-  Tak,  Luc.  Medicinsk  dokumentation  ville  være  mere  end  velkommen.  Hun  skulle  blive  ved  med  en
vedligeholdelsesdosis, jeg ville spise så meget olie som muligt, når det var muligt. Få hende til at holde sig væk
fra flere scanninger, hvis det er muligt. Et vidnesbyrd på Youtube ville være fantastisk. De bedste hilsner, JB

”Året 2013 er nu væk, og jeg er glad for, at jeg kan se 2014, som læger ikke troede, jeg kunne se år 2013. Men
her lever jeg stadig og har det godt. Et par mennesker, som jeg ikke har set i flere år, sagde, wow, du lever
stadig!  Ja,  jeg  lever  stadig,  fordi  jeg  har  brugt  den  rigtige  urtemedicin  (cannabisolie)  til  at  dræbe  min
uhelbredelige GBM -hjernekræft.

Så tak Gud for at vise mig vejen til at helbrede. Og Dr Tiew Han for dine evner inden for kraniotomi, også Rick
Simpson for at dele din viden om denne God Sent OIL og min kone Cinimin Mansur for at tage sig af mig og
mine engle for din ydmyge hjælp og venner og min familie for deres fantastiske støtte og kærlighed. Uden jer
alle er det umuligt at se mig rask igen. Jeg føler mig så heldig og velsignet. Og ja, jeg tror på engle.

Alt godt til alle i 2014, prøv ikke at stresse, være glad og forblive sund. ” Elia

“Jeg vil gerne takke (xxx) for olien, der blev doneret til min kræftsygdom !! Fra nu af er der ingen kræft at finde
i min krop !! Det virker virkelig folkens, beviset er alt i mine journaler! Mange tak og store rekvisitter til tårerne
!!! ” Becky

”Tommelfinger op til Jindrich, han havde helt ret i, at topisk applikation påføres direkte på huden frem for på
bandagen. Forskellen var som nat og dag. ” Roland

-- Selvfølgelig. Tinkturer med 20-30-50% olie fungerer også godt, fordi de let kommer under overfladen. I
nogle tilfælde er hampfrøolie (eller sheasmør) og hampolieblandinger også meget gavnlige. Men logisk, jo mere
olie du får lige på såret, jo bedre. JB

”Jeg skrev før, at vi havde succes med at behandle brystkræft. Nu sagde læger til patienten, at hendes resultater
er så gode, at hun skal på arbejde. Patienten sagde TAK GUD, og lægen sagde, at hun skal takke ham for ikke at
gud, og jeg spørger, hvad han ikke gjorde, men blev ved med at fortælle hende, at hun skulle tage kemo og
stråling ... vanvittig læge .. .

Men vi tog det til næste niveau, vi helbreder nogens ansigt, fordi det blev ødelagt med piller for 5 år siden.
Denne person havde store problemer med tarmen, og de tror, at det var kræft i starten, og de gav hende nogle
stærke piller, der end ødelagde hendes ansigt,  hun var som en frø. Så sagde de, at det kunne være Crohns
sygdom og så videre og så videre.

Min pointe er, at denne person forsøgte at helbrede hendes ansigt i 5 år uden succes. Hun lagde hampolie på
hendes ansigt i 5 gange, og igen kan vi ikke tro, hvordan hendes hud ser ud nu. OMG hun er så glad, nu kan hun
være sig selv igen.
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Jeg prøver at  tage nogle billeder,  men hver 3. dag,  men huden helede så hurtigt,  at  jeg ikke kan vise dig,
hvordan hendes ansigt så ud før, men med hendes tilladelse vil vi i de følgende dage vise hendes gamle billeder
(kun hendes ansigtshud) og ny, så I mennesker kan se forskellen ... ”Jasmin

”Jeg er en 39 -årig kvinde med 2 år og har mødt brystkræft. Denne olie er min medicin og kur. Disse mennesker
er så fulde af grådighed. De aner ikke hvilken smerte og smerte vi og vores familier går igennem. Bare egoistisk
grådighed. Karma. ” Sally

”Nå, to uger ... Læge sagde, at jeg havde en 2-3 cm svulst i min blære. Ville tage mig direkte til OR. Fik det til
at forsvinde på mindre end 14 dage. Bekræftet ved CT -scanning. Diagnosticeret 2/15, CT -scanning udført
2/29. ” Gersh

“Denne CT-scanning blev udført 14 dage efter, at en 2-3 cm tumor blev observeret, via omfang, i min blære. På
kun 14 dage, hvor der kun bruges æterisk cannabisolie, observeres ingen tumor i blæren. Kun cannabis ... 14
dage ... gået. Lovgivere forstår dette. Tag ikke min medicin væk. Dette er ikke bare en anden måde at blive fuld
på. Denne medicin redder mit liv. ” Gersh

“OK ... Jeg modtog patologirapporten. Svulsten i min blære var skrumpet ind, før de tog den ud. Sidst lægen så
den, målte den cirka 2,5 cm. Da de fjernede det, var det skrumpet til 0,5 cm. Jeg spekulerer på, hvad denne læge
vil sige om det. ” Gersh

“Kære Rick, Gud velsigne dig! Jeg har mistet min mor, min bedstemor, elskede tanter og onkler og venner til
kræft i årenes løb. Men den, der ramte mig hårdest, var min smukke, intelligente, vidunderlige søster Kim. Hun
blev diagnosticeret med fase 4 lungekræft i juli 2010 i en alder af 42 år, og i februar 2011 var hun død. Jeg ved
ikke,  hvilke behandlinger hun benyttede,  fordi hun ikke fortalte nogen i  familien,  at  hun døde for sent,  og
hendes junkie-eksmand trådte ind i hendes pleje og lukkede familien ude. Jeg fandt ikke ud af noget om olien
før den sidste måned, og jeg har undersøgt hårdt siden da. Først troede jeg, at det var slangeolie, ligesom mange
andre ting, men indtil videre har jeg listet 27 mennesker, der hævder at have helbredt eller reduceret deres kræft
betydeligt med det. 27 mennesker !!! Og det er bare på YouTube og online blogs alene! Jeg ville ønske, at jeg
havde vidst det her i 1997, da min mor fik diagnosen eller i 2000, da min bedstemor kom ud af remission, eller i
2010, da min søster blev bedt om at gå hjem og dø, eller sidste år, da min bror-in -lov blev diagnosticeret med
kræft i mund og hals og måtte have halvdelen af ansigtet fjernet og rekonstrueret. Men nu gør jeg det, takket
være dig. Gud velsigne dig og alt hvad du elsker, og tak fordi du arbejder så hårdt på at gøre denne vidunderlige
medicin tilgængelig for alle. ” Denise og tak fordi du arbejder så hårdt på at gøre denne vidunderlige medicin
tilgængelig  for  alle.  ”  Denise  og  tak  fordi  du  arbejder  så  hårdt  på  at  gøre  denne  vidunderlige  medicin
tilgængelig for alle. ” Denise

- Kære Denise, hvad skal jeg sige? De dræbte min mor med kemo på grund af tidlig småcellet lungekræft, så jeg
ved præcis, hvordan du har det. Intet behageligt. Hele tiden skulle medicinen have været tilgængelig og var ikke
kun fordi nogen ønsker at tjene penge. C'est la vie, men ikke alle vil bare sluge det så fredeligt som jeg har. Det
er en meget traumatisk oplevelse, når du finder ud af, hvad al olien kan helbrede eller kontrollere, og hvad alt er
blevet brugt i stedet for det.

Send mig venligst listen over disse online -vidnesbyrd, det kunne være interessant og nyttigt for andre, der var
lige  så  hjernevasket  som jeg  var,  før  jeg  mødte  Rick  og  fandt  ud  af,  hvordan  det  egentlig  er  inden  for
"konventionel medicin".

Tak for din støtte og for at hjælpe os med at sprede budskabet om denne medicin. Efter to et halvt års arbejde
med Rick, kan jeg kun sige, at korrekt produceret og brugt olie gør præcis, hvad han siger, det gør. JB

“Hej Corrie! FANTASTISK nyhed endnu engang. Min ven ***** ***** du talte med og sendte til *** i Los
Angeles,  godt han har været på cannabisolie  i  omkring to måneder  nu,  og han gik for at  få foretaget  sine
medicinske scanninger i dag og der er IKKE MERE KREFT i hans krop !!!!!!! FRI BANE!!!!!!! Han er yderst
taknemmelig over for dig over for mig for at fortælle ham om dig og yderst taknemmelig for at du fortalte ham
om **** !!!
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TAK for evigt mere. Du er så god til at hjælpe alle disse mennesker, du ikke engang kender, og redde liv over
hele verden! Jeg kommer til at køre ned til Los Angeles for at arbejde med **** og prøve at stoppe al min
diarré og få mig ud af toilettet fra at gå 60-80 gange om dagen. Hvad med dette til endnu en fantastisk rapport?
Vi ELSKER det her !! ”

“Jeg vil dele en kommentar fra min læge i dag. Jeg har længe haft en blæreinfektion, og lægen har behandlet
infektionen. I dag tog han et førstehånds kig med et kamera (ikke meget sjovt) OG det ser ud til, at jeg har
resterne af en blæremasse (tumor), der er DØDT på plads (hans ord ikke mit) og får infektionen til at blive
hængende.

IGEN! HANS ORD IKKE MIN; Lægen sagde: "Jeg har praktiseret medicin i over 40 år og har aldrig set en
tumor dø på plads uden en form for ekstern intervention." Jeg har taget olie af og på siden marts, men siden min
afgrøde kom ind har jeg doseret olie i cirka 6 uger. Skal til en lille oprydningskirurgi den 8. oktober for at sikre,
at massen er væk (hvis jeg ikke passerer den før da). Jeg HADDE lidt i tvivl om olien, men FOLKS JEG HAR
IKKE Tvivlet mere.

Jeg har nok knoppemateriale til at udgøre omkring 5 eller 6 ounces olie. Det anvendte materiale er Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. Jeg kan ikke fortælle dig, hvor glad jeg er for resultaterne indtil videre. Jeg har ikke
fortalt  min læge noget endnu, for i FLa vil nogle Dr. derefter nægte at behandle dig. Så foreløbig ved han
ingenting. ” John

-  Men  du  ved  mere  end  nok,  John.  Tillykke.  Jeg  ville  fortsætte  med  at  tage  olien,  og  jeg  ville  forlade
operationen til senere. Ikke flere scanninger, hvis det overhovedet er muligt.  Og jeg ville også tage olien i
stikpilleform, du vil altid gerne have olien så tæt på det ømme sted som muligt. Prøv også at lave olien fra mere
end en stamme for de bedste resultater, hvis du kan. De bedste hilsner til dig, JB

“Fuld  aftale  der  JB.  Og  understreger  forsinkelsen  ved  operationen.  Ethvert  invasivt  kropsarbejde  tillader
infektioner i dit system. Gennem dårlige vaner og en total respektløshed over for deres egne vidundermidler har
vi nu antibiotikaresistente kødædende bakterier, der findes på de fleste hospitaler. RSO vil ordne det, men hvad
med et kirurgisk "botch-job"? Run From the Cure siger alt. ” Tielman

”For 3 dage siden behandlede vi en vens basalcellekarcinom med RSO. Vi tjekkede det i dag, og det var næsten
gået. Vi genanvendte RSO og dækkede med en bandage. Vi kontrollerer det om yderligere 3 dage og forventer,
at  det  er  væk,  at  dømme  efter  det  foregående  3  dages  resultat.  Denne  er  på  hans  højre  hånd.  Tidligere
kræftformer, vi helbredte for ham, var på hans venstre hånd. Hurra, det virker. ” Mærke

-- Ja det gør. Vi ville ikke gøre det, vi gør, hvis det ikke gjorde det. JB

“Jeg hedder George, og jeg vil gerne give dig mit vidnesbyrd. I en alder af 82, den 22. december 2010, fik jeg
konstateret kræft i spiserøret. Jeg fik at vide, at jeg ville have 6 måneder til 2 år til at leve og muligvis kan
kræve en stint placeret i halsen på et tidspunkt efter strålebehandling for at hjælpe med at synke.

Før min diagnose havde jeg problemer med at trække vejret og synke mad, havde hævelse i begge mine ben og
blev træt af let aktivitet. Jeg havde gennemgået strålebehandling i begyndelsen af 2011. I september 2011 havde
jeg svært ved at synke og tygge fast mad. Jeg følte, at jeg var ved at blive kvalt. Min mad skulle skæres i små
stykker. Jeg foretrak at spise grødet mad og Boost ryster i stedet. Jeg oplevede også kraftig gas i maven. Gassen
flød gennem min mave som torden og lyn. Jeg begyndte at opleve svimmelhed, vejrtrækningsbesvær, åndenød
og  svedtendens.  Min  balance  var  dårlig,  og  jeg  kunne  ikke  komme  særlig  godt  rundt.  Det  var  svært  at
transportere dagligvarer til min suite uden åndenød og sved.

Senere  sendte  en  alvorlig  episode  af  svimmelhed  mig  til  hospitalet,  og  lægen  satte  mig  på  en  anden
blodtrykspille.  Kort  efter  mit  hospitalsophold  nærmede  en  fremmed  mig  mig  og  tilbød  mig  hampolie  til
behandling af min kræft og henviste mig til Phoenix Tears -webstedet for mere information. Jeg var først urolig
og  bange  for  at  tage  hampolie,  jeg  troede  altid,  at  cannabis  var  et  gateway  -stof,  der  ville  forårsage  en
afhængighed og føre mig til andre hårde stoffer. Efter at have undersøgt Rick Simpsons hampolie besluttede
jeg, at jeg ville tage behandlingen. Jeg indså under og efter behandlingen, at hamp/cannabisolie er "gateway" til
et bedre helbred.
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Efter min første dosis -1/2 riskorn af hampolie, bemærkede jeg, at det virkede i min krop med det samme.
 Jeg følte det flyde gennem min krop fra mine fingre til mine tæer. 
 Jeg oplevede en følelse af afslapning, lykke og en forbedring af min humor. 
 Mine ben føltes gummiagtige, som efter 6 timer falmede. 
 Vejrtrækningen var mere støjsvag, mens du hvilede og også mens du sov
 Efter dage/uger:
 Mine bunker/hæmorider forsvandt.
 Mindre smerter i skulderen
 Åndenød blev mindre. 
 Fra den anden dag blev opbygningen af  gas og ubehag i maven beroliget og blev mere regelmæssig og

fortsatte behandlingen. 
 Jeg reducerede og stoppede med at tage mine blodtrykspiller, da mit blodtryk fik for lave aflæsninger. Når

jeg var slukket for blodtrykspiller, normaliseredes mit blodtryk
 Hævelse i både ben og ankler blev reduceret betydeligt. 
 Dæmpede min appetit og regulerede min vægt - jeg tabte 26 pund indtil videre. 
 Hudfarve forbedret
 Svimmelhed forsvandt
 Hjerteslag virker mere regelmæssigt og ikke så generende,  da jeg har haft en uregelmæssig hjerterytme

siden fødslen 
 Tarmbevægelser blev mere regelmæssige
 Oplevet bedre, mere afslappende søvn. 
 Balance og koordination forbedret
 I stand til at komme bedre rundt uden åndenød. 
 Blev mere velformuleret i samtaler
 Ændrede mit syn på tingene og forhøjede mit humør
 Ændrede mit syn på marihuana
Generelt forsvandt alle symptomer, jeg oplevede, før jeg tog behandlingen af hampolie.

Det tog mig 3 1/2 måned at gennemføre behandlingen. Denne oplevelse var ikke så ubehagelig. Det var dog en
justering, da jeg øgede doserne, men efter et eller to dage blev alt justeret.  Jeg fulgte mere eller mindre de
dosisforøgelser, som Rick Simpson foreslog.

Efter 2 måneders behandling var mit besøg hos onkologen overraskende. Han udtalte, at min hudfarve så godt
ud, blodtryk og hjerteslag var normalt, og fordi jeg ikke havde problemer med at synke, var der ikke behov for
en stint. Han oplyste også, at røntgen fra en forudgående aftale så godt ud, og at jeg ikke behøvede at komme
tilbage i mindst 6 måneder. Normalt skulle jeg se onkologen hver 3. måned ...

Jeg tror,  at hampolien dræbte min kræft. Alle de andre sundhedsforbedringer, jeg oplevede fra hampolien, får
mig til at føle mig som en ny mand. Jeg er helt overrasket over miraklet af hampolie. Jeg er så taknemmelig for,
at jeg besluttede at tage hampolie.

Hampolie fornyede mit helbred og forlængede mit liv. Jeg takker dig Rick Simpson, Gud velsigne dig! Fortsæt
med det gode arbejde! Jeg er fuldstændig overbevist om, at hampolie kan redde liv. Tak skal du have." George

“Mini-opdatering  til  George ...  Til  dato har  han tabt  +31 kilo,  nu for kort  tid  siden måtte  han besøge sin
tandlæge på grund af sit vægttab (han plejede at være noget som 280 kilo). Han har lært, at han ret let kunne få
vægten tilbage,  hvis han ville  nu,  men han vælger en sundere lavere vægt og livsstil),  han måtte  have sit
tandprotes igen/justeret. Hans tandlæge bemærkede, hvor godt han så ud, og om at hans farve også var bedre.

Jeg må nævne, at George sagde, at han stadig har haft en god vejrtrækning og ingen problemer med at kvæle
mere til dato, han havde en bøf, kartoffel og grøntsager til aftensmad tidligere på ugen, og hans mad går meget
meget lettere end nogensinde vant til før sin "behandling". Han fortæller os, at han besøgte sin læge (almindelig
læge) tidligere på ugen ... Hans læge udbrød "WOW !, er du sikker på, at du er den samme George, som jeg har
set før?" Også hans læge sagde, at hans farve er forbedret. George fortæller mig, at han senere viste sin læge,
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hvor meget mere væske han mistede i begge ben og fortalte ham, at han tror,  det næsten er væk ... Så sagde
lægen: "George, du har ikke længere ødem."

Han har skaffet nogle gamle medicinske infopapirer, og fik også at vide (nu), at han skulle/ kunne prøve at få et
gammelt røntgenbillede plus CT-scanningsbillede (på en disk) fra sin onkolog ved sin næste aftale (juni). Han
prøver at komme ind på sin onkologaftale tidligere nu ... med sin praktiserende læges hjælp nu. På det besøg vil
han bede om en MR. Han er nået langt nu ... men hans eneste virkelige problem i øjeblikket (ellers siger han, at
han ville være fantastisk !!) er, at han har haft et uregelmæssigt hjerteslag siden fødslen, og på det seneste har
det steget lidt mere end normalt. Jeg ved ikke, om hans vægttab udløser hans uregelmæssige hjerteslag eller
spændingen fra denne livsændrende begivenhed, eller hvad der helt sikkert gør dette, jeg ved kun, at jeg vil
have dette for fast for ham. Han har nu en henvisning til en kardiolog angående hans hjerteslag osv. Også for
nylig blev hans farve endnu bedre, han har et mere rødt/rosenrødt ansigt, hans cirkulation ser også endnu bedre
ud. Nå, det er alt, hvad jeg kunne få for nu ... Peace 1 ”Frihed

”Godt, Rick og Jindrich, mit hårde arbejde og min dedikation til RSO har endelig givet pote. Jeg har fulgt Rick
og Phoenix tårer siden 2004, og jeg troede øjeblikkeligt på oliens helbredende evner. Jeg spredte ordet og stod
100% bag det, selv når folk lo og kaldte mig skør. Jeg har nu helbredt 3 mennesker med terminal kræft, og min
seneste patient skylder jeg meget æren for faktisk at gå igennem det medicinske system og nægte al behandling
der og få det dokumenteret, at han brugte RSO til at helbrede sin kræft ... begge hans lunger var fulde af kræft,
og de gav ham 3 måneder til at leve, da han første gang fik diagnosen ... 5 måneder siden. I dag er han officielt
kræftfri, og han fik faktisk 27 pund. Kræftlægerne er blæst væk af hans mirakuløse bedring på kun 5 måneder
med næsten ingen hjælp fra dem og siger faktisk, at han er sundere, end de er nu. Lol han spiste olien foran
lægerne på hospitalet og bar rundt i et Weed world magazine med en Phoenix tårer -artikel i, der viste den til
alle de andre patienter og spredte ordet om RSO. Jeg vil snart have kopier af al hospitalsdokumentationen om,
at RSO helbredte hans kræft ... det står på hans papirarbejde, at han brugte hampolie til behandling. Jeg vil
sammensætte en historie for ham så hurtigt som muligt for at hjælpe med at sprede ordet så meget som jeg
overhovedet kan, jeg kender også cirka 25 andre mennesker,  der har set RSO -miraklet  arbejde for mange
forskellige sygdomme, og de arbejder nu også på at helbrede sig selv. .. ordet er ude !!!! : ) På vegne af de
helbredede og snart mange andre i mit område vil jeg gerne sige TAK fyrene for jeres fortsatte hårde arbejde og
dedikation  til  genopdagelsen  af  universalmidlet  ...  I  er  livreddere  ...  Bogstaveligt  talt  !!  FRED  OG
KÆRLIGHED fra PA ”Steve

”Hej, jeg må fortælle dig en historie om et mirakel, der skete i går. Jeg har en ven, og hun hedder Shannon
O'Brien. Hun er en 17 -årig hjernekræftoverlever. Hun har haft en inoperabel svulst, der vokser i cirka et år nu.
Det var vokset til næsten hele størrelsen af hendes hjerne. Jeg delte RSO med hende, og i går viste hendes MR -
resultater, at tumoren var skrumpet med næsten halvdelen. Hun har taget det siden 14. februar. Du er nødt til at
forstå, at dette var en Hail Mary. Jeg er så taknemmelig for, at min ånd fandt din historie, og jeg kunne give den
videre. ” Nadine

“Min ven er blevet helbredt for tarmkræft i fire uger efter at have taget cannabisolie. Lægerne klør sig i hovedet,
de kan ikke finde ud af det. Denne mand skulle gennemgå en radikal operation den 12. oktober, han havde en
10% chance for at komme ud af operationen. Den 1. november gav hans læger ham en ren sundhedsregning.
Det er de samme læger, der fortalte ham, at han ikke ville være i live for at se jul. Halleluja. Ros herren for at
have lagt denne ekstremt helende plante på denne jord for at helbrede alle, der har tro nok til at bruge den. DET
VIRKER." Sherrie

”Jamen, jeg har det bedre. Har været på RSO i cirka 30 dage for hjernetumor og diabetes. Mit blodsukker
falder. Jeg stoppede insulin for 2 dage siden, fordi blodsukkeret faldt for lavt. ” Jeff

”Det ryddede også en anden vens brystkræft fase 1. Gik fra en golfboldstørrelse til mindre end en ært på to uger.
0,4 g to gange om dagen, rå olie. En anden ven med hudkræft fjernede det med topisk opløsning gnides direkte
på huden.
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På mig selv er jeg sluppet af med infektion og hævelse i en dårlig tand, ryddet mine lunger ud efter et anfald
med astma og fjernet to funky pletter fra min hud, der måske eller måske ikke har været kræft ... aldrig fået det
tjekket og det er væk ... ups. Ingen kemo, ingen stråling, ingen bivirkninger, intet problem. ” Bruce

“Jeg brugte olie, jeg lavede selv ved hjælp af Ricks videoinstruktioner og helbredte mig selv for fase 4 diffust
stort“ B ”cellelymfom, et angiveligt“ uhelbredeligt ”follikelkræft på bare 58 dage !! Siden da har jeg fortsat med
at lave olien til mig selv og andre og set over 10 bekræftede tilfælde af lunge, bryst, prostata, hjerne, tyktarm,
leukæmi, bugspytkirtel, patienter helbreder sig selv ved hjælp af mørkegrønne olier !! Jeg laver olie ved hjælp
af begge blade og blomster på grund af de særlige antiinflammatoriske forbindelser, der KUN findes i de grønne
blade! Jeg mistede hele min tyktarm i 1992. Jeg har fået lavet en "pose" fra min tyndtarm, der fungerer som
normalt  VVS i 20 år,  der skulle  have ormet ud for 7 år  siden! Ifølge min gastroenterolog på PAMF; han
krediterer den tunge cannabinoidbrug til en sund 'pose' “i bedre form end for 20 år siden den dag, den blev
indsat første gang. ”Han har hørt de samme resultater fra mange andre patienter, der bruger cannabinoider og
anbefaler det nu til sine patienter!” Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil er FANTASTISK !! Tak fordi du deler med verden, hvordan du laver denne
vidunderlige kur til alle. Jeg fik min ven Carmen til at tage olien, da hun fik diagnosen Hodgkin lymfekræft.
Hun har været KREFTFRI i et år nu !!! Og min Addison -sygdom er væk uden spor af det, og lægerne kan ikke
forklare  hvordan  eller  hvorfor,  da  dette  ALDRIG  er  sket  før.  MEN  jeg  kan  og  jeg  GØR  !!!  Cannabis
KURDER !!! ” Amy

“Hej, jeg tænkte bare, at jeg ville dele nogle gode nyheder med jer. Den kræftpatient, jeg tidligere har talt med
dig om, har for nylig været igennem en CAT -scanning. Der er ingen tumorer til stede !!! Der var en svulst på
brystet, der var på størrelse med et baseball. Det og de andre tumorer er helt væk! Det eneste, der er tilbage, er
noget arvæv. Han og jeg roser Gud for denne vidunderlige medicin. Cannabis, en fantastisk plante, en gave
givet til os alle fra Gud. Vi bør alle takke Rick Simpson og de ofre, han bragte for at gøre folket opmærksom på,
hvad Guds plante kan. Patienten har fået de 40 kilo tilbage, han tabte. Han ser sundere og bedre ud, end jeg
nogensinde har set. Jeg er 100% sikker på og tror sandelig på, at Rick Simpson -olien, når den er lavet og brugt
korrekt, kan helbrede kræft. Nu efter 12 års kamp mod denne sygdom, denne patient er kræftfri. Vi kan kun
give vores ære til Gud for dette.

Tak igen Rick, for at være en standup -fyr, der bragte nogle meget store ofre for folket. I et år nu har jeg spredt
budskabet om, hvad RSO kan. Nu er jeg 100% sikker på, at alt, hvad der blev sagt i dine videoer, er sandblåt.
Jeg er ved at tage en anden fase 4 kræftpatient og er meget overbevist om, at han bliver kræftfri om mindre end
et år. Jeg vil fortsætte med at sprede ordet så godt jeg kan. Jeg vil også hjælpe så mange mennesker som muligt.
Sandheden vil sejre. Tak for alt hvad du har gjort og stadig gør. Med venlig hilsen Væk gudinde ”

”Denne kur er en realitet NU. De fortalte mor, at hun var fase 4 lungekræft i december sidste år. 14 måneder
senere ser hun ud og har det bedre, end hun har gjort i årevis! Tak fordi du havde ballerne til at holde fast i din
overbevisning. ” CK

“Dr. Rondeau fortalte mig før jul, at denne sorte plet på min ryg var melanom. Jeg gik til ham, efter at det
begyndte at bløde. Jeg kom hjem og begyndte at lægge knopolie på ryggen, og jeg begyndte også at spise olie
konstant. Det tog mindre end 2 uger, og stedet på min ryg klarede op, og jeg fortsatte med at spise omkring 2
ounces olie. Næppe et mærke på min ryg, og jeg føler mig fantastisk.

Philip fik også tjekket et år, og han har været kræftfri i over et år. Så de kalder det kræftfrit. Han behøver ikke at
se  en  læge  i  mindst  3  år.  HAN TAGTE INGEN KEMO OG INGEN STRÅLING,  HAN TAGTE OM 4
OUNCER CANNABIS OLIE, OG HAN SPISER STEDELIG LILLE NOGET NÆSTEN HVER DAG. IKKE
MANGE MENNESKER TÆLLKRÆFT. RICK ER VORES HELT. ” Fløjte Træ

“Min kæreste og jeg har for nylig lavet din olie og tilbudt den til en god ven, der havde et dårligt udseende
melanom på foden. Vi forklarede, hvordan du bruger din olie, og lige i går ringede han for at udbryde sin
overraskelse over, at den var helt væk! Med frisk ny hudvækst nedenunder. ” Gwendolyn
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”Det er kun svært at tro på de mennesker, der ikke har haft en chance for at blive uddannet i cannabisoliens
helbredende kraft ... Jeg bor i det område, hvor Rick Simpson er fra, og vi har set helbredende kraft i 10 år. Det
helbreder kræft, diabetes, muskelsygdomme, tandpine, især et mirakelmiddel mod forbrændinger (du skal se det
for at tro det).

Indtil videre er der intet, som vi har set, at det ikke virker, hvis det tages korrekt og regelmæssigt. Især godt
mod hudkræft, kvalme, kramper i maven, og hvad man end har brug for. En god nats søvn. Der er ikke noget,
der lindrer stressliv cannabisolie, og de fleste af vores interne problemer skyldes stress. Så der går du. Held og
lykke til alle. Det virker virkelig, du skal bare stole på det. Sæt din lid til Gud og Rick Simpson. ” Terry

”Det eneste, jeg ved, er, at jeg var klar til at gå, kunne ikke mere, satte min historie her, og min engel trådte op
og tilsluttede mig RSO -olien. Jeg var holdt op med at spise, og med bare et par riskornstørrelser på olien kunne
jeg mærke ændringen inde i mig. Før det var mit liv på sofaen med varmepude, holdt drikkevarer nede. Men
den anden dag var jeg oppe i isboksen og ledte efter noget at spise og tog et bad. For nogle er det ikke en stor
ting, indtil den tid kommer, hvor du ikke kan stå længe nok til et brusebad. Jeg blev ved det, tog på i vægt,
begyndte at  leve igen og fik virkelig  mit liv tilbage.  Jeg beklager bare,  at  jeg ikke vidste det før jeg blev
opereret. 56, hvidt kvindeligt brystkræftoffer Kathleen ”

“Min vens mor havde brystkræft 3 gange. Hun brugte marihuana regelmæssigt, men hendes læge fortalte hende
ikke at bruge det, da hun gennemgik kemoterapi. Hun lyttede til sin læge og stoppede brugen af marihuana, men
hun blev aldrig bedre.  Tredje gang det kom tilbage ignorerede hun lægen og brugte marihuana under hele
hendes behandlinger og fortsætter med at bruge det via Rick Simpson olie og spiselige ting. Hun har været
kræftfri i 5 år nu og har ingen tegn på, at det vender tilbage! ” Duane

“Jeg skal bare dele denne fremragende nyhed med dig og dine følgende ... Min kones arbejdsveninde fortalte
hende for et par måneder siden, at hendes mands kræft i bugspytkirtlen var vendt tilbage for anden gang, min
kone og jeg kendte allerede til din RSO, så vi læg dem på dit websted for at lære mere om det osv. godt, han
startede med det med det samme og gik i går tilbage til hospitalet for resultaterne af hans seneste test, hospitalet
fortalte ham stort set, at han havde brug for kemo igen, men det, der faktisk skete, da de så på resultaterne, er, at
kræften helt sikkert var blevet meget mindre, end den var, da de først bemærkede, at den var kommet tilbage,
næsten forsvandt faktisk. De var forbløffede over, hvordan det kunne være skrumpet (de burde lære om alle
former for medicin, så ikke bare de giftige). De sagde, at de vil fjerne det, der er tilbage, men jeg rådede ham til
bare at fortsætte med de samme doser, som han gjorde før, da det naturligvis har haft en positiv effekt, og ikke
gider lade de slagtere være i nærheden af ham. Jeg var dog så glad for at høre nyhederne og kunne ikke vente
med at fortælle dig det. :) ”Mark

- Godt gået, Mark, Gå efter hvordan patienten har det, scanninger er i de fleste tilfælde ikke nødvendige. Hvis
han spiser 120-180g over seks måneder, har han ikke meget at bekymre sig om, ser det ud til. JB

”Der er tusinder af dokumenterede beviser på, at det virkelig helbreder kræft hos mennesker, der nægtede at
have noget at gøre med læger, bare olien. Jeg havde kræft i fase 4. Jeg havde kun 3 måneder til at leve, og det
var for 14 måneder siden. ” Tom

“Bare for at fortælle dig, her er en opdatering om min onkel Tom. Hans nye PSA -niveau er 0,1 og stabilt. Tak
fordi du gav os viden om at redde hans liv. Han var på stadium 4 prostatakræft. Vi søger at lave et vidnesbyrd.
Gud velsigne dig." Sherri

“Siden  min  bedring  efter  ulcerøs  colitis  og  kræft  har  min  gastroenterolog  nu  ALLE  sine  patienter  på
cannabisprodukter, fordi de er de mest kraftfulde antiinflammatoriske midler, han kender til ... og de virker
BEDRE END NOGEN Lægemiddel, han kan foreskrive !!!” Craig

"Jeg ved, det helbreder kræft ... Jeg helbredte min mors 3 gange, og hun er nu kræftfri." Mc Jay

“Kære Lara, jeg ville bare hurtigt sende dig en besked for at takke dig for alt, hvad du gør. Jeg har fulgt din side
i cirka 6 måneder nu. (Beklager, det er første gang, vi taler. Jeg er vel ikke den store taler.) Selvom jeg meget
sjældent nogensinde siger noget på din side, har jeg sat stor pris på den forskning, du har foretaget, fordi det
førte til mig laver min egen research. En af de ting, jeg lærte om, da jeg først begyndte at følge dine indlæg, var,
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hvordan cannabis kan helbrede kræft. Dette ramte mig godt, fordi min mor har været meget syg med kræft i
bugspytkirtlen i cirka et år nu. Hun var virkelig dårlig et stykke tid, og vi var virkelig bange for, at hun ikke
ville trænge igennem. En dag læste jeg dit indlæg om cannabisolie og besluttede at spørge min mor, om hun
ville prøve det. Hun havde aldrig spist hash før, men på dette tidspunkt var hun villig til at prøve alt. Da vi bor i
det sydlige Californien, kunne jeg bestille en 3 måneders levering af cannabisolie fra en lokal forhandler. Vi
regnede med, at vi ville afbryde kemoen i et par måneder for at se, om cannabis fungerede alene. Overraskende
nok kunne du se hende blive bedre med det samme. Hun følte sig bedre, hun var i stand til at spise bedre, hun
havde mere energi, men hun var i stand til at få en god nats søvn uden konstant at vågne .. Hun var endda i
stand til at gå over rummet uden hjælp fra en rollator for første gang i måneder. For bare et par dage siden tog vi
hende til specialisten for at se, hvor meget kræften var skrumpet ind. Hun har taget denne olie i 2 måneder og 2
uger fra i dag, og jeg er glad for at kunne meddele, at hendes kræft er næsten helt væk. Lægen sagde, at den kun
var 5 PERCENT den størrelse, den engang var. Da jeg fortalte ham, hvordan det skete, kunne lægen ikke tro
det. Jeg tror virkelig du hjalp med at redde mit mødres liv. Kampen er ikke slut endnu, men den er næsten slut,
og den er fuldstændig vindbar nu. Denne besked er fra mig og hele min familie ... Tak for det, du gør Lara. Tak
fra bunden af vores hjerter. ♥ ”Dean

“Kære CureYourOwnCancer.com, for et stykke tid siden læste jeg om Rick Simpson Oil og besluttede at prøve
at lave noget. Jeg har dyrket marihuana i meget lang tid. Jeg brugte nogle af mine bedste knopper og lavede lidt
premium hampolie. Jeg prøvede det og kunne ikke tro det. Det var så stærkt, at det var som ingenting, jeg
nogensinde har haft.

Efter at have prøvet det vidste jeg om en patient, der havde kæmpet med kræft (Hodgkins lymfom) i cirka 11 år
på  det  tidspunkt.  Jeg  tilbød  at  være  hans  medicinske  marihuana  -plejer  og  forsyne  ham med  olien  uden
omkostninger for ham, så længe han ville tage olien som anbefalet. På det tidspunkt var han en fremmed for
mig mere end mindre. Jeg havde mødt ham cirka et år forinden på et barmhjertighedsklubmøde og fik da at
vide, at han havde kræften. Jeg ville virkelig se, om olien kunne helbrede kræft, som nævnt i Rick Simpsons
“Run From the Cure”.

Så efter at have kontaktet denne patient og præsenteret tilbuddet for ham, indgav vi det korrekte papirarbejde til
vores stat og begyndte behandlingen. Vi satte det op, hvor han ville være i besiddelse af planterne, så til sidst
ville han være i stand til at levere olien til sig selv. Det var også en del af aftalen, at han lærte at hjælpe sig selv.
Vi begyndte behandlingen. Først var det svært for ham, fordi olien var så kraftig, og det kan være ret svært at
tage den tre gange om dagen.

Efter tre måneder begyndte en meget svulst på hans øvre bryst at krympe. Efter fem måneder var tumoren helt
væk. Derefter gik han ind til en CAT -scanning. Resultaterne kom tilbage,  at han er kræftfri! Lægerne har
forsøgt  at  helbrede  hans  kræft  i  mindst  11  år.  Kemo,  knoglemarvstransplantationer  og  så  videre.  Alt  det
krævede  var  omkring  et  pund  præmieknop  konverteret  til  hampolie.  Han  har  sine  før  og  efter  CAT  -
scanningsresultater på disken (leveres snart til os). Han er kommet frem og talt offentligt til folk. Faktisk er han
nu en plejer, der hjælper andre patienter med den helende hampolie!

Denne historie  er  den  ægte  vare,  ingen  BS I  har  to  videoer  (begge til  højre),  der  blev  taget  på  en  lokal
cannabislejr. En video er bare min patient. Den anden video er min patient og anden patients vidnesbyrd. Min
patient og jeg giver æren til Gud for dette mirakel. Med venlig hilsen GrowGoddess ”

“For et år siden fortalte min onkolog os, at vi snart skulle kontakte hospice, tyktarmskræft var tilbage i lungerne
og tyktarmen, var blevet fjernet fra tyktarmen i 09 og leveren i 11. Min mand insisterede på, at de prøvede
endnu en omgang kemo, på samme tid da jeg opdagede cannabisolie, begyndte jeg at tage olien samme dag som
kemo. Min tumormarkør var 17,6. Efter EN behandling (og 2 ugers olie) var min tumormarkør 10,6. I fredags
efter 2 behandlinger og 5 ugers olie var min tumormarkør 4,8. Min sygeplejerske fortalte mig, at hun ikke
vidste, hvad jeg lavede, men denne kemo skulle ikke give disse resultater. Jeg har det bedre, end jeg har haft i
lang, lang tid. ” Diane

“Jeg prøvede det, jeg havde tyktarmskræft, kræft er væk !!!” Jean
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“Kære Rick, selvom jeg ikke kender dig personligt, føler jeg næsten, at du ville være medlem af min familie for,
hvor vigtig din rolle allerede har været for mit liv og mit liv i min familie!

Jeg vil aldrig have nok ord til at takke dig for dit engagement i at hjælpe hele menneskeheden i et totalt uselvisk
mål. Jeg bor i Slovenien, og jeg hørte, at du vil være her sidst på måneden, og jeg vil ikke gå glip af chancen for
personligt at takke hånden til min helt!

Min kæreste mor er blevet diagnosticeret for næsten 3 måneder siden med 4 etape småceller lungekræft (en
tumor stor som tennisbold i hendes højre lunge, med 2 metastaser på hendes lever og lymfeknuder). Bare få
måneder før jeg havde det store held at støde på din video "Run From the Cure", og selvom jeg kendte til de
mange fordele ved medicinsk marihuana, var jeg chokeret over åbenbaringen i din film, og jeg husker, at jeg
tænkte "hvis det sker det for mig at have en kræftsygdom, vil jeg helt sikkert gå efter olien. ” Så skete det ikke
for mig, men for min kærestes mor, en virkelig speciel person, som jeg altid elskede udover, at hun er min
kæreste mor!

Så vi beslutter  os for at  tage handling med det samme, og jeg var så heldig at  finde alt  råmaterialet  til  at
forberede medicinen! Selvom hun var åben for tanken om at tage olie, startede hun også med kemoterapi, fordi
hun på det tidspunkt var så bange for, at hun ville gøre alt for at slippe af med denne lort sygdom.

Så først begyndte hun med kemo og fra dagen efter begyndte hun også med olie. Hun kunne se den store anti-
kemo effekt efter kun 1 time efter at hun havde taget sin første dosis olie. Det var utroligt, selvom vi vidste, at
olien nok ville fungere, havde vi ikke forventet en så hurtig forbedring! Efter 24 timers kontinuerlig opkastning
og følelse af at hun var ved at gå bort, begyndte hun at føle sig bedre fra ethvert synspunkt (ingen kvalme mere,
ingen dårlig smag i munden, stor appetit, god søvn osv.), Og hun blev ved med at blive bedre og bedre indtil
den næste kemo.

Efter 3 runder kemo og 35 ml olie fik hun sin første CT -scanning, og resultaterne var virkelig opmuntrende,
den store tumor på hendes lunge var nu halvdelen af, hvad den var på den foregående CT, og af de 2 metastaser
var der kun en tilbage, og den var mindre!

I denne periode begyndte jeg også at lave en masse research om endocannabinoidsystemet og om egenskaberne
af  cannabinoider.  Og det  er  utroligt  at  se,  hvor mange undersøgelser,  undersøgelser  og eksperimenter,  der
eksisterer om emnet, og det ser virkelig ud til, at al videnskab støtter det, du opdagede næsten tilfældigt. På det
sidste  åbnede  selv  National  Cancer  Institute  (of  America)  et  afsnit  på  deres  websted  kaldet  "cannabis  og
cannabinoider", og for bare en måned siden blev det opdateret med en masse dokumentation om THC og kræft.

Nu er grunden til, at jeg gerne vil møde dig personligt (udover det faktum, at jeg har brug for at takke dig, som
du fortjener), fordi jeg har brug for hjælp til at overbevise min kæreste mor om at holde op med denne nonsens -
kemo, som, selvom hun får kur fra kræft, skader hende enormt!

Jeg har beregnet, at hun den 15. i denne måned vil have afsluttet behandlingen på 60 ml, men den 27. skulle hun
gå til 5. runde kemo (som vil blive fulgt selv af en 6.!).

Så som du kan forstå, vil jeg undgå, at hun går til en kemo, når hun allerede kunne være kræftfri! Problemet er,
at småcellet lungekræft er kendt for at reagere godt i begyndelsen af  kemo (eller i det mindste er det, læger
siger), så de fortalte hende, at det virkelig ikke er så overraskende de gode resultater, hun havde på sin sidste CT
-scanning ...

Det, jeg foreslog hende, var at lave en anden CT -scanning, før jeg gik til den 5. kemo for at være sikker på, at
hun ikke ville lave en kemo på en ren krop. Hun var enig, men jeg ved stadig, at hun er bange for at gå imod
det, læger siger ...

Jeg spekulerede på, om det måske ville være muligt at have et privat møde med dig før kongressen og før
hendes 5. runde kemo. Jeg er sikker på, at hun vil blive begejstret for at møde dig, og sandsynligvis ville du
være i stand til at finde den rigtige argumentation og give hende det rigtige incitament til at afslutte kemo!
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Jeg kan forestille mig, at du sandsynligvis er overbelastet med alle slags anmodninger om hjælp, så jeg ville helt
forstå, hvis du ikke har tid og energi eller endda ønsker at blive involveret i enhver personlig trist historie, du
møder  på  din  vej  ...  Og uafhængigt  af  din  tilgængelighed  at  møde  personligt  vil  jeg  altid  være  uendeligt
taknemmelig for det du har gjort for mig og for hele verden!

Tak fra bunden af mit hjerte. Jeg ønsker dig alt det bedste for dit liv, og jeg håber, at du en dag også vil være i
stand til at gå tilbage til et normalt liv i en normal verden! Respekt, xxx

PS Hvis du vil sende dette vidnesbyrd, er du velkommen til at gøre det, men tag ikke eller brug mit navn, fordi
vi stadig bruger olien og stadig bor i et forbudt land, så jeg ikke har råd til risikoen for at blive fanget. Jeg vil
alligevel holde dig opdateret om udviklingen af  behandlingen, og jeg vil med glæde give dig en fuldstændig
historie, der slutter godt.

“Xxx, hun burde spise 120-180 g olie af høj kvalitet over seks måneder hurtigere, hvis hun kan. Ikke mere
kemo, ikke flere CT -scanninger, hvis det er muligt - de er begge kræftfremkaldende og vil sprede kræften
endnu mere. Lav suppositorier med 0,2-3 g olie i dem (smelt kakaosmør, tilsæt olie, rør, hæld i forme, lad
afkøle ved stuetemperatur) og lad hende bruge dem to eller tre gange om dagen ud over den olie, hun vil spise
( hvis hun kan tage det, hvis ikke reducere den orale dosis lidt). Hun bør også fordampe olien flere gange om
dagen - hoste hjælper med at rense lungerne og senere hoster hun også tumorer ud.

Med hensyn til at møde dig personligt, vil vi være mere end glade for det, men vi laver normalt en meget kort
proces med dem, der ønsker at tage kemo, vi spilder ikke vores tid på at overtale dem længere, beslutningen er
op til dem. Fra vores synspunkt er al information, de har brug for, på vores websted og i Ricks bøger. Hvis der
kom nogen og sagde, at de ville tage olien med kemo, ville vi ikke engang levere olien til dem, en anden vil
mere end gerne spise den uden den dødelige kemo. Enhver rationel person skal vide, at det ikke er en god ting
at tage gift. Olien vil gøre et meget bedre stykke arbejde uden kemoen.

Så alligevel, jo mere kemo hun tager, jo mere olie skal hun spise for at fortryde skaden - hvis hun overlever
selvfølgelig kemoen, som du aldrig ved på forhånd, og hver injektion kan være den sidste. Undskyld at sige det,
men sådan er det.

Så som jeg ser på det, skal hun dunke olien i hende og holde sig væk fra læger og deres behandlinger så meget
hun kan.  Hun bør  øge  pH i  sin  krop,  spise  frø  fra  to  æbler  hver  dag  og derefter  spise  olien,  tage  den i
suppositorier, fordampe olien og måske også bruge den topisk på brystet i en alkoholtinktur eller i en blanding
med hampefrø olie eller lignende. Følg blot instruktionerne på vores websted og i Ricks bog for de bedste
resultater. Tjek også Ricks Youtube -videoer - du vil stort set høre de samme sætninger, som du ville høre fra
ham eller os personligt, beskeden forbliver den samme - og det er "Hold dig væk fra kemo og stråling" så meget
som du overhovedet kan. De bedste hilsner, Jindrich Bayer ”

“Som en person, der havde været igennem kemo som teenager, kan jeg fortælle dig, at det ikke er en tur i
parken !!! Når jeg føler dette, kan jeg fortælle dig, at vi forsøger at finde en kur, og hvorfor ikke prøve alt, hvad
vi kan, for at finde det på mindre smertefulde måder. At give gift for at dræbe gift er ikke altid svaret, prøv en
naturlig kur og se, hvad der sker. ” Constance

“Vi skal se nogle reelle ændringer ... og forældre bør ikke tvinges til at injicere gift i deres barn (kemo)! Hvis
folk faktisk vidste, hvad kemo var, ville de gætte på at pumpe det ind i deres kroppe. For ikke at nævne, hvis du
er heldig og slår kræft bivirkningerne for kemo! Det er ulækkert! Tid til at vække Amerika og verden! ” 46/7
Fighting for a Cure

“Hej Jindrich, i går var jeg færdig med at læse Ricks bog. Gode sager! Ærligt talt har jeg virkelig ikke brug for
flere beviser om oliens virkelig magiske kraft!

Jeg  har  også  lavet  nogle  eksperimenter,  og  hver  dag  opdager  jeg  noget  nyt,  denne  medicin  kan  gøre!
Fantastiske! Desværre, selvom jeg er overbevist om det, og selvom min kæreste stadig er overbevist, er hendes
mor på en eller anden måde ikke i stand til at "give slip" helt ... og stadig er hun ikke sikker på, om hun holder
op med lort kemo ...

71



KURDE TIL KREFT: RICK SIMPSON -PROTOKOLLEN

Jeg forsøger konstant at få gode argumenter frem, men jeg kan ikke beslutte mig for hende! Hun er den med
kræft, og hun er den eneste, der kan beslutte, hvad hun skal gøre med sit liv.

Jeg ved, at hun alligevel vil blive helbredt i sidste ende, fordi vi vil fylde så meget olie i hende, at det vil være
umuligt  for  hende at  dø.  Men alligevel  føler  jeg,  at  det  er  så  dumt  og så farligt  at  lege  med  disse skide
kemikalier, især når du har adgang til naturmedicin, som har vist sig at helbrede kræft!

Jeg læste om din oplevelse med kræft og det medicinske system ... Jeg er virkelig ked af dit tab ... og nu forstår
jeg bedre din holdning til den traditionelle såkaldte "medicin"! " Luigi

- Hej Luigi, tak for dine pæne ord om bogen, og det er ærgerligt,  at du skal igennem. Det er hendes valg,
hvilken behandling hun vælger, men jeg ville ikke gå i nærheden af kemoen - læs bare min mors historie for
hende,  måske  forstår  hun,  at  det  aldrig  er  en  god idé  at  tage  gift,  især når  det  ikke  er  underbygget  eller
nødvendigt. Hendes chancer for blot at overleve kemoen vil blive stærkt forbedret, hvis hun tager olien, men
igen, hvorfor forårsage endnu mere skade på hendes syge krop? Det giver slet ingen mening. De bedste hilsner,
Jindrich

”En ven satte mig ned for at se Run From the Cure for cirka to et halvt år siden og tænkte, at det kunne hjælpe
min psoriasis. Vi lavede olien sammen- første gang for os begge- inden for tre uger var min plakpsoriasis væk.
Jeg har lavet olien og indtaget den lige siden. Hvis jeg indtager hver dag og anvender olien topisk om natten på
de enkelte pletter, der dukker tilfældigt op, er psoriasis meget kontrolleret og næsten usynlig. På grund af denne
oplevelse sprang jeg ind med to fødder og ejer nu den første medicinsk marihuana -forretning med fuldstændig
licens i Colorado. Et år inde i min virksomhed blev min far diagnosticeret med stadium IV melanom- det havde
spredt sig til hans lunger og lever. Hans onkolog gav ham 3 til 12 måneder og fortalte ham at være forberedt på
hospice -pleje. Jeg startede ham straks på et RSO -regime, og fem måneder senere er hans kræft væk. Væk. Det
letteste i verden! Tak Rick, fordi du genindførte denne fantastiske medicin til verden! :-) ”Erica

”Cannabisolie helbreder kræft. Jeg er en fase 3 brystkræftpatient og bruger olien til at helbrede mig selv. ”
Adele

"Ingen kemo, ingen stråling ... RSO & kostændring ... RSO helbredte min mavekræft uden noget af det lort ..."
Dale

“Gjorde det, administrerede det til min 18 -årige søn ... Intet tegn på nogen kræft nu. Jeg skylder dig en kæmpe
tak Rick Simpson. Min søn blev diagnosticeret i oktober med synovial sarkom efter at have fjernet en tumor, før
han fik en biopsi ... Fik at vide, at kræften stadig ville være der og kunne have spredt sig til lungerne på grund af
den aggressive kræftform, den er ... Senest testresultater, kan de ikke finde spor af det til deres forvirring ...
Cannabisolie var en af mange ting, jeg startede ham på næsten umiddelbart efter diagnoser. ” Amanda

”En  nær  ven  af  mig  fik  tidligere  morfin  mod  hjernesvulstssmerter.  Morfin  selv  forårsagede  afhængighed,
tilbagetrækninger, og det gjorde kun tingene værre under brugen. Cannabis i sig selv var den eneste medicin,
der gav lindring for abstinenssymptomer, depression, smerter og selve kræften. Dit budskab er det, der reddede
min ven. ” Jasper

”Jeg er så begejstret for olien. Denne sidste måned var første gang, jeg nogensinde havde læst eller hørt om det.
Jeg er henrykt ... Mr. Simpson, mange af os takker for det uselviske og kærlige arbejde, du har udført for hele
menneskeheden. Du er min definition af en humanitær !!! Jeg har meldt mig som frivillig hos Hospice siden
1998, jeg har set mange lide og gå bort, selv i mine arme. At tro, at så meget af denne lidelse kunne have været
lindret, er bogstaveligt talt forfærdeligt ... ”Cindy

-  Det  er  det  bestemt,  især  når  man  tænker  på,  at  alle  oplysninger  om  Rick  Mirpson-oliens  "mirakuløse
helbredende kræfter" er sande. Korrekt fremstillet og brugt olie kan virkelig helbrede kræft, diabetes og tusinder
af andre tilstande. Det kan virkelig hjælpe med smerter, som morfin ikke vil røre ved. Det forynger virkelig
kroppen og regrow muskler. Ordet mind boggling beskriver det ikke fuldt ud, tror jeg. JB

"OMG. Jeg fik lige besked fra en, som jeg giver Phoenix -tårer til, som havde, og jeg mener, jeg havde kræft i
nyrerne. Efter at have taget olien i 90 dage viser den nyeste PET -scanning, at tumorerne er væk. Dette er
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utroligt. Jeg har set Phoenix Tears helbrede mange, siden jeg har arbejdet med det. Tak fordi du hjalp mig med
at hjælpe andre med at helbrede. ”

-  Tillykke  og  tak  fordi  du  hjalp  andre,  Gregg.  Ikke  flere  scanninger,  kun  olien.  Scanningen  er
kræftfremkaldende, det kan få kræften til at vende tilbage, og hvem vil have det? JB

“Hej kære søde Rick Simpson & Jindrich Bayer, jeg håber, at du både har det godt og er glad. I betragtning af
mængderne  af  e  -mail,  du skal  få,  er  jeg  sikker  på,  at  du  ikke  kan huske  mig  fra  måneder  siden,  så  jeg
inkluderede vores tidligere korrespondancer.

Mor er i live og meget sund! At sige, at vi er så taknemmelige, er en underdrivelse.

Ved diagnosen februar  2012 (stadium 4 pancreatisk  adenocarcinom med metastase  til  lever  og  lunge)  var
hendes prognose 3 til 6 måneder med forventet alvorligt fald i helbredet i løbet af denne tidsramme. I stedet er
hun i live, glad og rask 10 måneder senere.

Jeg ved, at I begge er imod kemo og det gør vi også ... Men da de sagde 3 måneder, kastede vi ALT på det
inklusive kemo sammen med at starte RSO med det samme. Vi har fået at vide, at ingen forbliver så sunde som
mor på så meget Gemzar -kemo, som hun modtog. RSO måtte have holdt hende sund i løbet af den tid.

Chemo stoppede for 6 uger siden, da hun besluttede, at hun kunne mærke begyndelsen på kemoskader. Hun har
nu været i kemo i 6 uger og har det godt.

Siden hendes diagnose i februar 2012, efter den første opbygning, har hun taget et gram RSO om dagen (ca. 300
gram i alt hidtil).

Den seneste scanning foretaget mandag d. 12-17-12 viste mere tumorkrympning inklusive dokumentation for, at
nogle af tumorerne var for små til at blive visualiseret via CT-scanning. Det var en utrolig nyhed! Så tirsdag fik
vi resultaterne fra hendes laboratoriearbejde. Efter at have modtaget så gode scanningsnyheder var vi chokerede
over at høre, at hendes tumormarkørstest (CA19-9) var steget fra 285 til 2100. Har du nogensinde set dette ske
før? Har du nogen forklaring på hvorfor eller  hvordan markørerne steg? Nogle ideer  overhovedet?  Nogen
forslag? Dette spørgsmål er gået til flere RSO -producenter, men indtil videre ikke noget endeligt svar.

Her  er  hendes  CA19-9  resultater  til  dato.  Normalt  niveau  er  MINDRE  EN  37.  Der  blev  udført  ikke  -
tumormarkørstest ved første diagnose i februar. 4-30-12 ... 23.568; 5-30-12 ... 5.240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ...
538; 10-8-12 ... 285 (Sidste kemo var 10-29-12); 12-17-12 ... 2.100. Ethvert input, du måtte have, vil blive
værdsat af min familie! Meget kærlighed, B ”

- Kære B, CT-scanninger giver en massiv dosis stråling, og det er det, der kunne have forårsaget det, plus
kemoen var totalt unødvendig. Jeg ville have hende til at spise 180 g af den bedste kvalitet olie så hurtigt som
muligt. Ikke flere CT -scanninger eller andre kræftfremkaldende vrøvl, bare olien og så meget som hun kan
tage. Du er nødt til at fortryde skaden fra kemo og stråling først, og det vil tage noget tid, det har bare gjort
jobbet hårdere for olien. Som at give en modgift,  mens hun pumper gift i hendes årer, giver det slet ingen
mening for mig. De bedste hilsner, Jindrich Bayer

”Jeg blev kontaktet af en kvinde med brystkræft for cirka 4 uger siden, og det lykkedes mig at få hende peget i
den rigtige retning. Hun har en temmelig betydelig tumor (jeg tror, hun måske har mere end en.) Og kan mærke
det. Det er kun 3 uger siden hun startede olien, og allerede er tumoren bestemt blødgørende. Ikke dårligt i 3
uger! Jeg føler mig meget opmuntret for hende, og jeg VED bare, at denne dame bliver en anden succeshistorie.
En kærlighed." Corrie

“Min far er 89, har hudkræft i ansigtet. Tre gange har jeg taget ham på hospitalet for at få nogle udskæringer,
hvilket åbner ham for infektioner for ikke at nævne at tage fra plejehjemmet og tilbage, det er svært for ham.
Jeg begyndte med cannabisolie for et par uger siden. Nogle af disse er på størrelse med min babyfinger til min
tommelfinger. Der var 11 jeg har behandlet nu er der 4 den ene på størrelse med tommelfingeren størrelse baby
finger. De dør bare og falder af huden helet. Jeg er overrasket, ligesom alle sygeplejersker og læger. ” Steve
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”Jeg  vil  bare  sige,  at  jeg  er  ekstremt  glad  for  at  kunne  meddele,  at  min  svigerfars  scanning  efter  hans
kræftsygdom er kommet helt ren ud for anden gang, efter at den første viste pletter på lungerne. Vi startede ham
på olien lige efter at den første viste pletter. Cannabis har taget hans lunger og renset dem op! Han fik at vide, at
han havde brug for Chemo. Vi var imod det og lagde ham på olien i stedet. Cannabis helbreder kræft !!! Jeg har
også startet min lille pomeranian på olien, fordi han har en kollapset luftrør og medfødt hjertesvigt. Han har
ikke været på sine almindelige lægemidler siden sommer, og han har slet ikke hostet overhovedet for første
gang siden sommer (han hostede konstant og gagede selv på sine lægemidler givet af lægen). Han har mere
energi og klarer sig bedre, end han gjorde, da han var på medicin. ” Karen

“Det helbreder også livmoderhalskræft! Jeg havde ikke råd til behandlinger (ikke engang EN ...) og gik et år
uden nogen form for medicinsk hjælp ... men jeg røg næsten hver dag ... så et år senere ved min årlige eksamen,
lægen og sygeplejerskerne blev blæst væk ... de kunne ikke finde noget andet end let ar, hvor kræften havde
været  ...  Jeg  er  100%  kræftfri  nu  ...  takket  være  marihuana  ...  ikke  læger  ...  ikke  “medicin  ”...  ikke
behandlinger ... men på grund af en ren, urte, NATURLIG plante ... jeg er et levende bevis ...

Lægerne sagde, at jeg skulle have været på niveau 5 kræft fra at gå uden behandling ... men alligevel var det
BORT ... uden hjælp fra dem ... de var så blæst væk, at de sendte mig til STATSHOSPITALET i LITTLE
ROCK (UAMS) for flere test ... og UAMS fandt heller ikke andet end let ardannelse ... de sagde, at det var et
mirakel  ...  Jeg  tror,  det  var  bare  marihuana  ...  Legaliser  det  allerede.  ..  hjælpe  folk  ...  er  det  ikke  det,
menneskeheden BRUGT at handle om? ” Monica

“Jeg er så taknemmelig David Triplett lagde sin video derude ... elskede videoen, og det var en af historierne,
der fik mig til at prøve cannabisolie på en basalcellekarcinom hudkræft på panden ... som nu er væk! ... lad være
med at sprede sandheden! ” Dee

“Jeg brugte cannabisolie til at behandle basalcellekræft på mit hoved og hals. SUCCESFULDT. Dette er en
ideel kræft at undersøge. Det er tydeligt synligt for det blotte øje, og eventuelle ændringer, der finder sted, kan
let ses. Jeg har forsøgt at skabe interesse for dette her i USA, men Feds har nogen, og det ser ud til, at alle er
arret ihjel at røre ved. Se hvad du kan. ” Joseph Siler (første indlæg om CANNABIS CURES CANCERS!
Facebook Group administreret af Kane Slater, 7. januar 2010)

"Jeg har en klump i låret, det plejede at være hårdt, næsten 2 cm, nu er det mindre end halvdelen af størrelsen og
bliver blødere (4 uger)." Katri

“Jeg fandt lige ud af, at jeg er kræftfri efter at have været på olien i 5 måneder i træk !!” Mimi

Q. JB, har du noget om at helbrede visse tumortyper kaldet "hæmangioblastomer"? Jeg følger dine indlæg, såvel
som andre. Jeg har ALDRIG set en anden behandling af denne type tumorer end excision. Jeg har en flok af
dem. Graeme

A. Ikke personligt, vi har bestemt ikke haft en chance for at behandle alle diagnoser, som mennesker kender
personligt, men ud fra hvad jeg har læst om det nu, ser jeg ingen grund til, at olien ikke skulle hjælpe. Så vidt
jeg ved, kan de kun diagnosticere det ved hjælp af CT -scanninger, og sådan jeg ser på det, bør alle, der tager en
CT -scanning, spise mindst 60 g olie bagefter. Og hvis de spiser de 60 g før operationen, er jeg i de fleste
tilfælde sikker på, at operationen ikke vil være nødvendig, fordi tumorer ikke vil være der. Så jeg ville helt
sikkert selv prøve olien. Alle gode ønsker, JB

”Det faktum, at placebo helbreder nogle mennesker, er grund til at kassere medicin for altid og studere placebo -
kunsten. Når du har sagt, at du aldrig laver et placebo -studie, når du har en effektiv kur, har du ret, det ville
dræbe halvdelen af dine patienter, syge og grusomme. ” Christopher

- Det ville virkelig være sygt og grusomt, og det er derfor, jeg personligt ikke vil gøre det. Andre kan, hvis de
vil, men det vil jeg ikke. Jeg vil have det medicinske system til at begynde at bruge olien som placebo - hvis de
beviser, at det, de vil bruge, er sikrere og mere effektivt end olien (og sjovere/behagelig for patienten), så kan de
gå videre og sælge det . Hvis ikke, så ikke. Det er ganske enkelt og meget rationelt, synes jeg. Og sådan bliver
det alligevel i fremtiden, så hvorfor vente? JB
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”Det er aldrig for sent at acceptere, at hash simpelthen er medicin. Samtidig er det aldrig for sent at begynde at
bruge olien som medicin, uanset hvad din tilstand er eller hvor alvorlig den er. Ved brug af olien er der normalt
en chance for patienten, eller olien vil give dem maksimal livskvalitet indtil slutningen. Og det er også meget.
“JB

”Når patienter, der har taget kemo, begynder at bruge olien, er det første, olien skal gøre, at afgifte kroppen. Så
der skal nogle gange sige 120-150 g af olien, før den begynder at angribe selve kræften. Det er virkelig ikke en
god idé at tage kemo, især når det er absolut unødvendigt i betragtning af at det medicinske system har kendt til
cannabis som en kur mod kræft i snesevis af år. ”JB

Q. 'Terminal' kræftpatienter: Starter du dem aggressivt på 1 gram om dagen eller arbejder du op til det i løbet af
en uge eller deromkring? Råd fra erfaringer?

A. Nej, vi starter altid med små doser og følger stort set instruktionerne. Selvfølgelig,  hvis de har tidligere
erfaring med hash og ved, at der ikke er noget at være bange for, kan du nogle gange starte med en højere dosis.
Men du ved aldrig, hvordan patienten vil reagere på olien, plus de normalt er på en blanding af forskellige
lægemidler, så du vil måske være forsigtig og se patientens blodtryk osv. Den generelle anbefaling er at følge
instruktionerne, den mindre formelle er - følg dit instinkt og din dømmekraft, og når patienten ikke har "noget at
tabe",

Jeg ville ikke tøve med at give dem en høj dosis, når det er nødvendigt (akutte rygsmerter osv.). Et gram rigtig
høj kvalitet olie kan få en uerfaren bruger meget meget høj. Nogle gange ville dette hamp-inducerede komma
være gavnligt, og jeg er sikker på, at det vil blive brugt på den måde til anæstesi før operationen før eller siden
alligevel, men lige nu vil vi gerne se patienter blive i deres komfortzone så meget som muligt. Jeg håber jeg
forklarede det godt. De bedste hilsner, JB ”

“Corrie, min ven, du hjalp mig med ***. Jeg har givet ham medicin for hans neuroendokrine tumorer. Han har
været på medicinen i 1 måned, og det begynder at skrumpe. Det var så stort, at det skubbede på maven, men nu
er det nede på det punkt, at han kan spise igen, og hans læge sagde, at han aldrig har set en svulst som den, der
har skrumpet så hurtigt. Det skræmte ham, og alt blodarbejde kom tilbage normalt, så endnu en på vej til at
blive helbredt, og det er AWESOME. Og du er FANTASTISK, og Gud er stor. ”

“Jeg har en ven, der har kræft i hjernen, og jeg har Cml. Olien virker for os begge !!! Min ven er førstehånds
bevis i mine øjne på, at denne olie er et mirakel ... Jeg havde min tvivl før, men ikke nu! Tag olien, DET
VIRKER! ” Tyler

”Jeg blev sidste år spurgt af min mors ven, om jeg kunne lave et 6 måneders kursus hampolie til hendes mor, fra
cannabis af højeste kvalitet. Hun havde kræft i nakken. Jeg lavede hende olien efter Youtube -rådet, og postede
den derefter til Rusland. Hun brugte det første 6 måneders kursus med fantastiske resultater og bad om endnu en
6 måneders dosis, jeg sendte endnu en belastning over til hende, og nu 14 måneder senere er hun ved godt
helbred. Du gør et fantastisk stykke arbejde, Rick. Tak skal du have." Gareth

“Hej  mit  navn er Alysa Erwin,  og jeg er 16 år.  I  2011 blev jeg diagnosticeret  med stadium 3 anaplastisk
astrocytom.  Vi  (min  familie  og  jeg)  tog  beslutningen  om  at  bruge  et  cannabis  koncentrat.  University  of
Michigan fortalte os, at jeg sandsynligvis ikke ville overleve mere end et par år, og selve kræften var ubrugelig,
fordi den befandt sig i en edderkoppedannelse. I januar sidste år gik jeg til min normale MR på University of
Michigan. Alle tumorer er væk. ”

”Jeg fik igen konstateret kræft. Tredje gang. Fase 4 knogle- og levermets, fra brystkræft. Min kræfthistorie
startede for næsten 7 år siden, jeg er en af de heldige, der har overlevet den mængde kemo, jeg har udsat min
krop for, for ikke at tale om strålingen. Denne tredje diagnose fik mig til at overbevise om, at jeg var færdig for;
Jeg mener, hvem der overlever denne form for diagnose ??

Så jeg søgte efter mirakler, og jeg fandt Rick Simpson. Jeg var sikker på, at denne fyr ikke kunne fortælle
sandheden, så jeg kiggede dybere. Jeg begyndte at oprette forbindelse til mennesker i Michigan og lærte mere
om Rick Simpson Oil eller cannabisolie og det resultat, folk ligesom mig oplevede, hvilket var overlevelse,
eftergivelse, helbredelse !!
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På dette tidspunkt har jeg intet at tabe, så jeg rakte ud og bad om hjælp. Jeg begyndte at indtage et gram om
dagen af  min medicin og arbejdede langsomt op til den dosis. Hvile blev en stor del af min dag, hvilket er
præcis hvad min kampkrop havde brug for. Den eneste bivirkning, jeg nogensinde har oplevet, var mængden og
den vidunderlige søvnkvalitet, jeg fik. Det plus mit blodtryksregulerende og mine smerter er nu under kontrol.

For mindre end et år siden fik jeg konstateret knogle- og leverkræft i trin 4 med utallige tumorer (så mange
stoppede de bare med at tælle), jeg fik besked på at få orden på mine ting. (Det tager stadig pusten fra mig.)
Spol frem til i dag, og jeg er centimeter væk fra remission. Min PET -scanning i sidste uge var negativ ...
Negativ! Jeg har aldrig haft en af dem før. Det betyder, at der ikke er kræft. Den eneste grund til, at jeg ikke er i
fuld  remission,  er,  fordi  der  er  et  par  skygger  på mine  knogler  i  kattescanningen,  men jeg  fortsætter  min
behandling, og også dem vil snart være væk. Dette er intet mindre end et mirakel, utallige tumorer til et par
skygger, der ikke engang dukker op ved en PET -scanning.

Folk siger måske, at du skal være forsigtig med ordet kur… Men jeg mener, det er, hvad det er. Jeg er her, og
jeg bliver sundere for hver dag, og John har hjulpet mig med at komme dertil. Han tog mig ind, da jeg ringede
til ham og bad om hjælp. Han og hans gruppe har taget sig tid til at sidde ned med mig for at sikre, at jeg er
uddannet i alvorligheden af  denne medicin og den forpligtelse, det tager på alle vores dele for at gøre dette
muligt. For mig og dig er dette et spørgsmål om liv og død. Jeg håber alle tager det så alvorligt! Vi vil være
afhængige af denne medicin resten af vores liv.

Michigan Cannabis Club har taget sig af mine medicinske behov og mine uddannelsesmæssige behov. Dette er
en seriøs gruppe, og de har brug for seriøs støtte, velsignet dig John Roberts, dine ofre har holdt mig i live.
Hjælp dem venligst nu, så de kan blive ved med at hjælpe så mange. Tak skal du have!!"

- Denne opdatering blev sendt for flere måneder siden, og hun er nu i fuld remission. Michigan Cancer -projekt

“Jeg er en 68 år gammel mand, der levede i det, jeg betragtede som et normalt sundt liv uden større problemer
og vedligeholdt mig selv med et årligt influenzaskud og kontrol. Mine kropsfunktioner var fine og alt virkede
ok, indtil jeg vågnede en morgen med frygtelige mavesmerter.

Tænker det var appendiks eller brok, min kone skyndte mig i nødstilfælde. Jeg blev nødopereret cirka 2 timer
senere,  15.  august  2012,  og  der  var  en  massiv  tumor  på  min  tyktarm,  der  blev  fjernet  sammen  med  14
lymfeknuder. En uge senere brød mit indre ind og forgiftede mig, og det førte til en anden operation.

Begyndte at føle mig bedre 4 dage senere, var jeg på benene og fik langsomt mobilitet tilbage, og jeg begyndte
at bløde ud. Tilbage til operation nummer 3 og et døgn senere fik et let hjerteanfald.

Kort efter den -33 dage på ICU- blev jeg udskrevet og samlede en OSTOMY BAG. Tasken var hos mig 8
måneder, og der blev foretaget en vendeoperation uden komplikationer. Kirurgen sagde, at kræft ikke havde
spredt sig ud over knudepunkterne.

På  trods  af  det  marcherede  de  mig  til  kræftklinikken  og  begyndte  at  diskutere  kemo  og  stråling  som en
"opfølgning". Standardprotokol sagde de. BULLSHIT sagde jeg! Der vil ikke være nogen stråling af min krop
eller forgiftning af den mere med kemo eller stråling. Onkologen på Kræftklinikken argumenterede ikke og
skitserede opfølgninger hver 3. måned i et år, hvilket indebar en CT-scanning og blodarbejde.

Jeg  hentede  materialet  som  beskrevet  af  Rick  Simpson  og  producerede  RSO.  Efter  at  have  fulgt  alle
instruktioner for ekstraktionsprocessen og brugt Naphtha som mit opløsningsmiddel, havde jeg den færdige olie
i sprøjter og begyndte at indtage den to gange om dagen, en lille mængde hver gang.

Jeg gennemførte min 4. opfølgning på Kræftklinikken, og de oplyste, at CT-scanningen IKKE viser noget, der
kunne indikere tilstedeværelsen af KREFT. Blodarbejdet viste CEA -niveau på 1,4, men hvad fanden, alle har
en kræftcelle eller to i dem. De anser alt 5+ for at forårsage bekymring. Jeg forbereder nu en anden batch og vil
indtage dagligt som en forebyggende foranstaltning.

Til NOGEN, der lider nu af kræft, foreslår jeg, at du gør det samme. Vi har INTET at tabe og alt at vinde. ”
Gerry
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"Er det for sent at redde en, der har fase 4 og allerede er hud og knogler, og næsten ikke kan gå mere fra tabet af
styrke?" Tumle

"Det er aldrig for sent. Mange mirakler er set ved brug af denne olie. Hvis det ikke kan redde dem, er det
mindste, det vil gøre, at lindre deres lidelser uden de hårde bivirkninger af lægemidler. Bemærk, at hvis de
starter med høje doser, vil der være meget søvn, indtil der er opbygget tolerance. Det er meget potent. ” Nick

”Jeg er en to gange brystkræftkæmper. Jeg vil gerne være et levende bevis på, at din olie hjælper med at redde
liv. ” Michelle

“Også mig, kræft i skjoldbruskkirtlen !!” Michelle

“Dawn: Sig hvad du vil om mig, ven med mig, døm mig ... Dit argument er ugyldigt! Dette er den sidste
scanning, mor nogensinde vil få !!! CANNABIS DRÆPER KREFT!

Stacy: Hvilken fase var din mor? Jeg ved du har postet det en gang før, men jeg glemmer det. Det er en 
fantastisk rapport med det samme !!
Dawn: Stacy, det var fase 3 småcellet carcinom i lungen. 5 tumorer med små mets til det øvre lymfesystem.
Debbie: Det er så fænomenalt! Jeg har aldrig hørt om nogen, der helbreder små celler, selv med alle de 
almindelige protokoller. Dette er bemærkelsesværdigt! Du reddede ikke kun din mors liv, men det vil redde 
andre liv, fordi det er bevis på, at cannabis virker. Mange tak for at dele dette!
Dawn: Debbie, hun gjorde det hele, cannabisolie - kemo - stråling MEN blev helbredt før hendes kemo- og 
strålebehandlinger blev udført, så hun nægtede den resterende behandling og holdt fast i olien ... Som hun stadig
tager og vil tage HVER DAG for resten af hendes liv!
Steve: siger 'dette er mest kompatibelt med ændringer efter post-stråling'. Havde hun strålebehandling?
Dawn: Steve, ja det gjorde hun, men hun blev aldrig færdig ... Dr er gulvet! ”

“Patient: Linda V., Servicedato: 11/11/2013, Fremgangsmåde: CT -KIST MED KONTRAST

Der blev foretaget en CT af brystet ... Sammenligning foretages med forudgående bryst CT fra 7/8/13

INDIKATION: Dette er en 64-årig kvinde med en historie med lungekræft ...

FUNKTIONER: Der er øget interstitiel ændring og interlobulær septal -fortykkelse ... som er forbedret i forhold
til tidligere undersøgelse ... Ingen konkrete mediastinale bløde vævsknuder eller mediastinal adenopati er påvist.
Der er ingen deciderede tegn på aksillær lymfadenopati eller hillar lymfadenopati. Bortset fra ændringer efter
post-stråling  i  det  mediale  aspekt  af  den  højre  øvre  lap,  er  der  ikke  påvist  yderligere  parenkymale
lungeopaciteter  eller  mistænkelige pulmonale knuder.  Luftrøret  og hovedbronkierne er patent.  Der er ingen
pleural effusion. Hjertets størrelse er normal. Der er ingen perikardial effusion. De visualiserede dele af den
øvre del af maven er umærkelige. Der er ingen fokalt aggressiv lucent eller sklerotisk læsion.

IMPRESSION: Forbedring af ændringer efter post-stråling i højre hillum og mediale aspekt af højre øvre lap.
Intet bevis for tilbagevendende eller resterende sygdom. ”

“Olie vendte al strålingsskade og helbredte ufattelig ... Medicinsk marihuana reddede mig og holder mig væk
fra 5 apoteker. Jeg mistede min højre nyre til kemo, og det begynder at gribe til det gør ondt at have hud på
mig ... og inden for få minutter efter at have indtaget olierne i en tinktur, som jeg får anfaldene til at stoppe og
blive væk i flere måneder ... Fantastisk og det er bare en, olierne vendte nerveskader i mine øjne forårsaget af
kemo til det sted, hvor jeg blev diagnosticeret med glaukom, og ved mit sidste besøg for bare 6 måneder siden
viser ingen tegn på glaukom overhovedet, og mit syn er bedre, når jeg medicinerer ... ”Teresa

“Min tante,  med fase 4 glioblastom, gik fra kørestol til  at gå efter bare tre doser! Hendes venstre side var
lammet i over en måned. Men nu fuldt funktionel !! Så spændt!" Nicolette

”Jeg arbejdede på et kollektiv og i mange år og havde hudkræft på min venstre arm på grund af at hænge det ud
af vinduet, mens jeg kørte. Nu ved jeg, at ingen behøver at tro mig, men jeg begyndte at putte RSO -olie på den
hver dag, og jeg sværger på, at den er væk. Det tog et par måneder, men det er virkelig gået, hvor det har været i
årevis. ” Randy
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“Dette har ændret mit liv efter at have fået diagnosen CML (kronisk myelogen leukæmi) for næsten et år siden,
og jeg så videoen Run From the Cure om, hvordan cannabisolie helbredte terminale kræftpatienter. Jeg er et
levende bevis på, at det virker. Det har ændret mine kræftniveauer. Ikke helbredt endnu, men forhåbentlig en
dag snart kan jeg sige, at jeg er en overlevende, så medmindre du har gået en kilometer i kræftpatientens sko,
skal du ikke begynde at bashe noget, du intet ved om. ” Denise

"Jeg tror. Min ven fik diagnosen 3 former for kræft. Han fik 3 uger til at leve. Nu 2 år senere er han ude på 1
slags og gør det godt. ” Sandra

”Min bror havde lymfekræft, mave, metastiseret i ryggen. De stoffer, de gav ham, holdt ham oppe hele natten
hver nat og dag og kom aldrig til at sove eller spise i flere uger. Et gram pille olie, og han får sovet i 18 timer og
spist af hjertens lyst. En uge senere er han 78% fri for kræft. Lægen var forbløffet. Vi fortalte ham det ikke,
fordi han befandt sig i en ikke -medicinsk tilstand, men cannabis reddede hans og vores liv. Nu et år senere
MIN BRODER BEAT LYMPHOMA! Ingen gør det ... uden hash. ” Errl

”Jeg har i øjeblikket kræft i fase 4. Jeg har haft leverablation og resektion samt folfox -kemo. Jeg har brugt olie-
og tumormarkører gik fra 1200'erne til 3. Alle med team siger NSD. Ingen tegn på sygdom. ” Jim

“Jeg slap af med 5 af mine tumorer ved hjælp af cannabisolie ... var interessant at se lægerne stå over for, da han
ikke kunne finde de 5 af de originale tumorer ... hvor blev de af? Betyder det noget? Tak cannabisolie. ” Kelly

”Jeg havde et stort hætteglas med det, for et stykke tid siden. Jeg ville tage en dråbe om dagen. Personen, der
gav det til mig, bad om det tilbage. Han endte med at give det til en kvinde, der var ved at falme væk fra kræft.
Hun kunne ikke spise, drikke, endsige faktisk leve. Hun vejede mindre end 70 kg. Min ven gav hende olien ...
voila! Hun begyndte at spise, drikke og fortsatte sin kamp ... med succes. Jeg er overbevist om de helbredende
egenskaber i cannabis. ” Tara

”I  dag  fik  jeg  besked  om  en  mand,  jeg  donerede  et  stort  beløb  til.  Han  havde  en  kræftsvulst  i  halsen.
Fuldstændig har været sondefoder siden begyndelsen af  april 2013. Den syge mands kone ringer alle i gråd.
Efter 4 ugers indtagelse af olie 2 gange om dagen er den væk. Helt væk ... Han har spist fast mad ... Ingen nye
behandlinger eller nye lægemidler, bare RSO. Del viden, red et liv. ” Jared

“Dekan: Min tante brugte kemoterapi. Samme resultater. DØD.

Stephen: Undskyld dit tab. Jeg har set hampolie trække hudkræft ud af min gudmor. Jeg tror,  du stadig skal
fange det tidligt. Jeg er sikker på, at cannabis hjalp. ”

“Jeg  fik  lige  besked  om,  at  min  16-årige  patient,  der  HAR  non-Hodgkins  lymfom,  er  KLAR!  Tumorer
forsvundet, laboratorier normale. ” Janet

“Modtog et opkald fra en dødssyg patient. Hun behandler med RSO i et par måneder nu. Tarmkræft. Dr. Ted
havde hende måneder tilbage. Jindřich Bayer, jeg er glad for at kunne fortælle, at han ved den sidste Dr. Appt
gav hende den bedste julegave nogensinde. Han fortalte hende, jeg kan ikke finde kræft, og du kan leve !!!! Det
er en julegave. Tak Jesus !!!! Sig aldrig aldrig ... ”Raymond

“Jeg har haft to venner, der overlevede kræft ved at lave den berømte Simpsons Oil! Den ene havde lungekræft
og fik 6 måneder til at leve, han har levet i 7 år nu, og den anden har været igennem kræft to gange, den sidste
var kræft i æggestokkene, og jeg er glad for at sige, at for 2 uger siden var der ikke mere kræft! Begge gange
brugte hun cannabisolien !! ” Vicki-Jane

”Jeg har fulgt Ricks side omkring et år nu, lige siden min mor fik sin diagnose af småcellet lungekræft. Hun
blev diagnosticeret i marts sidste år og startede kemo kort tid efter. Hun udholdt kemo- og bryststråling gennem
sommeren og blev meget syg, da radium brændte hendes hals, så hun ikke kunne synke/spise osv. Hun blev
indlagt på hospitalet i næsten to måneder. Hun havde derefter noget hjernestråling (forebyggende, bleh:/) hele
denne tid, vi havde forsket stort tid og var begyndt vores rejse for at få alt sammen til at producere vores egen
olie fra bunden. Hvilket det lykkedes os at gøre -yay!
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Så efter hendes første to dage med hjernestråling blev hun meget meget syg af det, så vi tog beslutningen om, at
hun ville starte olien (oktober). Fra den allerførste dosis så hun aldrig tilbage !!!! Hun sejlede gennem resten af 
sine  hjernestråler  og  overraskede  læger  over,  at  hun  ikke  havde  migræne  eller  alvorlig  opkastning  eller
hukommelsestab osv osv! Hun fløj!

Så efter hendes kontrol i oktober viste det en stor reduktion i lungetumor, men den var der stadig. De ville se
hende  igen  i  januar  for  at  beslutte  de  næste  trin.  Så  vi  pløjede  videre  til  november  og  december  og
administrerede hende bare olie og ingen anden behandling. Hun havde et mindre tilbageslag i julen og blev
deprimeret og opkastede i to uger, men vi lagde hende tilbage på hendes rå veganske smoothies og hvedegræs,
og hun har virkelig piget sig op og ser glødende ud. Hendes store kontrol efter hendes seneste scanninger var i
går vas gæt hvad ... Min mor er KREFTFRI !!!! Det er forsvundet !!!! Hvor er det fantastisk !!!! ” via Janet

”For  cirka  6  måneder  siden  blev  min  mor  diagnosticeret  med  terminalt  kræftmetastatisk  melanom med  6
tumorer på begge lunger. Lægerne fortalte os, at kemo og stråling ikke ville gøre noget, og sagde, at de havde
en ny behandling, de havde, som havde haft succes med at stoppe tumorer fra at vokse og måske udvide hendes
liv i et par år mere. Vi startede den nye behandling, og bivirkningerne var forfærdelige, så vi stoppede. Cirka en
uge senere nævnte en af mine venner din dokumentar på Youtube, Run From the Cure.

Efter at have set dette besluttede jeg mig for, hvilken skade der kunne komme ved at prøve? Hej, hvis det ikke
virker, dør hun alligevel. For at klippe en lang historie kort har mor indtaget olien i cirka 3 måneder, og hun
havde scannet for 2 dage siden, og 5 af de 6 tumorer er HELT væk, og den sidste er halvdelen af den størrelse,
den var.

Jeg kan ikke udtrykke den taknemmelighed, jeg har for dine oplysninger og for at redde min mors liv. Det er
frygteligt at tænke på alle mennesker og børn i verden, der lider og dør, når en simpel plante kan ordne alt dette.
Jeg er nu fast besluttet på at sprede ordet og måske dyrke nogle af mine egne og lave olie til folk, jeg kender,
der har brug for hjælp. Tak igen og held og lykke i fremtiden med alt. " via Janet

“Ovariecancer,  5,5” tumor,  90 dage at  leve,  spredt til  maven ...  Indtaget  90 gram på 38 dage. Ingen kræft
længere. Har al dokumentation, man skulle tro, men stadig har folk ikke! Gud velsigne dig St. Simpson for at
hjælpe os med at beholde vores mor !!! ” Larry

”Jeg har nogle ganske fantastiske nyheder folkens. En af mine Peeps tilbage mod øst gav en, tæl det ... ET rør
olie til en ven, der havde en massiv tumor viklet omkring hans halspulsåren. Han ignorerede det bare, fik håret
langt til at skjule det, da det blev større og større. Hans bror, en læge, var i tvivl om, hvad han skulle gøre, da
patienten nægtede kemo/stråling.  Jeg kunne ikke ignorere det længere, for 2 dage siden tog de ham ind på
operationsstuen for en massiv operation. Flere specialister/ kirurger var tilstede, da dette ville blive en yderst
farlig, lang og kompliceret operation. De ville forsøge at fjerne så meget som muligt af tumoren og skulle tage
en vene fra benet og transplantere til hans hals. De åbnede hans hals, og VOILA var tumoren fuldstændigt
indkapslet og løsrevet fra halspulsåben. De nåede helt bogstaveligt ind og trak det ud! Lægerne er forbløffede
og vil have en detaljeret rapport om alt, hvad han gjorde. Det bliver ikke en lang liste folkens. Bare saft og et rør
olie. ” Corrie

“Olie er fantastisk !! En af mine venner havde cyster på æggestokkene ... hun blev opereret for at fjerne en og
en måned senere var hun tilbage igen for at opdage, at hun havde mere! Der gik en måned, og det blev dobbelt
så stort, og hun fik at vide, hvis der sker noget, der kommer tilbage,  og de vil foretage en akut operation!
Hendes fyr lavede hende lidt olie ... hun tog det i 3 uger ... til sin forbløffelse, da hun gik til sin næste ultralyd,
var det næsten væk !!! ” Jolie

”For 1 år siden i dag fortalte en, der stod mig meget tæt på, at han havde terminal kræft. Han fik at vide, at han
har 8 måneder til at leve. Inden for 5 dage gav jeg ham lidt cannabisolie til at indtage ved at spise en halv bit af
en riskornstørrelse af olien. Inden for 6 uger var der en reduktion i størrelsen af hans tumor, og der var ingen
tegn på, at den spredte sig, som de sagde, at den ville.

Jeg er glad for at sige, at tumoren var på størrelse med en stor grapefrugt og i dag på størrelse med en agern.
Cannabisolien har reddet hans liv. Han vil fortsætte med at spise olien, indtil den er væk. Det helbreder ikke kun
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hans terminale kræft, men det har også haft en fantastisk effekt på hans helbred. Han var præ-diabetiker og
overvægtig, og han er nu nede i den perfekte vægt og er glad end nogensinde!

Jeg opfordrer alle til at undersøge cannabisolieterapi. Se venligst -> RICK SIMPSON "RUN FRO THE CURE"
-videoen på Youtube ... Det kan bare redde dit liv eller en du kender. Giv dem livets gave! ” Jose

Beviser

"Rick  Simpson Oil  har  fuld  videnskabelig  troværdighed,  hvis  du  gider  læse  den videnskabelige  litteratur"
Robert Melamede, også kendt som Dr. Bob

"Inhiberingen  af  celleoverlevelsesvejen  fører  til  dephosphorylering  af  Bad og translokation  af  dette  Bcl-2-
protein til mitokondrierne og efterfølgende til apoptose." Ummmm, Laymans vilkår venligst ??? ” Chance

- Det betyder: "Cannabis dræber kræftceller," Chance. JB

Hvorfor skulle jeg forvente, at læger støtter påstanden om, at cannabis helbreder kræft? 

A. Godt, fordi det helbreder kræft, og det er alt, hvad der er ved det. THC forårsager apoptose, så overraskende
forårsager  det  apoptose  i  alle  kræftformer.  Hvorfor?  Fordi  decarboxyleret  olie  kommer  ind  i  alle  celler  i
kroppen på en eller anden måde, hvis det indtages i de rigtige mængder. Endocannabinoid -systemet regulerer
immunsystemet, så når du får immunsystemet til at fungere rigtigt, kan det også bekæmpe kræft. Ikke meget til
dette, virkelig, det er virkelig offensivt simpelt.

Korrekt  produceret  olie  af  høj  kvalitet  er  alligevel  den  bedste  chance  for  patienten  (måske  vil  det  være
nødvendigt med kirurgi i nogle få livstruende tilfælde). Og hvis du kender en behandlingsmulighed, der er mere
sikker, mere effektiv og sjovere for patienten end olien, så fortæl os det. Der er ikke nogen.

Se  hvad  Mechoulam  og  Pacher  siger:  “Inflammation/vævsskade  udløser  hurtige  stigninger  i  lokale
endocannabinoidniveauer, som igen regulerer signalresponser i immun- og andre celler, der modulerer deres
kritiske funktioner. Ændringer i endocannabinoidniveauer og/eller CB2 -receptorudtryk er blevet rapporteret i
næsten  alle  sygdomme,  der  påvirker  mennesker,  lige  fra  kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,
neurodegenerativ, psykiatrisk, knogle, hud, autoimmun, lungesygdomme til smerter og kræft og modulerende
CB2 receptoraktivitet rummer et enormt terapeutisk potentiale i disse patologier. ” http: //www.ncbi.nlm.nih.
gov/pubmed/21295074

Og hvordan gør du alt dette? Nå, med olien. Du afbalancerer niveauerne eller sætter dem i en overdrive, når det
er nødvendigt. Du kan spise olien, gnide den på, fordampe den og tage den i stikpiller, og mellem disse fire
metoder kan du finde en måde at hjælpe hver eneste patient på denne planet. Senere vil læger injicere tumoren
med olien og krympe dem på rekordtid på den måde (anbefales ikke derhjemme).

Og hvorfor foreslog jeg hudkræft (eller diabetiske sår eller forbrændinger)? Jo, fordi du kan se, hvad der sker
der, og det normalt ikke tager lang tid at helbrede dem med olien, max et par uger i de fleste tilfælde. Så skal du
blot indse, at det samme, der sker efter topisk applikation på din hud, sker i din krop, når du indtager olien. Igen
offensivt enkel, men det er en meget præcis forklaring i sidste ende. Og gå derefter tilbage til, hvad Mechoulam
skrev: “Ændringer i endocannabinoidniveauer og/eller CB2 -receptorudtryk er blevet rapporteret i næsten alle
sygdomme, der påvirker mennesker,  lige fra kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,  neurodegenerativ,
psykiatrisk,  knogle,  hud,  autoimmun,  lungesygdomme  for  smerter  og  kræft,  og  modulerende  CB2  -
receptoraktivitet rummer et enormt terapeutisk potentiale i disse patologier. ”

- Ved alt det, vil jeg straks modulere min CB2-receptoraktivitet. JB

"Det helbredte mig for kræft ... Fase 4 hjerne ... Så ja." Krystal

”At sige, at det helbreder kræft, er en ganske farlig og illusionær overvurdering af et ellers gyldigt punkt, der
fortjener mere forskning. Men nej, nej, nej. Cannabis helbreder ikke kræft. Der er ingen definitiv og ingen reel
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kur mod kræft i øjeblikket,  og kun en række indbildte medicinske,  kost-  og psykologiske bestræbelser kan
bidrage til at reducere risikoen for kræftdød. Cannabis helbreder ikke kræft, og det skal patienterne vide. ”
Davide

"RSO dræber kræft, makker ... Ryger det, nej, men RSO ja." Kevin

"Pas på at hjælpe mig her venligst venligst ...?" Jeff

"Først og fremmest er" kræft "alt fra en cyste til neuroblastom, så" helbredelse af kræft "er generisk, illusiv,
uspecifik. Derefter har cannabis en meget god effekt på celleduplikering, hvilket helt sikkert hjælper, men ikke
systematisk helbreder tumorer. Igen er alle former for kræft forskellige, og cannabis har vist en eller anden
måde positiv reaktion på brystkræft, som er et type o -karcinom, som også behandles bredt og meget effektivt af
konventionel medicin. Når det er sagt, er jeg HELT til at legalisere hash, men selvom jeg er meget åben for
alternative behandlingsformer, må jeg finde mig selv uenig i denne pompøse påstand. ” Davide

“Jindrich Bayer, hjælp, tak !!!” Kevin

"At sige, at cannabis viser en positiv reaktion i bekæmpelse af visse typer tumorer, er en påstand, jeg kan
acceptere." Davide

- Davide, accepter hvad du vil, det er ok med mig. Ja, der er meget få hårde data tilgængelige om Rick Simpson
-olien, men det skyldes kun korruption af det medicinske system og deres pengeherrer. Dette vil ændre sig
meget snart, når Colorado og Washington begynder at levere deres data. Plus, Israel og Holland begynder at
teste olien nu, Tjekkiet vil sandsynligvis slutte sig til meget snart.

Så vidt vi ved, og fra vores praktiske erfaring med tusinder af patienter, synes olien at arbejde på alle former for
kræft meget bedre end noget, der i øjeblikket leveres af det medicinske system. Hvis du vil have bevis, lav
noget olie og find en med hudkræft og se, hvad der sker, når olien påføres den. De bedste hilsner, JB

"Lav det selv,  vi spurgte Rick,  hvor vi kan få det, og efter et  stykke tid indså vi, da vi bor langt væk fra
Amerika, og vi ikke kan rejse et sted for at få det på grund af økonomiske begrænsninger, har vi lige set videoen
som 100 gange , praktisk talt udenad, fandt cannabis fra en lokal udbyder, købte riskogeren, alkoholen, endda et
termometer for at være sikker på temperaturen. Det var lettere end vi troede, VI SKABTE DET SELV, min
kæreste  har  taget  det  i  4  dage  nu  ...  Vi  venter  og  ser.  Vi  har  læst  medicinske  tidsskrifter  og  set  mange
dokumentarer,  alle  deres fund er de samme (kliniske forsøg udført  ved UCLA, Harvard ...)  -  olien dræber
kræftceller! Så vi besluttede at gøre det, for du kan jo aldrig nu, før du prøver det! ” Ioanna

”Det faktum, at placebo helbreder nogle mennesker, er grund til at kassere medicin for altid og studere placebo -
kunsten. Når du har sagt, at du aldrig laver et placebo -studie, når du har en effektiv kur, har du ret, det ville
dræbe halvdelen af dine patienter, syge og grusomme. ” Christopher

- Det ville virkelig være sygt og grusomt, Christopher, og det er derfor, jeg personligt ikke vil gøre det. Andre
kan, hvis de vil, men det vil jeg ikke. Jeg vil have, at det medicinske system begynder at bruge olien som
placebo - hvis de beviser, at det, de vil bruge, er sikrere og mere effektivt end olien (og sjovere/behagelig for
patienten), så kan de gå videre og sælge den . Hvis ikke, så ikke. Det er ganske enkelt og meget rationelt, synes
jeg. Og sådan bliver det alligevel i fremtiden, så hvorfor vente? JB

“Hej Kim, jeg udfordrer dig til at bevise, at cannabis som en giftfri livreddende medicin er” retorik ”. Held og
lykke med dette. Jeg brugte til at lyde ligesom dig. Derefter besluttede jeg, at jeg ville sprænge huller gennem
denne "retorik", fordi dette SKAL VÆRE BULLSHIT ... dreng var jeg forkert. Jeg mener DØD FEJL. Du kan
ikke benægte de videnskabelige 100% JERNKLÆDE FAKTA. Jeg kunne ikke gøre det, og du vil heller ikke
gøre det. FAKTA er FAKTA, og dette er en FAKTA, Kim. AMA & Big Pharma er kriminelle. De har bevidst
tilladt, at denne vidunderlige gave fra Gud blev dæmoniseret og løjet om RENE YDELSER! De har tilladt dine
familiemedlemmer at lide og dø, Kim. Hvis du tror,  at disse Petro -kemikalier, som de sælger, er medicin,
tænker du bedst igen. Du vil opdage noget "retorik", tal med din læge, tal med American Cancer Society, Tal
med dine giftpilleproducenter. Bemærk venligst, Kim, ALLE PILLER, DER HAR KRAVET ER “SIKKERT”
IKKE er!  Find  en,  der  ikke  er  GIFTIG,  bare  ÉN!  Men  her  har  vi  en  IKKE GIFTIG VEGETABIL,  der
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producerer  den  mest  kraftfulde  medicin  på  JORDEN,  der  er  bevist  at  helbrede  sygdom,  og  vores
"sundhedspersonale" og regeringen har fundet det passende at nægte os denne livreddende grøntsag, så vi kan
lide  og  dø  OG blive  sat  i  fængsel  for  at  gøre  tingene  endnu  mere  sikre  i  samfundet  ...  Vil  du  tale  om
“RETORISK” ??? Jeg håber, at dette indlæg åbner dine øjne for SANDHEDEN. Hvis ikke, RIP Kim, er der
intet håb for dig og din slags, du har "kliniske endocannabinoid mangler." Slå op, det er sandt. ” Dan Men her
har vi en IKKE GIFTIG VEGETABIL, der producerer den mest kraftfulde medicin på JORDEN, der er bevist
at helbrede sygdom, og vores "sundhedspersonale" og regeringen har fundet det passende at nægte os denne
livreddende grøntsag,  så vi  kan lide og dø OG blive sat  i  fængsel for at  gøre tingene endnu mere sikre i
samfundet ... Vil du tale om “RETORISK” ??? Jeg håber, at dette indlæg åbner dine øjne for SANDHEDEN.
Hvis ikke, RIP Kim, er der intet håb for dig og din slags, du har "kliniske endocannabinoid mangler." Slå op,
det er sandt. ” Dan Men her har vi en IKKE GIFTIG VEGETABIL, der producerer den mest kraftfulde medicin
på JORDEN, der er bevist at helbrede sygdom, og vores "sundhedspersonale" og regeringen har fundet det
passende at nægte os denne livreddende grøntsag, så vi kan lide og dø OG blive sat i fængsel for at gøre tingene
endnu mere sikre i samfundet ... Vil du tale om “RETORISK” ??? Jeg håber, at dette indlæg åbner dine øjne for
SANDHEDEN. Hvis ikke, RIP Kim, er der intet håb for dig og din slags, du har "kliniske endocannabinoid
mangler." Slå op, det er sandt. ” Dan Vil du tale om “RETORISK” ??? Jeg håber, at dette indlæg åbner dine
øjne  for  SANDHEDEN.  Hvis  ikke,  RIP  Kim,  er  der  intet  håb  for  dig  og  din  slags,  du  har  "kliniske
endocannabinoid mangler." Slå op, det er sandt. ” Dan Vil du tale om “RETORISK” ??? Jeg håber, at dette
indlæg åbner dine øjne for SANDHEDEN. Hvis ikke, RIP Kim, er der intet håb for dig og din slags, du har
"kliniske endocannabinoid mangler." Slå op, det er sandt. ” Dan

”Min mand har ret. Jeg har 4 PET -scanninger, der beviser det. Da jeg var tung på olien, gik mine tumorer væk
som en gal. Da jeg skulle reducere min dosis, er de mere stabile end at skrumpe. Jeg har synlige beviser på, at
tingene virker. ” Maria

”Det lyder som en svindel at tjene penge. Tror du virkelig, at loven vil lade mig dyrke hamp for at lave lidt olie?
Bliv rigtig fyr. Jeg fik leukæmi, og jeg tror ikke et ord på, hvad du siger. Din vanvittige fidus kunstner, der
beder om de syge, skal fængsles. Hvis du er så sikker på, at dette virker, skal du lave nogle rigtige kliniske
forsøg. Mange lande vil lade dig gøre dem, brug ikke en Lame Ass FDA -undskyldning! ”Steven

-  Steven,  jo  hurtigere  du  kommer  på  olien,  jo  bedre  for  dig.  Giv  mig  ikke  skylden  for  manglen  på
videnskabelige undersøgelser om olien. Hvis det medicinske system virkelig gjorde, hvad de skulle gøre, ville
disse  firs  vidnesbyrd  alene  have  været  alt,  hvad  de  skulle  se  for  at  gennemføre  alle  de  titusinder  eller
hundredtusinder af undersøgelser, der skal udføres.

Rick og jeg har virkelig ikke råd til at gennemføre alle disse undersøgelser, det er langt over vores budget, plus
vi kan ikke udføre dem lovligt og den måde, vi ønsker at gennemføre dem på, så det er virkelig op til andre at
gøre deres job nu. Så vidt jeg ved, er der stater, hvor medicinsk marihuana er tilladt, jeg ved ikke, hvorfor de
ikke har foretaget en undersøgelse endnu. For eksempel om hudkræft ville det blive gjort om et par måneder,
kun med lokal brug af olien. Men det ser ikke ud til at ske, eller jeg ved ikke om sådanne undersøgelser.

Men der er videnskabeligt bevis for at bakke op om alt, hvad vi siger, bare gør din research, tjek PubMed og
forbind prikkerne til dig selv.

Jeg håber, det vil tilfredsstille dine videnskabelige behov, og jeg håber, at du kommer på olien, før dine læger
får en chance for at dræbe dig med deres kemiske gift, hvilket aldrig ville have været tilladt, hvis det blev testet
i en ordentlig og etisk medicinsk undersøgelse. JB

"Forskerne konkluderede:" De data, der er rapporteret heri, er de første, som vi er klar over for at demonstrere
CB1 (cannabinoid)  receptors og endocannabinoids kritiske rolle i  etiologien af  PTSD hos mennesker.  Som
sådan danner de et fundament, hvorpå de kan udvikle og validere informative biomarkører for PTSD-sårbarhed,
samt at guide den rationelle udvikling af den næste generation af evidensbaserede behandlinger for PTSD. ”

Men forvent  ikke,  at  føderale  embedsmænd hjælper  med at  flytte  denne proces  fremad.  I  2011 blokerede
føderale administratorer efterforskere ved University of Arizona i Phoenix fra at foretage et FDA-godkendt,
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placebokontrolleret klinisk forsøg for at evaluere brugen af cannabis hos 50 patienter med PTSD. Videnskabelig
integritet? Ikke når det kommer til marihuana. Ikke på lang sigt. ”

- Du må ikke bebrejde os for manglen på medicinske undersøgelser om cannabisolie. Jo før du vil indse, at ja,
der er en gruppe mennesker,  der virkelig kontrollerer denne verden, og at de simpelthen vil  gøre alt  for at
forsinke tilbagevenden af  cannabis, jo bedre for dig. Det betyder ikke, at vi ikke vil presse cannabis medicin
igennem, det betyder kun, at det kommer til at tage længere tid end nødvendigt eller forventet. JB

”Jeg tror fast på olien. Min mands søn havde leukæmi, lægerne gav ham 4 måneder. Han levede i 2,5 ÅR alt
sammen på grund af den olie, han indtog i æblemos. Tak til Rick Simpson !!! Gud velsigne dig." Terri

“4 dage uden at få et nyt job. Ingen bivirkninger, tilbagetrækninger og ikke bidende folks hoveder af! Der er din
forskning, lol. Spred ordet! Vi har brug for dette. Vi skylder menneskeheden at gøre verden til et bedre sted.
Dette er starten :) ”Christina

”I april sidste år, efter at have været 5 år fri for brystkræft, fik jeg diagnosen igen. Denne gang var det fase 4,
terminal med mets til  rygsøjle, ribben, lymfeknuder,  brystben og bryst. Jeg blev dybest set tilbudt palliativ
behandling og fortalte, at de ville prøve at holde mig ude af for mange smerter ... for at gå hjem og ordne mine
sager. Jeg havde meget ondt, og de blev ved med at ordinere flere og flere giftige smertestillende midler med
MEGET grimme bivirkninger, (Percocet, hydromorfon og dexymethason). Jeg kunne ikke fungere på disse.

Min mand begyndte at læse disse ting på internettet, og jeg var mildest talt skeptisk, men regnede med, at jeg
bogstaveligt talt ikke havde noget at tabe ved at prøve det. Tygger en meget lille mængde White Widow 3x
dagligt. I sidste uge fik jeg nyheden om, at mine knoglemetninger helt er gået. I dag fik jeg at vide, at MR viser
VÆSENTLIG krympning af bløddelssvulstene. Ikke så skeptisk nu og føler mig fantastisk, ingen smerte. ” Julia

”Det helbreder kræft, jeg er et levende bevis. Fase 4 knogle og lever møder utallige tumorer, brugte olien og er
nu kræftfri. ” Laura

“Hej Jindrich, i går var jeg færdig med at læse Ricks bog. Gode sager! Ærligt talt har jeg virkelig ikke brug for
flere beviser om oliens virkelig magiske kraft! Jeg har også lavet nogle eksperimenter, og hver dag opdager jeg
noget nyt, denne medicin kan gøre! Fantastiske!

Desværre, selvom jeg er overbevist om det, og selvom min kæreste stadig er overbevist, er hendes mor på en
eller anden måde ikke i stand til at "give slip" helt ... og stadig er hun ikke sikker på, om hun holder op med lort
kemo ...

Jeg forsøger konstant at få gode argumenter frem, men jeg kan ikke beslutte mig for hende! Hun er den med
kræft, og hun er den eneste, der kan beslutte, hvad hun skal gøre med sit liv.

Jeg ved, at hun alligevel vil blive helbredt i sidste ende, fordi vi vil fylde så meget olie i hende, at det vil være
umuligt  for  hende at  dø.  Men alligevel  føler  jeg,  at  det  er  så  dumt  og så farligt  at  lege  med  disse skide
kemikalier, især når du har adgang til naturmedicin, som har vist sig at helbrede kræft!

Jeg læste om din oplevelse med kræft og det medicinske system ... Jeg er virkelig ked af dit tab ... og nu forstår
jeg bedre din holdning til den traditionelle såkaldte "medicin"! " Luigi

- Hej Luigi, tak for dine pæne ord om bogen, og det er ærgerligt,  at du skal igennem. Det er hendes valg,
hvilken behandling hun vælger, men jeg ville ikke gå i nærheden af kemoen - læs bare min mors historie for
hende,  måske  forstår  hun,  at  det  aldrig  er  en  god idé  at  tage  gift,  især når  det  ikke  er  underbygget  eller
nødvendigt. Hendes chancer for blot at overleve kemoen vil blive stærkt forbedret, hvis hun tager olien, men
igen, hvorfor forårsage endnu mere skade på hendes syge krop? Det giver slet ingen mening. De bedste hilsner,
Jindrich

“Dette er den kamp, mange gode mennesker har at gøre med, en uvidende læge, der tror, at han/hun ved mere
uden nogensinde at gå videre med ny udvikling og eksisterende information om cannabis, dets cannabinoider og
evnen til at dræbe kræft uden at skade patienten. Hvor vanvittigt set fra vores perspektiv, at de ville kræve gift
over noget så sikkert, hvorfor? Er det uvidenhed eller kører de bange?
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Jeg har set en læge En gang om 5 år siden jeg lærte om denne olie til min IBS, og det var noget jeg ikke selv
kunne gøre. En forvredet pinkie og jeg brugte olien til aldrig at blive smittet, fjernede stingene uden at lide, og
hver gang jeg påførte den, forsvandt smerten øjeblikkeligt på grund af betændelse, der blev fjernet. Det blev
fuldstændig helet på 2 1/2 til 3 måneder i stedet for fysioterapi og cirka 9 måneder til et år til helbredelse. Jeg
har set med mine egne øjne gang på gang, og ingen kan tage det fra mig. ” Covey

”Læger er IKKE videnskabsfolk, og de praktiserer heller ikke videnskab. Hvis de gjorde det, ville de kræve, at
regeringen gav dem adgang til marihuana. Årsagen er en nu bevist del af kroppen, endocannabinoid -systemet,
er blevet ignoreret fuldstændigt af det amerikanske medicinske samfund. Mens andre lande forsker mere og
mere i marihuana og specifikt kræftbehandling, drives amerikansk medicinsk etablering af Big Pharma, store
forsikringer og store penge. Lægerne har givet kontrol over deres håndværk til ikke-læger og frygtbaserede
politikere. De vil bruge år på at forsøge at finde alternativer under kontrol af patentadvokater, mens de truer
med potentielle helbredelser.

Hvis marihuana var gemt i en dyb jungle, kontrolleret af en analfabeter, ville Big Pharma være den første til at
kontrollere dets produktion, patentere sine 64 forskellige cannabinoidforbindelser og derefter vende sig om til
læger for at 'ordinere' det. Men den største stamme i USA begynder allerede at råbe sandheden ud. Ærgerligt for
Big Pharma, at denne stamme ikke er til salg. ” Bryan

»Det bevis er  hos os.  Og vi deler det.  Den medicinske flok [ikke længere skal behandles med respekt]  af
stofmisbrugere, der arbejder for incitamenter, bliver afsløret. De snor sig i deres tegnebøger. De er klar over,
hvad der sker, og deres legekammerat, FDA, går ned med dem. Ikke anderledes end nogen form for tyranni, vi
har stødt på, før vi accepterede denne gang, at det er hjemligt. Vi gør dette mod os selv. Der er en kur mod
kræft, der er ingen kur mod måden, hvorpå medicin tvinges til os i øjeblikket, medmindre vi stemmer med
lommerne og vores afstemninger! ” Thielman

”Jeg har set slægtninge, venner falde og dø så hurtigt efter at have været tvunget til at bruge titusinder af dollars
for langsomt at blive dræbt, når kuren vokser lige ud af Moder Jord. Kom nu, vågn op og lugt til lortet. Hop
ikke på stereotyper og lav noget VIRKELIG forskning. ” Amy Jane

"Jeg ved, at jeg hellere vil have RSO end kemo/rad ... Sjovt, hvordan nogle mennesker kan kalde RSO, når
bivirkningerne af alt andet kan efterlade dig med meget lidt livskvalitet." Kerry

”Det skal være let tilgængeligt. Det SKAL være tilgængeligt ”Jo mere jeg læser, jo mere fascineret er jeg.”
Shelley

“Alle  kræftformer  er  uregulerede  celler.  Cellen  skal  bare  reguleres.  Hvis  hans  krop  ikke  kan  regulere
kræftcellerne, kan kræftcellerne have brudt/beskadiget CB -receptorer. Når en phyto-cannabinoider (phyto =
plantebaseret) kommer i kontakt med en ureguleret celle, kan den signalere til kræftcellen via flere gateways
end blot CB 1/2 receptorerne. Sådan lykkes et phyto-cannabinoid, hvor et endogent cannabinoid fejler.

Her er nogle noter om processen med, hvordan cannabinoider regulerer kræftceller: Kræft

1) Kræft er en ureguleret celle. 
2) Fremkaldende apoptose regulerer kræftcellen. 
3) Cannabinoider fremkalder apoptose i celler. 

Kræft defineres som "en bred gruppe af forskellige sygdomme, ALLE involverer UREGULERET cellevækst."
https://da.wikipedia.org/wiki/Cancer

Sp .: Hvordan regulerer vi celler? A: Via apoptose. Apoptose: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Process
“Apoptosis (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/også pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] er processen med programmeret celledød
(PCD)  der  kan  forekomme i  flercellede  organismer.  [4]  Biokemiske  begivenheder  fører  til  karakteristiske
celleforandringer (morfologi) og død. ”

”Processen med apoptose styres af en række forskellige cellesignaler, som kan stamme enten ekstracellulært
(ekstrinsiske inducere) eller  intracellulært  (iboende inducere).  Ekstracellulære signaler kan omfatte  toksiner,
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[13] hormoner, vækstfaktorer, nitrogenoxid [14] eller cytokiner, der enten skal krydse plasmamembranen eller
transducere for at få et respons. Disse signaler kan påvirke apoptose positivt (dvs. udløse) eller negativt (dvs.
undertrykke, hæmme eller dæmpe). ”

Hvordan får vi en kræftcelle til at gå igennem apoptose?

Vi har brug for cannabinoider/endocannabinoider for at signalere til cannabinoidreceptorer (CB1R, CB2R) for
at fremkalde apoptose (det har længe været mistanke om, at der er mere end 2 receptorer):

Hvad er en CBR? (Cannabinoid Receptor):

“Cannabinoidreceptorer  aktiveres  af  tre  store  grupper  af  ligander,  endocannabinoider  (produceret  af
pattedyrslegemet),  plantecannabinoider  (såsom  THC,  produceret  af  cannabisplanten)  og  syntetiske
cannabinoider (såsom HU-210). Alle endocannabinoider og plantecannabinoider er lipofile, dvs. fedtopløselige,
forbindelser. ” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kan cannabinoider signalere til en CBR for at fremkalde apoptose?

"Undersøgelser af disse sygdomsmodeller sammen med mange in vitro -eksperimenter viser, at cannabinoider
udøver  deres  immunsuppressive  egenskaber  på  fire  hovedmåder:  (1)  induktion  af  apoptose,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autophagy - Hvis jeg tager fejl, så ret mig, men ud fra hvad jeg forstår:

Autofagi  er  en  proces,  hvor  en  celle  kan  repareres  eller  genbruges.  Normalt  med  kræftceller  er  de  bare
programmeret til at dø, men Autophagy kan stadig spille en rolle i denne proces.

Det er som om du har en genbrugsbeholder og en skraldespand, og du samler forskellige affald og organiserer
det i de 2 containere. Nogle gange skal du genbruge, nogle gange skal du bare bortskaffe noget. ” Scott

”I  den  nye  undersøgelse  opdagede  Chen  og  hans  team,  at  Δ9-THC-behandling  forårsagede  en  stigning  i
niveauerne af et  enzym kaldet  cyclooxygenase-2 (COX-2) i  musens hippocampus,  en hjerneområde,  der er
involveret i læring og hukommelse. Lægemidler eller genetiske teknikker, der reducerede COX-2-niveauer i
mus,  forhindrede  hukommelsesproblemer  og  neuronale  abnormiteter  forårsaget  af  gentagen  Δ9-THC-
eksponering. Fordi COX-2 hæmmes af håndkøbsfrie smertestillende midler som ibuprofen, tyder resultaterne på
en let strategi for at forhindre bivirkninger af marihuana.

Forskerne opdagede også, at Δ9-THC-behandling reducerede neuronal skade i en musemodel af Alzheimers
sygdom, og denne gavnlige effekt fortsatte, når dyrene samtidigt blev behandlet med en COX-2-hæmmer. "Der
findes  i  øjeblikket  ingen  effektive  lægemidler  til  forebyggelse  og  behandling  af  Alzheimers  sygdom eller
standsning af  sygdomsprogression,"  siger  Chen. "Vores resultater  tyder  på,  at  de uønskede bivirkninger  af
cannabis  kan  elimineres  eller  reduceres,  samtidig  med  at  de  bevarer  dens  gavnlige  virkninger,  ved  at
administrere en COX-2-hæmmer sammen med Δ9-THC til behandling af uoverkommelige medicinske tilstande
som Alzheimers sygdom." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

“Nyt statsfinansieret cannabis-/kræftstudie STØRRER det videnskabelige samfund ...

THC, cannabis 'vigtigste psykoaktive ingrediens, kan faktisk ændre den menneskelige genetiske kode for at
forhindre kræft og inflammatoriske sygdomme. Hvad?!!!! Hvad hvad!!!????

Rick Simpson og hans Chief Elf, den tjekkiske aktivist Jindřich Bayer, har sagt dette i mange måneder, og jeg
var høflig, men hånet i hemmelighed over forestillingen, for det lød som en flok hokus-pokus for mig (og på
grund af andre mindre tekniske uenigheder jeg har haft med deres perspektiv). . . Medicin kan ikke ændre DNA,
ikke? FEJL, tilsyneladende! HELLIG [SOV]! ” Alan Gordon

"Baggrund:  Cannabinoider  inducerer  kraftige  myeloid-afledte  suppressorceller  (MDSC) in  vivo.  Resultater:
Funktionel MDSC induceret af THC viser tydeligt miRNA -ekspressionsmønster. Konklusion: Specifik miRNA
kan  spille  vigtige  roller  i  MDSC  -udvikling  og  funktion  ved  at  regulere  målgener  involveret  i  myeloid
celledifferentiering. Betydning: Udvalgt miRNA kan være vigtige molekylære mål for at manipulere MDSC -
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aktivitet  i  kræft  og  inflammatoriske  sygdomme.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-  OK,  uanset  hvad  dette  betyder,  er  det  uden  for  min  ekspertise.  Det  siger  sandsynligvis  noget  som
cannabinoider kan helbrede kræft, og de gør det via genmodifikation, på en eller anden måde. Og at der er brug
for mere forskning, som altid.

Alt jeg siger er, at selve tanken om en sag er den mindste partikel af sagen, og olien kan også fikse tanker.
Gener er stadig for store. Forskningen bør fokusere på, hvad cannabinoider gør med de mindste partikler i vores
kroppe, atomer, kvarker, strenge osv. Det er her, problemer starter, i de mindste partikler, det er det, du skal
rette, hvis du virkelig vil løse problemerne. JB

Information om helbredelse af andre sygdomme Hudtilstande

“Fra min erfaring med min i øjeblikket forbudte hampkosmetik, hvor vi brugte olie fra industrielle 
hampknopper, som er meget svagere i forhold til den olie, du laver, fandt vi, at hamp i bund og grund er 
en helbredelse, fordi den kan bruges på næsten alle tilstand. Kan du bekræfte dette?

Historien kalder hamp et universalmiddel, hvilket betyder helbredelse, og tidligere blev det brugt til at behandle
en lang række medicinske problemer. Fra min erfaring med at se hampolie brugt til  forskellige medicinske
tilstande kalder jeg også hamp en helbredelse. Hamp er nyttig til behandling af praktisk talt enhver sygdom eller
tilstand; det fremmer helkropsheling uden at gøre nogen skade. Så for mig og mange andre er dette blevet den
ultimative medicin, og jeg tror fast på, at der ikke er noget bedre.

I den verden, vi lever i i dag, er mange endda bange for at gå ud i solen, men denne medicin blandes godt med
hudcremer og solcreme, så hvorfor gemme sig i mørket? Ville det ikke være rart at gå ud i solen igen og nyde
livet uden at bekymre dig om ting som hudkræft? Du vedder på det, og nu kan dette vidunderlige stof gøre alt
dette muligt. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Burns

”Jeg ved af egen erfaring, at der ikke findes en bedre behandling for alvorlige forbrændinger end hampolie.
Hvis olie  påføres en forbrænding, tager den smerten væk inden for få minutter  og fremskynder i  høj grad
helingsprocessen. Hvis hospitaler ville bruge hampolie i deres forbrændingsenheder, kunne menneskelig lidelse
reduceres betydeligt.

Dengang da jeg først begyndte at producere olien, indtog jeg mange skadelige medicin ordineret af læger, der
påvirkede mine ræsonnementsevner, så min tankegang var ikke særlig klar. Denne ændrede tilstand fik mig til
at  være noget  skødesløs,  og dette  resulterede  i  en eksplosion og brand, som efterlod  min højre  hånd med
alvorlige tredjegradsforbrændinger.

Når jeg siger svær, mener jeg alvorlig, tre fjerdedele af min højre hånd var bogstaveligt talt smeltet og hang nu i
gobs. Min kæreste Leah kom ned, og efter at hun havde set på forbrændingen, tog hun en saks og skar alt det
døde kød af. Jeg ved, at det lyder grusomt, men det, hun fjernede, var dødt, så i virkeligheden følte jeg ikke
noget.

På elleve dage blev min hånd fuldstændig helbredt og efterlod ingen ar. Den eneste måde, du kunne fortælle, at
jeg selv havde pådraget mig en skade, var tilstedeværelsen af al den nye lyserøde hud, der var synlig, og selv
hårsækkene voksede tilbage.

Se nu, hvad der foregår i disse forbrændingsenheder, som vores medicinske system leverer. Børn og voksne, der
har  lidt  alvorlige  forbrændinger,  vil  opdage,  at  forbrændingsenheder  er  lidt  mere  end  torturkamre,  som
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tilsyneladende  ikke  giver  ende  på  lidelsen.  Disse  patienter  er  udsat  for  infektioner,  mange  smertefulde
operationer, der involverer hudtransplantationer, og i sidste ende er de normalt stadig meget arre.

Hampeplantens æteriske olie er et naturligt bedøvelsesmiddel og et naturligt antibiotikum. Når du sætter olien
fra hampplanten lige på en forbrænding, er smerten inden for 5 minutter væk, og helingen begynder. At dømme
ud fra, hvad jeg har set dette stof gøre for at helbrede den forbrænding, jeg pådrog mig, og andre, der har lidt
lignende skader, tror jeg bestemt på, at denne fantastiske medicin muligvis kan vokse igen ansigtet eller andre
dele af kroppen for dem, der har lidt en alvorlig brænde.

Hvis olien kan vokse min hånd igen og ikke efterlade ar, hvorfor så ikke en fod eller endda et ansigt? Så hvis
dem, der kører brændenheder, virkelig vil hjælpe deres patienter og lette deres lidelser, er det måske bare på
tide, at de begynder at bruge noget, der virker. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

“Jeg modtog 3. graders kogende olieforbrændinger på mine fingre søndag formiddag. Store blærer og meget
smertefulde. Jeg huskede at læse RSO er fantastisk til at helbrede forbrændinger, så jeg prøvede det. OMG
folkens, forbrændingen er helt væk på kun 40 timer. Intet tegn på det overhovedet. Jeg påførte en bedre mængde
RSO på vablerne, en filet frisk Aloe Vera og et bandage. Gentaget 12 timer senere. Intet behov for den tredje
applikation. ” Bobbi

“Min svigerdatter stegte svinekoteletter og dyppede dybest set fingrene i den kogende varme olie op til den
første kno, og de blev hvide som kogt kylling. Vi lagde RSO på dem, og smerten var væk på cirka et minut eller
deromkring, hun overtrukte dem 2 x om dagen med RSO. De helede meget hurtigt på få dage, og der var slet
ikke  hudtab  eller  ardannelse.  Det  er  fantastisk,  at  vi  nu  opbevarer  lidt  i  køleskabet,  så  hvis  nogen bliver
forbrændt (især børnene), vil vi straks anvende RSO'en, det er ikke nødvendigt at føle den slags smerter, når vi
har en naturlig plante, der tager sig af det . ” Debra

“Brugte det til alvorlig solskoldning. Virkede godt, jeg har set det helbrede et knivsår på mindre end en uge. Det
helbreder også halitose. Jeg har brugt det i seks måneder eller deromkring og kom helt fra anfaldsmedicin. Da
jeg løb tør, fik jeg et mindre anfald.  Jeg er heldig at få medicin som denne, jeg kan også anbefale den til
nervesmerter. ” Jack

“Jeg bruger en brændeovn til varme, så forbrændinger på mit håndled har fulgt mig masser af koldere måneder.
Gjorde en dyb skoldning sidste efterår, ikke holdt op med at være vågen endnu. Jeg fik tidligere RSO -olie, så
påførte en klat, dækkede forbrændingen, og på to dage var området et lyserødt, rent plaster, slet ingen blister
eller forbrænding! Jeg er solgt 100%! ” Janine

Ar

”Jeg har set forbrændinger helet ved brug af denne olie, der burde have efterladt frygtelige ar efter sig. Men
bagefter var der kun tilbage en sund lyserød hud, og ifølge det medicinske system burde sådanne ting ikke være
mulige. Gennem historien har hamp altid haft ry for at have evnen til at helbrede sår, mens der efterlades lidt
eller ingen ar efterfølgende.

Jeg har leveret denne olie til mange mennesker, der havde dårlige hudfarve og ardannelsesproblemer i ansigtet.
Efter behandling med olien var forbedringen i deres hudfarver forbløffende. Selv ar, der har været der i årevis,
kan helt eller for det meste fjernes ganske enkelt ved at behandle det berørte område med olie.

Dette kan opnås på nogenlunde samme måde, som man ville behandle en hudkræft: Påfør simpelthen olien på
arret,  og  dæk med et  bandage.  Fortsæt  med at  gentage  dette,  indtil  aret  forsvinder,  og  med  tiden  vil  det
behandlede område blande sig med det omgivende væv.

Jeg kom i kontakt med en mand i Tjekkiet, der havde et frygteligt ar i ansigtet, der lignede, at det var forårsaget
af et sværd. Efter at han havde behandlet området med olie, havde jeg meget svært ved selv at fortælle, hvor
arret havde været. Fra mit perspektiv kan de, der er blevet skæmmet af skræk, blive hjulpet, og behandlingen er
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smertefri, så hvis du har et grimt ar, ved du nu, hvordan du skal håndtere det. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest
medicinske plante

Sår, vorter, muldvarpe

”Sår i kroppen kan helbredes ved at indtage olien. Usunde sår, vorter og modermærker på kroppen kan fjernes
ved  blot  at  påføre  olie  og  dække dem med  et  bandage.  Olien  går  efter  usunde  eller  muterende  celler  og
ødelægger dem smertefrit i de fleste tilfælde. Ganske ofte kan vorter og modermærker blive usunde, på hvilket
tidspunkt de normalt bliver mørkere i farven og begynder at vokse. Hvis du har sådan noget at håndtere, kan
læger ofte fjerne problemet,  men i mange tilfælde vender det bare tilbage.  Prøv denne medicin for at befri
kroppen fra sådanne ting på en fornuftig måde.

Tidligere  har jeg endda behandlet  mennesker,  der led med plantarvorter  på fødderne,  og denne type vorte
udvikler rødder, som normalt kun kan udryddes ved en omfattende operation. I stedet for at lade det medicinske
system skære dine fødder til bånd, skal du blot påføre en dråbe olie på vortehovedet og dække med et bandage.
Prøv at holde bandagen på plads i cirka tre dage, og påfør derefter olien og en anden bandage igen. Normalt
efter at have gjort dette tre til fire gange, er vorternes rødder blevet ødelagt, og vortehovedet falder bare af. Når
olien bruges til at behandle denne tilstand, foregår alt dette smertefrit, så hvis du lider af plantervorter, hvorfor
gå igennem den tortur, som det medicinske system har i tankerne for dig, helbred dig selv på en fornuftig måde.
” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

“Mine led flair op på mine fingre og voila, gnid lidt olie på, smerter væk. Brændte mig selv på brændetønden i
sidste uge, 3 tommer sort, boblende hud på indersiden af  mit håndled. Lille mængde olie, bandage, to dage
senere, fantastisk lyserød hud. Anvendt igen, samme, to dage senere, og det blev helet ... UP af Mi. ~ Tak !!!!! ”
Janine

”Jeg har brugt olie i RSO-stil på en heksevorte i mit ansigt. 2 ansøgninger dækket med en båndhjælper, og det
er næsten væk! ” Leslie

“Jeg har brugt cannabis-tilført olivenolie på forbrændinger og snit, og de heler inden for et par dage. Aldrig set
noget lignende. Jeg ved, at  RSO endda ville være bedre.  Cannabis blev brugt til  at  behandle alt,  før vores
regering blev grådig. ” David

"Jeg brændte mig selv på et udstødningsrør ganske godt, og jeg lagde lidt cannabisolie tilført druekerneekstrakt,
og det helede på mindre end en uge og næsten ingen smerter eller irritation og INGEN ar!" Daniel

“Jeg  har  masser  af  skræk  fra  en  hudtilstand,  at  jeg  fik  forfærdelige  lægemidler  i  næsten  6  måneder.  Åh
overraskelse! Et par uger efter behandling er min hud dårlig igen. Det er godt at vide. Jeg var bange for dem
meds, humørsyg, tør flak hud, svedtendens, gud det var forfærdeligt. Vil ikke se doktor igen. ” Nikki

“Dear Sir, jeg er en gammel hippie fra 60'erne og bor i nr. Californien. Har i 8-9 år hybertiseret en række
togbrud og hvid enke med fremragende resultater. Jeg så, at Rick også har brugt White Widow.

Jeg hjælper i øjeblikket en Hospice -patient med rekonvalescens, hvem var/er? dør af de sidste faser af MRSA
som instrueret  af  min gamle  læge Dr.  Ronald Sand ...  Jeg startede ham på tinkturer,  jeg har lavet  og gav
småkager fra både vand til spirerekstraktion og bare smørekstraktioner for fire måneder siden.

En anden producent af en bror, jeg går i Unity Church med, viste mig nu til dit websted for bare tre uger siden.
Har startet Jason på 'JOY GREASE', og han er gået igennem sit første rør og er nu på sit andet. For lidt over en
måned siden var hans bolde på størrelse med en meget stor melon større end en softball ... Siden han spiste mine
bagværk og nu lige ved “Magic Grease”, bliver han bedre for hver dag, og hans Gonader er næsten gået tilbage
til normal størrelse ... De siger, at der ikke er nogen kur mod MRSA ???

Jason har haft meget dårlige store liggesår på ryggen, da han ikke kan ligge på siden eller maven. Han fortæller
mig nu, at de er ved at aftage, og da vores læge dukkede op med et andet hold på slæb, kunne de alle ikke forstå,
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hvorfor  han  ikke  var  død,  eller  hvorfor  han  blev  bedre.  Jeg  har  endnu  ikke  fortalt  lægen  om min/vores
hampoliebehandling, men vil snart enhver dag ... Jeg vil virkelig have tilladelse fra lægen til at behandle sine sår
nu med Olien lokalt, er du ikke enig ??? Hvis vi kan stoppe MRSA hos en patient, der kun havde måneder til at
leve, skal du bare tænke over, hvad dette kunne eller burde jeg sige SKAL sige til det medicinske samfund. Fred
og respekt, Craig ”

“Min mand havde et 30 års ar efter en forbrænding, der krævede et hudtransplantation ... Så jeg tænkte, aha, et
andet sted at eksperimentere med dette fantastiske produkt. Godt, han havde mindre end nul tro på, at det ville
gøre noget ... Efter et par applikationer er det morphing, han har nu pigment, hvor der ikke havde været nogen.
Hårvækst, hvor ingen er vokset i 30 år. ” Rebecca

”Jeg havde andengradsforbrændinger i hele mit ansigt og arme fra en husbrand. Jeg lagde RSO blandet med
kakaosmør  over  det  hele  i  en  måned,  og  du  kan  næsten  ikke  se,  at  jeg  nogensinde  blev  brændt.  Det  er
forbløffende,  hvor  hurtigt  det  virker,  og  det  er  den  bedste  smertestillende,  jeg  nogensinde  har  haft.  ”
Amerikansk

”Jeg havde en muldvarp i hovedbunden, der begyndte at klø for nylig. Jeg påførte en klat en gang om dagen i et
par dage, og muldvarpen begyndte faktisk at skrumpe! Tal om fantastisk. ” Amanda

"Jeg er troende ... retter gigt ... det skal bringe yin og yang i balance, fordi jeg troede, at jeg var glad før, men på
det sidste finder jeg en følelse af lykke, der kommer dybt inde ... Tak Rick Simpson." Irving

”Siden jeg var 11 år (jeg er nu næsten 30) har jeg udviklet en slags svamp på min hud, mest omkring halsbrystet
og ryggen. Disse røde runde pletter vises på min hud hvert år, og jeg har taget alt, hvad der er at tage for at
behandle  min  hudtilstand.  Medicinen,  som hudlægerne  ordinerer,  tager  5-6  dage  at  fjerne  disse  pletter  og
yderligere 5 dage for helt at fjerne dem.

Forleden lagde jeg mærke til, at disse pletter begyndte at vise sig igen, MEN denne gang besluttede jeg at putte
lidt cannabisolie på det ... og det var virkelig magisk !!! Jeg har kun brugt det 2 gange, og pletterne er ALLE
væk. Jeg kunne ikke tro mine øjne! Ikke flere piller og cremer og specielle shampooer til mig! Nu lavede jeg
kokosolie tilført cannabisolie, og jeg vil fortsætte med at anvende den i endnu en uge eller deromkring for at
sikre, at pletterne ikke dukker op igen. Mange tak RS & JB for al hjælp og information, jeg vil være evigt
taknemmelig. ” Ioanna

”I 2002 var jeg ude for en frygtelig ulykke. Jeg havde skrammer overalt og mistede en del af en knogle i min
arm. Efter hud- og knogletransplantationer var jeg næsten helbredt og fik en infektion i min arm. Det viste sig at
være en knogleinfektion og måtte starte forfra. På grund af det når som helst jeg får snit/forbrændinger (jeg er
en svejser) ville de altid blive inficeret. I det forløbne år fik jeg en frygtelig forbrænding fra en dampledning på
arbejdet på min mave. Ved at holde den ren og bruge olien blev den helet med et enkelt tryk over en UGE!
Mine små svejseforbrændinger kunne vare 4-6 uger. Ikke længere med min olie. Skru Neosporin, jeg bruger
OIL! ” Chris

“Poison ivy på min arm… Udslæt og forbrændinger forsvundet  inden for 5 minutter… Ingen buler,  ingen
udslæt, ingen smerter… Jeg brugte et gran RSO med lidt kokosolie… GÅTT på fem minutter !!!” Estelle

“Jeg fik gift eg på mit ansigt, efter den anden dag var det fra panden til min hals, store kløende pletter, rå og
nogle blødninger fra ridser. Jeg blandede lidt olie med en smule kokosolie for at gøre det let at sprede. Jeg tog
den på og øjeblikkelig lindring af kløe og smerter, inden for en time var råheden og betændelsen væk, næste
morgen var den ikke synlig, medmindre du virkelig kiggede. Det løftede sikkert et par øjenbryn, og endelig fik
nogle skeptikere at se, hvad jeg altid taler om. Cannabis helbredende kraft! ” Cindy-lee

"Arthritisk psoriasis på mindre end en måned ... J" Giulliana

“Min psoriasis forsvandt, efter at jeg begyndte at spise olien ... Bare at bruge olien topisk hjalp ikke min så
meget- forsvandt ikke helt, før jeg begyndte at bruge den oralt. Den er ikke vendt tilbage endnu. Jeg er på en
vedligeholdelsesdosis nu, så jeg HÅBER, at det er nok til at holde psoriasis væk. Jeg har ikke haft tegn på det i
næsten 4 måneder. Lægerne fortalte mig, at det aldrig ville forsvinde helt, og at den eneste gang det ville 'klare
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sig' var, da jeg var virkelig syg, og mit immunsystem havde andre ting at kæmpe mod. Nå ... jeg føler mig ikke
syg, og lortet er væk! ” Lindsay

”Også helbredt senebetændelse på få dage. Selv en 7 måneder gammel skade. Gnid bare lidt grydesmør eller
RSO  på  det  smertefulde  område  en  gang  om  dagen.  Fantastisk  lort.  Jeg  brugte  RSO  på  en  3.  graders
forbrænding sidste søndag-tirsdag, ingen tegn på forbrændingen efter 40 timers behandling. Jeg ville helt sikkert
ønske, at jeg havde brugt det, i det andet det skete. Det ville have sparet mig timer med store smerter og holdt is
på det. ” Bobbi

”Hvad kan det ikke hjælpe? Gennem mine studier er mulighederne uendelige. Jeg har en cyste på højre side af
kinden på mit ansigt. Fem dage efter at have taget olien (indtaget) skrumpede cysten hurtigt. Olien var lavet af
frostige blade og en lille knop, der var gennemblødt i altid klar. Blandingen sad i 2 uger. Første nat i olien havde
min cyste  en  prikkende fornemmelse.  Fem dage senere  væk.  Olien virker.  Der  er  alt  for  meget  bevis,  og
videnskaben bag det hele er fantastisk. Der er kemiske forbindelser derude, der reagerer på alle vores receptorer
i nervesystemet er et naturværk. Den fantastiske del er, at det hele findes i én plante. CANNABIS. Det er på tide
at se, hvor langt mennesker kan gå. Det er tid til at udvikle sig. Dr. Dank ”Jeremy

”Første gang jeg lavede olien (tilført kokosolie) var til topisk behandling af en ældre nabos ryg. Hun havde sår
overalt, der kløede dårligt. Væggelus er udelukket, det samme var scabbies, flugter, skeeters og sådan, fordi hun
ikke var påvirket andre steder end hendes ryg, og der er ingen tegn på critteraktivitet på hendes seng. Ved du
hvad hendes søn gjorde ??? Han sprøjtede madrassen kraftigt med kemikalier for at slippe af med fejl, der ikke
fandtes. Jeg gav hende en ny madras med de eksplicitte instruktioner om, at den IKKE skal sprøjtes. Hun måtte
ind på hospitalet for blødende sår, og mens hun var der, udtrykte hun spørgsmålet om ryggen, og du ved, hvad
lægerne fortalte hende at gøre ??? Vask hår og krop for lus, hun har ingen lus. Så hvem tror du, jeg skal lytte til
for  at  hjælpe  hende?  Lægerne?  INGEN. Jeg lavede olien,  behandlede  hende tilbage  med det,  og der  sker
forbedring og helbredelse. ” Michele

“Morning Scot, talte med min søster i aftes, og hun siger, at hun er helbredt !!!!! Medicinen helbredte hendes
helvedesild :) Hun siger, at hun føler sig vidunderlig. Ville bare være 100% sikker, før jeg skrev til dig. Mange
tak for din hjælp. ”

”Pigen med helvedesild havde noget andet at ske med hende, og hun fortalte aldrig familien, hvad der var galt.
Her er det, hun sendte det bare til mig:

“Hej igen, fandt lige ud af i går, at min søster havde vækst på skjoldbruskkirtlen for et år siden, men fortalte det
ikke til vores familie. Tilsyneladende fortalte lægen hende, at de ville holde øje med det, og hvis det voksede,
ville de operere. Det var ikke stort nok til at få en biopsi af det. Anyways, hun havde sin læge tid i den sidste
uge og fandt ud af, at tumoren er holdt op med at vokse. Hun mener, at medicinen stoppede væksten. Er det
ikke en vidunderlig nyhed? Hun fortsætter med at tage det i håb om, at hendes næste aftale vil bevise, at olien
dræber tumorer. Vil fortælle dig mere, når det sker. ” Skotsk

”I  går  fik  jeg  en  kvinde  i  gang  med  medicinen.  Dette  er  hendes  rapport  fra  den  første  dag.  Simpelthen
fantastisk! Her er min dag ét rapport:

Vågnede med eksem på  læben i  går  formiddag og kom lidt  olie  på  den.  Stikkende stoppede på  cirka  10
minutter. Ømhed var væk på 30 minutter. Hævelse var nede på et par timer. Blærer på min læbe er omkring
halvdelen væk i dag - det tager normalt 2 uger for dem at helbrede. Indånding af dampe fra olien på min læbe.
Bemærkede, at smerterne, der har været i min højre bihule i flere uger, er stoppet, og min næse stoppede med at
løbe. Har kun nyset en gang siden i går Bemærkede, at min træthed ikke var så dyb som normalt. Mærkede, at
jeg følte mig afslappet, og at den ængstelige kant var væk. Mærkede nedsat kropssmerter om aftenen - Normalt
har  jeg  så  mange  kropssmerter  om  aftenen,  at  jeg  ikke  kan  sidde  stille  (ankelnerver  og  muskelsmerter,
knæ/skulder/albue/håndled/tommelfinger smerter faldt betydeligt).

Jeg får også et meget let skær med hver dosis. Har ikke problemer med at arbejde eller fokusere og ville ikke
tøve med at køre. Jeg er meget klar, selvom jeg glemte at tage Citicoline i morges. Jeg lægger det, der svarer til
omkring et halvt gran olie på en Craisen, og tager det sådan. ”
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Q. Hej JB! Jeg ville spørge dig om noget, jeg spekulerede på, om RSO ville hjælpe min mors forbrændinger fra
stråling? Hun besluttede at gå videre med den "konventionelle" behandling, og nu har hun brystet, i mangel af
andre ord, kneppet op. Det gør ondt bare at se på det. Jeg husker, at enten du eller Rick engang blev brændt, tror
jeg, mens jeg forberedte RSO, og viste billeder af, hvordan olien også virker på forbrændinger. Så ville det gøre
noget godt for hende?

A. Hej Enrique, gnid naturligvis olien eller en hampesalve på hendes bryst og ryg. Selvfølgelig skal hun spise
olien og holde sig væk fra læger og alle andre former for unødvendig skade. JB

“Min mor (72) har haft smertefuld revnet hud på de fleste fingerspidser i cirka 2 år nu ... meget smertefuldt.
Lægen  siger:  "Ja,  det  kommer  med  alderen."  Dufuss  !!!  Vi  blandede  en  meget  lille  mængde  olie  med
aquaphor ... en behandling natten over ... væk! Hendes smertefulde revner er helet og fortsætter med at være
godt i over en uge nu! FANTASTISKE!" Dolly

”Jeg brugte olien på et frisk åbent operationssår. I september 2012 fik jeg fjernet 2 Basal Cell Carcinoma -
tumorer fra mit ansigt. Den ene var stor og var fodertumoren, der spredte den. Samt blev en intern tumor i min
kind skrabet for en biopsi. Da jeg kom hjem og afslørede mit sår, havde jeg et krater i ansigtet.

De første 4 dage blandede jeg Sheasmør og olie og påførte det. Jeg skiftede derefter til straight oil og er ikke
stoppet.  Da jeg gik til  min postoperative aftale,  var den læge, der troede, at jeg skulle have plastikkirurgi,
forbløffet over min helbredelse. Jeg besluttede at fortælle hende sandheden, at jeg ikke havde brugt recept, at
jeg havde helbredt den med cannabisolie. Hun havde hørt om Rick Simpson & Phoenix Tears, hun dømte mig
ikke og sagde at blive ved med det gode arbejde.

Om en måned går jeg til min anden operation, handlingsplan for at helbrede dette sår ...

Cannabis olie. Vil jeg fortælle denne kirurg? Ved min Post op -aftale! I kærlighed og lys. ” Patti-Jo

-  Patti,  der  kræves  ingen  operation,  hvis  du  fortsætter  med  olien.  Eller  udskyd  med  yderligere  60  g  om
nødvendigt, men hold dig væk fra kirurgi og læger, hvis det overhovedet er muligt. Det er en trist forudsætning
for behandlingens succes i mange tilfælde. JB

“RSO har gjort min psoriasis næsten ikke-eksisterende. Jeg har indtaget en vedligeholdelsesdosis i tre år nu, og
min hud er klar, mit sind er klart, og jeg har aldrig været sundere. ” Erica

"Jeg har set nogen i nærheden af mig bruge Ricks olie på en dårlig forbrænding, der ville have efterladt et grimt
ar, og inden for en uge efter påføring af olien var det væk og ingen tegn på et ar eller at det var brændt." Janice

”Vi har min datter på olien nu. Hun har psoriasis på både albuer, underarme og et knæ. Tog billeder i starten.
Indtil videre er de tørre skællede områder væk. Huden er rød, men glat i stedet for hævet og betændt. Mindre
områder på ydersiden er ryddet helt. Vi er overbeviste om, at det kommer til at fungere. Vi tager billeder hver
anden dag, eller når der er mærkbar forbedring. Alt dette på mindre end en uge ved hjælp af olien topisk. Mange
tak for at gøre opmærksom på denne medicin, der i sidste ende vil helbrede nationer Rick og JB. Jeg deler
indlæg hver dag og fortæller alle, der vil lytte. Det begynder at synke ind. ” Ron

Sp. Virker disse blandinger mod acne? 

A. Jennifer, olien virker til "alle slags hudsygdomme." Det betyder at inkludere acne. De bedste hilsner, JB

“(Jeg fandt om olien) for 3 måneder siden søgte jeg på internettet efter en kur mod acne og rosacea. Det klarede
det med det samme! Jeg tilføjer iso -olie til kokosolie for at bruge den på mit ansigt og hals en gang om dagen.
Min mand siger, at jeg ser 15 år yngre ud! Mange tak for at dele disse oplysninger. Gud velsigne jer alle.
Fortsæt det gode arbejde." Toni

“Det  fungerer  også  for  indgroede  hår  i  ansigtet.  Jeg  brugte  det  på  min  23  -årige  søn  med  succes  i  2
applikationer. EN KÆRLIGHED." Patti-Jo
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“Charlie går. Ingen smertestillende medicin. Han står højt. Hans skridt er lige og brede. Han kan løbe hoppe og
lege. Hans hals er næsten 90 procent helbredt. Det har ikke set sådan ud i to år. Han spiste en banan, pizza, en
halv sandwich, stegte ris, yoghurt og mere i går. Han har ALDRIG spist så meget. (…)

Charlies højre knæ var det værste. Det er cirka 50 procent bedre. Den venstre er næsten helet helt bortset fra det
faktum, at han kløede den den anden nat og blærede den tilbage. Men ikke noget stort ... Den største ændring er
såret på nakken og under armhulerne. Nakken er næsten helet fuldstændig såvel som hans armhuler.

Jeg bruger en lille dråbe olie i hans g-rør før bad. Det har også hjulpet med knæsmerter. Hvis hans knæ gør
ondt, får han den dråbe. Jeg tilføjer ikke nogen tylenol eller ibuprofen. Det gør tricket. Jeg laver også min egen
salve. Jeg har en vandmaskine, der filtrerer vand og adskiller alkalisk vand fra surt. Da surt iltet vand er så godt
for huden og også er antibakterielt, finder jeg surt vand og blander det med methocelullose for at skabe en salve.

Jeg tilføjer koncentratet for at lave en salve, der er ligesom konsistensen af vaselin. Jeg smører hans dressinger
med dette og bruger det på hans sår. DET alene gør en utrolig forskel med smerter, kløe og helbredelse. Jeg
sender dig snart billeder. Jeg har taget dem hver eneste ændring. Jeg tror, at olien holder i endnu en måned, men
da det er første gang, jeg nogensinde har gjort dette, er jeg ikke sikker. Jeg er begejstret. Hans appetit har aldrig
været så god. Han spiste mere mad i går, end han har spist hele året. ” Trisha

“Hej Rick og venner, jeg har en ven, der har haft dette ømme (ca. 2 tommer ved 4 tommer i diameter) på sit
venstre skulderblad i 4 år nu, eeeking -infektion, uden skorpe på stedet, bare en ren rå åbning, under overfladen
kunne du føle en hård baseballstørrelsesklump følsom over for berøring.

Han har topisk påført olien 8 gange på 7 måneder med ca. 2 weekender også til intern brug.

Skurv og ardannende klump er væk, åbent sår er arret over, og min ven føler sig velsignet over at have haft en
chance for at bruge olien. ” Rebecca

”I går skar jeg fingeren på en blender på arbejdet. Klokken 3 vågnede jeg til en bankende finger, at jeg prøvede
is, peroxid, neosporin. Intet virkede. Det bankede stadig. Jeg huskede derefter at høre olie ville hjælpe cellulær
regenerering og stoppede smerter og helede ar og hudproblemer, så hvorfor ikke prøve det. Så jeg tog en dråbe
og spredte den rundt om hele min spids. Inden for 1 minut var smerten 80% væk. Inden for 30 min. Jeg var i
stand til at svinge min finger med kun lidt ømhed, men ingen reel smerte. Jeg er solgt. 12 timer senere ansøgte
jeg igen og har ikke haft smerter siden. ” Rebecca

“Hej Rick, jeg vil gerne holde mit navn fortroligt, hvis du tilfældigvis sender dette (hvilket jeg ikke har noget
imod).  Min  kæreste  havde  en  virkelig  grov  opvækst  og  tyede  til  at  skære  hendes  håndled,  da  hun  blev
deprimeret, dette problem er år efter år bag os, men der er stadig nogle temmelig grimme ar på hendes håndled.
Der er ekstremt synligt og bobler ganske lidt ud, det er det første, mange mennesker lægger mærke til, når de
først møder hende, hun vil ikke have mere end at blive af med dem.

Så mit spørgsmål er, ville olien hjælpe med at slippe af med arene? Eller i det mindste være med til at gøre dem
mindre synlige? Jeg elsker det, du laver, og jeg ville ønske, at jeg vidste om olien, da min bedstefar blev syg af
kræft, du er en helt for alle de liv, du har været med til at redde! ”

-  Kære  XXX,  begynd at  påføre  olien  topisk  på  arene,  de  vil  sandsynligvis  forsvinde  inden for  uger  eller
måneder. Jeg ville også få hende på olien, det vil også hjælpe med hendes PTSD fra alle de minder om, hvad
hun gik igennem, det vil også forbedre kvaliteten af hendes søvn. Tag fotos og videoer, hvis du ikke har noget
imod det,  vil  arret  virkelig  forsvinde - enten helt  eller  også vil  de næppe være synlige.  De bedste hilsner,
Jindrich Bayer

”Hej Rand, jeg har det samme problem med bensårene. Først fordi jeg var præ-diabetiker. Men jeg fandt ud af,
at jeg er meget følsom over for insekter og myggestik. Jeg putter olien på dem og lægger et plaster på natten
over, og bidene er helet. ” Michelle

- Hvad olien kan gøre for myg eller flåtbid er simpelthen fantastisk. Prøv det, og du vil se, hvorfor vi siger, at
ingen  må  forlade  deres  hus,  medmindre  de  har  olien  på  dem.  Olien  har  så  mange  anvendelser,  at  det  er
uansvarligt at forsøge at leve uden den. JB
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"Spis olien ... Jeg har taget olien i to måneder, min psoriasis er næsten 80% klar, og jeg behøver slet ikke bruge
medicin ... Og tog også min gigt væk ..." Giuliana

“Jeg har brugt en cannabis olivenolie-blanding, og på en uge begyndte min psoriasis at rydde. Desværre havde
jeg bare lidt, og jeg havde ikke nok til at tage det mere både internt og eksternt. OBS, jeg havde ikke engang
rigtig RSO, men en cannabisolie lavet på olivenolie. ” Teemu

-  Lad  os  håbe,  at  du  snart  får  lidt  mere  olie,  Teemu.  Det  er  bedst  at  bruge  det  topisk  til  at  kontrollere
symptomerne og også spise olien, du vil også fjerne den underliggende årsag til problemet. De bedste hilsner,
JB

“Det fungerer også godt på myggestik og tandpine. Min datter blev bidt, ikke sjov, mindst 50 gange af myg på
15 minutter  MED SLUKKET! Deep Woods bugspray på.  Jeg prøvede en bananskal,  deodorant,  aloe vera,
dermaplast og hydro-cortison. Intet af det bragte hævelsen ned (hun er allergisk over for myggestik, de svulmer
dårligt) eller gav hende lindring. I desperation skrabede jeg harpiksen ud af en fordamper, blandede den med
bare en smule kokosolie, så den lettere kunne sprede sig og “smurte” benene ned med den. Inden for cirka en
halv time var al hævelsen nede, og mens hun stadig havde røde prikker, hvor bidene var, generede de hende,
undgik jeg at give hende Benedryl.

Jeg havde en byld, der dannede sig i min mund, og jeg pakkede harpiksen fra dampen omkring den berørte tand,
og igen inden for en halv time gik hævelsen ned, og jeg kunne helbrede den, ingen problemer med den siden.
Jeg pakkede den dog to dage for at være sikker. Nu kan jeg sige, at pakning af harpiksen (hvis du har en Vapir
No2 inde i keglen, hvor du skifter skærmen, samler næsten ren hash, også koncentreret.) Om min tand blev jeg
utrolig høj, sandsynligvis højere end jeg nogensinde har været i mit liv .

Jeg sendte endda en sms til min mand fra stuen for at bede ham om hjælp til at komme til soveværelset. Sub-
lingual medicin virker dog bedre, og derfor sprøjter de nitro under tungen på ER, hvis de har mistanke om et
hjerteanfald. Alt er i orden nu, jeg døde dog ikke af en overdosis, jeg vågnede ikke frygteligt tømmermænd og
bedst af alt ... Jeg behøvede ikke at tage store mængder Tylenol eller Advil & gøre endnu mere skade på min
mave og lever.

Jeg ved, at harpiksen ikke er den mest effektive måde, og jeg var ikke engang sikker på, om det ville fungere,
men det var det, jeg skulle arbejde med, da jeg bor i en ulovlig stat. Jeg tænkte dog, at det ikke kunne skade. Jeg
kan ikke vente med at leve i en tilstand, hvor jeg frit kan dyrke mit eget organiske udgangsmateriale af højest
mulig kvalitet, lave min egen olie og helbrede mig selv og hele min familie ... herunder min næsten 2 år gamle
datter, der har været gennemgået helvede det sidste år, fordi ingen kan finde ud af, hvad der er galt med hende.

De tror nu, at hun har en proteinforstyrrelse, men det er bare en anden ting, de kaster rundt, fordi de ikke aner,
hvad der egentlig er galt. At få hende på olien kan måske redde hendes liv.

Selvom jeg ville elske at have en præcis diagnose, så jeg ved, hvad jeg behandler, men bundlinjen er, at jeg bare
vil have min baby til at føle sig bedre, og hvis det betyder at slå det konventionelle samfund ned, så er det, hvad
jeg vil gøre. ” Sara

“Tak er ikke nok for det, du har gjort. Jeg sidder her med olie på min gift eg. Jeg havde ALDRIG prøvet uden
dig. Det varede over 2 måneder og rørte næsten 100% af min krop sidste år på grund af nogen, der startede et
børsteild, så jeg vil nu få det overalt, og værre siger de, for vi bygger ikke immunitet over for denne.

For en dag siden dukkede det op. Så olien i nat stoppede slet ikke kløen. Men jeg ser det helbrede ar dagligt, så
jeg har tro. I morges, 24 timer efter 1. applikation, ser jeg det virket og helbreder enhver skadet hud fra min
ridser. Så med noget zinkoxidpasta over min olie tror jeg, at jeg måske lige har fundet 1# hjælpemidlet til gift
eg.

Jeg kan faktisk ikke vente til næste sæson for at se, om olien måske heler for at reparere dette problem for livet.
Jeg giver dig besked. Ville det ikke være fantastisk? Igen tak for alt, hvad du gør. ” Rebecca

- Det kan olien også rette op på. Det er en kur eller kontrol for alle medicinske problemer. Jo hurtigere det er
anvendt, jo hurtigere vil det ordne det, der skal rettes, det er omtrent alt, hvad der skal til. JB
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“Jeg vil have, at folk skal vide, at RSO ryddet op i en kæmpe blære, min mand fik på hælen, mens han lå i
sengen så længe fra at være så syg. Jeg lagde olien på den, og inden for en uge var den væk. Jeg var helt bange
for, at det skulle udvikle sig til noget meget mere alvorligt. Det dækkede hele hans hæl. Tak Rick Simpson for
alt, hvad du gør. ” Susan

"Som mekaniker har jeg brugt olien på nogle ret dårlige udskæringer, og du har 100% ret ... Det helbreder
huden langt hurtigere end noget andet." Cory

"Hærdet min HPV på to uger med kun tre aktuelle applikationer." Miles

”Jeg er i gang med at behandle en grim muldvarp,  der er blevet sort.  Hver morgen påfører jeg en generøs
mængde lige på muldvarpen og dækker derefter  med et  plaster.  Om 3 uger kan jeg visuelt  se muldvarpen
skrumpe. Det virker. Jeg spiser også lidt  hver dag ... sikke en forskel i energiniveau. MEDICINAL BLISS
GENNEM CANNABIS !!!!!!! ” Beau

”Jeg indrømmer det ... jeg er klodset ... jeg har en dårlig vane med at stikke pitchgaffelens tænder i min fod.
RSO direkte på stedet, dæk med plaster, smerter forsvundet på sekunder, helet på 3 dage. ” Heather

“Jeg har set en meget mindre kraftig balsamversion af olien ødelægge psoriasis på dage, reducere æggestokkene
hævelse på første dag i perioden på 20 minutter og forhindre ardannelse og smerter, når den påføres straks ved
mindre forbrændinger. Får mig virkelig til at spekulere på, hvad olien kunne gøre ... ”Beres

”Jeg havde et af de værste tilfælde af fodsvamp, da jeg var 10 år, jeg ville ønske, at jeg havde olien. Men jeg har
det nu. Alt er godt 47 år senere. Helbreder det meste. ” Donald

“Min svigerdatter stegte svinekoteletter og dyppede dybest set fingrene i den kogende varme olie op til den
første kno, og de blev hvide som kogt kylling.

Vi satte RSO på dem, og smerten var væk på cirka et minut eller deromkring, hun overtrukte dem 2 x om dagen
med RSO. De helede meget hurtigt på få dage, og der var slet ikke hudtab eller ardannelse.

Det er fantastisk, at vi nu opbevarer lidt i køleskabets køleskab, så hvis nogen bliver forbrændt (især børnene)
vil vi straks anvende RSO'en, det er ikke nødvendigt at føle den slags smerter, når vi har en naturlig plante, der
tager sig af det . ” Debra

“Jeg havde et lille parti klumper på albuen, behandlede dem med olien ... En uge senere er min albue glat og
ingen bump ... Jeg tror,  de var vorter, men fordi jeg ikke tror på læger, kunne jeg ikke fortæl dig det ikke
sikkert. ” Carla

- Uanset hvad der er galt med din hud, skal du blot påføre olien, dække den med et plaster og påføre olien igen
hver dag eller to eller når plasteret falder af. Forbrændinger, vorter, eksem, psoriasis - olien er ligeglad med
hvad den er og vil ordne den, bare giv den tid og olie. JB

“Min ven havde en cyste i ansigtet, og efter at have taget olien i et par dage var den væk. Og han indtog det
uden at bruge det topisk. ” Jonathan

“Ikke en kræftpatient, men jeg havde en infektion på min hæl, der ikke ville reagere på behandlingen. Jeg havde
endda et sårplejeteknisk arbejde på det ... han fik infektionen til at stoppe med at sprede sig, men det ville stadig
ikke helbrede. Jeg smurte olien på den, og på EN dag var rødmen mindre. Dag to og rødme væk. Dag tre, og
infektionen ligner hud igen! Vidunderlig helbredende olie! ” Tammie

“Jeg arbejdede for et pool- og spa -selskab ... jeg er lyshudet udenfor hele dagen. Jeg havde nogle skøre pletter
på mit ansigt, hoved og arm, der altid var ud af førerens vindue. Olien rydder disse pletter lige op i løbet af få
uger! Jeg indtager nu 5 gram ren THC hver dag for at hjælpe med at bekæmpe enhver sygdom og for at holde
mit immunsystem stærkt. BTW ingen influenza skud nogensinde! Ingen influenza siden jeg var barn. ” Jay

“Jeg ved, at fyre her altid siger, brug den rene RSO, og jeg er en virkelig stor fan af de ting. Men jeg vil bare
fortælle folk, at en kokosolieinfusion lavet med sukkerblade fuldstændig har erstattet neosporin for os, jeg har
ikke været nødt til at købe det i 2 år. Det fungerer bedre og hurtigere, og jeg kan slather det over folks hænder
og ansigt, og jeg behøver ikke bekymre mig om, at de bliver syge, hvis de ved et uheld spiser det. ” Tina
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- Tina, intet fungerer bedre og hurtigere end ren RSO, men jeg ved, hvad du prøver at sige. Selvfølgelig kan
mindre  potente  former  for  cannabismedicin  også  gøre  underværker.  Problemet  er,  at  succesen  ikke  er  så
pålidelig som med ufortyndet mest potent RSO.

Cannabis -kosmetik erstatter snart den mest tilgængelige kosmetik snart, nemlig efter at kvinder har fundet ud
af, hvad olien kan gøre for deres skønhed. Hampfrøolie, kokosolie og sheasmør er mine yndlingsbærere, men
man kan bruge det, der er populært lokalt, hvor de bor, og tilføje olien til det. 20-30% RSO i cremer virker
vidundere, men 0,01-1% kan også være en stor fordel ved mindre alvorlige tilstande og daglig vedligeholdelse.
JB

“Min kæreste er meget allergisk over for myggestik, og i aftes havde hun en på sit tempel ... den var enorm, i
hvert fald foreslog jeg at få en plaster og lægge RSO, som vi havde lavet af cannabisblade, på biddet. I morges,
da vi vågnede, var bumpen helt forsvundet. ”

- Tak, Jimmy. Jeg er sikker på, at denne information vil hjælpe mange mennesker. Mygtsæsonen er her. Og
olien virker også som et afstødende middel, prøv den. Det er altid bedre at forhindre, at der opstår problemer,
selvom det er så let at reparere dem med olien. Olien kan bruges topisk på alt, hvad der klør, brænder eller gør
ondt. Jo før du påfører olien, jo hurtigere kan problemerne forsvinde. Husk det. JB

Sp. Hvor lang tid kan olien holde? For evigt? Hvad er den bedste opbevaring, køleskab, fryser, spisekammer?
Tak.

A. I en sprøjte og hvis den opbevares på et mørkt koldt sted, vil olien holde i årevis, især hvis du formår at
beskytte olien mod besøgende og familie, nemlig kvinder, fordi de synes at kunne lide at indtage olien endnu
mere end mænd. 

I det øjeblik kvinder i din familie finder ud af om foryngende virkninger af olien, og hvad den gør med rynker,
skal du ikke bekymre dig om, hvor længe olien holder, den vil altid blive spist eller brugt topisk meget hurtigt.
Hvis du vil bevare din forsyning af olien, skal du ikke fortælle kvinder, at kosmetik med 20-30% af olien vil
gøre mirakler for deres teint og få dem til at se så unge ud som fysisk muligt, ellers vil de simpelthen tage det
fra dig nej uanset hvad du vil prøve at sige eller gøre, og du skal ikke bekymre dig om, hvor længe olien vil
vare.

Dette er ikke (ment som) en sexistisk kommentar, jeg informerer kun om, hvad jeg har set ske mange gange, det
er bare en observation og et forsøg på at henlede opmærksomheden på, hvad olien kan gøre for din teint uanset
køn. JB

“Hvis kvinder vidste, at det vendte aldrende hud og reparerede beskadiget hud (som i denne persons tilfælde),
ville cannabis -legalisering støtte gå gennem taget! Hele økonomien har trivedes på grund af undertrykkelsen af 
denne fantastiske naturmedicin, og vi vil alle se den smuldre sammen, efterhånden som flere og flere mennesker
bliver informeret og simpelthen begynder at medicinere sig selv. ” Gil

Spørger du det på dit ansigt til rynkebehandling> eller tager du det oralt eller begge dele? ” Toni

A. Både for de bedste resultater, men kun aktuel anvendelse kan også gøre meget. JB

”Har jeg læst rynker? Det hjælper rynker? : 0 ”Margie

Kronisk smerte

“Hvis du har de rigtige sorter at lave olien af, er der ikke noget bedre til kronisk smertelindring end hampolie.
Olierne fra mange typer hamp er et vidunderligt naturligt smertestillende middel, der ikke er vanedannende eller
skadeligt. Det medicinske system giver kroniske smertepatienter farlige, vanedannende og skadelige lægemidler
til at kontrollere deres smerter. Jeg indrømmer, at sådanne lægemidler er noget effektive, men alt hvad de gør er
at maskere smerten, uden at de giver nogen helbredende effekt. Når du tager hampolie til kroniske smerter,
reducerer det ikke kun smerten, det går faktisk på arbejde med at forsøge at helbrede årsagen til din lidelse. For
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alle, der lider af kroniske smerter, er hampolie langt den bedste behandling, da den ikke er vanedannende og
ikke skader resten af din krop.

Jeg har set  mennesker  med knoglekræft  i  smerte,  da morfin og alle  de andre smertestillende  medicin,  det
medicinske system bruger, ikke kunne dræbe deres smerte. Men hampolien bragte den under kontrol i løbet af
få timer, og de var i stand til hurtigt at komme af disse skadelige stoffer med få abstinenssymptomer. Jeg har
også givet denne medicin til mange patienter med kroniske smerter, og nogle af resultaterne har været virkelig
fantastiske. Det var ikke usædvanligt, at jeg modtog rapporter fra folk allerede dagen efter og fortalte mig, at de
ikke længere lider.

Som jeg sagde, har hampolie evnen til at fjerne smerter, men det går også på arbejde for at helbrede årsagen.
Igen er tanken at slippe af med disse farlige vanedannende farmaceutiske lægemidler så hurtigt som muligt og
erstatte  dem  med  brugen  af  denne  olie.  Realistisk  set  er  der  ingen  sammenligning  mellem  hampolie  og
lægemidler. De fleste smertestillende medicin leveret af vores medicinske system er farlige, vanedannende og
dødelige, mens hampolie ikke udgør afhængighed eller fare for patienten.

Hvis en patient tager morfin eller andre opiater for at kontrollere deres smerter, foreslår jeg, at de begynder med
doser på størrelse med et stykke kortkornet tør ris. Forøg derefter mængden, du indtager, så hurtigt som muligt,
mens du reducerer dit indtag af disse stoffer, indtil du slet ikke har behov for lægemidlerne. Der er et stort antal
mennesker, der har taget medicin, som deres læger har ordineret i årevis, og de har gjort lidt eller ingenting for
at hjælpe. Hvis du vil vide, hvordan det er at føle sig godt igen, skal du prøve olien og efterlade vanvittigheden i
det medicinske system. " Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Rygsmerter, skoliose

Har du haft nogen patienter, der oplevede lindring af rygsmerter eller skoliose?

“Producenten af vores dokumentarfilm” Run From the Cure ”havde Christian Laurette lider af skoliose i årevis.
For omkring tretten år siden tilbød det medicinske system at foretage en operation,  men de ville  kun give
Christian en 50/50 chance for at gå igen. Med odds som dette følte han, at hans eneste alternativ var at leve med
smerten.  Næsten  dagligt  ville  han  bryde  sammen  i  smerte  af  skoliosen,  og  han  havde  mere  eller  mindre
overbevist  sig  selv  om,  at  intet  kunne  hjælpe.  Jeg  forsynede  ham  med  hampolie,  og  inden  for  få  timer
rapporterede han, at han ikke oplevede yderligere smerter i ryggen.

Jeg forklarede ham, at han havde levet sit liv med en tilstand, der ikke tillod ham at dyrke den måde, som en
normal person burde, derfor var hans rygmuskler meget svage. Som forventet, efter at have taget olien som
anvist, fungerer Christian nu normalt uden smerter, hans rygmuskler er blevet styrket, og han kan nu undvære
olien i længere perioder. Christian er bare en af mange med rygproblemer, der har fundet en effektiv kur eller
kontrol ved brug af denne medicin for at lette deres ubehag. Efter min mening er det ikke nødvendigt for nogen
at gå igennem livet i en konstant smerte. Hvis du har problemer med ryggen, er jeg sikker på, at brugen af denne
medicin  vil  være  til  stor  fordel  for  de  fleste,  der  har  disse  tilstande.  ”  Rick  Simpson,  Hamp:  Den  mest
medicinske plante

Diabetes

”Diabetikere, der lige er blevet diagnosticeret, er normalt ret lette at helbrede, og på ingen tid er de ofte fri for
sygdommen. Men hos patienter, der har haft denne tilstand i lang tid og har lidt af sygdommens virkninger i
årevis, vil det ofte tage længere tid. Selv hos stærkt beskadigede patienter, hvis olie af høj kvalitet tages korrekt,
har de ofte ikke brug for insulin inden for seks uger. Desværre kan den skade, denne sygdom forårsager i vores
kroppe, tage betydeligt længere tid at helbrede, men med tiden kan det meste også repareres.
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Det ser ud til, at olien ofte har mulighed for at forynge bugspytkirtlen ganske hurtigt, så den igen kan fungere
korrekt. Vi kunne først bevise dette på en diabetiker, jeg havde behandlet for kræft. Ved afslutningen af  sin
kræftbehandling gik han helt ud af olien i ti dage. Til min overraskelse forblev hans blodsukker normalt, og han
spiste mange ting, som en diabetiker ikke burde. Denne mand havde været diabetiker i over tredive år, og han
havde  taget  to  injektioner  af  insulin  om dagen.  Så  efter  at  han  ikke  havde  taget  olie  i  ti  dage,  og  hans
blodsukkerniveau forblev normalt, blev det indlysende, at hans bugspytkirtel skal fungere korrekt igen.

Jeg fortæller altid patienter, at jeg ikke er læge, men jeg tror,  det ville være i deres bedste interesse, hvis de
kunne slippe af med den kemiske medicin,  de bruger til  andre tilstande.  Ganske ofte kan visse lægemidler
hindre oliebehandlingens effektivitet, og oliens brug vil normalt alligevel erstatte disse lægemidler.

Jeg har haft rapporter fra patienter, der led af både type 1 og type 2 diabetes, der angav, at olien havde behandlet
dem med succes. For eksempel har jeg stødt på patienter, der har injiceret insulin i tredive år, og efter at have
startet olien, havde de ikke længere brug for at tage disse injektioner inden for seks uger. På samme tid sagde
andre rapporter,  jeg modtog fra  nogle,  at  de kun havde succes  med at  sænke deres  insulinindtag.  Men de
erklærede også, at det med brugen af olien også gjorde andre vidunderlige ting, der forbedrede deres generelle
helbred.

Måden jeg ser på det, at komme ud af insulin og få bugspytkirtlen til at kontrollere blodsukkerniveauet igen er
målet. Men selvom dette ikke kan opnås fuldstændigt, vil virkningerne af olien stadig være meget gavnlige for
patientens krop. Da denne sygdom forårsager cirkulationsproblemer og andre komplikationer, er en infektion
forårsaget af en skade ofte umulig at helbrede ved hjælp af de medicinske systemer såkaldte konventionelle
metoder. For eksempel, hvis en diabetiker får en infektion på foden, og den nægter at helbrede ordentligt, er det
medicinske systems svar i sidste ende at fjerne foden eller i det mindste den del, der var blevet inficeret.

Jeg har kendt til  diabetikere personligt, der havde gjort dette, og på ingen tid har de normalt brug for at få
fjernet mere, fordi infektionen fortsætter med at komme ind. Hvilken frygtelig udsigt for en diabetiker at stå
over for, og hvad der gør det endnu værre, er, at disse operationer er helt unødvendigt.

På det tidspunkt vidste jeg intet om hampeplantens helbredende evner, og alt jeg kunne gøre var at se den
smerte,  disse  patienter  måtte  gennemgå;  men  siden  da  har  jeg  endelig  lært  sandheden.  Hvis  olien  bruges
eksternt, vil det helbrede diabetiske sår på meget kort tid, så du kan forestille dig de fordele, en diabetiker får,
når dette stof indtages. Jeg har gjort disse oplysninger tilgængelige i årevis, men stadig vælger læger at ignorere
brugen af denne medicin og fortsætte med at lemlæse deres patienter. Dette er en af grundene til, at jeg ikke har
brug for det medicinske system og alle disse såkaldte læger, der fodrer vores lidelse.

Efter at have taget oliebehandlingen opfører mange diabetikere, der har været på begrænset kost i årevis, sig
som et barn i en slikbutik. Pludselig kan de igen spise mad, som en diabetiker ikke bør, og nogle patienter vil
have en tendens til at overdøve sig selv. Som tiden går, kan olien reversere skader, der er sket på diabetikernes
kroppe,  såsom dårlig  cirkulation  osv.  Olien vil  også helbrede  de grimme infektioner,  som diabetikere  skal
håndtere på en fornuftig måde, og ud fra det, vi har bevidst, hampolie af høj kvalitet er effektiv til behandling af
alle former for diabetes. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

”Olien forynger bugspytkirtlen, og tro det eller ej, den begynder så ofte at producere insulin, selv efter mange
års inaktivitet. Mange patienter kan stoppe med at skyde insulin efter flere uger på olien. Olien hjælper også
med at helbrede eller kontrollere alle de andre diabetesrelaterede problemer i kroppen.

Jeg ville  spise olien  og/eller  bruge den i  et  stikpiller.  Rygning eller  fordampning kan også hjælpe  med at
reducere blodsukkerniveauet,  men virkningerne er meget begrænsede i forhold til at indtage olien. Jeg ville
bruge olien topisk til diabetiske sår, ganske enkelt anvende olien, dække den med et bandage og gentage dette
hver tredje dag, indtil  såret er helet.  Jeg ville blande hampfrøolie med ekstraktet  og bruge det til  massage,
hvilket fremmer blodcirkulationen og hjælper med at forhindre hævelse og andre gener. Jeg ville også inkludere
hampfrø og hampfrøolie i min kost. ” JB
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Hjerte, blodtryk

Har du haft nogen gavnlige rapporter om hampolie og hjertesygdomme?

”For dem med hjerteproblemer, der påbegynder behandling med olien, skal de være opmærksom på, at olien
ofte kan øge en patients puls, indtil de bliver fortrolige med brugen. Stigningen i puls er normalt kun lille, men
jeg føler, at patienten burde vide, at det kan ske.

Denne medicin er effektiv til at reducere kolesteroltalet og forbedrer blodcirkulationen, så det i sig selv ville
være til stor gavn for patientens hjerte. Helt sikkert er hjertet et vitalt organ, og fra vores erfaring kan hampolie
forynge vitale organer. Selvom jeg aldrig har fortalt folk at stoppe med at tage deres hjertemedicin, har mange
gjort det uden nogen skadelige virkninger. Jeg føler,  at hampoliens effekt på hjertesygdomme kræver mere
forskning, men ud fra hvad vi har set, ser denne medicin ud til at være meget gavnlig for hjertet.

Kan olien regulere blodtrykket?

Hampolie kan faktisk regulere blodtrykket. Jeg bruger det selv til at hjælpe mig med at sove og til at regulere
mit  eget  blodtryk.  Når jeg påbegynder  behandling med hampolie,  fortæller  jeg patienter,  der allerede tager
medicin mod denne tilstand, for at holde godt øje med deres blodtryk. De fleste, der brugte lægemidler til at
kontrollere deres blodtryk, behøver dem ikke længere, når de påbegynder behandling med hampolie.

Da hampolie  reducerer  blodtrykket,  vil  enhver,  der  forsøger  at  fortsætte  med at  bruge deres  farmaceutiske
blodtryksmedicin, sandsynligvis opleve, at kombinationen af de to vil føre deres blodtryk ned for lavt. Det er en
god idé at undgå denne situation, og med brug af bærbare blodtryktestere, der er tilgængelige i dag, kan dette let
opnås.

Kan det hjælpe med andre indre organsygdomme?

Efter hvad jeg har set ved brug af hampolie, kan mange indre organforhold og tilhørende problemer kontrolleres
eller  helbredes.  Når  et  indre  organ  forynges  og  heles,  kan  det  igen  genoptage  sine  pligter  i  vores  krop.
Personligt synes jeg, at det er meget mere fornuftigt at forynge vores egne vitale organer ved brug af denne olie,
frem for at gennemgå en organtransplantation med alle de tilhørende farer og derefter bruge resten af dit liv på
at tage medicin, så orgelet ikke blive afvist. I nogle tilfælde kan en organtransplantation være det eneste svar,
men hvis denne medicin blev brugt korrekt til at forynge vitale organer, tror jeg, at der ville være meget mindre
behov for transplantationer. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

”Hjerte er et indre organ, og olien forynger vitale organer. Når patienter begynder at bruge olien, reducerer de
normalt deres doser af deres hjertemedicin til halvdelen, og de fleste stopper med at bruge medicinen, så snart
de føler, at de kan stoppe med at bruge dem. Olien er meget gavnlig for hjertet.

Olien  kan  meget  let  regulere  blodtryk  og  arytmi.  Det  sænker  normalt  blodtrykket,  så  dem,  der  bruger
blodtryksmedicin,  bør være forsigtige med brugen af  olien,  indtil  de vænner sig til  det.  En kombination af
blodtryksmedicin og olien kan drive trykket alt for lavt, og det er derfor en god idé at overvåge blodtrykket ved
hjælp af en blodtryksmåler. I mange tilfælde øger olien pulsen lidt.

Dette område kræver meget mere forskning, så patienter bør følge deres sunde fornuft, når de begynder med
olien, men de bør også holde kontakten med deres læge for at sikre, at hjertet.

Hjertepatienter bør kontrollere de elektriske ledninger i deres hjem eller arbejde.

Hjertet arbejder på elektromagnetiske impulser, og derfor bør de undgå at blive i elektromagnetiske felter så
meget som muligt.

Jeg ville spise olien, og jeg ville også bruge den i suppositorier. Hvad angår aktuel anvendelse, gør det aldrig
ondt, men jeg kan ikke sige, hvor gavnligt det virkelig er i øjeblikket. Som altid ville jeg bruge hamp på alle
mulige måder. Jeg vil også inkludere hampfrø og hampfrøolie i min kost, både frø og olien vides at have meget
gavnlige virkninger på mange hjertesygdomme.
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Hvis jeg var læge og skulle foretage en hjerte-relateret operation eller transplantation osv., Ville jeg forsøge at
forynge orgelet med mindst 60 g olie. Hvis 60 g ikke ville bringe patienten til en tilstrækkelig sundhedstilstand,
ville jeg stadig blive ved med at give dem olien. ” JB

Astma

”Selv rygekande er gavnligt for mange astmapatienter, men at indtage olien eller fordampe det er en meget mere
effektiv og medicinsk måde at behandle denne tilstand på. Brug af olien i stikpilleform er også meget effektiv
for personer med vejrtrækningsproblemer, og derfor kan denne metode også være en fordel. Vi kender mange
mennesker, der har astma, der er blevet hjulpet med brugen af denne medicin, og jeg kan ærligt sige, at jeg ikke
er opmærksom på nogen behandling for denne tilstand, der er mere effektiv. Selv dem, der lider af ting som
KOL, har oplevet fantastiske forbedringer i deres evne til at trække vejret ordentligt ved brug af denne medicin.
Hvis du oplever nogen form for vejrtrækningsproblemer, så prøv olien, og jeg er sikker på, at du ikke kommer
til at fortryde det. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

”Man ville forvente, at fordampning af olien er den bedste behandling for astma eller vejrtrækningsproblemer.
Overraskende  fandt  vi  ud  af,  at  hampoliesuppositorier  er  ekstremt  effektive  til  at  åbne  luftveje.  Normalt
rapporterer de inden for 30 minutter efter, at en patient har taget et stikpiller, at de føler, at deres lunger åbnes,
og  de  kan  trække  vejret  meget  lettere.  Som med  enhver  anden  sygdom ville  jeg  selvfølgelig  indtage  en
standarddosis på 60 g over tre måneder, og derefter ville jeg blive ved med et gram om dagen, indtil jeg ville
føle mig helt rask. Så ville jeg selvfølgelig blive på en vedligeholdelsesdosis resten af mit liv. Jeg ville bruge
olien oralt, topisk på halsen og brystet og i stikpilleform. ” JB

Børn og olien

Specielt mødre vil bekymre sig, hvis det er sikkert at give olie til børn. Er det så sikkert?

”Jeg anser hampolie for at være helt sikker i behandlingen af  børn i alle aldersgrupper, der lider af kræft og
andre sygdomme. Jeg ved virkelig ikke, hvordan læger, der behandler små børn i onkologiske enheder, kan leve
med sig selv. Kender de ikke den skade, de gør på disse små med deres stråling, kemo og andre skadelige,
giftige kemikalier?

Enhver, der nogensinde har studeret medicin, kender virkningerne af sådanne behandlinger og er klar over, at de
er meget mere tilbøjelige til at producere død ved brug af disse behandlinger frem for en kur. Hvis forældre kun
ville tage sig tid til fuldt ud at forstå, hvad det medicinske system har til hensigt at gøre mod deres børn, er jeg
sikker på, at de fleste hellere vil have dem behandlet med hampolie, fordi det er et naturligt stof, der er sikkert at
bruge og ikke vil forårsage skade på barnet.

Da jeg vidste, hvad jeg gør ved det medicinske system, ville jeg aldrig lade dem få fat i nogen af mine børn. I
tilfælde af at nogen forsøgte at tvinge mig til andet, ville situationen øjeblikkeligt blive meget grim.

Jeg synes, det er helt naturligt, at enhver forælder ønsker at beskytte deres børn og holde dem ude af skade.
Hvis jeg troede, at det medicinske system udgjorde en fare som barnets forælder, ville jeg føle, at jeg skulle
have ret  til  at  vælge  andre  behandlingsmetoder.  For  nylig  i  USA og Canada har  der  været  tilfælde,  hvor
myndighederne tog børn og tvang dem til at tage kemoterapi mod både barnets og forældrenes ønsker. Det ser
ud til, at vi som voksne har ret til at afvise deres vanvittige behandlinger, men det gør vores børn ikke. Da
kemoterapi simpelthen er gift, hvis nogen skulle gå imod min vilje og administrere sådan noget til et af mine
børn, kunne det sandsynligvis siges, at de ikke ville have en meget lys fremtid.

Efter min mening er enhver, der ville gøre sådan noget uden forældrenes samtykke, skyldig i drabsforsøg, og
hvis barnet skulle dø, ville de så være ansvarlige for deres død. Jeg er ligeglad med, hvordan du vælger at se på
det, gift er gift, og hvis en læge administrerer disse stoffer, er de lige så skyldige, som jeg ville være, hvis jeg
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skulle gøre det samme. Bare fordi læger har hvide frakker på, betyder det ikke, at de har ret til at skade deres
patienter; faktisk strider det imod deres egen hippokratiske ed. Hvis jeg var dem, ville jeg begynde at praktisere
medicin på den rigtige måde, før en person, der var forbundet med de patienter, de har skadet, beslutter at søge
gengældelse mod dem.

Hvordan kan hampolie bruges til forebyggelse af sygdomme? Igen, ville det også være sikkert at give olien til
børn?

Jeg kender intet bedre end hampolie til forebyggelse af sygdomme, og jeg anser også denne medicin for at være
helt sikker i behandlingen af børn. Jeg har ofte udtalt, at hvis børn fik små doser hampolie, kunne sygdomme
som diabetes, MS, kræft og mange andre i de fleste tilfælde forhindres i nogensinde at forekomme.

Hvis der gives små doser olie til børn, vil THC og dets tilhørende cannabinoider bygge sig op i deres systemer
og forhindre sygdom. Jeg taler ikke om at få børn højt; det handler om at give børn eller mennesker i alle aldre
en harmløs, ikke-vanedannende medicin for at forhindre medicinske problemer i fremtiden.

Der er ingen logisk grund til, at vi skal forhindres i at dyrke og producere vores egen medicin til behandling af
dem, vi elsker. Skal vores børn eller selv vi selv lide og dø, fordi lægemiddelvirksomheder ønsker at tjene flere
penge?  Når der  er  en naturlig  medicin  til  rådighed for  at  lette  vores  medicinske  problemer,  som de fleste
mennesker har få problemer med at producere? Det er tid til at kysse lægemiddelvirksomhederne farvel og finde
ud af, hvad Moder Natur kan tilbyde for at holde os selv og vores børn sunde.

Hvordan doseres hampolie til børn?

Hvad angår doser, er børn ikke anderledes end voksne, og de har alle forskellige tolerancer for denne medicin.
For at  forhindre sygdomme hos børn ville  der kun kræves små doser en gang om dagen cirka en time før
sengetid, så chancen for at få et barn høj ville være meget fjern. Igen forårsager hampolie ingen skade, så jeg
ved ikke, hvorfor nogen ville tøve med at give det til deres børn. Desuden kan du forestille dig alle de daglige
skader, der finder sted, som vi nu kunne behandle os selv, hvis olien var tilgængelig. Ting som forbrændinger,
snit, ridser, sår, infektioner, insektbid osv. Kan behandles så let og effektivt med lokal anvendelse af denne olie.

Efter mine erfaringer med denne medicin, ville det være den første ting, jeg ville give mit barn til interne og
eksterne forhold. Alligevel ville jeg helt sikkert tøve og tænke mig om to gange, før jeg ville tillade dem at
indtage kemisk medicin. Faktisk ville jeg ikke engang overveje sådan noget ved at vide, hvad jeg gør ved den
medicinske industri.

Det kræver erfaring med hampoliens helbredende virkninger for at komme til denne tankegang, men uden tvivl
vil du også blive konverteret efter at have set, hvad den kan. Jeg er overbevist om, at hvis børn og mennesker i
alle aldre regelmæssigt skulle tage små doser af denne olie, kunne de alle leve længere og være meget mere
sunde. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Er der en alder, hvor de kan starte dette? Min søn er 3 og har dårligt eksem og det er koldt en god del af året her.
” Roxanne

A. Roxanne, det er helt sikkert at give olien til børn, selv til nyfødte, især når de bruges topisk i en blanding
med hampfrøolie eller sheasmør. Det er en god strategi at blande hampfrøolie med olien (1% olie vil gøre, men
20-30% ville være ideelt) og derefter tilføje et par dråber af det til badet hver dag. Det efterlader en tynd film på
hele kroppen, og det er normalt alt, hvad der er nødvendigt (eller i det mindste til vedligeholdelse). Tag billeder
og  videoer,  forbedringen  vil  være  meget  meget  hurtig.  Kløen  og irritationen  forsvinder  på  sekunder  eller
minutter, og eksemet skal simpelthen forsvinde inden for en uge eller mere. De bedste hilsner, JB

“Den røg er IKKE sund for børn eller mamas ... dumme mamas og hvad fortæller du dine børn? Olie eller nada!
Især til børn! ” Naia
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- Jeg ville ikke være så radikal, at rygning eller fordampning også har gavnlige virkninger, f.eks. Mod kvalme
hos gravide. Det vil ikke skade barnet. JB

“Røg er ikke så stor ... især hvis du har tendenser til allergi ... bare siger. Jeg kan ikke klare røg! Børn er heller
ikke i stand til at vide, hvornår de skal stoppe ... om det er sukker, koffein, mad osv. Du skal være deres guide.
Jeg synes ikke, at det er en god idé at forfølge cannabisrygning for teenagere. Siger det bare. Bare min mening
ud fra hvad jeg har set. Kan også distrahere fra skolearbejde og vigtige spørgsmål. ” Naia

- Jeg plejede også at blive distraheret fra skolearbejde og vigtige spørgsmål, og vi havde slet ingen cannabis til
rådighed. Alt det krævede for mig var at se en pæn pige et sted, og det var det for skolearbejde og spørgsmål,
der var vigtige for andre, men ikke for mig.

Hvis du styrer, hvor meget te dine børn drikker, skal du selvfølgelig gå videre og kontrollere,  hvor meget
cannabis de vil tage eller indtage. Held og lykke med det. Det er en forgæves indsats, men jeg er sikker på, at
det vil holde mange mennesker travlt i de næste par år, indtil de indser, hvor sikkert cannabis er, og at det
virkelig er praktisk umuligt at overdosere det dødeligt.

Så hvem bekymrer sig om, hvor meget af det, nogen indtager? Det gør jeg ikke. Jeg er ikke engang ligeglad
med, hvor mange kopper te eller kaffe folk drikker om dagen, forestil dig det. Hvorfor skulle jeg? Det er ikke
min sag. Og det er ikke noget for nogen, hvor meget af denne livreddende og forebyggende medicin nogen
indtager.

Jo mere olie du har i dig og jo oftere jo bedre for dit helbred. Det er den eneste regel, der virkelig gælder. Til
mennesker i alle aldre, herunder børn og gravide mødre. Hvis du ikke kan lide denne idé, skal du komme over
den,  lære  at  leve  med den,  det  er  det  bedste,  du  kan gøre.  Ingen regulering  af  hash  vil  fungere,  det  kan
simpelthen ikke reguleres alligevel. Derudover er der ingen grund til at regulere det. JB

“Jeg er så glad for endelig at kunne meddele, at min søde baby dreng bruger hash til at bekæmpe bivirkningerne
af kemo og stråling OG for at sikre, at han ikke får nye tumorer! Denne medicin har hjulpet ham enormt. Før
han fik denne medicin, kastede han konstant op, han ville ikke spise, han var meget sløv og grim ... nu spiser
han, han holder sin mad nede, han tager på i vægt, og alle, der har været omkring ham, ved, hvor absolut glad er
han. ”

- Godt, uden giften i hans krop ville ungen klare sig meget bedre. Det giver virkelig ingen mening at bruge
kemo og stråling sammen med olien, det er som at give patienten en modgift, mens han pumper gift i deres årer.
Olie kun for de bedste resultater. Læger burde vide dette, det er ikke så svært at forstå, at det ikke er en god idé
at give børn gift, når det ikke er nødvendigt. JB

Q. “Jeg er en enlig mor på 29 år. Min søn er nu 8 år gammel og lever med moderat autisme. Jeg ville ikke
ændre min mini mig for noget i denne verden, undtagen for at gøre hans liv lidt lettere. Jeg spekulerede på, om
du havde fået andre forældre til at spørge om olien? Eller nogen succeshistorier med autisme/Asperger? Hvis
jeg besluttede mig for at gå denne vej, hvilken slags dosering ville jeg se på? Jeg værdsætter al information! Tak
skal du have. Fra en frustreret mor og lille dreng. ”

A.  "Olien  er  omtrent  det  eneste,  der  kan  fungere,"  sagde  Rick,  da  jeg  læste  dette  for  ham.
Doseringsinstruktioner og anden information om, hvordan man producerer og bruger olien,  findes på vores
websted og i Ricks e-bog. Jeg har tidligere hjulpet en del autistiske børn, og denne medicin gør underværker for
dem.

Børn elsker at tage denne medicin, de er ikke fordomsfulde, de ved ikke, at de “gør noget forkert”, og forældre
nyder  det meget,  når  de har lidt  tid  til  sig selv.  For de bedste resultater  ville  jeg som altid  starte  med en
standardbehandling på 60 g, ingen piller, og derefter ville jeg holde barnet på en vedligeholdelsesdosis i en
mængde, han ville vælge resten af  sit lange og fredelige liv. Og ungen fra videoen burde gøre nøjagtig det
samme, hvis det overhovedet er muligt. De bedste hilsner, JB

Sp. Min kone har alvorlige smerter i lænden på grund af at være gravid i 7 måneder, hun beskriver det som en
nervøs  trækning,  der  er  ekstremt  smertefuld.  Jeg prøvede at  kigge  rundt  på  dit  websted  og her.  Vil  RSO
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dramatisk hjælpe smerten? Har du et link til et tidligere emne om dette emne? Jeg er bekymret, hvis de sætter
hende på kodein, vil det skade barnet

A. Jeg ville have hende til at indtage en lille portion olien og påføre olien topisk på ryggen. Giv hende en
massage med en blanding af olie og hampfrøolie. Ja, der er en god chance for, at kodein kan skade barnet. Olien
kan og vil ikke skade barnet på nogen måde. JB

“Hvad  er  den  yngste  person,  du  er  klar  over,  at  blive  behandlet  med  RSO?  Er  der  en  pædiatrisk
behandlingsprotokol? Selvom vi hidtil ikke har haft held med at svaje bedstemors mening og være i stand til at
helbrede bedstefar.  Jeg har en 2 år gammel med ukendte maveproblemer (ja,  hun har været i "medicinsk"
behandling i over et år, og alle piller, cremer, lotioner og Big Pharma -potioner har været uden succes. De
hælder nu til et proteinsyndrom. Naturligvis en 25lb barn kan ikke klare den samme dosis som en 175lb mand,
så anbefaler du det overhovedet til pædiatriske applikationer? ”Sara

- Gravide mødre skal bruge olien og derefter øge dosis, når de føder. Efter fødslen skal mødre spise små doser
af olien for at sikre, at barnet udvikler sig optimalt.

Så hvis du spørger mig, var min yngste patient minus otte måneder gammel og har det stadig godt, han er det
bedst udviklede barn i sin børnehave og begyndte at tale hurtigere end de fleste andre. Hans mor brugte olien,
før hun fødte ham, og barnet fik også olien efter vaccination med en hexavaccine for at sikre, at de farlige
kemikalier skylles ud af hans krop så hurtigt som muligt.

Cannabisolie er en sikker medicin til mennesker i alle aldre. Hvis du har problemer med at forstå dette, skal du
se, hvad olien gør ved eksem eller bleudslæt, og kom derefter tilbage og fortæl mig, at du aldrig ville give
cannabis til dit barn. Alt, hvad du ville høre fra mig, er, at en forælder, der ikke ville give cannabis som medicin
til deres barn, enten er dårligt misinformeret, eller at de er psykopatiske sadister, der nyder at se andre lide.

Ved du, hvor effektiv olien er mod tandpine? Vil du give barnet olien til at bekæmpe smerterne i forbindelse
med voksende tænder? Jeg ville. Uden tøven overhovedet.

Dosering til børn er stort set den samme som for voksne, når du behandler noget alvorligt. Start med en lille
dosis tre gange om dagen, væn patienten til det, øg dosis hver fjerde dag eller så bekvemt, og prøv altid at få så
meget medicin ind i patienten så hurtigt som rimeligt muligt, samtidig med at du sørger for at blive i deres
komfortzone. JB

"En sygeplejerske ven brugte det på fase 3 bleudslæt, væk natten over!" Alice

- For dem, der synes, at børn ikke bør bruge hash. Hvilken anden medicin vil du gerne give dem, hvis ikke
denne ældste, sikreste naturmedicin, der har været brugt i tusinder af år? Eller vil du se jer børn lide af alle de
eksemer og udslæt uden grund? Det er ikke rart at gøre, vil jeg sige. Især når der er så simpel en løsning på alle
disse hudproblemer.

Er  det  ok  at  se  dine  børn  skrige  af  smerte,  når  du bare  kunne give  dem en dråbe  olie,  og  de  ville  være
smertefrie? Hm? JB

"Neurokirurgen kiggede på Spencers seneste MR og sagde:" Den store tumor på pinealkirtlen, og der er ingen
tvivl om, at det var en stor TUMOR, er væk !!!! " Derefter fortsatte han med at sige: ”Hjernestammetumoren er
totalt forkalket !! Det er meget usandsynligt, at det nogensinde vil vokse! ” Dernæst sagde han: "Jeg tror IKKE,
at han har nogen tumorer på ryggen, disse små lyspunkter ser IKKE ud som tumorer for mig."

Jeg fandt ud af, hvorfor Spencers mentale status er forbedret så drastisk, er fordi pinealtumoren er væk !!!
Neuroen forsøgte at sige, at det var kemoen, men jeg påpegede, at tumoren stadig var totalt uændret, 30 dage
EFTER vi stoppede kemo !! Hans svar? "Tja, jeg tror han er et heldigt barn, hvis tumor MAGISK forsvandt !!!"

Magi? Nej. Chemo? NEJ, og det kan vi bevise. Jeg nævnte ikke cannabisolie. Han var MEGET insisterende på,
at vi straks foretog en anden MR for at bekræfte hans meninger. Han sagde, at han skulle ringe til sit kontor det
andet  sekund,  vi  bestilte  en  aftale  til  MR.  Så  der  har  du  det  folkens!  Neurolog  bekræftede,  CANNABIS
DREVER sikkert KREFT Kigger! ” Corrie
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"Kan administratoren venligst oplyse, hvilken slags dosering der skal gives til en 8 -årig, der er blevet sendt
hjem for at dø?" Ricardo

- Start med en lille dosis, se hvordan ungen reagerer, og stig derefter dosis så hurtigt som ungen kan tage den.
Tre gange om dagen. Normalt er de fulde af piller, når de sendes hjem for at dø, så du vil først afgifte dem, fordi
du  ikke  ved,  hvad  interaktionen  vil  gøre,  normalt  er  det  ikke  særlig  rart,  hvad  interaktionen  med  de
dødbringende kemikalier gør. Men det er fordi olien forsøger at rense bordet, så det kan begynde at fungere.

Eller hvis du ikke har noget at tabe, kan du også starte med en stor mængde olie og sætte patienten i en tilstand
af  kontrolleret  koma  på  den  måde.  Det  ville  jeg  nok  gøre,  men  det  er  op  til  forældrene,  hvilken
behandlingsretning de vælger.

Jeg ved kun, at aggressive sygdomme skal behandles aggressivt. Og jeg ved også, at generelt set, jo mere olie
du  formår  at  komme  ind  i  patienten,  og  jo  hurtigere  du  gør  det,  desto  større  er  chancen  for  succes  og
overlevelse. Men jeg ved også, at doseringsinstruktionerne er nævnt af en grund.

Hvis det var mit barn, ville jeg fylde ham fuld af olien, det ved jeg med sikkerhed. Barnet ville svømme i det, og
jeg ville sandsynligvis ikke lade nogen læge komme i nærheden af ham eller hende. Men det er mig, og jeg ved,
hvad jeg skal gøre. De bedste hilsner, JB

Suppositorier

Suppositorier med Rick Simpson Oil (RSO) er en velsignelse for alle kvinder med PMS-relaterede problemer
såvel som for alle med hæmorider, Crohns, tarm- og tarmproblemer osv. De er også gode til vejrtrækning og
lungesygdomme, for ikke at nævne influenza kontrol. De producerer en meget behagelig, langvarig følelse i
kroppen. Jeg har endnu ikke set nogen, der ikke kunne lide at tage dem, efter at de havde overvundet deres
første tøven. ” JB

HVORDAN SKAL JEG TILBEHØR?

Smelt kakaosmør, tilsæt olie, cirka 1-2 g olie pr. 100 g smeltet kakaosmør til at starte med. Forøg derefter dosis
hver fjerde dag, indtil patienten bruger ca. 0,33 g olie i hvert stikpiller.

1 g (totalvægt) stikpiller til børn, 2 g til voksne, 3 g (kugler) til vaginale problemer.

0,01-0,02 g olie pr. Stikpiller vil fungere godt for begyndere. Hvis du starter nogen med 0,05 g i en suppo, vil
de sandsynligvis heller ikke mærke det meget, men det er bedre at starte med en lille dosis (for dem, der aldrig
har prøvet hamp tidligere osv.). Doser på op til 0,005 g THC tolereres normalt uden nogen eller næsten ingen
symptomer.

Den rigtige RSO er meget potent, og du ved aldrig, hvordan en patient nøjagtigt vil reagere (blodtryk osv.), Men
stikpiller ville være en god måde at vænne folk til olien.

Det interessante ved suppositorier er, hvordan de ser ud til  at åbne lungerne og gøre vejrtrækningen meget
lettere inden for 20 minutter - en drøm, der går i opfyldelse for mange med KOL eller astma osv. Patienter har
også brugt dem til behandling af psoriasis, forhøjet blodtryk, Crohns, PMS kramper osv.

Du kan også tilføje andre naturlige olier til suppositorierne, det afhænger af, hvad du vil have dem til, og hvad
formålet  er.  Blot  til  nogle  naturmedicinske  sider  og  læs,  hvad  forskellige  æteriske  olier  gør,  og  du  kan
eksperimentere så meget, som du finder nødvendigt.

Suppositorier er også en god måde at behandle patienter, der af en eller anden grund ikke kan spise olien eller
ikke kan holde den i maven.
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For mig er det at dømme efter virkningerne at tage olien i stikpiller den bedste og mest behagelige måde at
bruge hamp på. Det lyder og ser sjovt ud i starten, det indrømmer jeg, men de, der har prøvet, er enige. Måske
åbner det chakraerne nedenfra og op, hvem ved, men det føles bestemt godt.

Kvinder ville elske at tage suppositorierne - de hjælper også med alle mulige bakterielle og virale infektioner,
"partnerudveksling af mikrobiologisk information", allergi over for kondomer og de smøremidler, der bruges på
dem osv. Har jeg nævnt, hvor meget olien tager sig af ( niveauer) hormonelle ubalancer? De bedste hilsner,
Jindrich Bayer

“Suppositorier med RSO kan også bruges til alle slags vaginale problemer, herunder men ikke begrænset til
gærinfektioner, HPV, kondylomata, herpes og mange andre sygdomme eller infektioner, man ikke nødvendigvis
behøver at lide af. Især når de let kan tages hånd om ved brug af olien. ” JB

“Kan du give  mig  råd  om,  hvorvidt  hampolie  er  sikkert  at  bruge  under  graviditeten?  Der  er  ikke  mange
oplysninger derude, som jeg kan finde. Min veninde har lige fået at vide, at hun har en navlecyste, der kan
forårsage blodpropper, der kan føre til, at hendes baby dør. Jeg har set virkningerne af hampolie og det gode,
det kan gøre, jeg er bare usikker på, om det er sikkert under graviditeten. ” Christine

- Kære Christine, selvfølgelig er det sikkert at bruge det, hamp har været brugt under graviditet og også ved
veer i århundreder. Jeg anbefaler, at hun laver suppositorier med 0,01-0,06g olie i hver (start med 1-2g olie pr.
100g kakaosmør). Cysten forsvinder inden for flere uger, eller den gør det normalt. Tre gange om dagen, og
ingen bekymringer, vil olien ikke skade barnet. De bedste hilsner, JB

“JB, jeg er enig med suppositoriet, men hvilken type kakaosmør bruger du? Skal jeg få uraffineret rent ubleget
kakaosmør? Vil kokosolie også fungere som en suppositoriebase? ” Sara

- Nå, det er op til dig, hvilket mærke eller hvilken type kakaosmør du vil gå efter. Kokosolie kan være for
løbende. Kakaosmør fungerer bedre som suppositoriebase. JB

“Er der nogen, der har nogen ideer til, hvordan man giver hampolie til nogen gennem et fodringsrør? Jeg har
blandet det med olivenolie for at gøre det ikke så tykt, men jeg er stadig bange for, at det tilstopper røret. Nogle
ideer?" Steven Havre

- Steven, det er altid bedst at finde en måde at administrere ufortyndet olie på, det er den bedste måde at gå. Når
du ikke kan finde en måde, kan du blande det med patientens mad og få dem til at spise det på den måde. Ja, det
kan tilstoppe røret, nemlig hvis olien er af en tyk konsistens. Nogle olier er tykke, nogle er mere løbende. Men
når du varmer dem op til kropstemperatur, skal de være løbende nok til ikke at tilstoppe røret.

En anden måde er  at  give det  til  patienter  i  suppositorier  med kakaosmør.  Alligevel  er  at  spise olien  den
foretrukne måde at tage denne medicin, når det er muligt. Der er mange måder at administrere olien på, og det
er ofte meget individuelt, så prøv at finde en måde, der passer bedst til patienten. De bedste hilsner, JB

"Nemlig! Jeg behandler min mor, hun har kræft i halsen og har successivt administreret det gennem hendes
fodringsrør, varm det lidt, og jeg blander det med kokosolie! Aldrig har tilstoppet røret! ” Steve

”Jeg giver det til min søn gennem hans fodringsrør, når han ikke vil sluge det - jeg hælder meget varmt vand på
olien i en kop, så forsvinder det, derefter tilføjer jeg noget køligere vand (ikke for meget), så vandet ikke for
varmt, og hæld det derefter i røret. Det har fungeret ganske godt, selvom olie nogle gange fylder røret lidt, men
det er aldrig blevet blokeret. Hemmeligheden er at hælde det ned, mens det stadig er meget varmt. ” Angela

“Jeg  ved,  at  det  lyder  forfærdeligt,  men  lidt  coca  cola  gennem røret  for  at  skylle  det  efter  indgivelse  af
tyktflydende ting, eller bare for at rense træsko generelt fungerer godt. En gammel RN -standby. ” Ellen

Kirurgi eller olie?

“Du ville aldrig tage mine bryster, når jeg kan indtage RSO !!” Chloe
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”Selve  tanken  om,  at  brystkræft  er  en”  procentrisiko  ”,  er  en  fuldstændig  løgn.  I  virkeligheden  har  alle
kræftmikrotumorer i deres kroppe, inklusive mig selv. Kræft er ikke en sygdom, man bare “får” som at blive
tilfældigt ramt af lyn. Det er noget, du skal “styre” eller “forhindre” dag for dag, måltid efter måltid, gennem et
livsstilsvalg,  der  involverer  tilskud  af  D-vitamin,  ernæring,  superfood,  grøntsagssaft  og  undgåelse  af
kræftfremkaldende kemikalier og stråling. Så når en læge siger, at du har en "chance" for at få kræft, er det, han
antyder, at du ikke har kontrol over kræft, og det er en ren løgn. Kræftfremstilling med andre ord. ”

- Når du har en ”chance” for at få kræft, skal du blot komme på olien. Det er en meget sundere og mere sikker
løsning. ” JB

”Se på kræft eller en anden alvorlig sygdom, som om det var en brand. Jo større ilden er, jo mere strøm har du
brug for at slukke den.

Så vil du hellere bruge hundrede spande vand (RSO) eller et glas vand (andre typer olie), hvis dit eget hus stod i
brand?  Eller  vil  du  gerne  se  professionelle  brandmænd  komme  og  hjælpe  dig  med  det?  Det  er  det,  jeg
foretrækker, men de nuværende brandmænd, dvs. læger, må ikke engang bruge vand til at slukke alle de brande,
og de ved ikke engang, hvordan de skal bruge det efter alle de årtiers indoktrinering, hjernevask og ikke brug af
cannabis i medicin.

Giver det mening for dig, at nogen ville sende ekspertbrandmænd til en stor brand i byen og ikke lod dem bruge
vand, altså den mest grundlæggende og traditionelle form for kamp mod ild? Ikke for mig. Men alligevel er det
præcis, hvad magthaverne gjorde ved det medicinske system, vi har i dag.

Masser af brande, intet vand, altså masser af ekstra arbejde til brandmænd/læger, der ikke kan udføre deres
arbejde bedst muligt. Sådan burde det ikke være, synes jeg. De burde have det bedste udstyr og de bedste
værktøjer til deres job, ikke sandt? Det er det, jeg ville gøre, hvis jeg var deres leder/regering. Er der noget galt
med at se på det på denne måde? Det tror jeg ikke. ” JB
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PMS, overgangsalder

”Dette er en ting, som især hamp og hampolie er den bedste, der findes, uden nogen. Du finder simpelthen ikke
noget, der kunne eller ville hjælpe bedre end hamp. Det vil hjælpe med at genoprette hormonbalancen og tage
kanten af  aggressionen, humørsvingninger osv. Det vil også hjælpe med at lette præmenstruelle smerter og
kramper, urolige følelser, angst osv.

Hvis jeg så en kvinde begynde at opføre sig mærkeligt på grund af PMS-relaterede hormonelle ubalancer i
hendes krop, ville jeg straks give hende hamp på alle måder eller former eller former. Jeg kan ikke se en grund
til, at nogen skulle lide unødigt. For ikke at nævne, at når man lider, lider alle omkring dem derfor, som enhver,
der har måttet håndtere en præmenstruel kvinde, kan bekræfte. Jeg ville have hende til at spise olien, bruge den i
et stikpiller, og jeg ville ikke forsømme lokal brug på hendes mave og ryg. Hun vil kunne lide det, fordi det vil
fjerne smerten og forbedre hendes hud på disse dele. Jeg ville også ryge lidt olie med hende, så hun vidste, at
hun “ikke er alene”, og at nogen bekymrer sig.

Med hamp behøver menstruation ikke at være en frustrerende og ubehagelig oplevelse for alle involverede. ”JB

Q. Damn it, JB ... hun klarede sig godt, INDTIL anti-østrogenskuddene. De gør hende dødssyg.

A. Overraskelse, overraskelse, Valerie. "Hold dig væk fra læger" er spillereglen i øjeblikket. Vi siger det ikke af
glæde, det er en realitet. Patienterne klarer sig normalt godt med olien, indtil medicinske eksperter griber ind og
skruer op for nogle unødvendige meget alternative og eksperimentelle  kemiske lægemidler.  Så indtil  læger
lærer at bruge denne medicin korrekt, er det virkelig sikrest at holde sig væk fra dem (hvis omstændighederne
tillader det selvfølgelig). Hun har ikke brug for skudene, hun har brug for at indtage så meget olie som hun kan
så hurtigt som muligt for at fortryde skaden fra tidligere medicinske behandlinger og for at få hendes tilstand
under kontrol. Hvis olien ikke hjælper, er det meget usandsynligt, at noget andet ville gøre det. JB

Regulering af kropsvægt

“Hampolie  er en fantastisk afgiftning,  og det  er  ikke usædvanligt,  at  mennesker,  der er  overvægtige,  taber
mange kilo under deres behandling. Det er næsten som om olien ved, hvad du skal veje, og med tiden vil det
bringe din krop til det niveau. I mit eget tilfælde tog olien omkring 30 kilo fra mig, men jeg har set mange
mennesker tabe meget mere.

Når du indtager hampolie, er det ikke som at være på diæt. Du kan spise så meget som du vil og hvad du vil.
Olien synes naturligvis at dæmpe en overvægtig persons appetit, og jeg kender ingen bedre eller sikrere måde at
tabe sig på. Derudover kan det stimulere appetitten hos en person, der har brug for at tage på i vægt.

Det er ligesom jeg sagde, at olien vil bringe din krop tilbage til en sund vægt, uanset om du er undervægtig eller
overvægtig. Hvis du gerne vil gå på en eller anden diæt, er det dit valg, men jeg foretrækker ikke at spise
kaninmad hele tiden.

Derudover finder jeg i min alder virkelig ingen glæde ved at lave alle slags øvelser, så hvis jeg ville tabe mig,
ville dette ikke være en mulighed. Hvis jeg vil tabe et par kilo, kender jeg måden at gøre det på uden kost eller
motion, og nu er du også klar over, hvordan dette kan udføres selv. Når først denne vidunderlige olie bliver
mere tilgængelig på kort tid, vil de, der nu er overvægtige eller undervægtige, sandsynligvis ikke blive ved med
det længe. Overvægt kan forårsage en tidlig død, så hvis du bærer et par kilo ekstra, ved du nu, hvordan du skal
håndtere problemet.

Mener du det alvorligt, at det kan tage overvægt af uden træning?

Ja, hampolie kan tage vægt af uden træning, og jeg er et levende bevis. Hvis jeg tager min skjorte af, ligner jeg
en, der har arbejdet meget, og min krop har den rigtige vægt for en mand på min højde.
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Da jeg var yngre, svømmede jeg meget, men nu siden jeg tabte den overvægt, jeg havde på mig, kan du se alle
mine mavemuskler igen. Jeg har ikke engang kærlighedshåndtag, bare et muskelbånd på hver side, og jeg laver
ingen øvelser. Hvis du gerne vil opleve det samme, skal du bare følge mit eksempel, og snart begynder din krop
at se ud, som den skal. ” Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

“Min søn bruger  Simpson -olie  til  sin  Crohns,  men jeg hører,  at  det  kan hjælpe med at  tabe sig.  Hvis  ja
hvordan? ” Krystal

- Ja, det kan, spis olien, og du taber dig, hvis du er overvægtig og tager på i vægt, når du er undervægtig. Spørg
mig ikke hvorfor, spørg mig ikke hvordan det er muligt, jeg kender ikke svaret. Det sker simpelthen. Jeg tabte
mig selv 50 kilo på olien, og tro mig, at jeg forsøgte mit bedste at modbevise Rick. Men jeg mislykkedes, og
olien forstærkede også mine muskler. Det var mærkeligt og svært at tro, jeg indrømmer. Men jeg har ikke noget
imod, at jeg tabte al den vægt uden en dråbe og uden træning. Faktisk var det ganske behageligt, og jeg havde
ikke noget imod den gode søvn, der kom som den eneste bemærkelsesværdige bivirkning ved at bruge olien. JB

Angst, paranoia

”Jeg tror, at angst og paranoia ved brugen af denne medicin kunne reduceres kraftigt, hvis systemet bare ville
stoppe med at arrestere folk for at bruge det. Når jeg starter behandlingen med olien, siger jeg til patienterne:
"Hvis olien gør dig søvnig, skal du ikke bekæmpe den."

Nogle mennesker kan blive ængstelige, mens de prøver at overvinde den afslappende effekt af denne medicin,
når det, de virkelig burde gøre, bare er at slappe af og ikke bekæmpe disse virkninger. Mange sorter af hamp har
et meget lavt potentiale for at forårsage angst, men der er nogle stammer, der gør. Hvis patienter føler sig utilpas
med den olie, de prøver at bruge i sådanne tilfælde, råder jeg dem ofte til at lave medicinen af en stamme, der
vil forårsage færre problemer.

Hvis brugen af  denne medicin kun var lovlig, er jeg sikker på, at den ville fjerne meget af den angst, der er
forbundet med brugen. Nogle stammer kan også producere mere angst end andre, så hvis du oplever sådanne
følelser, kan simpelthen skiftende stammer eliminere problemet. Mange mennesker finder, at brug af stoffer
som mørk chokolade og cayennepeber er ganske effektivt til at reducere deres angst og reducere deres puls. Den
vigtigste ting at huske ved brug af denne medicin er at huske på, at det er den sikreste medicin på jorden.

Brugen af  dette stof gør ingen skade, og hvis patienten oplever angst, skyldes det ganske ofte af patienterne
selv, fordi de alle bliver arbejdet op uden grund. Eller ofte kan farmaceutiske lægemidler, en patient unødigt
forsøger at indtage, udgøre et problem, der kan give dem symptomer på angst. Men dette er let udbedret i de
fleste tilfælde ved simpelthen at slippe af med disse skadelige kemiske lægemidler. Derudover er der også et
naturligt stof, som vores kroppe producerer kaldet citicolin, der også skulle være effektivt til at behandle angst.
Jeg får at  vide,  at  citicolin  er tilgængeligt  i  70 lande,  så hvis du bare går på internettet,  skal du have lidt
problemer med at finde det, du har brug for.

Det tager et stykke tid at vænne sig til hampoliens effekter, og begyndere kan opleve en vis angst. Men på kort
tid vil de fleste blive fortrolige med brugen, og angsten vil bare forsvinde. Faktisk, når patienter først er blevet
vant til oliens virkninger, griner de ofte over den måde, det havde skræmt dem så meget i starten.

Ganske ofte bliver jeg stadig kontaktet af patienter, der forsøgte at bruge en sativa -stamme til at producere
deres medicin, og ofte kan virkningerne af en stærk sativa forårsage angst. Dette fortsætter med at ske, selvom
jeg mange gange har udtalt, at sådanne stammer ikke bør bruges, fordi de er for energigivende.

Du vil ikke have, at en patient får energi, du skal bruge en stærk beroligende indikator for at hjælpe ham eller
hende med at slappe af og helbrede, mens han sover. Jeg hader at se folk spilde deres tid og penge på at forsøge
at producere olie fra de forkerte stammer, men det er ofte det, der sker, når vores instruktioner ikke følges. Med
en lille indsats er jeg sikker på, at vi kan udvikle gode medicinske sorter, der slet ikke giver nogen angst. Men
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dette kan ikke opnås på den rigtige måde, før vi har friheden til at lave den simple forskning, der kræves. ” Rick
Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Depression

”Jeg har fundet, at både sativa- og indica -stammer er effektive til behandling af depression. Alligevel bruger
jeg sjældent sativa -stammer til behandling af mennesker på grund af deres energigivende virkninger. De fleste
patienter,  der  kommer  til  mig,  har  en  alvorlig  sygdom,  og  jeg  vil  ikke  have,  at  de  får  energi  under
helingsprocessen.

Jeg  synes,  den  søvn og hvile,  som en god indica  -olie  giver,  er  den  mest  fordelagtige  for  langt  de  fleste
medicinske tilstande. Olie fra en god indica -sort er meget effektiv til behandling af depression og kan ofte
fjerne dette problem på meget kort tid. De fleste, der er kommet til mig, var i en deprimeret tilstand på grund af
andre  forhold,  de  led  af.  Når  tilstanden  er  helbredt  eller  bragt  under  kontrol,  forsvinder  den  deprimerede
tilstand, de oplevede, bare. " Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Multipel sklerose (MS)

Hvad er dine erfaringer med at helbrede multipel sklerose? Mange mennesker ved allerede, at hamp kan 
hjælpe, men ved ikke, hvordan det skal bruges.

”For nylig modtog vi en rapport fra en kvinde, der lider af MS, og som indtog to ounces hampolie af høj kvalitet
for et år siden for hendes tilstand. Virkningen af oliebehandlingen var meget vellykket, og selvom hun ikke har
indtaget  olie  i  løbet  af  det  sidste  år,  er  hun ved godt helbred.  Efter  min erfaring er  multipel  sklerose ofte
helbredelig, men for mennesker, der har lidt i årevis med denne tilstand, vil det tage tid at fortryde den skade,
sygdommen har forårsaget. Mange MS -patienter ryger hamp til lindring, men brug af hamp på denne måde vil
ikke helbrede dem, og sygdommen vil fortsætte med at udvikle sig.

Den eneste måde, jeg ved at behandle MS og de skader, der er forbundet med denne sygdom effektivt, er ved at
indtage olien regelmæssigt, indtil den er helbredt eller bragt under kontrol. Hvis du har MS, gør dig selv en
tjeneste og prøv denne medicin. Livet formodes at handle om at leve, ikke at lide, så hvorfor skulle en patient
tillade,  at  denne tilstand  ødelægger  deres  liv,  når  den  kan behandles  på  en  effektiv  måde?  Jeg  kender  til
patienter med denne lidelse, der ikke længere kunne gå ordentligt, men efter kun et par ugers indtagelse af olien
kunne de igen gå normalt. MS er blot en af mange tilstande, som læger siger, at de ikke kan helbredes, i stedet
fortæller de os, at de kun kan klare symptomerne, mens sygdommen selv fortsat tager sin vej. Hvis du gerne vil
bevise, at din læge tager fejl, skal du prøve olien og begynde at leve for en ændring, og når du gør det, Jeg er
sikker på, at du vil indse, at fyren i den hvide frakke ikke altid har alle svarene. ” Rick Simpson, Hamp: Den
mest medicinske plante

Afhængighed

“Jeg har for nylig observeret, at en dødeligt syg morfinafhængig kræftpatient slukker morfin“ KOLD TYRKIET
”. Da morfin var slukket, blev hun sulten; var ikke længere forstoppet; sov meget godt og hendes smerter blev
kontrolleret langt bedre.

Hun bliver  også sammenhængende igen.  FANTASTISKE. Hvis jeg ikke selv havde set denne 180 graders
ændring, havde jeg ALDRIG troet på det. Jeg har aldrig før været marihuana, men denne personlige observation
gjorde mig til en troende. ” Janice
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”En ting har jeg bemærket nu, hvor jeg har taget RSO i 3 måneder nu, det blev næsten af  med mit trang til
alkohol. Jeg plejede at have en drink eller 2 hver nat, men nu vil jeg sjældent have en drink, og når jeg gør det,
drikker jeg ikke så meget, jeg bemærkede også, at mine bukser har været meget løsere. Jeg har tabt mig 10 kg.
Det eneste, jeg gør mindre af, er at drikke alkohol.

Jeg spiser stadig det samme og nipper stadig til blandede nødder, småkager osv. Om natten, når jeg får mumlen,
og jeg kan endda spise mere end før olien. Ja Olien kan gøre dig sulten.

Så enten mangel på alkohol eller  olien har fået mig til at tabe 10 kg på 3 måneder. Og jeg var ikke rigtig
overvægtig, 5 '10 "og omkring 198 kg. Da jeg var yngre, var jeg altid omkring 186 kg og fit. Nu er jeg nede på
187lb  sidst  jeg tjekkede.  Uanset  hvad,  olie  eller  mangel  på alkohol  fik  mig til  at  tabe mig.  Bare  en glad
bivirkning. ” Scott

”Opiater gør mig forstoppet, kvalm, er svær at få den rigtige dosis til effektiv lindring. De gør mig "woozy", gør
det usikkert at køre og ved og ved. Marijuana gør det ikke. Nok sagt." Fred

“15 års opiatafhængighed helbredt af olien. Jeg havde ikke prøvet det, hvis det ikke var for Rick. Så jeg må
sige, at jeg virkelig skylder ham mit liv, så jeg er nu en af hans største tilhængere. Jeg havde altid røget, men det
hjalp aldrig med den smerte, jeg ville få ved at være på piller. Jeg ville bare dø så mange gange, fordi jeg ikke
længere var ansvarlig for mit liv. Jeg kan sige det på grund af RSO. Jeg er IKKE på morfin, oxy, perc, vic eller
suboxine ... det fik mig af det hele !!!!! Og jeg er 40 n føler 20 igen. Min gigt, jeg plejede at føle hver morgen,
er nu væk. Jeg har taget olien internt 10 gange, og mit liv er begyndt igen. Der er ikke ord til at udtrykke, hvor
taknemmelig jeg er. Hvis du er på piller, start med at tage din olie om natten, medmindre du har en uge til bare
at sove, så ville jeg gå den vej. Pm mig hvis der er spørgsmål. ” Rebecca

“Cannabis fik mig væk fra Benzos efter over 30 års afhængighed for mere end 158 år siden, uden at det fortsatte
som jeg var, havde jeg været død nu ...” Phil

"Jeg slipper al smertestillende medicin og kan nu fungere - jeg ville ønske, at flere kunne stole på naturens
kraft!" Sagsøge

Sovende, søvnløshed

”Hvad angår søvnløshed, er der ikke noget bedre end ordentligt produceret olie fra en god indica -stamme for at
give en person den søvn, de har brug for. Virkningerne af min hovedskade efterlod mig med det, der bedst kan
beskrives som en stemmegaffel, der er blevet gal i mit hoved. Denne høje lyd gjorde det umuligt for mig at
sove, og jeg kunne ikke få den hvile, jeg havde brug for. Det medicinske system gav mig mange forskellige
lægemidler til denne tilstand, men intet virkede. Ofte stod jeg tilbage med frygtelige bivirkninger fra brugen af 
disse lægemidler, der forårsagede mig mere nød end den tilstand, jeg lider af.

Jeg fandt ud af, at bare rygning af hamp gav mig mulighed for at få mere hvile end nogen af  de piller, det
medicinske system gav mig. Da jeg begyndte at indtage hampolie, fik jeg endnu mere lindring, og det var ikke
usædvanligt for mig at få otte til tolv timers uafbrudt søvn.

I årevis før jeg tog olien, stod jeg mere træt op, end da jeg var gået i seng, og jeg fik meget lidt hvile om natten.
Så pludselig efter at have taget olien begyndte jeg at vågne om morgenen godt udhvilet og forfrisket.

Efterhånden som mange af os bliver ældre, begynder vi at opleve søvnproblemer, og dette kan have en meget
skadelig effekt på vores generelle sundhed og velvære. Lægerne kan give dig sovepiller, men hvis du virkelig
vidste, hvad de var lavet af, tvivler jeg på, at du ville have dem i din krop.

En god nats søvn er ikke noget, der bare er rart at have, det er en nødvendighed, hvis du vil forblive aktiv og
sund, og der er ikke noget bedre end hampolie for at give din krop den hvile, du har brug for. ” Rick Simpson,
Hamp: Den mest medicinske plante
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“Aaryn: Jeg synes, at jeg spiste et lidt for stort stykke ... men det er ikke en dårlig ting! Det er bare måske tid til
at gå i seng.

- Hvordan var søvnen, Aaryn? JB

Aaryn: Fantastisk! Jeg hviler stadig! Jeg opdager, at det allerede hjælper med min depression og angst. Olien får
mig til at grine, lol.

Jeg havde en anden patient her, som jeg viste, hvordan man lavede olien, og han har også angst. Han grinede
også. Det var godt.

Jeg spiser en risstørrelse 4 gange om dagen de sidste 2 dage, og jeg har været nødt til at indånde medicinen
sjældnere og har minimale smerter. "

- Sådan skulle behandling af alvorlig sygdom se ud, ikke sandt? Patienten sover, vågner udhvilet, griner meget
om sig selv og dumheden i hele situationen, oplever ikke stress, angst eller bivirkninger af kemiske lægemidler
osv. Jeg personligt ville helt sikkert lide det meget. ” JB

“Jeg er på hampolie under flere forhold, og jeg har aldrig sovet så godt eller følt mig så godt ... Tak Rick
Simpson & JB for at få beskeden om, at denne plante gør underværker for alt tænkeligt !! Bare GØR det folk og
se selv !! Det er den eneste måde, hvorpå du bliver en sand troende, stol på mig !! ” Val

- Tak, Val. Det er rigtigt, at intet slår personlig erfaring med, hvad olien kan. Når du først har prøvet det, for
eksempel  på en forbrænding eller  en myggestik,  og kløen og smerten  forsvinder  på få  sekunder,  kan  alle
fortælle dig, hvad de vil, og du vil vide, at de kan fortælle dig, hvad de vil, men olien vil stadig være den bedste
medicin der findes. Og du vil gerne have en spand derhjemme, bare hvis der sker noget.

Du behøver ikke at stole på et ord, vi siger, bare lav olien, find en med forbrændinger, hudkræft, diabetisk sår,
påfør det derefter topisk og se, hvad der sker. Husk så, at det samme vil ske inde i din krop, når du indtager
olien, og det er næsten alt, hvad du behøver at vide, virkelig. JB

“Nogle mennesker er bare uvidende og bange ... På grund af Rick Simpson har jeg selv været i stand til at gå
ned på mine smertestillende midler betydeligt, jeg mener, at jeg tog 60 mg OxyContin 3 om morgenen og 3 ved
sengetid og havde taget dem i over 8 år ... Det sugede!

Nu siden jeg startede olien, tog jeg kun 1 om morgenen og 1 om aftenen! Tal om et mirakel, det er i hvert fald
sådan, jeg ser det! Lægerne fortalte mig, at jeg aldrig ville være i stand til at gå ned eller være i stand til at
stoppe med at tage dem. Dreng, gjorde "Rick Simpson", og jeg beviser, at mine læger tager fejl.

Jeg gør det, og jeg har det bedre, end jeg havde taget de forbandede giftpiller! Selvom jeg havde en så høj dosis
OxyContin, oplevede jeg stadig smerter dag ud og dag ind, ikke sovende og ikke spiste ...

I dag er jeg smertefri, sover normalt og spiser mere! Og jeg stopper ikke min søgen efter at komme ud af disse
piller, jeg håber, når jeg har været på olien i en måned, vil jeg være helt slukket! Ønsk mig held og lykke!
“Nancy

Jeg har faktisk skizofreni, og jeg bruger medicinsk cannabis til bivirkninger relateret til min tilstand, såsom
angst og søvnløshed. Medicinen virker, lige siden jeg begyndte at medicinere hyppigere, har jeg været i stand til
at sove, hvilket jeg ikke kunne før.

Mange af mine symptomer vises,  når jeg mangler  søvn. Aldrig har  jeg oplevet  stemmer,  mens jeg var  på
cannabis, jeg føler, at det faktisk beskytter mig mod dem ... “Jose

- Jeg er enig, Jose, søvnmangel er årsag til mange psykiske tilstande. Helt logisk, når man ikke har fået nok
søvn, føler man sig ikke så godt, som han/hun ville have efter ti timers forfriskende søvn efter at have spist
olien. JB

”Jo mere beroligende, jo bedre. Jeg bruger det om natten, før jeg går i seng, og det virker. Jeg sover nu 8 timer
lige ud. Hvile har været det allerbedste for mig. Styrken på 80% og derover tager et stykke tid, før du vænner
dig til det, men du kommer derhen. Start med 0,01 ml som anvist og arbejd op derfra. Jeg prøvede en 0,025 til
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at starte ... næste gang tog jeg kun 0,01 ml. 0,025 ml satte mig på sofaen i 10 timer. Vær forsigtig, men husk at
tage det. Som jeg sagde Nat er det rigtige tidspunkt for mig. Kan fungere i løbet af dagen og REST om natten. ”
John

“Jeg giver olien til min forlovede (Jason), og han bliver ikke taget meget, og det gør ham så træt. Han sover det
meste af dagen. Jeg kommer til at tage ham af det for en dag eller to bare for at se, hvilke ændringer det gør ...
så måske give ham en lille smule ligesom 1/2 et gran ris (i det mindste var det, vi har læst) måske vi støttede det
hurtigt op for ham. ” Jason

- Jason, den søvnige følelse er ok, og du vil have, at patienten sover så meget som muligt. Den beroligende
effekt slides af om et par uger, men det er ikke noget uønsket, tværtimod. De bedste hilsner, JB

Q: Lav i dag nogle til en mand, som de hvide frakker har sagt, at han har to uger til at leve, og der er ikke mere,
de kan gøre for ham. Jeg håber snart at få gode nyheder til alle. Forsøger også at få ham til at stoppe med at ryge
og ændre sin kost og mere for at give sit immunsystem en kampchance. Tak Rick og JB for din viden og for at
give os en rigtig kur.

A: Dave, lad ham ryge, det gør ingen forskel, hvis han spiser olien. Også han kommer til at sove meget, så han
vil ryge så meget alligevel.

Med hensyn til at ændre kosten nu, ja, han burde ændre det rimeligt, men ikke drastisk, lad ham spise, hvad han
har lyst til. Ikke nødvendigvis en pølse, men noget rimeligt, Forøg kroppens pH, lad ham spise frø fra to æbler
hver dag. Det vigtigste er at få så meget olie i ham som muligt så hurtigt som muligt. Der er stadig en chance.
Kombiner at spise olien, suppositorier, fordampning og topisk brug for de bedste resultater. Selvom han ikke
når det, lever han en maksimal livskvalitet til det sidste, og det er også meget vigtigt. Jeg er sikker på, at det vil
være mere end to uger, men vi får se. Læger har ikke altid ret i deres forudsigelser, når olien spiller ind. De
bedste hilsner, JB

”Jeg sover meget godt og længere end normalt. Når jeg er oppe, føler jeg mig meget udhvilet, ikke groggy som
når jeg ryger. ” Terry

“Jeg sover godt og drømmer, men jeg vågner groggy. Det tager timer at komme på, og så varer det lang, lang
tid. Jeg bruger det hver nat. Det fjerner mine gigtsmerter og lader mig sove. ” Katherine

”Jeg har kræft og søvnapnø. Jeg får ikke kun fantastisk søvn, jeg vågner ikke af hedeture. Det er en velsignelse.
” Stephanie

“Det føles som at være lykkeligt død!” Mal

“Mit sind uden det er som en trafikprop i New York. Med det - letter det til en Zen -havenstilstand, mens det
stadig fungerer på et normalt niveau. ” Andris

“Jeg har haft en søvnforstyrrelse i 20 år, RSO -olie har hjulpet mig med at sove for første gang, og jeg er
smertefri ved opvågning! Yay! ” Bonnie

”Jeg har en diskusprolaps, der trykker på min iskiasnerve, hvilket får alvorlige smerter til at skyde fra min nedre
del af mit venstre ben til mine tæer. Jeg tog 3 ibuprofen hver fjerde time, bare for at jeg kunne komme ud af
sengen og kunne gå. Jeg begyndte at tage olien for næsten to uger siden for smerter og betændelse. Jeg kræver
nu ingen ibuprofen, jeg sover bedre end jeg nogensinde har haft, mine kolleger har kommenteret mit bedre
humør og generelle lykke. JEG HAR DET GODT!" Jennifer

Har givet min 14 -årige Pit olien i 4 uger nu for kræft. Hun bliver nogle gange lidt 'rykende' og fuld, når jeg
giver hende for meget, men når hektikken aftager, sover hun som en hvalp.

Hun nægtede at  tage dyrlæge, så vi fik noget olie i  stedet.  Stadig tidlige dage,  men jeg registrerer  hendes
fremskridt. Det tog cirka en uge for hende at vænne sig til olien og udvikle en appetit igen. Jeg er jaloux, da vi
på dette tidspunkt kun har råd til olien til hendes Love alles smukke historier! ”

”Jeg har social fobi (bedre betegnet som social angstlidelse), depression og søvnløshed. Tog aldrig olien, fordi
jeg ikke kan finde den her, hvor jeg bor, kan heller ikke dyrke og udvinde den selv ... men jeg røg cirka ti
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gange, hvad jeg følte var, at jeg efter den første gang kunne sov nu, når jeg følte mig træt, jeg havde min "helt-
uden-depressive-måned", følte mig aldrig så glad (ingen depression) og med al den vitalitet selv at tage de mest
potente lægemidler (som fører mig til andre sundhedsproblemer ) for det faldt også min sociale angst (fobi)
meget, og jeg behøvede ikke at være “høj” for at føle det, hvis jeg havde røget 1 eller endda 2 dage, før jeg
skulle ud og tale med andre mennesker , bo på et offentligt sted (hvad denne lidelse umuliggør), NU KUNNE
JEG GØRE DET, føltes levende igen som et "normalt menneske", ingen medicin gjorde det. Problemet er, på
grund af love, urtens forrang plus social forforståelse og uvidenhed om planten, kan jeg ikke engang ryge det
længere, vil ikke blive "høj", vil bare leve igen uden de livsbegrænsende spørgsmål, Der er meget anonymt
mennesker, der lever som mig med en form for fobi og andre lidelser, og jeg tror, at olien kan være løsningen. ”
Pablo

"Du kan spørge Rick og eller JB, vi har fundet ud af, at brug af et produkt, der er 20-30% sativa, er en af de
bedste kombinationer til angstrelaterede problemer." Brewster

- Vi kan lide at arbejde med indica dominante sativa-krydsninger med 20%THC eller mere, præcis af disse
grunde. Virkningen af  de bedste olier er ekstremt kraftfuld og beroligende, men alligevel euforisk og endnu
bedre afrodisiakum. Når du giver en patient en medicin med sådanne virkninger, kan du være næsten sikker på,
at de vil nyde at tage den. Hvem ville ikke? Du sover godt, du vågner udhvilet, euforisk og fuld af lyst til at gøre
nogen glad. Hvem ville ikke lide det? JB

“Jeg sætter pris på at lære om RSO hver dag, og hvad den har gjort for mennesker/ dyr. Hvis denne olie gør,
hvad de siger, skal den hyles fra det højeste bjerg - ikke dæmpes. Jeg har ikke haft personlig erfaring med det,
men ville helt sikkert have det, hvis jeg eller nogen, jeg var interesseret i, fandt ud af, at vi havde brug for det.

I mellemtiden læser jeg så mange indlæg, som jeg kan. Jeg har endnu ikke læst et indlæg, der siger: "Tak Rick
Simpson - jeg blev helt stenet, det var fedt, Dude."

- Tak for din støtte, Debbie Nolan, jeg er sikker på, at du vil skrive et indlæg, der vil sige præcis det meget
snart. Følelsen i kroppen, når man indtager den rigtige dosis af den rigtige RSO til dem, kan kun beskrives som
"meget cool." Eller ekstremt sejt. Eller måske fantastisk sejt. Det er en af de mest behagelige følelser, man kan
opleve, det er meget naturligt, beroligende og beroligende.

Som vi siger, har de bedste olier en meget beroligende, men alligevel euforisk effekt, når de indtages. Så du
sover godt,  og så vågner du og fniser som et barn.  Og når du sover godt og vågner fnisende,  er  du mere
tilbøjelig til at føle dig godt og udhvilet, end når du ikke sover godt og ikke vågner fnisende. Og når du føler dig
godt  og  udhvilet,  vil  din  krop  logisk  helbrede  og  klare  sig  bedre.  Ingen  raketvidenskab,  som  altid  med
cannabismedicin. JB

”Selvom endocannabinoidsystemet påvirker en lang række biologiske processer (såsom appetit og søvn), mener
eksperter, at dets overordnede funktion er at regulere homeostase.

Homeostase  er  et  centralt  element  i  biologien  for  alle  levende  ting  og  beskrives  bedst  som evnen  til  at
opretholde stabile indre forhold, der er nødvendige for at overleve. Sygdom er simpelthen et resultat af et eller
andet aspekt af fiasko ved opnåelse af homeostase, hvilket gør endocannabinoidsystemet til et unikt mål for
medicinske applikationer. ”

-Med andre ord handler det om balancen. Intet nyt. JB

Glaukom, genoprettende syn

"DrDeramus og dets virkninger kan i de fleste tilfælde ganske let bringes under kontrol, da mange sorter af
hamp er effektive til dramatisk at reducere okulært tryk. Det er ikke ualmindeligt, at en person, der lider af
glaukom, der bruger hampolie, ser en betydelig forbedring af deres syn. Mange patienter skal endda få skiftet
deres briller, fordi deres gamle receptpligtige linser nu er for stærke.
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Synes du, det er fornuftigt, at øjenlæger ikke engang vil nævne hash, selvom det har været kendt for at være
effektivt siden mindst 1800 -tallet?
Igen er hampolie fremstillet af de rigtige stammer en meget effektiv behandling for glaukom, og jeg ved ikke
noget bedre eller sikrere til at reducere okulært tryk. Den effekt, hamp har på okulært tryk, har været kendt i
meget  lang tid,  men alligevel  forsøger  det  medicinske  system at  undgå selv at  diskutere  hampens brug til
glaukom. Desværre ser det ud til, at mange læger i dag handler meget mere om penge end om helbredelse. Jeg
kan ikke forklare, hvordan en øjenlæge kan sidde der og se en patient langsomt blive blind og ikke fortælle
patienten,  hvad  hamp  kan  gøre  for  deres  tilstand.  Alt  for  ofte  i  sidste  ende  mister  patienterne  deres  syn
fuldstændigt, fordi de blindt stolede på deres læges råd. At have en patient til at miste sin evne til at se korrekt
synes ikke at betyde meget for mange øjenlæger. Endnu, Jeg synes, at det, de laver, er skammeligt, og jeg har
meget ondt af dem, der er blevet frataget deres syn uden anden grund end grådighed. ” Rick Simpson, Hamp:
Den mest medicinske plante

“Jeg  lavede  lige  en  portion“  hampolie  ”for  et  par  nætter  siden  og  et  parti  smør.  Jeg  har  givet  en
hjernetumorpatient olien, inden hun tog olien, var hun næsten blind, efter en måneds indtagelse af olien var
synet  næsten  fuldstændigt  restaureret.  Du  ville  ikke  få  de  samme  resultater  fra  smør.  Du  får  medicinske
resultater fra smør, men olien er en meget mere koncentreret form for medicin, og det virker til næsten alt, ting
er bare fantastiske. “Dion

“Taget mundtligt er at genoprette min mors syn. Hun er juridisk blind i sit venstre øje. En skade efterlod hende
uden en linse, og flere operationer efterlod hende med glaukom. Hun har været på RSO i halvandet år nu-
bruger det dagligt. Hun lagde aldrig mærke til, hvor meget syn der vendte tilbage, før hun lagde øjenmakeup.
Hun har været blind i det øje i 40 år, så hun har trænet sig selv i, hvordan man anvender øjenmakeup med
lukkede øjne. Det var den eneste måde, hun kunne anvende det på sit gode øje på, var at lukke sit gode øje og
efterlade hende helt blind. Sidste gang hun lukkede sit gode øje, begyndte hun faktisk at se og fokusere ud af sit
blinde øje. Hun sminker kun lejlighedsvis, så hun er ikke helt sikker på, hvor lang tid det var før synet begyndte
at vende tilbage, men efter at have været på olien i over et år kan hun nu lave billeder, farver, og endda læse
visse ting fra hendes dårlige øje! Jeg holdt en pose Lays Chips op, og på tværs af bordet kunne hun læse lægger.
Hun tror, hvis hun havde en ny linse, at hendes syn ville blive fuldstændig genoprettet. For at få en ny linse skal
hun sættes på en organdonorliste- Jeg er ikke sikker på, at hendes forsikring dækker noget lignende, så for nu-
Denne olie har givet hende et mirakel- et mirakel af syn, hvor der engang kun var mørke ! Så jeg vil sige
INGEN DROPS NØDVENDIG- Bare en stabil forsyning! Kom nu i gang med at plante din kur! Åh ja- hun har
ingen beviser for GLAUCOMA HVAD! ” Lindsay For at få en ny linse skal hun sættes på en organdonorliste-
Jeg er ikke sikker på, at hendes forsikring dækker noget lignende, så for nu- Denne olie har givet hende et
mirakel- et mirakel af syn, hvor der engang kun var mørke ! Så jeg vil sige INGEN DROPS NØDVENDIG-
Bare en stabil forsyning! Kom nu i gang med at plante din kur! Åh ja- hun har ingen beviser for GLAUCOMA
HVAD! ” Lindsay For at få en ny linse skal hun sættes på en organdonorliste- Jeg er ikke sikker på, at hendes
forsikring dækker noget lignende, så for nu- Denne olie har givet hende et mirakel- et mirakel af syn, hvor der
engang kun var mørke ! Så jeg vil sige INGEN DROPS NØDVENDIG- Bare en stabil forsyning! Kom nu i
gang med at plante din kur! Åh ja- hun har ingen beviser for GLAUCOMA HVAD! ” Lindsay

Sjældne eller ikke så almindelige sygdomme og sygdomme

Q. Hej Rick/JB, har du nogensinde hørt om en sjælden sygdom Porphyria? Hvis ja, har du behandlet nogen med
RSO, og hvad var resultaterne?

A. Nej, det har jeg ikke. Men at dømme ud fra, hvad jeg har læst om det, kan jeg ikke se en grund til, at olien
ikke  skulle  hjælpe  med  at  helbrede  den  eller  bringe  den  under  kontrol.  Det  vil  helt  sikkert  hjælpe  med
symptomer på denne sjældne og bestemt meget ubehagelige tilstand.
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Jeg ville følge protokollen på vores websted, jeg ville spise olien og bruge den i stikpiller (på den måde går den
lige i blodbanen). Jeg ville bruge olien topisk i en tinktur eller salve til hudsygdomme/manifestationer (det vil
fjerne al kløe og andet ubehag).

Jeg ville spise mindst 60 g over to eller tre måneder, jeg ville ikke bruge kemikalier, jeg ville simpelthen følge
Rick Simpsons instruktioner. Hvis 60 g ikke vil helbrede det eller  bringe det under kontrol, ville jeg spise
yderligere 120 g. Og hvis det ikke ville give tilfredsstillende resultater, ville jeg simpelthen begynde at dunke
olien i mig, en to tre gram om dagen eller endnu mere, hvis jeg kunne tage det, og jeg ville simpelthen spise så
meget,  som  jeg  ville  have  så  hurtigt  som  muligt  .  Hvorfor?  For  når  olien  ikke  hjælper  dig,  er  det  ret
usandsynligt, at du finder noget andet, der vil. Også aggressive sygdomme bør behandles aggressivt. De bedste
hilsner, JB

“Så gode nyheder JB & RICK !!! Jeg gik til læger i dag for mine testresultater! Min skjoldbruskkirtel, der var
underaktiv og medicineret i 22 år, er nu over aktiv! Jeg har kun indtaget RSO på fuld tid selv i en måned, jeg
gnider også en tinktur lige ind i halsen på mig, og jeg fordamper også RSO! Jeg er så ekstatisk glad for dette!

Han er en virkelig sej læge, der har været der og støttet mig igennem alt dette og godt ved, jeg er i virkeligheden
ved  at  bruge  RSO OIL!  Da  han  er  læge,  vil  han  stadig  lave  en  ultralyd  på  min  skjoldbruskkirtel  for  at
kontrollere, om der er knuder! Hvad synes du om ultralyd?

Jeg vil  altid  tage  denne olie  med  stolthed  i  resten  af  mine  dage,  det  føles  rigtigt,  det  er  hele  meningen!
Receptpligtig medicin er OND! Jeg har også mange sundhedsproblemer, som jeg i øjeblikket behandler med
denne vidunderlige olie! Chiari misdannelse type 1 af hjernestammen også jeg har alvorlig carpal tunnel og
meget mere!

Jeg er 45 år ung i dag, føler mig ikke helt slået og såret som jeg plejer at føle! Nævnte jeg, at jeg også blev
opereret i hjernen for 7 måneder siden, og jeg har ikke brugt nogen narkotika siden min operation på grund af
leversvigt fra stofferne! Jeg er virkelig et bevis på, at denne olie er fra GUD! Det er alt, hvad vi bør indtage som
medicin!

Tak JB og Rick for alt hvad du gør fra bunden af mit hjerte! Ikke flere skjoldbruskkirtelmedicin, YAY !!!!!!!! ”
Margene

- Tillykke, Margene. Hvad angår ultralyd, så tror jeg, du kender svaret. Jo mindre scanninger jo bedre, det er alt,
hvad jeg kan sige.

Jeg ville personligt ikke gå i nærheden af nogen, der ikke ville fortælle mig om olien i 22 år, men hvis du tror, at
disse mennesker stadig har noget at fortælle dig, er du velkommen til at tale med dem, nemlig hvis du virkelig
er interesseret i, hvad de har at sige om medicin. Men det er næsten alt, hvad jeg ville lade dem gøre, kun tale,
på den måde kan de ikke såre dig så meget, som de ville, og deres tale blev oversat til et "behov" for at indtage
nogle piller efter eget valg.

Bedste hilsner og hold dig væk fra dem, der brugte 22 år på at  give dig forkerte råd. Vær glad for, at  du
overlevede deres “behandlinger”, andre var ikke så heldige. JB

"Kan cannabisolie bruges til at behandle rabies?" Aami

- Aami, ja, men det vil sandsynligvis kræve at lægge patienten i koma i nogen tid med meget høje doser af
olien, især i avancerede tilfælde. JB

”Min omsorgsperson har en patient, der er diagnosticeret med Lupus og kviksølvforgiftning i hele kroppen.
Efter cirka et år hidtil  med at have brugt sin hjemmelavede olie,  er kviksølvforgiftning helt  forsvundet, og
Lupus er forbandet nær væk. Der er taget hårsække hver anden uge for at  se præcis, hvad og hvor meget
giftstoffer der er  i  hendes krop til  opdateringerne af hendes succes. Virkelig er forbløffende,  hvad der kan
helbredes naturligt. Det koster lidt, men stadig sundere og et liv værd! ” Jesse

“Jeg fik diagnosen primær myeloid fibrose, fik mediciner, der hjalp, men ikke var tilfredse på grund af stigende
smerter og ingen appetit og faldende blodtal, øget miltstørrelse, søvnløshed. Efter at have taget denne medicin i
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et år og ikke følt nogen reel grundlæggende ændring, besluttede jeg at prøve RSO, kun 1 måned på olien, min
smerte er ikke-eksisterende, appetitten er vendt tilbage, blodtallet stiger, sover som en sten. ” Aguae

“Jeg bruger den til at behandle min medicinske anomali ... flere hospitaler i mit område siger, at det ikke burde
være muligt ... men RSO er fantastisk ... Jeg afviser en VP -shunt i min krop, jeg har en bindevævssygdom og
flere  andre  sjældne  problemer  ...  4  hjerneoperationer  på  36  dage,  og  jeg  nægtede  at  fylde  narkotika  ...
udelukkende medicinsk marihuana, RSO og vejrtrækning ... Jeg har aldrig helbredt så hurtigt i mit liv ... selv
som mine laboratorier viser min krop er så skruet op, min smerte er faktisk ikke så slem ... ”Katie

”Det følgende er fra en herre, der var involveret i en alvorlig bilulykke i 1977. Han led af ansigtslammelse,
tårekanaler virkede ikke, han måtte bruge okulære smøremidler, delvis synstab på det ene øje. Derudover havde
han en hovedskade, der resulterede i hukommelsesproblemer, taleproblemer. Han gik med en stok og tilbragte
alle de sidste år smerter.  Dette er fra en besked, han sendte.  == “Olien reparerer mig på mobilniveau.  Alt
arvævet på min højre side er væk! Jeg har nu bevægelse af mit højre øje. Jeg kan endda smile, nu går lammelsen
i mit ansigt væk. Alt dette er sket inden for de sidste 6 måneder. Engang på grund af smerterne fra tumoren
øgede jeg min dosis til et gram og en 11/2 gram om dagen doseret i løbet af dagen. For et par måneder siden så
jeg tv, og jeg indså, at jeg kunne se den højre side af min næse. Første gang jeg har set det siden 1977. Jeg
begyndte at dyrke det. Jeg har nu fuld bevægelse. ” Cannabis Oil ... ikke kun til kræft Peeps. ” Corrie

Dyr - vidnesbyrd

“Jeg behandlede min hunds tumor på hans øre med RSO ... Det var KÆMPE, og nu er det væk !!!!” Andrea

“Min hund har østersarkom (knoglekræft). Jeg fik amputeret hans ben for en uge siden, og han skal starte kemo
om en uge. Med hans kræft spredes det normalt til lungerne, 95% af hundene dør af lungekræft inden for et år.
Hvis det var din hund, ville  du starte  olien nu og stadig lave kemo, eller  ingen kemo og straight  oil?  For
mennesker starter du med et riskorn, med en 70 lb hund, ville du starte med en tredjedel af det to gange dagligt?
Tak fordi du læste dette, og jeg venter spændt på dit svar. ” Eda

“Eda, olien reddede vores dyrebare hund Sophie.  Hun var ved at  dø. Giv din hund olien ASAP ...  Chemo
dræber hende. Bønner med dig ... ”Brewster

“Jeg har lige fået en rigtig god nyhed om mine venners hund, som jeg lige måtte dele! For et par måneder siden
havde hendes pitbull Maximus en tumor inde i et af hans bagben, der voksede ude af kontrol. Dyrlægen fortalte
min ven, at hun skulle betale mere end 3 grand for at få amputeret sit ben, eller det ville sprede sig, og han ville
dø inden for et år. Dette var omkring 4 måneder siden. Dengang, da jeg så hendes status om hans planlagte
operation, sendte jeg en besked til hende og foreslog at fodre ham med cannabisolie i stedet. Hun regnede med,
at hun ville prøve den naturlige behandling,  før hun gjorde noget drastisk og irreversibelt  som amputation.
Heldigvis for hende (og Maximus) havde hun allerede et Cannabis -kort, siden hun bor i Californien. Så hun gik
til en Cannabis -apotek og hentede nogle. Hun fodrede ham med en dråbe olie på størrelse med en ært to gange
dagligt med sine måltider. Med det samme sagde hun, at hun bemærkede, at han havde mindre smerter og følte
sig meget mere behagelig. Desuden gik hans spisevaner tilbage til det normale. Efter et par uger kunne han
endda løbe uden at halte, så hun aflyste sin operation og holdt fast i den naturlige behandling. Hun kom lige
hjem fra en dyrlægeundersøgelse i dag, og fandt ud af, at hans tumor er HELT væk. Intet spor af tumoren er
blevet efterladt. Dyrlægen var virkelig chokeret, da hun fortalte ham, hvordan hun helbredte ham.

FYI: Dette er den tredje hund, jeg kender til, der er blevet reddet af cannabisolie. Jeg kender også masser af
mennesker, der også er blevet reddet. Hvis du stadig tror, at cannabis ikke helbreder kræft, så har du ikke været
opmærksom. Jeg har kendt sandheden i årevis nu, og jeg har aldrig fundet nogen, dyr eller mennesker, som
cannabisolie ikke har reddet. ” Lara

“Nogle børns lymfom T-celle CLCT-1 kræft er væk! Vi går kun til dyrlægen for at teste hver tredje uge for
CBC'er til måling af calciumniveauer og FNA til overvågning af rød-hvidt blodtal for kræft-t-celler. Hun har
ikke længere brug for ordineret medicin, men vi vil beholde hende på Rick Simpson Oil, der helbredte kræften
hver dag resten af hendes liv. Vi er en taknemmelig familie. ” Nogle børn har brug for et mirakel
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“Fantastisk historie! Jeg laver og tager RSO til sundhedsvedligeholdelse, da min familie har haft meget kræft.
Jeg begyndte at give den til mine hunde, da de begge har små tumorer, og min Shetland -fårehund har Discoid
Lupus, en form for hunde lupus. Det er utroligt! På et par uger er en af hundens tumorer skrumpet med 70%, og
den  anden  hund  med  lupus  klarer  sig  fantastisk!  For  første  gang  i  år  helbreder  hendes  røde,  hævede  og
smertefulde næse! Jeg har prøvet recepter, steroider, kost og intet har hjulpet. RSO helbreder min hunds lupus,
jeg ved, at den også kan hjælpe mennesker! "Ashley

“Min  kat  fik  1/4  -1/3  kornris  i  størrelse  2-3  gange  om  dagen  til  at  behandle  og  søde  hans  kroniske
inflammatoriske UTI, når flere runder væsker, antibiotika og medicin ikke kunne, også sætte ham på en rå diæt,
og han er ikke havde det igen Selvfølgelig for kræft ville du bruge en højere dosis. Generelt forsøger jeg at
finde den dosis, der ikke ser ud til at påvirke dem drastisk for meget - det vil aldrig skade dem, men en ejer vil
bemærke søvnighed, inkontinens, muligvis lidt fuldskab. Selvfølgelig er du ligeglad med kræft - bare arbejd
dem op så hurtigt som muligt til højere doser gradvist.

Dette  er  til  "vedligeholdelse"  -  for  eksempel  min  hund,  der  havde  fjernet  et  øje  fra  glaukom  (og  gør
FANTASTISK) har en risiko for, at hendes andet øje får glaukom, så jeg doserer hende mindst to gange om
dagen med lidt olie og har fundet en god dosis, der ikke forårsager inkontinens osv., men hun får stadig sin olie.
Jeg fik hende til at tage mere før øjet enuc for smerter. Jeg har virkelig lyst til, at olien også hjalp hende mere
end konventionelle smertestillende medicin efter operationen - den første dag eller 2 havde hun 1-2 doser af
dyrlæge, der havde smertestillende medicin, så gik jeg kun til RSO, dagen efter hendes operation havde hun
allerede  ville  spille  bold  igen  og var  & er  en  glad  pige.  Chloe  vil  faktisk  slikke  RSO af  min  finger  -  i
modsætning til min kat, der hader det. LOL (…)

Jeg finder ikke, at RSO forårsager angst hos dyr - lysfølsomhed kan bemærkes ved højere doser.

Jeg brugte endda RSO på min ilder - han var meget gammel og vågnede en dag, at han pludselig var meget
svag, måske havde han et slagtilfælde. Jeg gav ham små doser RSO hele dagen for bare at holde ham sovende -
den aften syntes han at han vågnede - rystede på hovedet og opførte sig som mine hunde gør, når de spiser hash,
jeg lod ham bare sove og regnede med, hvad hans krop ville gør i det mindste han har ikke smerter eller lidelse -
jeg havde en halv idé om, at han ville vågne ok - desværre døde han, men hans livskvalitet indtil den sidste dag
var fantastisk, så jeg føler, at RSO gav ham den bedste sidste dag muligt. Jeg ved, at han ikke havde smerter, og
han sov meget fredeligt, og jeg ved, at det ikke var for meget RSO, da han var blevet doseret om morgenen og
tidligt om eftermiddagen, så intet & jeg havde tjekket ham meget sent den aften, han sov bare - han kunne
vågne, men han ville bare sove. ”

Whitney - Bedste livskvalitet indtil slutningen, det er også det, der betyder meget, når olien er involveret. Tak,
JB

”I går blev Chloe, min 8 år gamle steriliserede kvindelige Heeler foxterrier diagnosticeret med glaukom på det
ene øje.  Trykket var meget højt  i  hendes 1 øje,  og hun kunne være blind i det permanent.  Vi lavede akut
behandling med IV -væsker og mannitol, og hun tager et par lægemidler. Presset faldt nogle, men ikke meget,
og hun nyder ikke tilpasningen til livet halvblind lige nu. Jeg vil behandle hende med RSO, da det har været
utroligt for min bf og jeg egen smerte, og jeg tror virkelig på olien og de historier, folk fortæller her, er utrolige.
Jeg vil ikke have, at Chloe ender med at få glaukom i det andet øje, og jeg vil helbrede alt, hvad jeg kan i det
berørte øje. Jeg forstår, at mange kæledyr er blevet hjulpet af olien, og jeg ville være så glad, hvis Chloe kunne
genoprette sit syn eller endda noget syn i det berørte øje ... Tak for enhver hjælp eller råd!

- Whitney, få hende bare på olien. Nogle olier er bedre til glaukom end andre. Den nemmeste måde at finde ud
af, hvor effektiv det kan være, er at tage en dosis og se dine øjne om morgenen. Hvis de er rene, skal du kigge
efter en anden stamme eller kombination af stammer, hvis du har mange ting at rengøre på dem, er det højst
sandsynligt en god belastning til at sænke det intraokulære tryk. De bedste hilsner, JB

“Tak JB! I går troede jeg, at vi gjorde nogle utrolige fremskridt, øjet var klart (jeg trak tude ud af dem hele
dagen) & eleven var ikke helt udvidet & selvom det ikke matchede det andet øjes pupil, troede jeg, at det
reagerede på lys, men her til morgen ser det helt overskyet ud igen. Måske vil det i det klare lys som i går se
bedre ud ... Hvor meget og hvor ofte anbefaler du, at jeg doserer hende? Indtil videre har jeg lavet en meget lille
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ærtestørrelse, hun er kun 30# og det ser ud til at påvirke hende, disse hunde elskede altid at spise stilke og blade
eller kakerlakker, få røgen osv., Så jeg kan se, hvornår hun er ramt også af olien, og det ser ud til at påvirke
hende lidt, som hvis hun spiste stilke, det bekymrer mig dog ikke, jeg føler lidt, at det betyder, at det “virker”. ”
Whitney

- Whitney, jeg ville give det til hende med noget godt to eller tre gange om dagen. Jo mere du får i hende og jo
hurtigere, jo bedre. Selv måtte hun sove en dag eller to, hvem bekymrer sig. En lille hamp -induceret koma kan
ikke skade. JB

"Lyder godt for mig! Det gør jeg i dag. Hun var også temmelig dum i går. Tak for et så hurtigt svar JB! ”
Whitney

“Min hund spiste en del af en plante i går, fordi han vidste, at det ville hjælpe hans mave, efter at han havde fået
i resterende kyllingemiddelfedt og spist en masse af det, hun gik en masse og senere gennem og derefter hvilede
behageligt. Gæt hvad der var i hendes puke - potteblade. Smart hund. ” Donna

“Hej JB, jeg giver RSO’en til mine heste. Faktisk havde jeg en skræk i sidste uge med min vallak, der har været
syg, jeg gav ham cirka 1/3 af et gram af vores ISO -olie, og han var så STOUND !! Han var bedøvet. Så ... det
virker på heste, og hvis en 1/3 af et gram er det beroligende på en hest, forestil dig de helbredende egenskaber.
Det tog ham cirka 24 timer at fjerne virkningerne af det. Jeg reducerede hans orale dosering til næsten et gran
ris til vedligeholdelse. ” Heather

"Tror det var tilbage i 70'erne, at FDA først rapporterede cannabis, der dræbte kræftceller ... alt, hvad jeg ved,
er, at min kats mavekræft ser ud til at være væk, hun spiser nu godt, lægger vægt på og løber rundt som en ny
killing ..." Tony

”Jeg har givet min 19 -årige kat malet decarboxyliseret cannabis siden december 2011. Hun var meget sløv,
løbende afføring, tegn på kattens senilitet ... en bekendt, der arbejdede hos en dyrlæge, foreslog, at jeg gav
hende 1/4 aspirin, 1/ 4 t metamucil ... gjorde det i et par dage og besluttede derefter at prøve cannabis ... jeg
drysser en lille mængde i hendes våde mad hvert par dage ... hun er stadig hos os !!! ” Lori

“JB, vi har lavet hende flere portioner, da vi laver hende en ny batch hver anden måned, da hun tager 1cc/dag.
Vi har brugt 2 forskellige stammer. Hun bruger i øjeblikket det samme parti, der helbredte min kats kræft. ”
Charlie

”Jeg skal takke dig. Min elskede kat på 14 år fik den 1. juni konstateret pladecellecarcinom. Jeg helbredte ham
med RSO på EN UGE! Dyrlægen siger, at det er et mirakel. Jeg tog ham tilbage til ham den 8. juni, og han
spurgte mig, om det var den samme kat, for tumoren i hans mund var næsten væk, og han forventede fuldt ud, at
jeg var tilbage, for at han kunne lægge ham ned. Nu er han næsten fuldstændig genoprettet. Jeg elsker ham
inderligt og måtte takke dig for at dele, hvordan du laver medicinen ordentligt GRATIS! ”

“Min kat fik konstateret en 'hurtigt voksende, aggressiv, ubehandlingsbar, uoperabel' kræftform i juni sidste år,
et pladecellecarcinom i hans skillevæg, der er så grimt som det lyder. Han fik max 1-3 måneder, og min dyrlæge
foreslog forsigtigt, at jeg 'lod ham gå nu'. Jeg græd, tænkte over det og besluttede, at jeg bare ikke kunne se ham
dø.  Jeg  gik  online  og  opdagede,  at  der  er  rigtig  mange  kur  mod  kræft.  Begyndte  at  give  ham en  række
kosttilskud osv. Han klarede sig ok, men kræften voksede stadig og påvirkede hans vejrtrækning. Tumoren
begyndte endelig at vokse til den anden side af hans næse, og i december begyndte han at gå ned ad bakke. Jeg
tænkte, ok, det er tid nu.

Derefter opdagede jeg cannabis, og hvordan det kan dræbe kræft. Lang historie kort, Ted har taget RSO siden
december nu. Det var lidt af en situation i begyndelsen at få en korrekt lille dosis, for han er en kat. Og meget
mindre end et menneske. Han sover MEGET bedre, hans vejrtrækning er bedre, når han sover, hans appetit er
kommet tilbage, men ikke til, hvad det plejede at være. Det hele er en igangværende rejse, og jeg ved ikke,
hvordan det ender.

Tumoren ser imidlertid ud til at være flad, selvom den er meget langsom. Jeg tror, at hvis dette ikke havde været
sådan en grim kræft, ville han sandsynligvis være blevet helbredt for måneder siden. Min dyrlæge er glad og
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imponeret over, hvordan han har det. Så jeg tager det bare dag for dag og er glad for, at de fleste af de dage ser
ud til at være gode dage. Hans maksimale udløbsdato var i september sidste år, så han har det godt. ” Anne-
Marie Leidl

“Yay  !!!!  Jeg  har  også  en  hashkat.  Højkvalitets  cannabisolie  reddede  mig  til  at  skulle  betale  $  4800  til
dyrlægerne til slagteren ... jeg mener øh ... operer min kats øre for at fjerne en tumor. Hurra for Cannabis Kitties
n Cannines! ” LinZy

“RSO-ish stof reddede et hundrede kilos liv-en ethyl-ekstraheret olie, der ellers var identisk med RSO, bruges
til at redde min hund, der havde drukket naboens frostvæske. Dyrlægen sagde over telefonen, at hun var færdig,
for sent og sandsynligvis ikke ville overleve den 40-minutters køretur, der skulle aflives, og jeg blev rådet til at
gøre hende behagelig.

Min loyale ledsager skummede ved munden, fik hyppige anfald, var kraftigt overophedet og halsen så hævet, at
hun næsten ikke kunne trække vejret og faldt ind og ud af bevidstheden. - helt sikkert døende, ingen tvivl.

I forsøget på at lette hendes passage fra denne verden opvarmede jeg et 1/2 gram olie i en tsk smør og fyldte det
bogstaveligt talt ned i halsen med min finger og skubbede en åbning i hendes hævede hals. Inden for ti minutter
var hun ikke længere mundskum, feberen var brudt, hun trak vejret normalt, alle kramper og anfald var stoppet.

Hun drak ivrigt vand og lagde sig derefter til at sove i 12 timer og vågnede i tilsyneladende perfekt stand, løb og
legede  inden  for  få  minutter  efter  at  hun  vågnede.  Jeg  fortalte  det  til  min  dyrlæge  og  bad  hende  om at
offentliggøre begivenheden i et casestudie, og hun nægtede og påstod, at cannabis er giftigt for hunde! ” Alan

“Vi bruger det på vores 14 år gamle chihuahua, der har anfald. For et par måneder siden troede vi, at hun ikke
ville holde længe, så jeg tænkte, hvorfor ikke prøve lidt olie? Inden for en dag var hun som en helt ny hund!
Hun spiste bedre og følte sig frisk og ville spille! Disse ting virker virkelig til mange ting! ” Mindy

”Vi modtog en hvalp, der var blevet trampet af et meget stort menneske. Hun er en legetøjs chihuahua, hun
havde en fod på fire til fire tommer, der dækkede hele hendes nederste halvdel. Hun blev virkelig dårlig og
begyndte at blive kold, så jeg besluttede at prøve tårerne ikke kunne skade hende for meget.

Da jeg første gang doserede hende, var hun næsten ikke i stand til at bevæge hovedet. Jeg er dog ekstremt glad
for at fortælle dig, at hun efter en uges tårer tre gange om dagen er en glad, sund og yppy lille bagdel. Tak Rick
og JB for at udsætte os for sandheden. Min kone og jeg tror, at tårerne reddede hende.

Lad os ikke glemme, at jeg doserede et legetøj chihuahua, der var mindre end et pund med et gram RSO, 3
gange om dagen. Det er 3 gram om dagen til en hvalp, der vejede mindre end et kilo, og var ved dødens dør på
grund af at blive trædet på af en dreng, der vejer over 300 kg. Hvis cannabis virkelig var giftigt, ville kaimana
ikke stadig være med os, løbe nuttet og hoppe efter ukrudtsrøg. ”

”Gav det til vores dengang 13 -årige for at hjælpe hende med gigt i bagben og hofter ... overraskelse, vi fik også
ikke kun en fjedrende hund, men også 4 hvalpe. Hun skulle på ingen måde have kunnet stadig have en liter, og
alle er sunde og klarer sig fantastisk! Elsker RSO! ” Julie

“Min  hund  havde  et  hudproblem  (et  udslæt,  der  fik  ham  til  at  rive  sin  pels  ud)  og  en  tilbagevendende
øreinfektion. Jeg havde ikke RSO, men gav ham en tinktur, som min ven lavede. Hans pels er vokset tilbage, og
øreinfektionen er klaret op. Hvis tinkturen fungerede så godt, tænker jeg med RSO, at jeg helt kunne helbrede
ham. Så jeg vil sige, at ja, RSO ville arbejde på en hunds kræft såvel som på mennesker. Velsign dig Rick og
dig også, JB. ” Bette

- Tak, Bette. Din tankegang er logisk og korrekt. Dyr har hurtigere stofskifte, og så hærder olien dem meget
hurtigere, end det helbreder mennesker. Det er en fornøjelse at helbrede dyr med olien, de elsker at tage den. JB

”Jeg bruger det på mine hunde. Lige lidt mindre end vi ville. Jeg har en 12 -årig, der blev kørt over og måtte
have fjernet hoften. Ikke udskiftet ... fjernet! 4 uger i ...

Intet  ar  fra  operationen,  gåture,  stadig med halte,  men kommer fint  rundt,  og jeg brugte olien i  stedet  for
smertestillende medicin ... Det fungerede fantastisk! (…) Jeg har en 9 -årig Rotty, der har hjerteorm, frygtelige
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allergier, meget lav energi og mister sit hår på halen. Startede ham på det i dag ... Bare reddet en 10 -årig
chihuahua, der har 3 tumorer, og jeg ved, at dette vil ordne hende lige op !!! “Dolly Durbin

“RSO  OIL  Hundekiks  og  med  aktuel  salve  på  kræftsårene  på  hendes  ben  var  det  1/2  størrelsen  af  en
dollarseddel. Hun begyndte at græde og stod op, og hendes rysten var slem. Jeg vidste, at RSO ville fungere ...
Næste dag stod hun op uden gråd og rystelser,  og hun løb nogle dage senere rundt i gården med sin lille
kammerat Nugget, rotterrier. Det var 6 måneder siden. Hun er som en 6 år gammel hund nu, ikke 12 år. Det er
en af så mange historier, jeg har været vidne til i de sidste 2 år.

Min historie er meget længere ... RSO reddede mit liv. Ikke flere Opiater. Og meget lidt smerter de fleste gange.
Tak Rick Simpson ... Fred være med dig. ” Ron Youngblood

Q. Kære venner, håber dette finder dig godt. Jeg giver min 8 år gamle, 40 lb. hund RSO for de tumorer, der
vokser på højre side af hans krop. I dag er hans første behandlingsdag, og han er slået ud og sover. Jeg gav ham
en mængde ris. Er dette for meget? Hvor længe og hvor ofte vil du anbefale

Jeg giver ham olie? Jeg er selv på olien. Som tiden går, bliver jeg mere og mere vant til det "høje". Jeg skal
opereres i næste måned, og jeg planlægger at bruge RSO til mine smerter og restitution. Hvis jeg kan klare det,
vil jeg være med det resten af mit liv. Velsignelser ~ Mange tak

A. Catherine, jeg ville udsætte operationen, hvis det overhovedet er muligt, indtil du spiser f.eks. 180 g olie i et
gram om dagen (eller mere) i tre doser. Giv hunden halvdelen af det, hvis du tror, at han ikke er fortrolig med
det, han fik nu. At sove er en del af helingsprocessen, det er ikke noget at bekymre sig om, og det er et tegn på,
at olien er beroligende, hvilket er, hvad du vil. Jo mere potent og beroligende, jo bedre. De bedste hilsner, JB

“Sender dig på opdateringen af min hund, der får konstateret knoglecancer. 1. juni har det været syv måneder,
sidste røntgen viser ingen spredning til lungerne. De fandt et intakt brud nær tumorstedet i benet, de ved ikke,
hvad de skal gøre ved det. Normalt er disse hunde, der har en pause, nødt til at lægge dem fra sig. De har
konkluderet, at de månedlige infusioner af stoffet kaldet Zometa holder det intakt, så de vil fortsætte hende i
forsøget, mens hun vil modtage månedlige infusioner af Zometa. Men ingen kræftspredning, og de kan ikke
afhente tumoren, der var der for 7 måneder siden. Tænkte bare du ville vide det. Denne aggressive kræft tager
normalt hundens liv inden for 4-6 måneder efter diagnosen. Her er hun, 7 måneder, INGEN kræft spredt. Et
intakt brud, men stadig går som om intet er galt. ” Linda

“Efter 9 uger er hudkræft på min hund HELT forsvundet !! Vedligeholdelsesdosis nu til livstesten. Hvilket jeg
føler nu ikke kun vil være mere behageligt for ham, men også et længere liv. BLESSINGS RS & JB !! > ;-)
”Goblin

“Min hund havde 3 uger til at leve. Massecelletumorer over hele hans racerige pitbull -krop ... Efter 3 uger
krymper tumorerne på ISO/RSO. Jeg sværger. Han har tisset sig selv et par gange som en handlet beruset, men
jeg vidste, at det var til det bedre. Han er stadig på det. Selv når de forsvinder, vil jeg stadig gøre ham til sin
medicin. Elsker dig, JB og Rick. ” Bocaj

“Har givet min 14 -årige Pit olien i 4 uger nu for kræft. Hun bliver nogle gange lidt 'rykende' og fuld, når jeg
giver hende for meget, men når hektikken aftager, sover hun som en hvalp. Hun nægtede at tage dyrlæge, så vi
fik noget olie i stedet. Stadig tidlige dage, men jeg registrerer hendes fremskridt. Det tog cirka en uge for hende
at vænne sig til olien og udvikle en appetit igen. Jeg er jaloux, da vi på dette tidspunkt kun har råd til olien til
hende. Elsker alles smukke historier! ” Janine

“Jeg har set virkningerne fra første hånd af en hund, der tager RSO ... I de første dage var Ruby (en 12 år
gammel hund) syg og rystede lidt, bekymrende symptomer, hvis du er skeptisk til emnet, men jeg kan forsikre
du 1 måned i behandling, og hunden hopper rundt fuld af liv og løber op ad trapper og hopper op på sengen og
stole fulde af energi hele tiden meget legende igen. Øjne plejede at være vandige og have et gråt betræk nu er
det helt tilbage til det normale. Ruby havde en temmelig stor vækst på indersiden af  hendes ben været der i
årevis, og nu efter at have spist olie faldt det næsten af !!!
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Takket være Rick Simpson xxx velsigne denne olie, det virker virkelig, hvorfor er der INGEN vidnesbyrd om,
at det ikke gør det?? ” Brett

”I dag er dag 3 for en behandling på min hund med RSO (Rick Simpson Oil), som er et cannabis -koncentrat til
medicinsk behandling til mange alvorlige lidelser. Hun er 13 år gammel og for cirka 7 måneder siden fik hun
noget, der forårsagede hendes ekstreme snottiness, større slim og nogle dage var hun sløv. Slog det op på nettet,
sagde "kennelhoste eller hundekold", så jeg havde lidt antibiotika her og startede hende på et kursus. Hjalp slet
ikke, så vi tog hende med til dyrlægen.

Selvfølgelig ville de lave blodarbejde,  røntgenbilleder og slim screening. Cirka 500 i dyrlægeregninger,  jeg
afviste, så vi startede hende på et bredt antibiotikum, som heller ikke rørte det på en måned. Tog hende tilbage
og fik yderligere to stærkere antibiotika, gik en måned på dem religiøst. Rørte det heller ikke!

Så så prøvede dyrlægen en fungicidmedicin ... RØDTE STEDIG IKKE HENNE SYGDOM !! Det er svært at
afgøre, hvad der er berettiget i at bruge på en 13 -årig hund ... Så jeg stoppede al medicin for cirka en måned
siden for at lade hendes krop komme sig og startede hende på RSO for bare 3 dage siden, i alt 6 behandlinger,
og hun er en helt ny hund!

Ingen snot, ingen hoste, hun har munchies og generelt har vi set en bemærkelsesværdig forbedring. Utroligt
virkelig. Fra min personlige erfaring kan jeg bevidne, at dette er en fantastisk surrealistisk medicin. Tak fra
bunden af mit hjerte! ” Overlevelse

“Min hund er en 13 -årig belgisk hyrde. For et  par år siden dukkede en lille  klump op på hans side. Det
begyndte  pludselig  at  vokse  i  en  alarmerende  hastighed  for  et  par  måneder  siden.  Desværre  blev  han
diagnosticeret med kræft ... og ikke kun den ene klump. Efter undersøgelse havde han mange. Han havde også
andre problemer ... Hovedsageligt gigt og hoftedysfasi. Kirurgi var ikke en mulighed, da det var tvivlsomt, om
han ville overleve bedøvelsen. Jeg kunne ikke holde ud at se ham lide ... han kunne næsten ikke gå og var holdt
op med at spise. Jeg besluttede at prøve at give ham cannabisolie som et sidste forsøg på at hjælpe ham. Min
partner Pat og jeg gav ham en lille mængde (omtrent på størrelse med et riskorn) på en cookie. Det påvirkede
ham virkelig ... han var ustabil på fødderne og sov i timevis.

Vi justerede doseringen i løbet af de næste par dage og bemærkede, at hans appetit blev forbedret med det
samme. Han begyndte også at bevæge sig meget lettere, og hans holdning var meget lysere. Efterhånden som
dagene skred frem, øgede vi langsomt hans dosis. Det er 3 uger siden, og jeg genkender ham næsten ikke som
den samme hund. Han er glad! Wagging hans hale, legende, spise, og bedst af alt tumoren er halvdelen af den
størrelse, før vi startede på olien !!!! Jeg vil fortsætte hans behandling (vi er så heldige at kunne levere vores
egen olie) og holde dig informeret. Jeg forventer at se disse tumorer forsvinde helt !!!!!!!! ” Josie

”Jeg har en nabo, der med succes fjernede tumorer i sin hund inden for en måned ved at fodre medicinen til
hende. Fortsæt og ja, meget små doser, da Rick har udtalt, at deres stofskifte er meget højt, så de bliver bedre
meget hurtigere end vi gør. ” Covey

“Jeg helbredte vores ilder for insulinoma skabt kræft i bugspytkirtlen. Kom på det peeps, din 'lodne familie' har
brug for dig. Her er Flower under hendes behandling, hun er lidt krydsede her og klar til en god søvn ..! ”
Hampy

”Ja, jeg helbredte min kat for kræft i juni, da dyrlægen sagde, at han skulle lægge ham fra sig. Fodrede ham lige
med olien, og inden for 10 dage var den dødelige tumor væk! Dyrlægen sagde, at det var et mirakel! ” Charlie

“GUD BLESS JB og Rick Simpson for din loyalitet over for de mennesker, der har mest brug for dig. Jeg vil
lave min egen, når jeg kan for at hjælpe de mennesker, jeg kender, som har desperat brug for det. Min datter
lavede lidt af trim til en tumor på hendes hund. Fire dages brug sagde hun, at det så ud som om det var ved at
falde af. Jeg venter stadig på de endelige resultater. GUD før en KEMIST! ” Greg

Livskvalitet
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Kan hampolie forbedre forventet levetid?

”Hvis vi alle tog små doser hampolie regelmæssigt, er jeg overbevist om, at vi ville leve længere og være meget
sundere.  Længere  levetid  ville  være  meget  gavnligt  for  menneskeheden,  da  det  ville  give  dem,  der  har
vidunderlige talenter, mulighed for at opnå så meget mere. Alt for ofte i dagens verden bliver en person bare
god til det, han laver, og de bliver ramt af medicinske problemer, der afslutter deres karriere.

Vi fik alle denne erfaring kaldet liv for at udvide vores evner og horisonter, så vores art kan udvikle sig til et
højere niveau. Derudover fik vi denne vidunderlige plante til både at bevare og beskytte vores kroppe mod
sygdomme.  Det  er  umuligt  for  mig  at  forstå,  at  menneskeheden  længere  kunne  ignorere  denne  plantes
helbredende potentiale. Nu hvor sandheden om hampens helbredende kræfter er tilgængelig, ville vi være lidt
forsigtige i vores pligter over for både os selv og vores kære, hvis vi ikke krævede denne medicin gratis brug
med det samme.

Hvis du eller nogen anden på denne jord gerne vil leve længere i en tilstand af fremragende sundhed for at opnå
det maksimale potentiale, som vi er i stand til, kan jeg ikke se, hvordan nogen kunne føle, at de har ret til at
pålægge os deres vilje eller prøve at tvinge nogen til at afholde sig fra den medicinske anvendelse af denne
plante. Da livet skal handle om at leve, og nu du har fundet en måde at undgå al unødvendig lidelse, ønsker jeg
jer alle en meget lang og sund tilværelse.

Du må have hørt så mange mennesker sige til dig: ”Dette kan ikke fungere, intet vil hjælpe. Lægen sagde, at 
jeg vil lide af dette resten af mit liv ... ”

Et stort antal patienter er kommet til mig med medicinske tilstande, deres læger havde ingen succes med at
behandle, og de følte, at deres situation var håbløs. Ofte har folk ikke engang en diagnose om, hvad der egentlig
er galt med dem, fordi læger i virkeligheden ikke kunne give dem et svar. De fleste af disse patienter, som jeg
leverede olie til, troede ikke på, at hamp kunne hjælpe deres forhold, før de prøvede behandlingen. Jeg har
været i kontakt med tusinder af personer, som var fuldstændig forbløffet over, hvad denne medicin gjorde for
deres forhold. Hvis hampolie ikke kan helbrede din tilstand, vil du mere end sandsynligt opdage, at denne olie
er den bedste tilgængelige kontrol.

Læger kan lide at fortælle os, at mange sygdomme og tilstande er uhelbredelige, men denne medicin er lidt
opmærksom på lægernes meninger og virker ofte, hvad der betragtes som medicinske mirakler. Hvis du har et
medicinsk  problem,  skal  du  prøve  olien,  og  der  er  en  god chance  for,  at  du  vil  se  de  mirakler,  den  kan
frembringe for dig selv.

Giver det mening ikke at give folk hampebaserede lægemidler?

Det giver absolut ingen mening at forbyde hampens medicinske brug for offentligheden, og i virkeligheden har
ingen ret til at gøre sådan noget. Den eneste grund til, at hamp nogensinde var forbudt i første omgang, skyldtes,
at det udgjorde en reel fare for mange store pengeproblemer. At begrænse den medicinske anvendelse af den
mest medicinske plante på jorden til dem, der bebor denne planet, kunne kun betegnes som en forbrydelse mod
menneskeheden. Det ser ud til i øjeblikket, at regeringerne stadig er villige til at lade deres rige venner, der ejer
lægemiddelvirksomhederne, have deres gang, men i sidste ende vil de ikke være i stand til at holde sandheden
om denne medicin tilbage.

Når hamp vender tilbage til almindelig medicin, vil den ødelægge al den korruption, der nogensinde har stået
imod den gratis medicinske brug. Denne plante er hurtigt ved at blive anerkendt igen som værende den største
helbredende plante,  der findes, og medicin fremstillet  deraf vil  for altid ændre medicinens ansigt.  Snart  vil
offentligheden afvise de kemikalier og giftstoffer, vi i øjeblikket kalder medicin, og de vil kræve brug af dette
naturlige stof, så de kan helbrede sig selv fornuftigt.
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Tror du, at folk i retshåndhævelse ikke er klar over, at de før eller siden måske har brug for denne medicin 
for sig selv?

Mange mennesker inden for retshåndhævelse ved afgjort, at hampemedicin virker, og de bør alle indse, at de
ikke har ret til at blande sig i dets medicinske brug. Faktisk har jeg leveret denne medicin til en god del af dem,
der selv betjener politiet i vores samfund. RCMP -betjente har endda sendt patienter til mig til behandling, som
var ved at dø af terminal kræft, så mange betjente er klar over, at dette naturlige stof virker. Politiet er ikke
anderledes, end vi er, når det kommer til sygdom, de er også bange for kræft og andre alvorlige tilstande.

Alligevel ser det ud til, at politiet har meget svært ved at få hovedet omkring det faktum, at vores regerings
politik  mod hampemedicin også dræber dem og deres familier.  De fleste  politifolk forsøger at  slette  deres
forseelser med hensyn til de razziaer, de udfører mod dem, der bruger hampemedicin, ved at sige, at de bare gør
deres job. Men det er den samme linje, som de, der arbejdede i Hitlers dødslejre, brugte, og det begrundede ikke
deres adfærd dengang, og det retfærdiggør heller ikke politistyrkers opførsel i dag.

Det er på tide, at politiet vågner op til virkeligheden af, hvad de laver. Mener politibetjente, at det er forkert, at
offentligheden dyrker den mest medicinske plante på jorden for at producere denne medicin? Eller ville de ikke
selv lede efter  denne olie,  hvis de havde en elsket en,  der var døende og havde brug for behandling?  Jeg
forventer, at de ville, så måske er det på tide, at politiet begynder at pege deres pistoler på de rigtige kriminelle.

At nægte brug af hampemedicin til offentligheden er en forbrydelse, og politiet må stoppe med at håndhæve
love, der blev indført mod hampens brug til medicinske behov. Hamp er simpelthen en naturlig harmløs helende
plante. Så hvordan kunne politiet eller andre tro, at de har ret til at fratage en person med et alvorligt medicinsk
problem fri adgang til dette stof? ”Rick Simpson, Hamp: Den mest medicinske plante

Hvorfor kaldes det RSO?

“Rick begyndte ikke at kalde det RSO, andre gjorde det. Det er et godt udtryk, da det fører folk til  Ricks
oplysninger  om metoder  og  materialer.  Rick  er  med  rette  bekymret  over,  at  folk  kalder  olie,  der  ikke  er
fremstillet  med hans metoder  og anbefalede udgangsmaterialekvaliteter Phoenix Tears eller  RSO. Han ved,
hvad der fungerede i hans omfattende erfaring med behandling af patienter, og han vil sikre, at meget syge
mennesker får det, han ved, virker, og ikke noget, der "måske er lige så godt" med samme navn ... "Matthew

“Uden Rick og hans video ville jeg ikke have vidst, at det helbreder kræft ... selvom jeg har været bruger og
vokser i cirka 27 år, vidste jeg ikke, at det havde disse kvaliteter i det ... nu gør jeg tak til Rick Simpson. .. og
uden hans frimodighed og ærlighed ville vi alle leve i mørket om det ... derfor tror jeg, at RSO er et godt navn
på olien ... men RSO skal laves til RS -instruktioner ... ikke nogle lugte idéer om, hvad der er bedst ... hvis det
ikke er brudt - ikke ordne det. ” Peter

“Jack Herer begyndte at kalde det Rick Simpson Oil eller RSO. Rick ønskede ikke at kalde det sådan, og det tog
noget tid at overbevise ham om, at det faktisk er en god idé. Tricket er, at der er mange hamp/cannabis olier
derude, og der er mange måder at producere en olie eller ekstrakt på, og mange patienter er blevet narret til at
købe olier eller ekstrakter af ringere kvalitet.

RSO er produceret ved hjælp af en bestemt metode, ud fra bestemte materialer og på en bestemt måde, så det
skal hedde hvad det er - RSO. RSO er ikke BHO (butanhonningolie), RSO er decarboxyleret og meget potent
og beroligende. Den bedste RSO er 95-98% THC, 1-2% CBD og ekstremt potent og beroligende. De fleste
andre former for ekstraktion vil simpelthen ikke producere en olie, der er decarboxyleret og så potent og kræver
meget  ekstra  arbejde.  Vi  behandler  normalt  store  mængder  hash,  og  Ricks  metode  er  meget  effektiv  og
strømlinet til behandling af store mængder hash. Du kan forarbejde et halvt kilo cannabis og producere olien på
mindre end to  timer  ved hjælp af udstyr,  der er  let  at  finde i  de fleste  dele  af verden.  Pointen er  at  gøre
medicinen så hurtigt som muligt, så patienten ikke skal vente. ”JB
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“Jeg GØR ikke hvad det hedder !!! Kald det venligst, hvad du vil, men smid ikke en mand som Rick, der har
reddet tusinder af liv og har givet hele sit liv til at sprede ordet. Det er bare ikke rigtigt !! ” Donna

"Jeg kalder det" hampolie "hele tiden, for det er det, det er i ordbogen, bare et andet ord for cannabis. Det er et
gammeldags udtryk, men ikke desto mindre et korrekt udtryk. Vi ved alle, hvad han taler om. ” Dion

”Magien er i trichomeets kuglehoved. Intet andet sted findes THC på planten. Planten producerer THC for at
beskytte sine reproduktive dele. Jo tættere du kommer på disse dele, knopperne, jo flere trichomer. Derfor har
knopper den mest tilgængelige medicin. Det er videnskab, ikke spekulation. Tak igen Rick for at inspirere mig
til at lave den bedste olie jeg kan. Smuk klar ravfarvet olie. ” Toni

“Så meget som majs? Vi er alle uenige JB. Billigere ville være rart, men kom nu. ” Rick

- Rick, hvis der blev dyrket hash på tusinder af hektar marker, hvor meget ville du så gerne betale for det? 20
kroner kiloen? Eller mindre?

Du skal virkelig begynde at tænke i tonsvis af cannabis frem for gram. Efterspørgslen efter olien vil være så
stor, at det ikke kun er muligt at dyrke hele planten i "medicinske drivhuse". De mest potente og beroligende
stammer skal dyrkes på millioner af hektar jord over hele verden.

For eksempel, når damer virkelig forstår, hvad olien kan gøre med huden og rynkerne, vil de kræve 20-30% af
den bedste olie i alle deres kosmetiske produkter, og pludselig vil der være efterspørgsel på millioner af tons af
kun den bedste olie til kosmetik. Tilføj derefter et par flere hundrede millioner tons olie til hospitaler.

Du skal  bruge  5-8  kilo  tør  knopp for  at  producere  et  kilo  af  olien.  Et  kilo  af  olien  vil  producere  5  kilo
kosmetikprodukter - det vil sige 100 krukker med 50 g salve/creme/lotion/læbestift/ansigtscreme/shampoo. Og
hundrede krukker hampesalver/cremer/lotioner/læbestifter/ansigtscremer/shampooer er ingenting, det kan du let
give væk på en dag, du vil altid finde nogen, der kunne bruge dem.

Så igen, begynd at tænke i tons, ikke i gram. Jeg ved, at de nuværende priser er meget højere. Jeg er ikke
tilfreds med dem, og jeg vil gøre alt,  hvad jeg kan, for at få prisen på tør udendørs knopp fra en mark til
omkring 10-20 dollars kiloen. Fordi den pris ville give beskæftigelse og godt arbejde til millioner af landmænd
verden over. Og det ville medføre en meget positiv ændring i vores alles liv. JB

”Lad mig opsummere det meste af det, der sker omkring Rick Simpson Oil. Instruktionerne fortæller folk til A,
B, C og D. Folk læser dem og spørger - hvis jeg ikke gør A, vil B, C og D stadig fungere? Hvis jeg ikke gør B,
vil A, C og D stadig fungere? Hvis jeg ikke gør C, virker A, B og D? Hvad hvis jeg ikke gør D, vil A, B og C
stadig fungere? Og hvad hvis jeg gør A, B, C og D på en anden måde, vil det stadig producere den ægte vare?

Det generelle svar er: nej, det vil det ikke. Hvis du ønsker at producere RSO, skal du følge vejledningen til
ordet. Hvis du vil producere noget andet, skal du følge andre instruktioner. Men lad os ikke være ansvarlige, når
du producerer en anden type olie, og behandlingen mislykkes og ender med unødig død af en patient.

Hvis du gør A, B, C og D, fungerer olien bedst muligt. Derfor er instruktionerne der. Hvis du ikke gør det,
virker det eller vil det måske ikke. Det er så enkelt som det, ikke sandt?

Hvad ville du personligt gerne få, hvis du havde brug for medicinen? Noget der har vist sig at fungere så godt
eller noget andet, bare for at den der lavede olien kunne bevise eller modbevise hans hypotese eller "metode"?
Det er dit liv, der er på spil. Så vær forsigtig, tænk selv, og lær af dem, der har gået denne vej før dig.

Bedste ønsker til dig. Jindrich Bayer ”
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Vi håber, at denne bog hjalp dig. 
Nu er det din tur til at hjælpe os med at hjælpe 
andre.

At  skabe  denne  bog  og  dele  informationen  er  et  kærlighedsarbejde.
Desværre betaler kærligheden ikke regningerne.

Vi arbejder på at oversætte denne bog til 300+ sprog og skrive 10 flere
forskellige bøger om emnet.

Vi  regner  med  støtte  fra  mennesker  som  dig  til  at  hjælpe  med
omkostningerne ved oversættelser, forskning osv.

Hjælp  venligst  nu  ved  at  gå  tilbage  til  webstedet  på
http://www.hempcures.work og  klik  på  knappen  DONER  via  PayPal
nedenfor, og doner alt det, du synes, det er værd for dig og dine kære.

Alternativt  kan  du  bruge  PayPal  til  at  sende  en  donation  direkte  til
DONATE@HEMPCURES.WORK eller du kan donere via BitCoin til: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Vi værdsætter din støtte og ønsker dig og dine kære et sundt og lykkeligt 
hamp-tilført liv.
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